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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek Hocamız buyurdular ki; Kardeşim, 

Allahü teala bu hizmetlerimizden dolayı, 

Efendi hazretlerine duyduğumuz 

muhabbetten dolayı Cenneti nasip ederse, 

bir adım atar, diğer adımı yanına koymam. 

Ya Rabbi, benim dünyada arkadaşlarım 

vardı derim, mahşere dönerim, bütün 

arkadaşlarımızı alır, tekrar Cennete geri 

dönerim, buyurdular. Bu arada 

Mübareklere; Efendim, yolunu bulamayan 

arkadaşlarımız olursa onların hali ne 

olacak, dedim. Kardeşim, insanların işi 

karışık olur; ama Allahü tealanın işi karışık olmaz, buyurdular. Dünyada kim kimi 

sevmişse, aynı, mıknatıs gibi, hepsi birden haşr olur, hepsi bir araya toplanır. Siz 

kendinize, kalbinizin tercihine bakın. Kimi sevmişsiniz, kime itaat ediyorsunuz, kimin 

kitaplarını okuyorsunuz, bunlar mühimdir. Onun için, hiç şüpheniz olmasın, Allahü 

tealanın izniyle öbür tarafta Mübareklerin yanında oluruz. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün Hindistan'dan bir kitap geldi. 

Bu, Tefsir-i Mazhari kitabıydı. Bunu 

Kâdı olan ve Mazhar-ı Cân-ı Cânân 

hazretlerinin "kuddise sirruh" halifesi, 

Senâullah-ı Pani-püti hazretleri yazmış. 

Senâullah-ı Pani-Püti hazretleri o kadar 

büyük bir zâttır ki, Mazhar-ı Cân-ı 

Cânân hazretleri bu zât için, Rabbim 

ahirette buraya ne getirdin dese, 

damadımı, yani Senâullah'ı getirdim 

derim, buyuruyorlar. Onu o kadar çok 

seviyor. Mübareklerle işte bu zâtın kabrini ziyaret ettik, kabir otlar içinde, duvarı yıkılmış 

vaziyetteydi. Hemen orada bulunan vazifeliye beşyüz dolar verdiler ve bu kabri tamir 

ettirir misin, dediler. Daha sonra tekrar gittiğimizde, kabir çok güzel yapılmıştı. Baş 

tarafında da Mazhar-ı Cân-ı Cânân hazretlerinin hanımının kabri vardı. Bu tefsir gelince, 

Hocamız; Efendim, hayat boyu bir Nakşibendi büyüğünün yazdığı tefsir olsa da okusam 

diyordum, Allahü teala gönderdi, buyurdular. Onaltı cilt tefsiri okumaya başladılar. 

1 Ocak 2019 Salı 
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Yemek yok, içmek yok, devamlı okuyorlar. Bir ay veya iki ayda tefsirin tamamını 

okudular. İşte Mübareklerin hususiyetlerinden biri, böyle kitap okumaktı. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İmam-ı Rabbani müceddid-i elfi sani 

şeyh Ahmed Faruki Serhendi "kuddise 

sirruh" hazretleri Faideli Bilgiler 

kitabının sonunda olan ikiyüzonüçüncü 

mektupta buyuruyor ki; Bütün 

vaazların, nasihatlerin özü, en 

kıymetlisi, bir şeydir; o da bir Allah 

adamına rastlamaktır. Nasıl ki Eshab-ı 

kiram 'aleyhimürrıdvan' Peygamber 

efendimize "aleyhissalatü vesselam" 

rastladılar, Eshab-ı kiram oldular; bir 

Allah adamını seven, bir Allah adamını 

tanıyan, bir Allah adamına inanan, bir 

Allah adamının yolunu takip eden, aynı Eshab-ı kiramın Peygamber efendimize 

kavuştuğu gibi büyük nimete, büyük devlete kavuşmuş olur. Onun için, bu büyükler 

inkar edilmediği müddetçe, gerek yazılarında gerekse sözlerinde en ufak bir şüphe 

olmadığı müddetçe, o mü'minin kurtulmama ihtimali yoktur. Efendi hazretleri 

buyurmuşlar ki; Bir mü'min islamiyyetin tamamını öğrense, tamamı ile amel etse, 

bunun kurtulmak ihtimali vardır. Ama bir Allah adamına peki diyenin, bir Allah adamına 

rastlayanın, yaptığı kusurlara rağmen, kurtulmamak ihtimali yoktur. Ya Rabbi, 

kavuştuğumuz bu nimeti, elimizden alma. Devlet, budur. 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. 

3 Ocak 2019 Perşembe 
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O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

2008 senesi Ekim ayı... Huzur Pınarı abone sayısı onbinleri buldu. Bir gün Enver abiler 

beni Sarıyer'deki evlerine çağırdılar. Kaç abone oldu buyurdular. Sonra bazı çok hususi 

nasihatlerde bulundular, o gün Enver abiler buyurdular ki; 

 

"Ekibini sağlam kur, bundan sonra bir müddet hızlı büyürsünüz. Bizim işimiz insanlar 

kurtulsun diye uğraşmak, ahiretde yanmasınlar diye uğraşmaktır. Dinimizin yayılması 

için çalışanlar, Peygamber efendimizin "sallallahü aleyhi ve sellem" vârisleridir. En zor 

iş, dîne hizmet etmektir. Allahü teala sevdiği işi sevdiklerine yaptırır, sevmediği işi 

sevmediklerine yaptırır. Allahü tealanın en sevdiği iş, dinimize hizmet etmektir. Kim 

dîne hizmet ederse din ona sahip çıkar. Dîne hizmet eden aziz olur. Ölürken şehid olarak 

ölür. Emr-i maruf sevabı, harp meydanında gazaya verilen sevabdan daha fazladır. Bu 

zamanda fitne çıkarmadan hizmet edebilmek çok mühimdir. Kibir ve ucba da dikkat 

etmek gerekir. Peygamber efendimiz 'aleyhissalatü vesselam', küçük günahtan sakınıp, 

büyük günaha düşmenizden korkarım, buyuruyor. Ucubdan çok sakının. Ucub, biz bu 

günahı yapmıyoruz, demektir. İyilerin düşmanı çok olur. Hased edenler de çok olur, 

bazı şeylere kulağınızı kapayın. Bu dinin iki tane ayağı vardır. Birincisi öğrenmektir, 

ikincisi de öğretmektir. Eğer bize ecdadımız dinimizi öğretmeselerdi, biz şimdi kim bilir 

ne olurduk! Eğer onlar canlarıyla, mallarıyla, kanlarıyla, bol fedakârlıklar 

göstermeselerdi, hiç birimiz İslamiyyeti bilemezdik. Peki bizden sonra gelecek olan 

nesiller, ecdadımız bir sürü fedakarlık yapıp size bunları öğrettiler, peki sizler bize 

bunları niçin öğretmediniz derlerse halimiz ne olur? Onun için az da olsa bir şeyler 

yapmalıyız. Hiçbir hasenâtı geri çevirmemeliyiz. İmam-ı Rabbani hazretleri "kuddise 

sirruh" buyuruyorlar ki; Allahü teala bir kuluna iki şeyi vermişse, ona her şeyi vermiştir. 

Birincisi, Ehl-i sünnet vel cemaat itikadı. İkincisi, ilim öğrendiği kimsenin Allah adamı 

olması. Allah adamı olmak çok zordur. Padişaha yazdıkları bir başka mektuplarında yine 

İmam-ı Rabbani hazretleri buyuruyorlar ki; Bütün vaazların, bütün nasihatlerin özü, 

Allah adamlarıyla beraber olmaktır. Çünki bu dünyada kim ile beraber olunursa, kim 

sevilirse, ahirette de onunla beraber olunacaktır. Peygamberimiz aleyhissalatü 

vesselam buyuruyorlar ki; Kişi sevdiği ile beraberdir. El mer'ü mea men ehabbe. Allah 

korusun, bir Allah düşmanına muhabbet beslersen, onunla beraber olursun. Bir Allah 

dostuna muhabbet beslersen, onunla beraber Cennette olursun. İnsanlar yanmasın diye 

uğraşmamız lazım. Sizin ahiretde kurtuluşunuz Huzur Pınarı ile olur. Huzur Pınarı 

Hocamızın anlatılmasında çok hizmet ediyor. Bu hizmetlerinizden memnunuz. Hocamız 

buyuruyordu ki; "Kalbden kalbe bir yol vardır; o yol, muhabbet yoludur. İş, o yolu ele 

geçirmektir. Bu muhabbet yolu ele geçerse, insan sevdiği ile beraberdir. Gece de 

beraberdir, gündüz de beraberdir. Dünyada da, ahiretde de beraberdir. Kabrde de, 

mahşer yerinde de beraberdir. Sevince beraberlik böyle olur" buyuruyorlardı. "İnsan 

seveceği kimseyi iyi seçmeli, ona göre sevmeli" buyuruyorlardı. Çünki Peygamber 

efendimiz sallallahü aleyhi ve sellem, dünyada kimi severseniz ahiretde onun yanında 

olursunuz, buyuruyorlar. Onun için, Kim olduğunuz değil, kiminle olduğunuz önemli. 

Ahiretde nerede ve kimlerle beraber olmak istiyorsak bu tercihi dünyada yapmalıyız. 

Kurtulmak için kurtulanlarla beraber olmak lazım. Son nefesde beyindekiler silinir, fakat 

kalbdekiler kalıcıdır. Beyin, bilgi yeridir, kalb ise sevgi yeridir. Son nefesde iman ile 

ölmek veya imansız ölmek, kalbdeki sevgiye tabidir." buyurdular. Bundan sonra birkaç 

ay içinde ikiye katlandı, yirmibinleri geçti. 
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Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. 

 

Fi emanillah  

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü tealanın şefkati, anne babanın 

şefkatinden çok daha fazladır. Allahü teala 

kullarım yanmasın diye, çok fırsatlar veriyor. 

Bir mübarek zâta, Allahü tealanın çok şefkatli 

olduğunu bildiren ayet-i kerimler hangileridir, 

diye sormuşlar. Azap ayetleridir, buyurmuş. 

Neden, demişler. Böyle yaparsanız böyle 

yaparım demek suretiyle ikaz ediyor, demiş. 

Öyle bir imtihan ki, sorular burada cevaplar 

burada. Bunun adı imtihan. Allahü teala 

önceden bildiriyor, bunu soracağım diyor, cevabı da bu. Buna rağmen imtihan 

verilmezse, ne acıdır. Allahü teala akıl versin. Dünyada bizden şanslı, bizden bahtiyar 

kimse yok.. 

 

Büyüklerden birisine sormuşlar; "Efendim, bu yolu nasıl öğrendiniz?" "Duvarcı 

ustasından" buyurmuş. Herkes şaşkın bakarken "Evet demiş, duvarcı ustası… Bir gün 

bir sokaktan geçiyordum, bir usta ve çırağı duvar örüyorlardı. Usta elini uzatıyor, çırak 

tuğlayı eline veriyor, usta dönüyor ve duvarı yükseltiyor. Eli boşalıyor ve çırak eline bir 

tuğla daha bırakıyor. Demem şu ki, elini boşaltır ve talep edersen doldururlar! Mesele 

elini boş tutabilmek … 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsanın başına felaketler, elini 

açmamaktan, aldığını bırakmamaktan 

gelir. Aldığını bıraksa, elini açsa, 

kurtulur. Elini açmazsa, tuzağa düşer. 

Elini açar, sadaka, zekat verirse, 

kurtulur. Cömert olmak, mühim ve zor 

bir iştir. Birisi, cüzdanı attı, can değil ki 

verelim, para verilir mi, dedi. 

5 Ocak 2019 Cumartesi 

6 Ocak 2019 Pazar 
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Israrla zenginlik istenmez. Hayırlısı istenir. Peygamber Efendimiz'in "aleyhissalatü 

vesselam" bedduası var "Ya Rabbi! Sevdiğin kullarına hayırlı mal ver, sevmediklerine 

çok mal ver" buyuruyor. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Sadi Şirazi "rahmetullahi aleyh" 

hazretleri Hindistan'da maymunları 

nasıl avladıklarını anlatırken buyuruyor 

ki; Maymunun elinin sığacağı bir 

kavanoza muz koyarlar, maymun 

muzu almak için eli açıkken kavanoza 

elini sokar, muzu eline alınca yumruk 

yapar. Elini kapatınca kavanozdan 

çıkaramaz, muzu bırakmamak için elini 

de açmaz ve yakalanır diyor. Elini açan 

kurtulur, elini açmayan, elindekini 

bırakmayan kurtulamaz. İnsanın başına felaketler, eline aldığını bırakamayışından gelir. 

Eline aldığını bırakabilen seadete kavuşur, bırakamayan felakete gider. Hiç kimse 

verdiğinden sıkıntı çekmez, ama aldığından sıkıntı çeker. 

 

Cömert olan, vermesini bilen, elini açan her zaman rahat eder. Eli sıkı olan, eli kapalı 

olan, veremeyen, her zaman sıkıntı çeker. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hani demişler ya, unutursan unuturlar. 

Unutmayacağız ki, onlar da bizi unutmasınlar. Gaflet 

bizde. Bir talebe, ben Cehenneme gideceğim, ben 

çok günahkârım, demiş. Hocası; böyle yapma, sen 

sahipsiz değilsin, demiş. Talebe, ya unuturlarsa, ya 

ben kaybolursam deyince, hocası, sen unutursan 

onlar da seni unutur. Ne diyorsun şimdi demiş. 

Unutmam hocam, unutmam hocam! demiş talebe. 

Cenab-ı Hak hepinize din ve dünya seadeti versin. 

İnşallah gene beraber oluruz. Çünki bu beraberlik ne 

kadar tekrarlanırsa, mahşerde, ahirette beraber 

olmamızın başlangıcı olur inşallah. 

 

7 Ocak 2019 Pazartesi 

8 Ocak 2019 Salı 
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Size mutlak olan birşey söylüyorum: ahiret hayatı, dünya hayatından daha rahat, daha 

huzurlu, daha iyidir. Sakın ola ki ölümden korkmayın. Ölüm; evin bir odasından diğer 

odasına geçmek gibidir. Müslümanlar son nefeste Peygamber efendimizi "sallallahü 

aleyhi ve sellem" görerek ve Cennet hayatını görerek, ölüm acısını hiç 

duymayacaklardır. Ömrü olana bu hizmetler, bu nimetler devam eder, ömrü olmayana 

da Cennet nimetleri nasib olur inşallah. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hazret-i Ömer 'radıyallahü anh' oturuyordu, Enes bin 

Malik 'radıyallahü anh' da, ben de oradaydım, 

buyuruyor. Eshab-ı kiramdan bir zât geldi. Hazret-i 

Ömere selam verdi, o da selamını aldı, nasılsın dedi. 

Elhamdülillah, çok iyiyim, dedi. Ya Rabbi, dünyada 

bundan daha iyi kelime olur mu, dedi. Hazret-i Ömer 

saymaya başladı. İmana elhamdülillah, sağlığına 

elhamdülillah, Eshab-ı kiram oldun, elhamdülillah. 

Allahın dinine hizmet ediyorsun, elhamdülillah. Bunların 

hangi birine teşekkür edilmez, hangi birine hamd 

edilmez? Şimdi aç elini de şükr et! Ehl-i sünnet itikadına 

elhamdülillah. Ayaktayız, elhamdülillah. Sağlığımız 

yerinde, elhamdülillah. İhlâstayız, elhamdülillah. 

 

Gazaya çok sevap var; ama gazaya verilen sevap, Allahü tealanın dinini anlatmaya 

verilen sevabın yanında, okyanusta bir damla gibidir. Bu kadar büyük sevap! Bütün 

arkadaşlar şu veya bu vesileyle bu hizmetin içindeler. İmam-ı Rabbani hazretleri 

'kuddise sirruh' öyle buyuruyorlar; Topla tüfekle yapılan hizmetten, kalemle defterle 

yapılan, şu anda çok daha iyidir. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allah rahmet eylesin, Allah şefaatlerine 

nail eylesin, Mübarekler 'kuddise sirruh' 

buyurdular ki; Efendim, bu hizmetler 

durursa, felaketler peş peşe gelir. Çünki 

birgün müşrikler Peygamber efendimize 

'aleyhissalatü vesselam' geldiler, sen bir 

şeylerden bahs ediyorsun, Peygamber 

olduğunu söylüyorsun. Bir beddua et, biz 

9 Ocak 2019 Çarşamba 

10 Ocak 2019 Perşembe 
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ölmek istiyoruz. Gökten taş yağsın, ateş yağsın, biz de senin Peygamber olduğunu 

anlayalım, dediler. Mübarek buyurdu ki; Olmaz. Aranızda ben varken, size böyle 

umumi bela gelmez. Mübarekler anlattılar, sonra buyurdular ki; Vârisleri de böyle, 

kardeşim. Yeter ki, onların himmeti, onların nefesi bereketi, onların sevgisi devam 

etsin.. 

 

Bugün kabristana gittim, oradan geliyorum. İnsanın inanacağı gelmiyor. Kırk-elli sene 

oturmuşuz, sohbet etmişiz, yemek yemişiz, ikisi de kabrin içinde yan yana. Çok gücüme 

gitti. Hani kurşunla adamı vuruyorlar da, o anda bir şey anlamıyor. Ama vakit geçtikçe, 

kanıyor.. Küllü şey'in fan. Her şey fanidir. Birgün gelecek, elli-altmış sene sonra, şu 

gördüğümüz arkadaşlarımızın hiçbiri burada olmayacak. Hepimiz öbür tarafta olacağız. 

Allah, dinden, imandan, Kur'ândan ayırmasın. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. 

 

O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler, zaman zaman bizim muayenehaneyi teşrif ederlerdi, diş kontrolleri yapılır, 

ihtiyaç varsa tedavileri yapılırdı. İnsanların ahiretleri için faydalı olmağa çalış, 

buyurduklarından itibaren, takibini de yapmışlardı, fakat bunu bizim anlayabilmemiz 

mümkün değildi. Ancak kalbden kalbe takip edildiğimizin de farkında idik. Radar gibi.. 

Bilemediğimiz bir takip sistemi vardı arada. Sık sık telefon ederek veya çağırarak; 

akşamları kimler geliyor, neler anlatıyorsun diye soruyorlardı. Bazan da, şunu ve şunu 

bana getir göreyim dedikleri de oluyordu. İstedikleri kişileri, belirledikleri zamanda 

gazeteye götürüp tanıştırırdık. 

 

İnsanın fıtratında acelecilik vardır. Herşeyin çabucak olması istenir. Fakat herkesin bazı 

hadiselere intibakı farklı olur. Bazı insanlar islamın emr ve yasaklarını, zaten aradığım 

buydu dercesine hemen kabul edip kolayca uygulayabildiği gibi, bazılarının nefslerine 

zor gelebiliyor, bazıları da kabul etmekte zorlanıyor. Bazı insanlardaki anlayabilmek 

11 Ocak 2019 Cuma 
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veya kabul edebilmenin gecikmesi, anlatan ile ilgili olmadığı halde, ters giden birşeyler 

var zannederek üzülürdüm ve bu vazifeyi yapamadığım zannına kapılırdım. Bu hizmet 

galiba devam etmeyecek, bıraksam mı diye düşündüğüm zamanlar, Enver abiler telefon 

eder veya çağırır, kimlerin geldiğini, neler yapıldığını sorarlar, hizmetin kıymetini ve 

ehemmiyetini anlatırlardı. Sonra da bir miktar şeker veya çikolata verirler, "Akşama 

gelenlere verirsin, bu hizmeti bırakmak yok" buyururlardı. Akşama çikolatalar 

dağıtıldığında, gelenler adedinden ne bir tane fazla, ne de bir tane noksan çıkardı. Kaç 

kişi varsa, o kadar verilmiş olurdu. Bu hadiseyi defalarca yaşadım. 

 

Enver abilerde öyle derin merhamet ve anlaşılamaz bir sabır vardı ki; herkes kurtulsun, 

ahiretde hiç kimse yanmasın diye fevkalade bir gayretle uğraşırlar ve her türlü sıkıntıya 

da sabr ederlerdi. Hiç kimsenin, hatta kendisine kötülük yapanların dahi kalbini 

kırmazlardı. Yetiştirdiği talebelerine de, böyle olmak lazım olduğunu nasihat ederlerdi. 

Hepiniz birer Enver abi'siniz, dışarıda kendinizi değil, hocamızı ve ihlası temsil 

ediyorsunuz, ona göre davranın derlerdi. 

 

Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. 

 

Fi emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birgün Mübarekler buyurdular ki; 

Sen nasıl çalışıyorsun, ne 

yapıyorsun? Efendim, ben birşey 

yapmıyorum, sahiplenmiyorum. Ama 

anlatıyorum. Bunun bana ait 

olmadığını, kim hizmet ederse, ona 

ait olduğunu söylüyorum ve dua 

ediyorum, dedim. Mübareklerin çok 

hoşlarına gitti, efendim, eğer 

sahiplenmezseniz, herkes size sahip çıkar, buyurdular. Ama bu benim derseniz, 

mübarek olsun derler. Gözüne mi sahipsin, burnuna mı sahipsin, kulağına mı sahipsin, 

kalbine mi sahipsin, midene mi sahipsin? Hiç birine sahip değilsin. O halde sen nesin? 

Senin neyin var? Hiç bir şeyin yok. Her şey birer emanettir, emanete hainlik olmaz. 

Onun için, Allahü tealayı unutmak olmaz... İmam-ı Rabbani "kuddise sirrruh" hazretleri 

vefat edince teneşir tahtasına koymuşlar. Ellerini yana bırakmışlar, hemen ellerini 

bağlamış. Allah Allah demişler, ayırmışlar, hemen gene getirmiş namazdaki gibi 

bağlamış... 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu sabah İmam-ı Rabbani "kuddise 

sirruh" hazretlerinin mübarek bir 

cümlesini okudum. Hak Sözün 

Vesikalarında var. Orada İmam-ı 

Rabbani hazretleri buyuruyor ki; Beni 

doğrudan doğruya sevenlerin veyahut 

da vasıtalı olarak sevenlerin, hepsinin 

ismini, adresini biliyorum, isterlerse 

tarif ederim, hepsini gösteririm. Hem 

de, kıyamete kadar gelecek olanların 

hepsini Rabbim bana bildirdi. Hepsini Cennete götürürüm, buyuruyor. Onun için, İmam-

ı Rabbani hazretleri buyuruyorlar ki; Bu büyükleri tanıdıktan sonra, bunları sevdikten 

sonra, onlara peki dedikten sonra, edepsiz ol, patavatsız ol, gene sen azizsin ve 

makbulsün. Onun için, Allahü tealanın ihsan ettiği bu nimet yanında, ne varsa sıfırdır. 

Çünki bu, ateşten kurtarır, öteki ateşe götürür. Onun için, Allah akıl noksanlığı 

vermesin. Çünki insanın aklı arttıkça, kefene hasreti artar, ahiret sevgisi artar. Nitekim, 

peygamberlerden sonra insanların en yücesi, Ebu Bekr-i Sıddık'tı 'radıyallahü anh'. 

Peygamber efendimiz 'aleyhissalatü vesselam' tarif etti, yürüyen ölü görmek isteyen, 

Ebu Kuhafe'nin oğluna baksın. Yani Ebu Bekr-i Sıddıka baksın. Yürüyen ölü. Yani 

kendisini hep kefende görüyor. Akıllı olduğu için.. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Müslüman, hasreti çekilen insandır, özlenen 

insandır. Her an ihtiyaç duyulan insandır. 

Görsek de istifade etsek diye yanına koşarak 

gidilen insandır. Karşılaşmasak diye kaçılan 

değildir. Müslüman karıncayı bile incitmez. 

 

Hocamız buyurdular ki; Kalbden kalbe bir yol 

vardır; o yol, muhabbet yoludur. İş, o yolu ele 

geçirmektir. Bu muhabbet yolu ele geçerse, 

insan sevdiği ile beraberdir. Gece de beraberdir, gündüz de beraberdir. Dünyada da, 

ahiretde de beraberdir. Kabrde de, mahşer yerinde de beraberdir. Sevince beraberlik 

böyle olur. İnsan seveceği kimseyi iyi seçmeli, ona göre sevmeli. Çünki Peygamber 

efendimiz sallallahü aleyhi ve sellem, dünyada kimi severseniz ahiretde onun yanında 

olursunuz buyuruyorlar. Onun için, Kim olduğunuz değil, kiminle olduğunuz önemli. 
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Ahiretde nerede ve kimlerle beraber olmak istiyorsak, bu tercihi dünyada yapmalıyız. 

Kurtulmak için kurtulanlarla beraber olmak lazım. Son nefesde beyindekiler silinir, fakat 

kalbdekiler kalıcıdır. Beyin, bilgi yeridir, kalb ise sevgi yeridir. Son nefesde iman ile 

ölmek veya imansız ölmek, kalbdeki sevgiye tâbidir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız; ahirete aklı ermeyenlere, akıllı 

denmez, buyurdular. Eğer kelime-i 

şehadet, kelime-i tevhid getirmiyorsa, 

buna akıllı denmez efendim, buyurdular. 

Çünki akıllı demek, menfaatini koruyan, 

kollayan insan, demektir. Kendini ateşte 

yanmaktan koruyamayan, nasıl akıllı 

olabilir? Çok zeki olabilir, çok müthiş 

inşaatlar yapabilir, müthiş yatırımlar 

yapabilir; ama eğer Allaha, Peygambere, ahiret gününe iman etmiyorsa, ona akıllı 

denmez. Allahü teala bizi akıllılar zümresinden yarattı. Çünki O seçmeseydi, O 

ayırmasaydı, biz Mübarekleri tanıyamazdık. Çünki Allah rahmet eylesin, mübarek 

Hocamız fevkalade insanlık halleri içine bürünmüştü. Keramet, şu-bu zinhar! Hatta 

gelen mektuplarda bazen, meth edici cümleler geçiyordu, geçin efendim, bize onlar 

lazım değil. Hizmette ne var, buyururlardı. Kitap okumuş mu, kitap almış mı, dağıtmış 

mı.... 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bedir harbinde müslümanlar çok azdı. 

Zırhları yok, develeri yoktu. Karşı taraf 

zırhlı, silahlı, tam teşkilatlı, bin kişiydi. 

Savaş başladı, Cenab-ı Peygamber 

'aleyhissalatü vesselam' secdeye 

kapandı, mübarek gözlerinden yaş 

akıyor, ya Rabbi, yardım et, diyordu. 

Yardım yok! Ebu Bekr-i Sıddık 

'radıyallahü anh', ya Resulallah, üzme 

kendini, sen Allahın Peygamberisin, gelir 

yardım, dedi. Hazret-i Peygamber 'aleyhissalatü vesselam' ya Rabbi, bugün sen bize 

yardım etmezsen, kıyamete kadar sana Allah diyen hiç kimse kalmayacak. Bize yardım 
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et, diye dua ediyordu. Baktı ki çok üzülüyor, Ebu Bekr-i Sıddık 'radıyallahü anh', ya 

Resulallah, bana izin verir misiniz, ben de gideyim, kılıncımla kâfire karşı savaş 

yapayım, dedi. Hayır, sen yanımda kal. Sen yanımdayken, kalbime kuvvet geliyor. 

Kalbim kuvvet bulursa, Eshabım muvaffak olur. Ama sen gidersen, olmaz, buyurdular. 

Şehitler vermeye başladık, kan aktı. Tabi Peygamberimizin duası zaten kabul olacak. 

Şehitler verildi, acı çekildi, ondan sonra beşbin melek geldi ve harp kazanıldı. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Ah ya Rabbi! Herşey bir hayal. Bunar da 

hayal olacak. Birgün mübarek Hocamız 

"Allah şefaatlerine nâil eylesin, Allah 

rahmet eylesin"; Kuleli'deki günleri 

özlüyor musunuz, buyurdular. Nasıl 

özlenmez! O günün hatıraları, o günün 

güzellikleri...İşte kardeşim, öldükten 

sonra da dünya hatıralarını konuşacağız, 

başka ne konuşacağız, buyurdular. Kitapları nasıl sattık, kahvede adamlar neler söyledi. 

Mesela, adamın bir kalktı, o günkü kitapların parasının hepsini verdi, dağıttı, okuyun 

dedi, öyle mi... 

 

Geçen gün, hatıraları okurken, Mübareklerin bir notunu gördüm. O notu ayırın da, bütün 

arkadaşlarımız duysun dedim. Bu kılınç, kuşanan içindir. Gerçi bir kişiye yazılmış 

olabilir, söylenmiş olabilir ama okuyan herkese aittir. Mektûbat da öyle. İmam-ı Rabbani 

hazretleri bir kişiye göndermiş gibi fakat kim okursa o mektup ona gelmiştir. 

Bismillahirrahmanirrahim. Mübarekler buyuruyorlar ki; Allah'a şükrediyorum ki, sizin 

gibi kardeşlerim var. Sizin sayenizde biz de sevap kazanıyoruz. Bu fitne fesat 

zamanında Allah'ın dinine hizmet ediyoruz. Her adımınıza çok sevap alıyorsunuz. 

Allah'ın dinine hizmet etmek, Allah'ın büyük bir lütfudur. Herkese nasib olmaz. Öyle ya! 

Mesela, çok kıymetli bir hizmet olan dine hizmeti cenab-ı Hak kime vermiştir? En çok 

sevdiği kuluna vermiştir. O da cenab-ı Peygamberdir "aleyhissalatü vesselam" Sonra 

kime nasib etmiştir? Kim O'nun yolunda gidiyorsa, kim O'na benzemek istiyorsa onlara 

da nasib etmiştir. Uzaktan yakından ilgisi olmayanlara, sevgisi olmayanlara bin türlü 

dünya telaşı çıkartır ve bu hizmetten mahrum eder. 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. 

 

O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

2001 krizi sıraları idi. Enver abiler, rahatsızlıkları sebebi ile bir müddet Sarıyer'de 

evlerinden çıkmadılar. Sarıyer'de, bizim evimiz ile arada sadece 1 (bir) ev vardı. Sık sık 

ziyaretlerine giderdik. Komşu olmak nimetinden dolayı, bilhassa yatsı namazlarını, 

Enver abilerle beraber kılardık. Zaten her akşam misafirler de olurdu orada. Hânede 

imamlık vazifesini yapan abi izinli olduğu zamanlar, yatsı namazında Enver abiler beni 

imam yaparlardı. O evde hergün târihî günler yaşanır, ele geçmez sohbetler olurdu. Bu 

nimet, ev satılana kadar, senelerce devam etti. Hattâ, gelen misafirlerimizi dahi, Enver 

abilerden izin alarak oraya götürürdük. Merhametlerinden kabul ederlerdi hep. O 

günlerde Enver abilerden her konuda çok istifade ettik, çok iltifatlarına kavuştuk. Bizi 

kendilerine o günlerde ahiret kardeşi yaptılar. Huzur Pınarının temelleri o günlerde 

atıldı, neleri nasıl yapmamızı, neler yazmamızı tek tek anlatırlardı, bazan telefonla, şu 

kelimeyi değiştirdim buyurarak detaylarına kadar ilgilenirlerdi. Huzur Pınarının her 

zaman arkasında oldular, her defasında ne kadar büyüdüğünü, kaç abone olduğunu 

sorarlardı. Yine bir gün, Enver abiler, Osman abim ve ben üçümüz otururken, gazeteden 

gelen abi, defterinden liste halinde o günkü notları anlatıyordu, kimlerin geldiğini, neler 

konuşulduğunu anlatıyordu. Notların arasında bir tane de Huzur Pınarından şikayet 

vardı. Aniden şaşırdım, Enver abiler ne diyecek diye baktım. Çünki bizim için mühim 

olan Enver abilerin ne diyeceğidir. Herkes memnun olsa, Enver abiler memnun olmasa, 

o hizmet devam etmez. Herkes şikâyetçi olsa, Enver abiler memnun olsa, devam edilir. 

Biz sadece 1 (bir) kişinin memnuniyetine bakarız. Çünki Rabbimizin rızasının bu yönde 

olduğuna inanırız. Onun için nefesim kesilmiş vaziyette Enver abilerin yüzüne baktım, 

hiç üstünde durmadılar, "geç, Huzur Pınarından biz razıyız, Ali'nin hizmetlerinden 

memnunum, Ali benim iznim olmadan iş yapmaz" buyurdular. 
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Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. 

 

Fî emanillah. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allah'ın dinine hizmet etmek, Allah'ın büyük bir 

lütfudur. Herkese nasib olmaz. Allahü teala bu 

hizmetleri dilediğine nasib eder. Vermek istemeseydi 

istek vermezdi. Mektûbat'ta böyle buyuruluyor. Cenab-

ı Hak bir kuluna birşey vermek istiyorsa, çok ecir, çok 

sevap vermek istiyorsa, evvela onun kalbine bir istek 

veriyor. Halbuki isteği de veren Allah. O isteyince, bu 

sefer istediğini yerine getirince, işte şöyle yaptık, böyle 

yaptık... Ne yaptın. Yaptırdılar, sen yapmadın. Ondan 

sonra sana al bol bol sevap. Neden? Allahü teala öyle 

murad ettiği için. Allahü teala dilediğine nasib eder bu 

hizmetleri. Ne büyük şeref... Sizin hizmetlerinizle 

Efendi hazretlerinin, İmam-ı Rabbani Hazretlerinin 

ruhları şâd oluyor. Allahü teala bu hizmetlerden razıdır, 

bu hizmetlere katılanlardan da razıdır. Kimler 

katılıyorsa, onlardan da razıdır. Bir kişi bu hizmetlere katılmakta gevşek davranırsa yani 

katılmazsa hatayı kendinde arasın. İstiğfar etsin. Bir günah buna engel teşkil 

etmektedir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peygamber efendimiz "aleyhissalatü 

vesselam" buyuruyorlar ki; Unutulmuş bir 

sünnetimi ihya edene, ortaya çıkarana, kendisi 

yapmış, başkasının da yapması için uğraşana 

yüz şehid sevabı verilir. Öyle şehid ki 

kardeşim, Viyana kapılarına kadar gitmiş, 

şehid düşmüş geri gelmiş. Bir daha gitmiş, 

şehid düşmüş geri gelmiş. Tam yüz defa, yüz. 

Allah... Bir iman islam kitabı veriyorsunuz 
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veyahut da bir namaz kitabı veriyorsunuz, hem siz hem karşınızdaki muazzam sevap 

kazanıyor. Mübarekler ilk defa 1956 senesinde İman ve İslam kitabını basdırdıkları 

zaman, bize bir paket verdiler. Zeki abi ile bunu memleketinize götürün diye ve 

giderken de buyurdular ki; Kardeşim, bu iman islam kitabından birine verirseniz, 

vermek nasib olursa, onu kulağından tutup Cennete koymuş gibi ecir alırsınız. Çünki, 

çok din kitabı var. Dinden çok bahseden var. Ama cenab-ı Peygamber "aleyhissalatü 

vesselam" buyuruyor ki; Benim ümmetim 73 fırkaya ayrılacak. Bunun bir tanesi doğru 

olacak, diğerleri bozuk olacak. Bid'at ehli olacak. Dolayısıyle, iki nokta arasında doğru, 

tek çizgidir, iki olmaz. Yakın olur ama tek... Onun için en kolay tarzda Allahü tealanın 

razı olduğu şekilde ahiret yolcuları arasında en kolay, en rahat şekilde Cennete gidecek 

olanlar; Ehl-i sünnet vel cemaat itikadında olanlardır. Ehl-i sünnet itikadı demek; benim 

bir mezhebim var, ben mezhebe tâbiyim, aklıma değil, demektir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cennet ibadet karşılığı değildir, lütf-i 

ilahi iledir. İman, sebeptir. İmanı 

olmayan, Cennete giremez. Sebebe 

yapışmak lazımdır. Daima iyi sebeplere 

yapışmalıdır. İyi sebep, insanlara 

yardımcı olmaktır. Hayırda israf olmaz. 

Mü'min ne çekse, ecir vardır. Yeter ki, 

kimden geldiğini bilsin. Başımıza taş 

gelse, taşın kimden geldiğini bilmeliyiz. 

Hayatımda çok tatlı günler, çok da 

üzüntülü günler geçti. Ama geçti. Hayat 

öldükten sonra başlar. Buraya hayat 

dememek lazımdır. Burası, hayalhanedir. Damarlar bile, şahitlik yapacaktır. Elde fırsat 

varsa, birine iyilik yapmalıdır. İnsanların iyisi, insanlara faydalı olandır. İnsanların 

kötüsü, insanlara zarar verendir. İyilik yap denize at, balık bilmezse Hâlık bilir. 

 

Mü'min, elinden ve dilinden emin olunan insandır. Asla ondan zarar gelmez. Hep faydalı 

olur. İki çeşit fayda vardır. Birincisi, dünyevi fayda; ikincisi, uhrevi faydadır. Eden, 

kendine eder. Birisi bir hayır yapsa, o hayır icra edildikçe, öldükten sonra bile sevap 

gelir. Mü'min vefakârdır. Mü'min, herkesten dua alabilendir. En büyük hatayı 

kendimizde aramalıyız. Tövbe ve istiğfar edip, sonra Allahü tealanın kullarına iyilik 

etmeliyiz. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyük bir zât talebelerini bir diken 

tarlasına getirmiş. Çoraplarını çıkarıp, 

dikenlerin üzerinden yürümeye 

başlamış. Talebelerine, haydi siz de 

yürüyün demiş. Bastıkları yerden, 

ayaklarından kan fışkırmış. Talebeleri 

zorlanınca, işte dünya budur. Dikenli 

yoldan gidenin, sonu aydınlıktır, 

demiş. Hayat hayaldir. İstirahat, 

musalla taşında olur. 

 

Nasreddin Hoca, ya Rabbi, bu derdi benden alma diye dua ediyormuş. Niye böyle dua 

ediyorsun, demişler. Bu dert giderse, daha büyüğü gelir. Hiç olmazsa buna alıştım, 

demiş. Mü'minin başı dertten kurtulmaz. Biri giderse başka gelir. İllet, zillet, kıllet, eksik 

olmaz. Mü'minler dünyada karanlıktadır; ama ebedi aydınlığa gideceklerdir. Kâfirler 

dünyada aydınlıktadır, ahirette ebedi karanlığa gideceklerdir. İkisi bir olur mu? 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Dünyada en mühim, dünyada en mühim, 

dünyada en mühim şey, kimi seveceksin, kimi 

sevmeyeceksin; hangisi iyi, hangisi kötü, bunu 

ayırabilmektir. İnsan, bunu kendisi ayıramaz. 

Onun için, Cenab-ı Peygamber 'aleyhissalatü 

vesselam' bile dua ediyorlar. Allahümme erinel 

hakka hakkan ve erinel bâtıla bâtılan. Ya Rabbi, 

bana doğruyu doğru, eğriyi eğri bildir. Ben 

kötüye iyi diye sarılırsam, kötüyle beraber haşr 

olurum. Ben iyiye düşman olursam? Allahın 

gazabına uğrarım. Mübareklere bir misafir geldi, 

Hilmi bey, hep hocanızdan bahsediyorsunuz. 

Hocanız size ne öğretti, dedi. Mübarekler 

buyurdular ki; Bana hocam bir şey öğretti, o da bana yeter. Bu sevilir, bu sevilmez. 

Bana bunu öğretti. Ben bunun tam tersini yapıyordum. Çünki bilmiyordum, kim ne 

derse onu yapıyordum. İrşad demek, bu iyi bu kötüyü söyleyebilmektir. İnsan bunu 

anlayamaz. İnsan bunu aklıyla, ilmiyle, irfanıyla ayıramaz. Yani, bu Rabbimin sevdiğidir, 

bu nefsimin sevdiğidir. Bunu karıştırmamak lazım. Dünyaya bir daha gelmek yok. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu iyi, bu kötü, bunu bilmek en zor iştir. 

Efendi hazretleri buyurmuşlar ki; İmam-

ı Gazali hazretlerinin İhya-ul Ulum 

kitabının, bir yahudi muhabbetle 

sayfalarını çevirse, cenab-ı Hak son 

sayfasında imana gelmek nasip eder. 

Muhabbetten dolayı! Eğer bir mü'min, bir 

kâfirin, bir mürtedin, bir münafığın 

kitabının sayfalarını muhabbetle 

çevirirse, son sayfada küfre girme 

ihtimali vardır. Çünki insanları Allahü tealaya bağlayan, muhabbettir. Çünki, sevgisini 

bir kâfire bağladı. Herkes sevdiğiyle beraber haşr olunacaktır. Dolayısıyla kardeşim, 

sevgiye çok dikkat edeceğiz. Hazret-i Ömer 'radıyallahü anh' Basra valisine mektup 

yazmış, o yanındaki kâfirin işine son ver, demiş. Ya Emirel mü'minin, her işimi o yapıyor. 

Elim, ayağım o! İşi, ticareti bilen o, demiş. Bir daha söylemem, o kâfirin işine son ver. 

Ölseydi ne yapacaktın? Bir müslüman koy, buyurmuş. Çünki kâfiri takdir edersin, küfre 

girersin. Ne kabiliyetli adam dersin, mahv olur gidersin. Sevgi çok zordur. Çünki hadis-

i şerif var, cenab-ı Peygamber "aleyhissalatü vesselam" buyuruyor ki; Kim kimi severse, 

ahirette onunla beraber olacaktır. Bir muhabbet beslersin, beraber olursun. Çünki 

daima kötüler iyileri götürür. Çok tehlikelidir. Hep iyi insanlarla görüşmek lazım. Çünki 

mü'minin yemeğinden kalan lokma şifadır. Mü'minin siması şifadır. Mü'minin kelamı 

devadır. El mer'ü meâ men ehabbe. Kim kimi severse, onunla beraber olacaktır. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. 

 

O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

24 Ocak 2019 Perşembe 

25 Ocak 2019 Cuma 
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Peygamber efendimizin sallallahü aleyhi ve sellem yanına kolay yaklaşılırmış, herkes 

her derdini rahatça söyleyebilirmiş. Hatta "Sıkılma! Ben melik değilim, zâlim değilim. 

Kurumuş et yiyen bir kadıncağızın oğluyum" buyururlarmış ki, yanına gelenler 

sıkılmadan derdini söyleyebilirmiş. Enver abimizin yaşayışı, halleri, bu hadîs-i şerife de 

uygundu. Herkes yanına rahat girerdi ve rahatca konuşurdu. Camiide saflarda sınıf farkı 

olmadığı gibi, Enver abilerin kalbinde de Müslümanlar arasında sınıf farkı yoktu. "Lâ 

ilâhe illallah Muhammeden Resulullah diyorsa, başımızın üstünde yeri vardır. Gözünün 

üstünde kaşın var diyemeyiz." buyururlardı. Yaşlı ile yaşlı olur, çocuk ile çocuk olurdu. 

Herkesin frekansına göre konuşur, herkesin seviyesine inebilirdi. Herkesin anlayacağı 

şekilde konuşurdu. Herkesin derdine çare arar, herkesi rahatlatırdı. Kendinden hiç 

bahsettirmez, hallerini her zaman gizlerdi. Hocamızın en çok sevdiği ve tek vekili olduğu 

halde, kendisini bizim başımızda sadece bir abimiz olarak gösterirdi. Halbuki O, bizim 

hem babamız, hem hocamız, hem rehberimiz, yol göstericimiz, hem dert ortağımızdı. 

Herkes, ne derdi, sıkıntısı varsa, hiç çekinmeden sadece Ona anlatırlardı, çünki sadece 

çarenin oradan bulunacağını bilirlerdi. Hiç kimseyi aşağı görmez, küçük çocuklara da 

dava arkadaşım derlerdi. Dünyaya hiç kıymet vermezdi. İnsanlar ahıretde yanmasın 

derdinde idi. "Kediyi bile gözünüzün önünde ateşe atsalar dayanamazsınız, insanların 

yanmasına nasıl dayanılır" buyurmuşlardı. Hiç kimse Cehenneme gitmesin diye 

uğraşırlardı. Talebelerini de bu düşünce ile bu zihniyetde yetiştirirlerdi. Talebelerinin 

kendi aralarında toplanmalarını, bir araya gelip dinden bahsetmelerini, kitap 

okumalarını tenbihlerler, bunun ehemmiyetine dikkat çekerlerdi. 15-20 kişi bile olsa 

eğer kendi aralarında toplanıp kitap okuyorlarsa, zaman zaman onları kendi 

sohbetlerine de davet ederlerdi. 

 

1985 senesinde diş tedavileri için bizim muayenehaneyi teşriflerinde; hastalarınla 

burada akşamları toplanıp sohbet edin, buyurmuşlardı. Enver abilerin bu sözünün 

bereketi ile pek çok kişinin o senelerde hidayetine vesile olundu. Arada bir telefonla 

veya davet ederek, sorarlardı, takip ederlerdi. Kimler geliyor, neler anlatıyorsun, şunları 

da anlat buyururlar, yakından ilgilenirlerdi. Şunu şunu bana getir göreyim dedikleri de 

olurdu. Söyledikleri abileri Cağaloğlu'nda gazeteye götürürdüm. Bazan telefon edip 

akşama şu saatte bizim kapıya gel buyururlar, kapıda yine bu konularda bazı şeyler 

sorarlar, gelenlerin hallerinden anlattırırlardı. Kapıya bizi çağırmaları her defasında 

bizim toplanacağımız günlere denk gelirdi,... tesadüf mü bilemem, burayı herkesin 

kendi anlayışına bırakıyorum... Sonra bir avuç dolusu çikolata veya şeker verirler, bu 

akşam gelenlere verirsin ,buyururlardı. Dağıttığımda ne bir tane noksan, ne de bir tane 

fazla... kaç kişi varsa sayı o kadar olurdu. Bu hal defalarca, belki 10 larca defa ve 2-3 

sene devam etti. Her defa gelen arkadaşlar farklı sayıda olduğu halde, her defasında 

şekerler gelen sayı kadardı.. Arada bir de, şu kadar kişi Sarıyer'e getir, bir de ben sohbet 

edeyim onlarla, buyururlardı. Tabii böyle özel günler bize bayram olurdu. Böyle topluca 

gidilmesi senede bir veya iki defa tekrarlanırdı. Hatta vefatlarına kadar da, bu şekilde 

zaman zaman arkadaşların kitap okuma veya kitap hizmetleri grublarını bazan 

Holding'de, bazan Güzelşehir'deki evlerinde kabul ettiler. Böyle günlerdeki sohbetlerden 

bazı bölümleri, zaten haftanın diğer günlerinde anlatmağa çalışıyoruz. 
 

Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. 

 

Fî emanillah. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

İmam-ı Ali Rıza hazretlerine birisi bir 

mektup yazmış. Efendim, bazı suallerim 

var, hem sormak, hem de sizden istifade 

etmek istiyorum, demiş. Mübarek hemen 

katırını göndermiş. Çünki cenab-ı 

Peygamber 'sallallahü aleyhi ve sellem' 

buyuruyor ki; Ey Habibim, eğer birisi sana 

derse ki, ben dinimden bir şey soracağım, 

sen ona hizmetçi ol. Dolayısıyla, koskoca 

imam, katırını göndermiş, kapıda karşılamış. Niye? Dinime ait bir şeyler soracak diye. 

Çünki cenab-ı Hak, cenab-ı Peygambere, hizmetçi ol, diyor. Hadis-i kudsi. Yemeğini 

kendi hazırlamış, önüne koymuş. Soru cevap, soru cevap; sonra mübarek kendi 

yatağını vermiş. Gel gör, adam, ben ne imişim! Katırını gönderdi, kapıda karşıladı, 

yemeğini, yatağını verdi. Ben ne imişim derken, imam-ı Ali Rıza hazretleri gelmiş. Sen 

hiçbir şey değilsin. Bizim bu sana yaptığımız, dinimizin icabıdır, 

misafirperverliğimizdendir. Yoksa senin bir halt olduğundan değildir, buyurmuş. 

Dolayısıyla, Allahü teala Kur'an-ı kerimde buyuruyor ki; Allah indinde derecesi, etiketi, 

makamı en yüksek olan, Allahtan korkandır. Korkanın alameti, hem namaz kılmaktır 

hem de Allahın kullarına namazı, yani İslamiyeti yaymaktır. Yoksa, dine hizmet 

etmeyenin akıbeti, mutlaka hezimettir. Çünki bir farzı yapmamıştır. Bu dinde iki farz, 

her mü'mine farzdır. Bir, öğren; iki, öğret. Mübarekler buyurdular ki; Eğer bir yerde 

Allahü tealanın dinine hizmet varsa, o hizmete iştirak etmek, her mü'minin üzerine 

farzdır. Bu da üç şekilde olur. Ya bedenen, ya mâlen, ya da dua ile. Ya Rabbi, ben bir 

şey yapamıyorum. Âcizim, garibim. Ya Rabbi, şu hizmet edenleri muvaffak et dese, o 

bile dahil olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teala size ve bize din ve dünya 

seadeti versin. Allahü teala sizleri 

sevdiklerinizden ayırmasın. Allah 

rahmet eylesin, mübarek Hocamız 

buyurdular ki; Benimle konuşmak 

isteyen; ben, kitaplarımın satırlarının 

arasındayım. Nasıl, kabre irtibat 

kurmak için gidiliyor. Çünki kabirde 

26 Ocak 2019 Cumartesi 

27 Ocak 2019 Pazar 
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ruh olmaz. Ceset vardır. Bu cesedi düşününce, ruh cesede alışkın olduğu için, o anda 

gelir. İlmihali açtığın zaman, İlmihalle Hocamız arasında irtibat çok olduğu için, 

Mübareklerin ruhu hemen oraya gelir, sen İlmihal okuyorum zan edersin, halbuki Onlar 

sana bakarlar. 

 

Hocamız buyurdular ki; Bir gün, Benim Dinim isminde bir din kitabı dağıtıldı. O kitabı 

aldım, Efendi hazretlerine götürdüm. Efendi hazretlerine okumaya başladım, mübarek 

baştan sona dinledi, devam et, buyurdu. Kitap bitti, buyurdular ki; Bir tek harf bile 

yanlış değil, hepsi doğru. Ama kim okursa zehirlenir. Onun yazarı habistir, o satırlardan 

lağım gibi kötü kokular geliyor. Sakın Hilmi, bunu bir daha okuma. Yak, başkası 

zehirlenmesin. Okuyanın kalbi hemen kararır. Kalbi karardı mı, önce haramlar, sonra 

küfür kokar. Kalp karardı mı, haramlar tatlı gelmeğe başlar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allah rahmet eylesin, İlyas amca vardı. 

Namaza kalkamamış. Erkenden gitmiş, 

Efendi hazretleri oturuyorlarmış. Ama İlyas 

beyin yüzüne bakmamışlar. Efendi 

hazretleri buyurmuşlar ki; Eğer benim 

üzerimden bir vakit namaz geçecekse, 

Allah bin kere canımı alsın. Hemen kaza 

yapıp tekrar gelmişler. Efendi hazretlerinin 

terzisi, Habil amca vardı. Efendi 

hazretlerine, evlenmek istiyorum, demiş. 

Peki, git bir gör buyurmuş. Netice: Habil amca evlenmiş. Eşyaları vapurla Rize'den 

getirirken, etraftaki eşkıyalar çalmasınlar diye, namazlarını kılamamış. İstanbul'a, 

tekkeye gelmiş, Efendi hazretleri buyurmuşlar ki; Üzerinden namaz geçti mi? Habil 

amca, efendim, eşyalarımı hırsızlar çalmasınlar diye, namazlarımı vaktinde kılamadım, 

demiş. Buyurmuşlar ki; Keşke hepsini çalsalardı, bir vakit namazın geçmeseydi. Onun 

için, namaz var, hayat var; namaz yok, gık! Onun için, sakın ola, havada, karada, 

denizde, ne olursa olsun, hiçbir mazeret ileri sürülmeksizin, dinimizin gösterdiği 

kolaylıkları da kullanarak, namazlarımızı kılalım. Çünki İslamiyetin tamamı namaz 

içerisinde toplanmıştır. Tamamı! Zaten namaz, mü'minin miracıdır. Cenab-ı 

Peygamberin miracda çok arzu ettiği, Allahü tealaya kavuşmuş olmanın zevki ve 

sevinçliliğini ümmetinin de yaşamasını istediği için, Allahü tealanın Ona olan 

muhabbetinden, aşkından dolayı, mü'minlere namazı emretmiştir ki, madem öyle 

diyorsun, ümmetin de gelsin, miracını yapsın, namazını kılsın.. 

 

 

 

 

 

28 Ocak 2019 Pazartesi 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler 'kuddise sirruh' buyurdular ki; 

"Allahü teala yeryüzünde her hastalığa bir 

ilaç yaratmıştır. Her şey için şifa vardır. Ama 

gönlün şifası, zikrullahtır. Kalbin ilacı, zikr 

etmektir". Mübarekler yine birgün buyurdular 

ki; "Dinimizin asıl gelme sebeplerinden birisi, 

dünyaya karşı soğukluktur. Bugün Nişancı 

camisine Cuma'ya gittim. Orada hoca 

devamlı suretle dünyayı kötüledi. İyi, doğru. 

Ama dünyanın ne olduğunu söylemedi. Tabii 

o dünyayı söylemeyince, oradaki gençler 

düşünecekler ki, demek ki yahudiler ermeniler çalışacak, müslümanlar yatsın. Çünki 

dünyayı sevmek uygun değil. İşte hocanın bunu söylememesi neden? Mürşid-i kâmil 

görmediği için. Kitaptan okuyor, doğru. O okuduklarının anlatılması, başka bir ilim. O 

ilim, bu değil. İşte dünya demek, haram parayla yapılan alışverişdir. Allahü tealanın 

sevgisi, ahiret menfaati bir tarafa demektir. Yalnız nefsin menfaati için yaşamaktır. Bu, 

haramdır. Bütün her cins günahlar, dünya olur. Velhasıl, cenab-ı Hakkın rızasının 

dışında, Onun sevgisinin, Onun razı olmasının dışında her ne yapılsa, hepsi dünya olur. 

Dünya mel'undur. Ama ne? Haramlar. Eğer helal olan para, helal olan mal, haram 

olsaydı, dünya olsaydı, İbrahim 'aleyhisselamın' ovaları dolduran davarları olmazdı. 

Büyüklerimizin hepsinin malı, parası çok idi. Mesela İmam-ı Azam hazretleri, şeker 

tüccarıydı. Gemilerle getirip satardı. İyi para kazanırdı. Ama kendisi buna kıymet 

vermezdi, talebelerine, fakir fukaraya dağıtırdı. O halde, para kazanmak günah 

değildir". 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cömertlik, cebindeki parayı vermek, 

elindeki maldan vermek, insanların 

gönlüne hoş gelsin diye para dağıtmak 

değildir. Bu bir cömertliktir; ama asıl 

cömertlik, imandan vermek, imanından 

vermektir. İmanından vermek ne 

demektir? Mesela, Ebu Bekr-i Sıddık 

'radıyalllahü anh' geldi müslüman oldu, 

imanı tam oldu. Ya Resulallah, beni 

29 Ocak 2019 Salı 

30 Ocak 2019 Çarşamba 
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dinleyecek, beni sevecek altı arkadaşım daha var. Hemen getireyim, onlar da bu imana 

kavuşsunlar, dedi. İşte cömertlik budur. Yani, kendisi için sevdiğini, kendisi için 

kavuştuğu nimeti, bir başkası tarafından da elde edilmesi cömertliktir, buyurdular 

Hocamız. Onun için, bu kitapları basanlar, yayanlar, hele hele Huzur Pınarı sitesi için 

çalışanlar, hizmet edenler, ne için çalışıyorlar? Bu cömertliklerinden çalışıyorlar. Millet 

istifade etsin diye! Yeter mi Ali? Döndü dolaştı, Huzur Pınarına geldi söz. Cömertliği 

anlattık, bari biz de cömertlik yapalım, dedik. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyurdular ki; Eğer 

görüştüğünüz zât hakikaten mürşid-i 

kâmil ise, eğer sen de gerçekten 

talebeysen. Talebe demek, artık ben 

yokum, ben tam teslimim, iradem 

yok, aklım yok, param yok, mevkiim 

yok, hiçbir şeyim yok, demektir. 

Böyle olursa, veren olgun, alan 

uygun oluyor ve alışveriş oluyor. 

Talebe kendini zorlasa bile, mümkün 

değil o talebenin kalbinde dünyalığa karşı, yani bu haramlara karşı, lüzumsuz şeylere 

karşı, yani cenab-ı Hakkın dairesinin ve büyüklerin sevgisi dışında olan her şeyin 

muhabbetine karşı, soğukluk olur. Bu, ancak büyüklerin sevgisiyle olur. Başka imkan 

yok, buyurdular. Çünki ilacı o! İlacı, büyüklerin sevgisidir. Bir hortumla, bir kabloyla 

onların kalbine kendi hocasından gelir. Kendi hocasına da, kabloyla onun hocasından 

gelir. Böylece cenab-ı Peygambere "aleyhissalatü vesselam" gider. Ona da, Allahü 

tealadan gelir. Dolayısıyla, o kablo, o network bir bağlandı mı, sen yerken, uyurken, 

gezerken, her ne yaparsan yap, devamlı surette, istesen de istemesen de, senin kalbine 

aşk-ı ilahi gelir. O sevgiyle insan, uçarak Cennete gider. Ne ölüm acısı çeker, ne de 

kabir azabı. İşte gönlü tedavi etmek için, bir doktora, bir mürşide danışmak lazımdır. 

Onların isimleri, cisimleri yeter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

31 Ocak 2019 Perşembe 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. 

 

O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler bazan; sohbet için gelen arkadaşlarından bazılarını getir, bir de ben sohbet 

edeyim onlarla, buyururlardı. Böyle özel günlerde hakiki bayram havası yaşanırdı. Böyle 

topluca gidildiği birgün Enver abiler buyurdular ki; 

 

İmam-ı Rabbani müceddidi elfi sani şeyh Ahmed Faruki Serhendi hazretleri Faideli 

Bilgiler kitabının sonunda olan ikiyüzonüçüncü mektupta buyuruyor ki; Bütün vaazların, 

nasihatlerin özü, en kıymetlisi, bir şeydir; o da bir Allah adamına rastlamaktır. Nasıl ki 

Eshab-ı kiram "aleyhimürrıdvan" Peygamber efendimize "aleyhissalatü vesselam" 

rastladılar, Eshab-ı kiram oldular; bir Allah adamını seven, bir Allah adamını tanıyan, 

bir Allah adamına inanan, bir Allah adamının yolunu takip eden, aynı, Eshab-ı kiramın 

Peygamber efendimize kavuştuğu gibi büyük nimete, büyük devlete kavuşmuş olur. 

Onun için, bu büyükler inkar edilmediği müddetçe, gerek yazılarında gerekse sözlerinde 

en ufak bir şüphe edilmediği müddetçe, o mü'minin kurtulmama ihtimali yoktur. Efendi 

hazretleri buyurmuşlar ki; Bir mü'min islamiyyetin tamamını öğrense, tamamı ile amel 

etse, bunun kurtulmak ihtimali vardır. Ama bir Allah adamına peki diyenin, bir Allah 

adamına rastlayanın, yaptığı kusurlara rağmen, kurtulmamak ihtimali yoktur. Ne 

mutluyuz ki, cenab-ı Hak bizlere Cennete giden otobanı nasip etti. İnsan bu büyüklere 

kavuştuktan sonra, gerek maddi gerek manevi ne varsa, hep onlara aittir. 

 

Birgün Mübarekler buyurdular ki; Şu kavuştuğumuz nimetlerin tamamı, ister maddi 

ister manevi ne varsa, kitapların yayılması, bu arkadaşlarımızın varlığı, eğer zerresini 

kendi şahsımdan bilsem, yanarım kardeşim. Ama elhamdülillah ki, bütün bunların hepsi, 

Efendi hazretlerine aittir. Çünki biz, başka bir yoldaydık, cenab-ı Hak Efendi hazretlerini 

vesile kıldı, bizi başka bir yola aldı. Biz bundan önceki yolda ne olduğumuzu biliyoruz. 

Hepimiz değişik otobanlardaydık; ama cenab-ı Hak bize kendi rızasına, kendi sevgisine 

kavuşturacak, Cennetine kavuşturacak otobana girmeği nasip etti. Gel de sevinme! Üç-

beş günlük dünyada, dert ve sıkıntıyı sakın kendine dert etme. Çünki, bu çok zengin bir 

insanın, üç-beş kuruş kaybedip de feryat etmesi gibi olur, değmez.. Kavuştuğumuz şu 

1 Şubat 2019 Cuma 
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nimetin yanında, üç-beş kuruş sıkıntı ve üzüntünün bahsi dahi olmaz. Daima, 

kavuştuğumuz nimeti gözümüzün önüne getirelim ve daima cenab-ı Hakka şükr edelim 

ki, bir kazayla bu nimet elimizden gitmesin. Maalesef bu nimete kavuşmuş olup da, bu 

nimetin kıymetini bilmediği için elinden gidenleri biliyoruz, siz de biliyorsunuz. 

Mübareklerin vasiyetini, nasihatini yerine getirmek suretiyle, kitapları okuyalım. Beni 

arayan satırların arasında bulur, buyurdular. Onların âdeti, sünneti üzerine, başkalarının 

da tanımasına yardımcı olalım. Bir de, birbirimizi çok sevelim. Bu sevgiyle, inşallah 

ahırette de beraber oluruz. Çünki, Mübarekler vaad ettiler, söz verdiler. Cennetin 

kapısına kavuşursam, içeri girmeden, bütün arkadaşlarımızı alırım, buyurdular. Ne 

bahtiyarlık! İnşallah ahırette de rahat edeceğiz. Yeter ki, kavuştuğumuz bu nimetin 

kıymetini çok iyi bilelim ve daima ondan bahsedelim. Nefsimizin şerrinden Allaha 

sığınalım. Çünki o, hem cenab-ı Hakka düşman, hem de bize düşmandır. Mübarek 

Hocamız; nefsin tek arzusu, seni kâfir yapmaktır, buyurdular. Kendisi kâfir olduğu için, 

senin de kâfir olmanı ister. Nitekim, içki içen, herkesin içki içmesini, bir mü'min, 

herkesin mü'min olmasını ister. 

 

Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. 

 

Fî emanillah. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Çok mühim tarihi vak'a var, size anlatacağım. Bu 

hadiseyi yaşayanlar hayatta. Bizim abilerden İbrahim 

abi profesör. Bu evlendi, Erzuruma tayin oldu. Orada 

hocalık yapıyor. Hanımı bir gün merdivenlerden bir 

düşmüş, iki gözü âmâ olmuş. Görmek yok, bitti. 

Gitmedik doktor, gitmedik hoca bırakmadılar. Bir 

akşam evde Mübarekler imam, arkada Bülent abi ile 

Enver abi cemaat, namaz kılıyoruz. Telefon çaldı, 

selam vermek üzereydiler zaten, selam verdiler, ben 

aşağıya indim, Mübarekler namaza devam ettiler. 

Tabi kendini tanıttı, dertliyim, felaket üzüntüdeyim, 

dedi. Ne oldu, dedim. Hanım merdivenlerden bir 

düştü, iki gözü kayboldu, hiçbir şey görmüyor. Ne 

olur bunu Mübareklere arz et, dedi. Şimdi namaz 

kılıyorlar. Sen kapat telefonu, namazdan sonra 

söyleyeceğim, dedim. Namaz kıldık, dua ettiler, neydi o telefon, buyurdular. Efendim, 

Erzurumda İbrahim abi var. Hanımı düşmüş, âmâ olmuş, iki gözü görmüyor. Her çareye 

başvurmuşlar, hiçbir fayda olmamış. Dua istiyor efendim, dedim. Hay hay. Ben dua 

edeceğim, siz ikiniz amin deyin, buyurdular. Peki efendim, dedim. Bülent abi ile ikimiz 
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bir başladık amin demeye, Mübarekler dua, biz amin, Mübarekler dua, biz amin.. Epey 

sürdükten sonra, Allah şifa verir inşaallah, buyurdular. Sabahleyin İbrahim abiden bir 

telefon ki, telefon kopacak. Sevincinden bağırıyor: Abi! Gözleri açıldı. Abi! Bu gece 

rüyada Mübarekleri gördü, sonra renkler yavaş yavaş gelmeye başladı, sonra bütün 

renkler bitti, uyandı ki, ben görüyorum diye bağırmaya başladı dedi. Bir müddet sonra 

bir kızı dünyaya geldi. Telefon. Abi! Ne oldu? Kız çocuğumuz dünyaya geldi, Mübarekler 

ismini koyar mı?. Geldim Mübareklere arz ettim. Efendim böyle böyle olmuş dedim, 

anlattım. Efendim, madem ki ışığa kavuştu, ona güzel bir isim koyalım, Lamia koyalım, 

buyurdular. Lamia. Işığı görmüş manasına geliyor. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız; Namaz vakitlerini yazarken; ya 

Rabbi, böyle mi olacak diye, birgün çok 

darlandım, buyurdular. Tamamen 

matematiksel hesap. Kitaptan bakıp da 

tercüme edeyim diye bir olay yok. Bu 

vaziyette bıraktım ve yattım. Sabahleyin 

kalktım ki, o mesele kendiliğinden çözüldü, 

buyurdular. Bir mübarek zât bir fıkıh kitabı 

yazmış. O fıkıh kitabını yazarken uğradığım 

musibetleri, tarif edemem. Bulutlardan 

yağmur yağar gibi, belalar üzerime geldi, buyurmuş. Çünki orada cenab-ı Hakkın rızası 

var. Şeytan, nefs, seksen türlü engel çıkarır. Mübarekler buyurdular ki; En büyük sıkıntı, 

dine hizmete nefsin karşı gelmesidir. Şeytanınki, ıvır zıvır, zayıf, buyurdular. Ama nefis, 

devamlı surette millet ne der, ayıp olur, der. Peki, Cenab-ı Hakka karşı ne oluyor? 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Ali, sevindin mi? Bugün bayram var. 

Birisi bir levha yazdırmış. Enver abi, size 

uygun bir levha yazdırmak içimden geçti, 

hediye getirdim, dedi. Yazıyor ki; Bu da 

geçer yahu! Çok hoşuma gitti. Bu da 

geçer! 

 

Mübarek Hocamız 'kuddise sirruh' 

buyurdular ki; İki şey geçiyor ki, bu 
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geçen iki şeyin tekrar gelmesi mümkün değildir. Eğer geri getirmek mümkün olsaydı.. 

İnsanlar gözünden göz yaşı değil, kan akıtsalar, onu tekrar geri getiremezler. Bir tanesi, 

gençliktir. İkincisi, kaybettiği dostları ve ahbapları. Bulamazsın. Şimdi Mübarekler nasıl 

geriye gelir? Mümkün değil. Onun için, hayattayken bunların kıymetini bilelim. Nasılsa 

birgün pişmanlık mutlak gelecektir. Mübarekler buyurdular ki; İnsan ahirette ne kadar 

az pişmanlık duyarsa, o kadar kârdadır. Yoksa pişman olmamak mümkün değildir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Huzur Pınarı çok faydalı bir site! Kişinin 

ahirette mahrum kalmaması için, her 

imkanı kullandık. Hocamız birgün eve 

bir arkadaşı çağırdılar, mektupları 

verdiler. Bir de, bir liste verdiler. 

Afrika'da ismi cismi zor bulunacak 

memleketler.. Buyurdular ki; Buralara 

kitap gönderin ki, ahirette bunlar, biz 

hıristiyan kaldık, islamiyeti bilemedik, 

bize söyleyen olmadı demesin, bizden 

davacı olmasınlar, buyurdular. Çok 

acayip yerlere, her yere kitap gönderdik. Hatırlıyorum, birisi Sri Lanka'dan üçbin adres 

göndermiş, kitap istiyorlar. Ne olursa olsun, bize kadar ulaştıktan sonra, biz hayır 

demeyiz. Kitap gönderin, buyurdular. Haftalarca, çuval çuval kitap gönderdik. Mübarek 

Hocamız, Allah için yorulmak ne büyük nimet, buyurdular. Aynı yorgunluğu nefs için de 

yapabilirdik. Ama sıfır olurduk. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir kabrin başına gittiğiniz zaman, birleşik 

kaplar usulü eğer gelenin derecesi 

yüksekse, kabirdekine feyz verir. Eğer 

kabirdekinin derecesi yüksekse, gelene 

feyz verir. Mutlaka akım olur, kanun 

böyledir. Mesela şimdi, burada hep 

beraberiz, arkadaşlarımızın arasında 

anlaşılamayacak, anlatılamayacak 

derecede bir feyz akımı vardır. Çünki, 

birleşik kaplar usulü olarak, herkesin 
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kalbindeki ihlâs, yanındakinden fazlaysa ona, öbürkünden ona, sohbetin neticesinde her 

ne kadar nasibi varsa, mutlaka bir alışveriş olur. İnkar edenler, imtihan edenler hariçtir. 

Yani, imtihan kastıyla oturanlar veyahut da inkar kastıyla dinleyenler, bundan mahrum 

kalırlar. Çünki kapı kapalıdır. 

 

Bir mübarek zâta, Allahü tealanın çok şefkatli olduğunu bildiren âyet-i kerimeler 

hangileridir, diye sormuşlar. Azap âyetleridir, buyurmuş. Neden, demişler. Böyle 

yaparsanız böyle yaparım demek suretiyle ikaz ediyor, demiş. Öyle bir imtihan ki, 

sorular burada, cevaplar burada. Bunun adı imtihan. Allahü teala önceden bildiriyor, 

bunu soracağım diyor, cevabı da bu. Buna rağmen imtihan verilmezse, ne acıdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teala hidayeti iki şekilde verir. Ya adalet 

ile veya ihsan olarak verir. Bir kişi ellerini açıp 

da, yâ Rabbî bana hidayet ver diye yalvarsa, 

yâ Rabbi ben dinimi doğru olarak öğrenmek 

istiyorum, beni bozulmaktan koru diye dua 

etse, Allahü teala böyle dua eden kulunu 

kesinlikle kurtarır. Allahü teala o kulunu 

kurtarmak için onun karşısına sevdiği bir 

kulunu çıkarır, böylece onu kurtarır. Bir kişinin 

kurtulması için mutlaka bir rehbere ihtiyacı 

vardır. Başka türlü kurtulmak olmaz, 

kurtuldum demekle de kurtulunmaz.. Adalet 

ile kurtulmak budur. Bazıları da vardır ki hiç 

böyle dua etmek bile aklına gelmediği halde, 

yiyip içip, yatıp kalkdığı halde, Allahü teala 

onu seçiyor ve hidayet veriyor. Allahü teala 

onu, ya cömertliğinden veya güzel bir huyundan dolayı seçer, ya da bir mü'minin duasını 

almıştır da seçilmiştir. Mutlaka bir sebebi vardır, ki Allahü teala onu seçmiştir. Allahü 

tealanın seçtiğini, insanların ayrıca seçmesine lüzum yoktur. 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

2008 senesi, temmuz ayının 12' si ... 

Enver abiler, Huzur Pınarına hizmet 

eden dava arkadaşlarımı görmek 

istiyorum, Güzelşehir'e getir, buyurdular. Yatsıdan sonra çok tatlı bir sohbet oldu.... 

 

O gün Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir mübarek zât buyurmuş ki; Ahirette kiminle beraber olmak istiyorsanız, dünyada 

onunla beraber olun. İnşaallah bu fotoğraflar melekler tarafından şu anda çekiliyor. 

Ahirette hep beraber oluruz. Allahü teala hepimize din ve dünya seadetleri versin. 

Büyüklerin âdeti, talebelerini evlatlarından çok sevmektir. Bir muharebe yapıldı, Hazret-

i Ömer "radıyallahü anh" bu muharebeye hem oğlu Abdullah'ı hem de Zeyd'i beraber 

gönderdi. Harp kazanıldı, ganimetler alındı. Hazret-i Ömer "radıyallahü anh" ganimetleri 

dağıtırken, Üsame'ye dört altın, oğlu Abdullah'a üç altın verdi. Abdullah; baba, sen âdil 

bir emirsin, âdil bir halifesin. Neden bana az verdin demiyorum; ama neden ona dört 

tane, bana üç tane verdin? Sadece öğrenmek istedim, dedi. Hazret-i Ömer "radıyallahü 

anh" buyurdu ki; Sen de biliyorsun, ben de biliyorum ki; cenab-ı Peygamber 

"aleyhissalatü vesselam" Zeyd'i benden çok seviyordu. Mübarek Hocamız 

buyurmuşlardı ki; Allahü teala Kur'an-ı kerimde Eshab-ı kiramdan sadece bir zâtın 

ismini, ismen zikr etmiştir. O da Zeyd'dir "radıyallahü anh". Dolayısıyla, bize yakışan, 

sevdiğimizin sevdiğini, kendi evladımızdan daha çok sevmektir. Bunu anlatan zât diyor 

ki; İnsan üstadını hakikaten seviyorsa, onun evlatlarını, torunlarını, kendi evlatlarından 

üstün tutar. Çünki, sevgilinin sevgilileridir! Bu sevgi, çok hassas bir noktadır. 

Mübarekler buyurdular ki; Asıl aşk, Allahü tealaya olan aşktır, müslümana olan aşktır. 

 

Kazakistan'da bulunan Hâce Ahmed Yesevi hazretlerinin çok seveni varmış. Fakat o 

kadar da düşmanı varmış. O zaman, medrese uleması, talebe okutan çok büyük bir âlim 

varmış. Birileri toplanmış; efendim, siz burada ilimle uğraşıyorsunuz; fakat Ahmed 

Yesevi isminde bir zât dini bozmakla uğraşıyor, size burada oturmak yakışır mı, deyip 

fitne çıkarmış. O zât da, milletin önünde kendisine soracağım; cevap veremeyecek diye, 

dörtyüz talebesiyle oturmuş, üçbin mesele yazmış. Apar topar gelip, efendim, size 

soracaklarımız var, demiş. Ahmed Yesevi hazretleri de, tamam sorun; ama önce biraz 

dinlenin, çay için, yemek yeyin. Yarın istediğinizi sorarsınız demiş. Sonra, bütün millete 

haber verilmiş. Ertesi gün, iki tane kürsü kurulmuş, kürsünün bir tanesinde şeyh Ahmed 
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Yesevi hazretleri, diğerinde bu âlim zat ve bütün talebeleri, halkın önünde oturmuşlar. 

Âlim zât, Ahmed Yesevi hazretlerine sual sorup, cevaplarını isteyecekmiş. Arkadaş! git 

boynunu kılıca vurdur; ama bu büyüklere dokunma! Âlim zat kürsüye çıkıp, benim adım 

ne, ben şimdi burada ne diyeceğim, demeye başlamış. Bırakın soruları, ismini bile 

unutmuş. Aklına bir ara, soruları yazdığı defter gelmiş. Defteri bir açmış ki, yazdıklarının 

hepsi silinmiş. Hatasını anlamış, kürsüden inip şeyh Ahmed Yesevi hazretlerinin 

ayaklarına kapanmış. Ahmed Yesevi hazretleri, hocam ne oldu, demiş. Ben ne olduğunu 

biliyorum, Allah aşkına, Allah rızası için, beni tekkenizin köpeği olarak kabul edin, 

demiş. Talebe olarak değil!... Ahmed Yesevi hazretleri, Estağfirullah, öyle şey olur mu? 

Yeriniz, makamınız orası, demiş. Beş senede en büyük halifesi ve en mümtaz talebesi 

olmuş. Öyle gelen, böyle gider. 

 

Fî emanillah. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek Hocamız birgün bir sohbette; 

Efendim, Cennet sonsuz, Cehennem de. 

Ama Cennette tarifi imkansız büyük 

nimetler var. Cennetten bir inci dünyaya 

gelse, onun nûrundan güneş kararır. 

Allahü teala her şeyi bir sebeple 

yaratmıştır. Cenneti de, evliyaların 

kalbinde yaratmıştır. O büyüklerin kalbine 

giren, oraya gider. Allahü teala bize Efendi 

hazretlerini tanıttı. Ne demek o efendim? 

Yani Cenneti verecek bize demektir. Çünki 

Allahü teala bir şeyi verdi mi, geri almaz, buyurdular. Allahü teala bir kuluna bir nimet 

verdi mi, inkâr olmadıkca kat'iyyen geri almaz. Birgün bir yazı yazdırdılar. Yanlış 

yazmışız. Onlar silgi verdiler. Tabii iş bittikten sonra, Mübareklere geri vermek istedim. 

Olur mu kardeşim? Biz verdiğimizi geri alır mıyız, buyurdular. Onlar Cenab-ı Hakkın 

sıfatlarıyla sıfatlandıkları için, Allahü teala nasıl verdiğini geri almıyorsa, Mübarekler de 

öyle! Büyükler verdiğini geri almazlar. Çok neş'eli bir gece geçirdik. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Sen de vardın Ali, bir gece Mübareklerle 

beraber Elmas Dedeye bayram 

ziyaretine gittik. Alibeyköyde 

oturuyordu, PTT müdürüydü. 

Mübarekler o gün Ali'nin nişan yüzüğünü 

takmışlardı. Şimdi Elmas Dede gitti, 

misafirlere vermek için şeker getirdi. 

Ben de ben dağıtayım diye gittim, tabağı 

Elmas Dedenin elinden aldım. Her 

zamanki aceleciliğim sebebiyle, ayağım 

halıya takıldı, tabak bir tarafa, şekerler 

bir tarafa, ben bir tarafa.. Mübarekler de orada oturuyorlar. Şekerleri toplamaya 

başladım, Hocamız buyurdular ki; Öyle kalın, toplamayın. Ben de, ne buyuracaklar diye 

bekliyorum. Efendim, Tefsirde okudum. Bir mü'min, (elhamdülillah, bunların hepsi 

mü'min), kabre girdiği zaman, Allahü teala bir huri gönderecek. Sen dünyadayken şunu 

şunu ferahlandırdın, o günden beri seni bekliyorum diyecek ve o mü'min onun 

gerdanlığına bakacak ki, nasıl bir şey diye gözü incilere takılacak. Elini uzatacak; fakat 

her an kopabilir. Tutunca kopacak tabii efendim. Zaten kopsun diye bağlanmış. Tabii 

bütün inciler kabre dağıldı. Mü'min çok üzülecek, çok sıkılacak ve bu sefer utancından, 

tek tek o incileri toplayacak. Fakat efendim, yerden son inciyi aldığı zaman, kabir hayatı 

bitecek. Sırf kabirde meşgul olsun, sıkılmasın, biraz da utansın diye.. Efendim, bütün 

incileri toplar, kabir hayatı biter, buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birgün Fatih'teki evde, namazdan 

sonra Mübarekler anlattılar anlattılar, 

bir arkadaşımız elini kaldırdı. Ne var 

kardeşim, buyurdular. Efendim, bir 

dua eder misiniz? Ben hemen şimdi 

burada öleyim, dedi. Allah Allah, siz o 

kadar nefsinize düşkün müsünüz 

kardeşim, o ölsün bu ölsün, kim 

yapacak bu hizmetleri? Onun için, siz 

yaşamak isteyin ki, dinimiz yayılsın, 

buyurdular. 
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Hocamızdaki gayrete bakın; Mübarekler buyurdular ki; "Bir gece Efendi hazretlerine 

gittim. Yağmur yağdı, yerler çamur. Bir saat geçti, saat sekiz-dokuz. Dururken, Efendi 

hazretleri buyurdular ki; Acaba Münir nasıl? Münir abi de, Bayezid'de oturuyor. Ben 

hemen odadan çıktım, ayakkabılarımı giydim, yürüye yürüye, koşa koşa... Eyüp 

tepesinden Beyazıd'a. Gece ve kabristanın içinden... Edirnekapı'da öyle şimdiki gibi yol 

yok. Sadece mezarlıkların arasında patika bir yol var.. Oradan gittim, kapıyı çaldım. 

Münir abi çıktı; efendim Efendi hazretleri sizi sordu, nasılsınız, dedim. İyiyim, bir şeyim 

yok. Ellerinden öperim, dedi. Tekrar soluk soluğa geri geldim. Efendi hazretleri hâlâ 

sohbete devam ediyordu. Efendim, ben Bayezide gittim, Münir abiyi gördüm, dedim. 

Öyle mi? Nasıl buldun, dedi. İyi, sıhhati yerinde. Bir sıkıntı yok elhamdülillah, dedim. 

Oh, çok rahatladım, beni çok sevindirdin, dedi. O kelimeyi almak için gittim" buyurdular. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyurdular ki; bir insan 

hocasını seviyorsa, onun üç alameti 

vardır. Bir, onun sevdiklerini sever, 

onun sevmediklerini sevmez. İki, 

her zaman, her yerde, ondan 

bahsedilmesini ister. Üç, hayattaysa 

tabii, onun dertlerini, sıkıntısını, 

sevincini paylaşmak ister, onu 

yalnız bırakmaz. Eğer o, dertleri ve 

sıkıntılarıyla baş başa kalıyorsa, 

ilgilenilmiyorsa, sevilmiyordur, 

buyurdular. Arkadaşlarımız Enver abiyi seviyor ki, Onun borcuna ortak olmak istiyorlar. 

Her taraftan ne mektupla, ne dualar.. Ama Mübarekler ne buyuruyor; Eğer Enver'in 

kalbinde bir milim, bir zerre menfaat düşüncesi olsa, hiçbir arkadaşımız onu sevmez. 

Çünki sevmek veya sevilmemek, insanın kendine olan düşkünlüğüne bağlıdır. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teâlânın sevgili kullarına kim kavuşursa 

îmânını kurtarır. Çünki bu Büyükler, gökdeki 

yıldızlar gibidir. 

 

Mü'mine hizmet ibâdetdir, üzmek ise felâketdir. 

Herkesin yapdığı işden, ne olduğu, kim olduğu ve 

tarafı belli olur. 
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Büyüklerden istifâde etmenin iki şartı vardır; Biri edeb, diğeri teslimiyyetdir. Teslimiyyet 

öyle olmalıdır ki, ölünün ölü yıkayıcıya teslîm olduğu gibi olmalıdır. Yanlış bir ilaç, adamı 

canından eder. Ama yanlış bir inanç, insanı dininden eder. Sormaktan hiç çekinmeyin. 

İnsanın nefsini en dehşet şekilde tahrip eden bir şey, sormaktır. Dünya sevgisi her cins 

günahın başıdır. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Melekler kanatlarını döşerler. Karadaki 

hayvanlar, gökteki kuşlar, denizdeki 

balıklar, dinimize hizmet edenler için tevbe 

ve istiğfar eder. Ya Rabbi, afv et bunu, 

derler. Bu ne seadet! Hele içindekilerden bir 

tanesiyle bir amel etse, yerken, içerken, o 

ibadet yaptıkça, sevap kazanılır. Bu fırsat 

kaçırılır mı! Onun için, otobana girmek çok 

zordur; otobana girdikten sonra, her 

kilometre, her metre, hep sevap yazar. Ama önünde yetmişüç tane otoban var. Allah 

korusun, bir yanlış yola girdin mi; geri dönüş yok, sağa sola dönüş yok. Bu arada 

otobanın sonunda gidilecek yeri düşünmek lazım. İşte Mübareklerin bize yaptığı en 

büyük iyilik; bu otoban, Rabbimizin razı olduğu otobandır, hepiniz buraya girin, 

buyurmalarıdır. Bizim kendiliğimizden bulmamız mümkün değildir. Bu otobana girdikten 

sonra, Mektubat'ta buyuruluyor ki; Şöyle de olsa, böyle de olsa, azizdir. Çünki yol 

kavuşturucudur. Sen kavuşamayabilirsin; ama yol kavuşturucudur. Geri dönüşü yoktur! 

İşte Allah rahmet eylesin, Mübarekler buyurdular ki; Efendi hazretleri beni aldı, bu 

otobana getirdi. Artık Efendi hazretleri beni bu yola getirdikten sonra, herhangi bir 

ibadeti, herhangi bir hizmeti kendi şahsımdan bilsem, yanarım. Çünki ben bu yolda 

değildim. Her nefesim günahtı. Efendi hazretleri beni aldı buraya koydu. Şimdi ben nasıl 

iyi işleri kendiliğimden yapıyorum diyebilirim, buyurdular. 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

2008 senesi, temmuz ayının 12' si ... 

14 Şubat 2019 Perşembe 

15 Şubat 2019 Cuma 
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Enver abiler, Huzur Pınarına hizmet eden dava arkadaşlarımı görmek istiyorum, 

Güzelşehir'e getir, buyurdular. Yatsıdan sonra çok tatlı bir sohbet oldu.... 

 

O gün Enver abiler buyurdular ki; 

 

Ahmed Yesevî hazretleri zamanında, padişah ava çıkıp, bir geyiğin peşine takılmış. 

Geyik önden padişah peşinden, derken, geyik dağa çıkmış. Velhasıl, padişah ne yaptıysa 

geyiği bulamamış. Öfkesinden bütün tarikat şeyhlerini çağırıp, emrimdir, bu dağı 

havaya uçurun; yoksa hepinizin kellesi gider, demiş. Bu geyik beni kandırdı, demiş. Dağ 

uçurulur mu? En azından yok edelim diye, hepsi rabıta yapmağa, zikr etmeğe 

başlamışlar. Ne yaparlarsa yapsınlar dağ yerinden kımıldamamış. Bunun tek çaresi var, 

bu işi ancak yapsa yapsa Yesevi yapar, demişler. Ama babası, asrın en büyük 

evliyasıymış. O da daha onbeş-yirmi yaşlarında çocukmuş. Padişah Yesevi'yi çağırtmış, 

o da annesine gidip, babama ait sarık, takke, çorap, ayakkabı, ne varsa çıkar deyip, 

dağın dibine gitmiş. Gözünü kapatıp, baba, vallahi billahi bu benim işim değil. Bu iş 

senin işin. Sakın beni mahcup etme, göster kendini, demiş. Dağ yok olmuş; ama geyik 

oradaymış. Burada çok mühim bir ders var. Eğer zerre kadar kendisinden bir şey 

düşünseydi, kendisine ait bir varlık, kendisine ait bir keramet, kendisine ait bir ilim, 

kendisine ait bir fazilet görseydi, o an sigorta atacaktı ve Allahü teala muhafaza etsin, 

orada mahcup olacaktı. Ama padişah da padişahmış. Bundan sonra senin isminin başına 

Ahmed getirelim; çünki belli ki, sen büyük bir zât olacaksın, senin isminle beraber 

benimki de anılır. Yoksa benim ismim unutulur gider, demiş. Ahmed ismi oradan gelmiş. 

Mübarekler, Allahü teala rahmet eylesin, şefaatlerine nâil eylesin, bir sabah namazından 

sonra buyurdular ki; Kardeşim, şu hizmetlerden, şu arkadaşlarımızdan, şu 

çalışmalardan, eğer bir zerresini kendimden bilsem, yanar ve helak olurum. Bu iş böyle. 

Bu iş önce ölmek, sonra olmak yoludur. Önce olmak, sonra ölmek değil! Öl ki olasın. 

Sen, sen olduğun müddetçe, on para etmezsin. Sen artık kendinden çık. Çünki artık, 

onların atmosferine, onların havasına girdin. Yani, onlar gibi olmağa çalış. Efendim, 

benim huyum böyle.. ben buyum deme… 

 

Çok huysuz bir adam varmış. Evinin bağçesinin kenarına millet takılsın da rahatsız olsun 

diye, en azılı dikenleri dikmiş. Gelen geçen rahatsız oluyor, çocuklar falan hep dikenlere 

takılıyormuş. Valiye gidip, efendim yoldan geçemiyoruz; zaten dar yol. Adamın 

bağçesindeki dikenler batıyor diye şikayet etmişler. Vali adamı çağırtarak, ne oluyor, 

demiş. Efendim, bağçe benim demiş. Padişah da, bağçe seninse, vatandaş da benim. 

Onları sök, demiş. Adam neden sökeyim, deyince, vali, sökmezsen kodes aşağıda, 

vurun sopayı demiş. Kelepçeleri takınca, adam, vallahi sökeceğim demiş. Sonra adamı, 

dikenleri sökmesi için serbest bırakmışlar. Bir tanesine asılmış; ama yaşlı olduğundan 

neredeyse canı çıkacakmış. Kesse yine büyüyecek ve millet yine rahatsız olacak. O 

zaman ne yapması lazım? İşte eğer, kötü ahlak kök salarsa, bunun temizlenmesi 

mümkün değildir. Gidip kendine aşı yapması lazım. Bu dikenleri kesip aşı yapması, 

sonra bunun yerine elma, armut dikmesi lazım. Bunu anlatan mübarek zât buyuruyor 

ki; Mürşid-i kâmilin mutlaka bunun huyunu değiştirmesi lazım. Değiştiremezse, aşı 

yapar, o pisliklerden yine kurtarır. Yeter ki sen, sen olarak gitme, O olarak git. Yani, 

ben yokum de. Mübarekler, Allahü teala rahmet eylesin, buyurdular ki; Biz Sedat'la 

küçüktük, çocuktuk, onun için Efendi hazretleri bize acıdı efendim. İnsan acıdığına verir; 

yoksa dayıya vermez. Dayılık zamanı değil. Onun için, yaş dal uzun uzun kök salmadan 

koparılırsa ne âlâ; ama benim huyum böyle, ben bu huyumdan vazgeçemiyorum, 
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değiştiremiyorum demek ne demek? Git doktora aşı yap. Cenab-ı Hakka ne kadar şükr 

etsek az. Allahü teala bize büyükleri tanıttı. Yoksa işimiz duman olurdu. Çünki din, 

görmek, işitmek ve konuşmak dinidir. En şanslı insanlar, mutlaka o büyük zâtları 

tanıyanlar, görenler ve konuşanlardır. Böyle değilsek, hiç olmazsa talebeleriyle 

olmalıyız. Yani, Eshab-ı kirama kavuşanlar gibi olmalıyız. Onun için, Mübarekler 

buyurdular ki; Bizi sevenler, gökteki yıldızlar gibidir. Kim onlarla beraber olursa, imanını 

kurtarır. Yani, bu arkadaşlarımız müşrik olamaz, bid'at ehli olamaz. Günah? Allahü teala 

hepimizi afv etsin; ama kumaş rengini aldıktan sonra, artık o renk kalıcıdır. Eshab-ı 

kiram, Peygamberimizi 'aleyhissalatü vesselam' görmekle renk almıştır, kumaş, renge 

kavuşmuştur. Artık o hep, o renkle gider. İnkar etmediği müddetçe, ne yaparsa yapsın, 

Eshab-ı kiram olmaktan çıkmaz. 

 

Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. Hayat onunla güzeldi. 

 

Fî emanillah. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyükler buyuruyorlar ki; Bu yol, mutlak 

olarak Cenab-ı Hakkın rızasına 

kavuşturucudur. Sen kavuşmak istesen 

de, kavuşmak istemesen de, 

kavuşacaksın. Çünki bir kere yola girdin, 

dönüşü yok! Sağa sola dönüşü yok, 

arkadaki de bastırıyor. Mecbur devam 

edeceksin. Yani birinin peşine takılsan da, 

sürünsen de, devam edeceksin. Artık aldığı 

mesafe, herkesin kendi kabiliyetine 

göredir. Ama eninde sonunda kavuşacaktır. Efendim, dünyada kavuşamadı. Kabirde 

kavuşur. Kabirde kavuşamadı, mahşerde kavuşur. O da olmadı, Cennette kavuşur. 

Çünki yolun sonu Cennettir. Allah muhafaza eylesin, sen değil, yolun kendisi 

kavuşturucudur. Allah muhafaza eylesin, yol çok kıymetli olduğu için, düşmanı çok 

vardır. Şeytan ve nefis düşmandır. İşte Allah korusun, bu yolda olanlar için en büyük 

tehlike, imtihan, inkâr ve incitmektir. Üç 'i' harfi, ne kadar mühimdir. Bir; seni bu yola 

kavuşturan mübarek zâtı incitmektir. İki; seni bu yola kavuşturan zâtı inkâr etmektir. 

Üç; seni bu yola kavuşturan zâtı imtihan etmektir. Üçü de birbirinden felakettir. 

 

 

 

 

 

16 Şubat 2019 Cumartesi 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cenâb-ı Hakkın gazabına gidecek bir icraatın 

içine düşebiliriz. Bir kişinin üzüntüsü, bin kişinin 

helakine sebep olabilir. Onun için, gönül 

kırmayın, kimseyi gücendirmeyin, kimseye 

tepeden bakmayın, mutlaka konuştuğunuz 

kişiler Evliyâ olabilir. Allah'ın sevgili kulu olabilir. 

Ondan Cenâb-ı Hak razı olabilir. O halde siz onu 

kırmak değil, duâsını istemeye çalışın. Bu, kim 

olursa olsun. Çünkü Cenâb-ı Hak veli kullarının 

hepsini gizlemişdir, saklamışdır. Onlar kendileri 

dahi bilmez. 

 

En şanslı insanlar, mutlaka o büyük zâtları tanıyanlar, görenler ve konuşanlardır, itaat 

edenlerdir. Böyle değilsek, hiç olmazsa talebeleriyle olmalıyız. Yani, Eshab-ı kirama 

kavuşanlar gibi olmalıyız. Kim onlarla beraber olursa, imanını kurtarır. Yani, bu 

arkadaşlarımız müşrik olamaz, bid'at ehli olamaz. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün Mübarekler buyurdular ki; Efendim, 

mahşerde bir cemaat Cennete giderken melekler 

diyecekler ki; Bir dakika, size hesap görüldü mü? Siz 

mizana uğradınız mı? Diyecekler ki ; Yook, hayır. 

Peki siz sırat köprüsünden geçtiniz mi ? Yook, hayır. 

Peki ne ameliniz oldu ki siz böyle kolunuzu sallıya 

sallıya doğru Cennete gidiyorsunuz? 

 

Onlar diyecekler ki; Rabbimize sorun. Allahü teala 

buyuracak ki; Onlara dokunmayın. Onlar benim 

muhiplerimdir. Bunlar, ümmet-i Muhammedden olup 

Allah rızası için birbirini seven kullarımdır. Ben onlara 

hesap sormam. Onlar Sırat köprüsünden geçmezler, 

doğru Cennete giderler. Dolayısı ile Enver abi diyor 

ki ; Ben vallahi billahi tallahi hepinizi çok seviyorum. 

 

17 Şubat 2019 Pazar 

18 Şubat 2019 Pazartesi 
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Efendim, mahşerde güneş bir mızrak boyu alçalacak, herkes buram buram terleyecek. 

Fakat o mahşerde 7 sınıf insan arşın altında gölgelenecek. Onlar için azap korkusu 

olmayacak. Onlardan bir tanesi de; Allah için müminin yüzüne sevgi ile muhabbet ile 

bakandır. Onlara mahşer azabı yok. Ben de sizin yüzünüze bakarken; Ya Rabbi, ne 

güzel arkadaşlarımız, ne güzel eski dostlar, yeni dostlar, yeni yeni arkadaşlarımız, 

diyorum. Çok hoşuma gidiyor. Onun için gelin birbirimize sevgi ile bakalım. Muhabbet 

ile bakalım. Hem Allahü teala günahlarımızı af etsin. Hem de arşın altında gölgelenelim. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu yolda kalmanın en güzel yolu, kim ihlâslı ise onunla 

beraber olup, ben anlamam deyip, onun eteğine 

yapışmaktır. O ne yapıyorsa sen de onunla yap ve 

selamete er. Bir, kendi başına bir milim ilerleyemezsin. 

İki, kendi başına başkalarına yem olursun. Üç, kendi 

başına hem kendini, hem başkasını yakarsın. Onun için, 

Peygamberimiz 'sallallahü aleyhi ve sellem' diyor ki; 

Dinül mer'i dinül ahihi. İnsanın dini, arkadaşının dini 

gibidir. Veyahut da halilihi. İnsanın dini, dostunun dini 

gibidir. İyi arkadaş seçmeyen, iyi olamaz. Arkadaşa, eş, 

iş, neşriyat, her şey dahildir.. 

 

Eğer mutlaka soracak kimse bulamıyorsan, git bir ağaca 

sor; ama sor! Çünki insanın nefsi, ben yaptım, oldu, der. 

Halbuki olmadı. Çünki mübarek Hocamız buyurdular ki; 

Sorarak yapan, kazansa da kazandı, kaybetse de, 

kazandı. Sormadan yapan, kazansa da kaybetti; kaybetse de, kaybetti, buyurdular. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Pilot bir arkadaş Bağdat'a gidiyor. Birini 

götürüyor. Seyyid Abdülkadir Geylani 

hazretlerine ziyarete gidiyor. O 

ziyarette dua ederken, çok ihtiyar bir 

zat da dua ediyor. O zat diyor ki; 

"Nerelisiniz?" Efendim, İstanbul'dan 

geliyorum, Türkiye'den geliyorum, 

diyor. Peki, orada Enver Ören diye birisi 

var, tanıyor musun, diyor. Sular sanki 

19 Şubat 2019 Salı 

20 Şubat 2019 Çarşamba 
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tepemden aşağı döküldü. Bağdatta Abdülkadir Geylani hazretlerinin huzurunda bir zat, 

"Efendim, tanıyorum diyor. Ona benden selam söyle, ben her yıl geliyorum, Ecdadımın 

huzurunda ona dua ediyorum, diyor. Peki amca, neden dua ediyorsun, diyor. "Çünkü o 

İstanbul'da bizim sülaleye, bizim Seyyidlere çok hizmet ediyormuş. Ben bu haberi 

aldım, onun için dua ediyorum." diyor... Bakın, birşey çıkacak buradan. İyiliği Allah için 

yapmak lazım. İyilik ticaret değildir. Tüccarlık değildir. Ben bunu yaptım sen de bunu 

yap, yok öyle birşey. Sen yap unut. Hiç ummadığın yerde karşına çıkar. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Doksan yaşında bir mübarek zât varmış; ama çok 

gençmiş. Nasıl bu kadar genç kaldınız, demişler. 

Bana akıl vermeyen talebelerim olduğu için. Ben 

ne dersem peki diyenlerle rahat ettim, buyurmuş. 

Bir kelime ama, insanı ya mü'min, ya kâfir yapar. 

Hazret-i Ömer 'radıyallahü anh' peki dedi, ikinci 

halife oldu. Eğer peygamberlik devam etseydi, 

peygamber olacaktı. Ebu cehil hayır dedi, 

Cehennemin dibine gitti. Şimdi ne oldu? Bir 

kelime! 

 

Onun için Allah rahmet eylesin, Allah şefaatlerine 

nail eylesin, mübarek Hocamız, dünyada en zor 

iş, karar vermektir, buyurdular. Yani, peki mi, hayır mı diyeceksin. Bundan daha zoru 

yoktur. Çünki o bir kelime ya Cennete, ya Cehenneme götürür. Onun için, Allahü teala 

karar verme noktasında kullarını başı boş bırakmamıştır. Karar vermeden evvel, 

güvendiğiniz, itimad ettiğiniz insanlarla, ben böyle böyle yapmak istiyorum, ne dersiniz 

diye, bir istişare edin, sorun. 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

2008 senesi, temmuz ayının 12' si ... 

21 Şubat 2019 Perşembe 

22 Şubat 2019 Cuma 
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Enver abiler, Huzur Pınarına hizmet eden dava arkadaşlarımı görmek istiyorum, 

Güzelşehir'e getir, buyurdular. Yatsıdan sonra çok tatlı bir sohbet oldu.... 

 

O gün Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teala dünyada ve ahirette ayırmasın. Mübarekler buyurdular ki; Din kardeşinin 

sevgisi sınırsız olduğu, sonsuz olduğu için doyulmaz. Ama onun dışında neyi severseniz 

sevin, sınırı vardır. Din kardeşliğinin sınırı yoktur, onun için sevgi buna denir. Sınır 

yoksa, sevgi denir. Sınır varsa, o karakolda biter. Enver abi neşeli, elhamdülillah. Nasıl 

olmasın ki? 

 

Bir vali varmış. Padişahın hışmına gelmiş, idama mahkum olmuş. Eline zincir, ayaklarına 

demir vurup, idama götürüyorlarmış. Yolda giderken bakmış, bir adam bir çocuğu feci 

dövüyor. Çocuk, Hocam yetiş, diye bağırınca, döven adam küt, gitmiş. Bu da, bunda 

bir iş var; ya Rabbi, bu çocuğun hocasını bana da gönder, demiş. Vali afv oldu diye, 

hemen emir gelmiş. Ya Rabbi, bu çocuğun hocası kimse bana gönder deyince, onun 

duası ile afv olmuş. 

 

Çok zalim, çok kötü, çok fasık bir vali varmış. Zulm ediyormuş. Adam bakmış ki, 

kurtulması mümkün değil, Yemen'de çok mübarek bir zâtın kabrinin dibinden yer satın 

almış. İsmini yazdırmış, cismini yazdırmış, ben ölünce beni buraya gömeceksiniz, 

demiş. Ölünce de bunu oraya gömmüşler. Melekler gelmiş, apar topar Cehenneme 

götüreceklerken, mübarek zât, ne yapıyorsunuz, demiş. Efendim, biz emir kuluyuz. Bu 

adamın defteri bozuk. Dünyada yaptığı da hesaba kitaba sığmaz. Onun için götürmek 

zorundayız, demişler. Mübarek zât, bir kağıt çıkarıp meleklere göstermiş. Kağıttaki yazı: 

Seni, seni sevenleri ve kabrinin civarındakileri afv ettik. Yanımda yatıyor, 

dokunamazsınız, demiş. Melekler selam çakıp gitmişler. Netice: Kurtuluş yine bunlarda. 

Bunların kabirlerinin yanında olmak bile büyük bir seadet. 

 

Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. Hayat onunla güzeldi. 

 

Fî emanillah. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Saf, temiz bir mübarek zât varmış. Ya 

Rabbi, diye dua ediyor, bir şeyler 

istiyormuş. Şeytan insan şeklinde gelmiş, 

bu kadar senedir yalvarıyorsun, sana hiç 

cevap veren olmuyor. Bu işten vazgeç, 

demiş. O da, doğru söylüyorsun, demiş. 

İşte saf, mürşidi yok. Rüyasında bir 

23 Şubat 2019 Cumartesi 
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mübarek zât; sakın o mel'unun dediğine inanma. Çünki eğer Allahü teala vermek 

istemese, sana ya Rabbi, dedirtmezdi. Eğer seni sevmese, sana vermek istemese, sen 

zaten ya Rabbi, diyemezsin. Senin sesine bundan daha fazla icabet olur mu? Senin 

yalvarman, çok şey kazanman demektir, demiş. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Size mutlak olan birşey söylüyorum: ahıret 

hayatı, dünya hayatından daha rahat, daha 

huzurlu, daha iyidir. Sakın ola ki ölümden 

korkmayın. Ölüm; evin bir odasından diğer 

odasına geçmek gibidir. Müslümanlar son 

nefeste Peygamber efendimizi "sallallahü aleyhi 

ve sellem" görerek ve Cennet hayatını görerek, 

ölüm acısını hiç duymayacaklardır. Ömrü olana 

bu hizmetler, bu nimetler devam eder, ömrü 

olmayana da Cennet nimetleri nasib olur 

inşallah. 

 

Mübarek Hocamız "kuddise sirruh" Allah rahmet 

eylesin, buyurdular ki; Doğmak ölmenin habercisidir. Peygamberimiz buyuruyorlar ki 

"aleyhissalatü vesselam"; Benden sonra ümmetimin başına iki büyük bela gelecek, ona 

üzülüyorum, ona endişe ediyorum. Dediler, Ya Resulallah nedir o? Buyurdu ki; Allah'a 

değil, nefslerine tapacaklar ve ölümü unutacaklar. Yine bir hadis-i şerif'de cenab-ı 

Peygamber buyuruyor ki "aleyhissalatü vesselam"; Ağzınızın tadını kaçıranı çok 

hatırlayın. Çünki, hayat o gün başlayacak. Nasıl bir hayat ? Sonsuz... 

 

Mübarek Hocamız buyurdular ki; Eskiden dünyanın sevilecek tarafı vardı, çünki Allah 

adamları, evliyalar vardı, şimdi onlar olmayınca dünyayı sevmemek daha kolay. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cenab-ı Peygamber "aleyhissalatü 

vesselam" birşey buyurdu mu, o 

buyurduğu nesne kıyamete kadar 

geçerlidir. O buyuruyor ki 

"aleyhissalatü vesselam"; "Dünyada 

kim kimi severse ahirette onunla 

beraber olacaktır." İnşallah Enver abi 

sizinle beraber olsun. İnşallah siz de 

24 Şubat 2019 Pazar 

25 Şubat 2019 Pazartesi 
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benimle beraber olun, bitsin bu iş. Uzun lafın kısası…Perşembe günleri umumiyetle 

kabristana gidiyorum. Ziyaretlerimi yapıyorum. Ondan sonra kendi yerime geliyorum. 

Hani derlermiş ya eskiden. Mağrur olma padişahım, senden büyük Allah var. Bakıyorum 

orada, birgün bu toprak kazılacak. Enver abi içine konacak, örtülecek. O konuşan diller, 

o gören gözler, o işiten kulaklar hepsi, herşey orada bitecek. Ne yapacaksın ki hayat 

böyle. Mübarek Hocamız "kuddise sirruh" Allah rahmet eylesin, buyurdular ki; Doğmak 

ölmenin habercisidir. Peygamberimiz buyuruyorlar ki "aleyhissalatü vesselam"; Benden 

sonra ümmetimin başına iki büyük bela gelecek, ona üzülüyorum, ona endişe ediyorum. 

Dediler, Ya Resulallah nedir o? Buyurdu ki; Allah'a değil, nefslerine tapacaklar ve ölümü 

unutacaklar. Yine bir hadis-i şerif'de cenab-ı Peygamber buyuruyor ki "aleyhissalatü 

vesselam"; Ağzınızın tadını kaçıranı çok hatırlayın. Çünki, hayat o gün başlayacak. Nasıl 

bir hayat ? Sonsuz... 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Son nefesde beyindekiler silinir, fakat 

kalbdekiler kalıcıdır. Beyin, bilgi yeridir, 

kalb ise sevgi yeridir. Son nefesde iman 

ile ölmek veya imansız ölmek, kalbdeki 

sevgiye tabidir. Kalbde yüzde ellibir 

neyin sevgisi önde ise ölüm anı o yönde 

olacaktır. 

 

Mübarek Hocamız, "Allah rahmet 

eylesin, Allah şefaatlerine nail eylesin", kırk veya elli senede o Tam İlmihal'i hazırladılar. 

Hiç durmaksızın, gece gündüz durmaksızın, vakti saati belli olmaksızın. Çok defa gece 

saat 02.00 de matbaaya telefon edilmiştir, baskıyı durdurun, ilave var diye. Böyle bir 

çalışma içerisinde bu eser meydana gelmiştir ve eserin en kısa tarifi; binlerce çiçekten 

toplanmış süzme bal. Arı olacaksın, çiçeklere konacaksın, oradan ufacık birşey 

alacaksın, kovana koyacaksın, bitti senin ömrün zaten. Sonra da bal yapacaksın... Hazır 

süzme bal... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

26 Şubat 2019 Salı 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cüneyd-i Bağdadi hazretleri ömrü boyunca, ya 

Rabbi, şu iblisi bir görebilir miyim diye dua 

etmiş. Birgün ihtiyar bir adam şeklinde gelmiş. 

Bunu da görünce ruhu çok sıkılmış. Sen ne 

biçim adamsın? Sana baktığım zaman, ruhum 

sıkılıyor, demiş. Beni görmek için yıllarca dua 

ettin, demiş. Sen iblis misin? Peki, neden Adem 

'aleyhisselam'a secde etmedin, lanetlendin, 

demiş. Ya Cüneyd, nasıl yapayım? Rabbime 

aşıkım. Rabbime secde etmediğim bir tek yer 

yok. Rabbime secde etmek varken, neden 

Onun kuluna secde edeyim? Çünki ben, Onun kuluyum, Ona taparım, demiş. Bir ses, 

yalan söylüyor. O benim emrime secde etmedi, demiş. Efendi hazretlerinin Kırk Hadis-

i şerif kitabında okudum, secde etmemesinin sebebi, secdeyi lüzumsuz gördüğündendir. 

Ya Rabbi, bunda yanlış yapıyorsun, dedi, bundan dolayı ebedi lanetlendi. Allah korusun, 

secde etmemek, namaz kılmamak, bir suçtur; ama namazı inkar etmek, küfürdür. 

Allahü tealaya, senin bu emrin yanlıştır, dedi, onun için ebedi lanetlendi. Neden? Kâfir 

olduğu için. Namaz kılmayan kâfir olmaz. Namaz kılmanın ehemmiyetine inanmayan, 

namazı lüzumsuz gören, mürted, kâfir olur. Sonra büyükler buyuruyor ki; El emr'ü 

fevkal edep. Peki demek, edeplerin en yücesidir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Kim dine sahip çıkarsa, din ona sahip 

çıkar. Kim Allah içinse Allah da onun 

içindir. 

 

Allahü teala namaz gibi büyük bir nimeti 

insanlara ihsan etti. İslamiyet Allah'a 

giden yoldur. Dinin emir ve yasaklarına 

uyan, dünya ve ahirette mesut olur. 

 

Namaz varsa hayat vardır. Namazdan 

mahrum olan herşeyden mahrumdur. Namaz yoksa insan bir işe yaramaz. Namaz Allah 

sevgisini arttırır, duanın kabulüne sebeptir. 

 

27 Şubat 2019 Çarşamba 

28 Şubat 2019 Perşembe 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

2008 senesi, temmuz ayının 12' si ... 

Enver abiler, Huzur Pınarına hizmet eden 

dava arkadaşlarımı görmek istiyorum, 

Güzelşehir'e getir, buyurdular. Yatsıdan 

sonra çok tatlı bir sohbet oldu.... 

 

O gün Enver abiler buyurdular ki; 

 

Fas'ta İslam Konferansı vardı. Konferans bitti, Mübarekleri aradım, efendim konferans 

bitti, ne napayım, dedim. Buyurdular ki; Merakeş diye bir şehir vardır, oraya gidin. 

Orada iki büyük zâtı ziyaret edeceksiniz. Birincisi, Şifa kitabın sahibi Kâdı İyad. İkincisi, 

Delail-ül Hayrât kitabının sahibi, Süleyman bin Cezuli. Mübareklere sorularak yapılan 

işten gördüğümüz hayır: Kazablanka diye bir şehir var, Merakeşe oradan gidiliyor. 

Kazablanka'ya geldik, Kazablanka oteline girdik, odamızı ayırttık. Mübarekler 

buyurmuşlardı ki; Yabancı bir memleketi ziyarete gittiğiniz zaman, önce Allahü tealanın 

evini ziyaret edin, camiye gidin. Ben de işi uzatır, Mübareklerin emri yerine gelmez diye, 

bavulları lobiye bıraktım, odaya çıkarmadım. Lobiye bırakıp çıktım, bir çocuğa para 

verdim, beni bir camiye götür, dedim. Çocuk aldı beni, bir camiye götürdü. Sıcak,.. öğle 

namazıydı. Bir cami, yanında bir türbe. Yanında da bir ağaç. Ağaçta belki yüzlerce serçe 

kuşu, altında herkes sıcaktan yere yatmış uyuyor. Acaba bu türbe uyutan cinstenmidir, 

dedim. Çünki, ben hiç böyle türbe etrafında yatan insanlar görmedim. Camiye girdim, 

sonra türbeye geldim. Pazar günü olmasına rağmen, türbenin başında kravatlı, yakışıklı 

bir adam vardı. Huşu ile ziyaret ediyordu. Benim ziyaretim bitti, onun da ziyareti bitti, 

nerelisin, dedim. Sen nerelisin dedi. İstanbul'dan geliyorum, Türküm dedim. Adam 

şaşırdı kaldı. Bu zât dedemin dedesi, biz seyyidiz. Bu mübarek zât, bu şehri alanlardan, 

şehit düşenlerdendir, mübarek bir evliyadır. Ben, ziraat mühendisiyim, her sabah 

dedemin kabrini ziyaret ederim. Bugün Pazar olduğu için ziyaretimi bu saate tehir ettim. 

Nereye gidiyorsun, programın ne, dedi. Yarın inşallah Merakeşe gidiyorum dedim. 

Arabası var, bizi aldı evine götürdü. Evine geldik, çayları içtik, pasta yedik. Hangi uçakla 

gidiyorsun, dedi. Anlattık. Hangi otele gidiyorsun, dedi. Söyledik. Ne oluyor, dedim. Sen 

şanslı bir adamsın. Merakeş benim amcamdan sorulur. Oranın ağasıdır, ipek tüccarıdır, 

köyleri vardır, senin işin tamam, dedi. Otele geldik, oh dedik, abdest aldık, tazelendik, 

Kur'an-ı kerimi yerine koyduk falan derken, sayın Ören, sayın Ören diye anons edildi. 

Aşağıya indim, son model bir araba, başında beyaz takkeli bir şoför. Sayın Ören 

1 Mart 2019 Cuma 
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senmisin, dedi. Evet, dedim. Geçin o zaman dedi. Peki efendim, dedim. Program ne, 

dedi. Kâdı Iyad, Süleyman bin Cezuli, dedim. Kâdı Iyad hazretlerine gittik, okuduk. 

 

Kâdı Iyad hazretleri buyuruyor ki; Rabbimin ihsan ettiği iki nimetten dolayı, ayaklarım 

bulutların üstünde, ellerim yıldızlara değiyor. Benden daha şanslı kimse olamaz, 

sevincimden uçuyorum. O kadar sevinçliyim ki, elimi uzatsam sanki yıldızları tutacağım. 

O kadar hafifim. Sanki bulutların üzerinde yürüyorum. Efendi hazretleri! bu kadar 

sevincinize sebep iki şey nedir, diye soruyorlar. Bir; âlemleri yaratan, her şeyi yoktan 

var eden, yüce Allah, beni insan yerine koyuyor, bana hitap ediyor. Bana kulum diyor. 

Beni muhatap kabul ediyor ve bana emirler veriyor, yasaklar koyuyor.. Bundan daha 

büyük şeref ne olabilir? Bir insan olsa olsa dünyada köle olur. Kimin kölesisin derler. 

Ben, yerleri gökleri yoktan var eden, yaratan yüce Allahın kölesiyim. Benim için ne 

şeref! Sonra Allahü teala beni Muhammed 'aleyhisselam'a ümmet yapmıştır. Herkes 

kendi hocasını meth eder. Benim hocam, Muhammed 'aleyhisselam'dır. Çünki, benim 

hocalarımın hocası, Muhammed 'aleyhisselam'dır. Ben nasıl sevinmeyeyim? Çünki 

kainat, Onun hürmetine yaratılmıştır, feyz kaynağının başı, Peygamber efendimizdir 

'aleyhissalatü vesselam'. Onun için, kendimi bulutlara basıyor gibi his ediyorum, diyor. 

Herkes hocası ile öğünür. Ben, filancanın talebesiyim, der. Ben, Resulullahın 

talebesiyim. Öyle bir Peygamber ki, gelmiş geçmiş bütün peygamberlerin üstünü, Allahü 

tealanın sevgilisi. Böyle bir Muhammed aleyhisselamın müteselsilen talebesiyim. Çünki, 

benim yolum O'na gidiyor. Yüce Allahın kulu olmak, kölesi olmak, böyle bir Peygamberin 

talebesi olmak, vallahi yeter diyor. Kâdı Iyad hazretleri böyle bir zât. Ayaklarınızı 

basarken nereye bastığınızı bilin. Hele bindörtyüz sene sonra bulutlar bize az gelmeli! 

 

Sonra nereye gideceksin, dediler. Süleyman bin Cezuli hazretlerine dedim. Peki dedi, 

gittik. Süleyman bin Cezuli, Delail-ül Hayrat kitabını yazan mübarek bir zât. Nasıl olsa 

bekliyor diye bin tane salevat-ı şerife okudum, ruhuna hediye ettim. Kâbe-i 

muazzamayı hiç görmedim, Cenab-ı Peygamberi 'sallallahü aleyhi ve sellem' hiç ziyaret 

etmedim. Lütfen efendim, beni gönderin, dedim. O sene ömre nasip oldu. Sonra, şimdi 

eve dedi. Peki efendim, dedim, gittik. Ben böyle ev görmedim. Küçük bir saray. 

Haremlik selamlık, tam Osmanlı. Selamlıkta, erkeklerin kaldığı yerde yerin hazır. Sen 

de burada kal dediler. Yok, otele döneceğim, dedim. Yarın saat dokuzda seni almaya 

geleceğim, hazırlan dedi. Emrin olur ağam dedik, ertesi gün saat dokuzda kalktık, 

hazırlandık, arabayla geldi. Benim köylerim var, şimdi köylere gidiyoruz dedi. Arabayla 

arazinin içinde dolaşıyoruz, ucu yok. Portakal bağçeleri var, köylüler çalışıyordu. Oğlu 

geldi, o da eczacıymış. Oğlu da Fransadaymış. Arapça bir şeyler konuştular, Allah Allah 

dedi, kolundaki saati çıkardı, bak arkadaş, ben bu saati Paristeyken aldım. Bu kıbleyi 

gösteriyor. Babam da seni çok sevmiş, al bu saat senin olsun, dedi. İstanbula geldim, 

arkadaşlara, en çok kim kitap dağıttı diye sordum, saati ona verdim. Velhasıl, buradan 

çıkan netice şu: Bir; sorarak yapılan işten mutlaka hayırlı netice alırsınız. İki; yabancı 

bir memlekete gidince, hiç olmazsa aynı gün Allahın evini ziyaret edin. Cenab-ı Hak 

hadis-i kudside buyuruyor ki; Herkes misafirini kendi imkanı ve iktidarı nispetinde 

ağırlar. Doğru. Köylünün evine gidersin, şehirlinin evine gidersin. Herkes kendi imkanı 

nispetinde misafirini ağırlar. Allahü teala buyuruyor ki; Benim evime geleni ben şanıma 

layık şekilde ağırlarım. 

 

Fî emanillah. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Îmân, inanmak çok zor, inandırmak daha da 

zordur... 

 

Îman, Allahü tealanın kullarına ihsân ettiği 

hususi nimetidir. Îmanı olanlar kavuştukları bu 

büyük nîmetden dolayı oynasalar yeridir. 

 

Mü'min toprak gibidir. Mütevâzıdır... Ne şikayet 

eder, ne şikayet edilir... 

 

Ahlâkı güzel olana karşı her şeyin ahlâkı güzel 

olur. Eğer senin ahlâkın güzelse yılanın da sana 

karşı ahlâkı güzel olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peki demek, en büyük edeptir. Ya Rabbi, ne 

kadar şanslıyız. Bir mü'min kalkacak, kendi 

aklıyla yetmişüç tane altından bir tane hakikisini 

bulacak. Ne mümkün... Hepsi birbirine benziyor. 

Bir altını yanlış aldın mı, bitti! Bid'at ehlisin. Şu 

şansa bak ki, Mübarekler; bu hakiki, bunu alın 

buyuruyorlar. Peki O nereden biliyor? Ona da 

hocası göstermiş. Yoksa biz nereden bilelim. 

 

Mübarekler birgün buyurdular ki; Kul, ya Rabbi deyince, Allahü teala buyurur ki; Ne 

istiyorsun? Ne kadar hoş! Ya Rabbi deyince, Allahü teala o kuluna, peki ne istiyorsun, 

dermiş. Ne istenmez ki! O zaman isteyebildiğin kadar iste. Çünki o isteği veren de, 

O'dur. O, istemek arzusunu, düşüncesini vermese, gene isteyemezsin. 

 

 

 

 

 

 

 

2 Mart 2019 Cumartesi 

3 Mart 2019 Pazar 



44  | S a y f a  
 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hasan-ı Basri "rahmetullahi aleyh" 

hazretlerinin Yahudi bir komşusu vardı. 

Çok da iyi ahlâklı birisiydi. Kapı komşusu.. 

Arada bir Hasan-ı Basri hazretleri gider; 

dermiş ki; "Komşum gel, komşuluk hakkı 

var. Bir Kelime-i Şehadet getir de sonsuz 

yanmaktan Allah seni kurtarsın, korusun." 

Komşusu da dermiş ki; "Tamam. Git 

cenab-ı Hakka yalvar, açarsa kalbimi ben 

niye iman etmeyeyim ama benim içimden 

gelmiyor, kalbim açık değil." Ve gel zaman git zaman bu adamcağız hasta oluyor. 

Hasan-ı Basri hazretlerinin hanımı diyor ki; bu, ölmek üzere bir daha gitsen. Tamam 

diyor, komşuluk hakkı var. Bir daha gidiyor; "Komşu, artık hayatın sonuna geldik, işte 

sen de gidiyorsun ben de gidiyorum, bir Kelime-i Şehadet getir." "Ya Hasan, git Rabbine 

dua et, açsın kalbimi, ben de Kelime-i Şehadet getireyim, açılmıyor." demiş. Geliyor 

eve, kapanıyor secdeye, orası gözyaşı ile ıslanıyor; Ya Rabbi, buna hidayet nasip et, aç 

bunun kalbini diyor. Bu burada ağlarken, karşı taraftaki komşu yüksek sesle; Eşhedü 

en la ilahe illallah ve eşhedü enne Muhammeden abdühu ve Resulühu diyerek ölüyor. 

Hesapsız, hiç günahsız, yani günah işlemeye vakit kalmadan, bir vakit namaz üzerine 

borç düşmeden Cennete gitti hemen. Çünkü hadis-i şerif var; "Son kelamı Kelime-i 

Şehadet olan Cennete gidecek." Hasan-ı Basri hazretleri burada ağlıyor, o orada 

Kelime-i Şehadet getirip Cennete gidiyor. Allahü Ekber... 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyuruyorlar ki; Bir yola 

çıkacağınız zaman, bu duayı okuyun. 

Karada, havada, denizde, hiçbir şey zarar 

vermez. Çünki dinimize uygun yola 

çıktınız. O dua şudur; Bismillahillezi la 

yedurru mâasmihi şey'ûn fil ardı vela 

fissema' vehüvessemîûl âlim. O kadar 

mübarek bir kelimedir ki, karada, havada, 

denizde, tayyarede, gemide, arabada, 

hiçbir şey size zarar vermez. O halde; yola çıkarken, hatta evden çıkarken, bunu 

okuyalım ki, Allahü teala muhafaza etsin. Bunu okuduğu halde, olur da bir şey çıkarsa, 

4 Mart 2019 Pazartesi 
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dine uygun yola çıktığı için, onun için mutlaka hayırdır, sevaptır, kârdır. Ölürse, 

şehiddir. Zaten herkes bunu istemiyor mu? 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Dünyanın en bahtiyar insanlarısınız. Bu 

nimetin kıymetini bilin. Müslüman, 

ahirete yatırım yapar. Müslüman, akıllı 

tüccardır. Ahirette kiminle beraber olmak 

istiyorsanız, dünyada onunla olmak 

lazımdır. . 

 

Bir insanın nasıl biri olduğunu anlamak 

için, ne iş yaptığına, nasıl hesap yaptığına 

bakılır. Büyük hesaplarla uğraşan, büyük işler yapar. Akıllı tüccar ahirete yatırım yapar. 

Yatırım, kalp kırmamaktır. Kalp kırılırsa hiç kıymeti kalmaz. Önemli olan iş ve para 

değildir. İnsan ve kalbidir, iş ve paradan hayır gelmez. Biz insan kalbi kırmayalım diye 

bu hale geldik. Kalp kırmamak için ses çıkarmadım. Akıllı tüccar kalp kırmaz, ahirete 

yatırım yapar. Mezarda bir melek beklermiş, sen kimsin diye sorduğunda, sen falan 

kimseye iyilik yapmıştın ya, Allahü teala beni yarattı ve istiğfar okuyorum, dermiş... 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir hadis-i şerif var; "Yahudilerin hayırlısı 

Mıhrıktır." Bir gün cenab-ı Peygamber 

"aleyhissalatü vessselam" kendi eshabıyla 

birlikte bir cihada giderken, seksen doksan 

yaşında ihtiyar bir adam önüne geçmiş. 

Yahudi kendisi... Bakmış bakmış, Allah 

Allah, bunda üstün bir haller var demiş. Ya 

Muhammed "aleyhisselam" dur bakalım, 

diyor, Efendimiz duruyor. Senin dininin 

esası nedir, neden bahsediyorsun sen?" Sen 

güzel yüzlü bir insansın, diyor. O zaman Kelime-i Şehadet getir, buyuruyor. Tamam 

diyor, orada Müslüman oluyor. Sonra diyor ki; siz nereye gidiyorsunuz ? Biz cihada 

gidiyoruz, buyuruyor. Ben de gelirim diyor. Sen ihtiyarsın otur, buyuruyor. Bu, ihtiyar 

genç dinler mi, ben de gelirim diyor? O da savaşa katılıyor, üç beş kilometre sonra bir 

savaş; ilk şehid bu. Üzerinde hiç namaz vakti yok, hiç günah işlemeye vakit yok. Ne 

6 Mart 2019 Çarşamba 
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oldu, doğru Cennete... Onun için hadis-i şerif var, cenab-ı Peygamber "aleyhissalatü 

vesselam" buyuruyor ki; "Hayrul Yahud Mıhrık", ismi de Mıhrıkmış. Bütün yahudi 

dünyasının en hayırlı adamı bu, buyuruyorlar. Çünkü, hiç günahsız, doğru Cennete gitti. 

Velhasıl arkadaşlar, son nefeste kimin ne olacağı belli olmaz... 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

 

Enver abilerin İhlas Holding'de VİP 

salonunda yemekli sohbeti vardı. 

Huzurpınarına hizmet eden arkadaşlarını 

da getir, buyurmuşlardı. Yemekden sonraki sohbetde, 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir hadis-i şerifte Peygamber efendimiz 'sallallahü aleyhi ve sellem' buyuruyorlar ki; Bir 

mü'min Allahü tealaya dua ederse, Allahü teala o duayı mutlaka kabul eder; ama üç 

şekilde. Birincisi, peşin. Yani dua ediyorsun, Cenab-ı Hak veriyor. İkincisi, veresiye. 

Yani, kabul ediyor; ama vermiyor. Ne zaman veriyor? Ya ölürken, ya kabirde, ya 

mahşerde. Yalvarıyorsun, yakarıyorsun, dünyada vermiyor. Ama Cenab-ı Hak sana en 

lüzumlu olan yerde buyuruyor ki; Dünyada iken ettiğin duanın karşılığını peşin 

vermedim; ama en muhtaç olduğun yerde, sırat köprüsünde, al bakalım şimdi. 

Bakıyorsun ki, sırat köprüsünü geçmişsin, haberin yok. Üçüncüsü, ne dünyada verir, ne 

ahirette. Ama duayı kabul ediyor? Senin dertlerini giderir, sıkıntılarını giderir, borçlarını 

öder. Bütün maddi ve manevi sıkıntılarını o dua ile hal eder. Allah bu, gel de böyle bir 

Allahın kulu olma 'celle celalüh'. Bir mü'min, bir insan, iki evin kölesi olamaz. O halde 

mü'min ya Allahın kölesidir, ya nefsinin. Nefsinin kölesi Cehenneme, Allahın kölesi 

Cennete gider. 

 

Enver abinin sıhhati yerinde. Başınız sağlam olmazsa o vücud ne işe yarar? 

Peygamberimiz "aleyhissalatü vesselam" buyuruyorlar ki; Ben şu dünyada iki insana 

gıpta ediyorum. Birincisi, âlimdir; eserleriyle insanlara faydalı olur. İkincisi, zengindir, 

varlıklıdır; fakir, fukaraya yardım eder. Mübarekler, Herkese Lazım Olan İman kitabında 

buyuruyorlar ki; İlim çok önemlidir, fakat mal ile desteklenirse. Çok zengin veli bir zât 

varmış. Bir kişi de bunu duymuş. Bu kadar mal bir Allah adamında olmaz demiş. O zâtın 

yanına gitmeye karar vermiş. Gittiği yerlerde buralar kimin diye sormuş, hep falan zâtın 

demişler. Olmaz böyle şey demiş ve en sonunda bu mübarek zâtın tekkesine gelmiş, 
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sohbetine oturmuş. Bir müddet sonra bu mübarek zât bunun yanına gelip; Eğer, bir 

mü'minin kalbinde saman çöpü kadar dünya sevgisi varsa, o kişinin Allahü tealayı 

tanıması haramdır, mümkün değildir. Peki bu kadar mal, bu kadar mülk niçin? Daha da 

çok olsun! İnsan bu dünyada malı iki şekilde kullanır. Birincisi, Allahü tealanın dinine 

hizmet etmek. İkincisi, Allahü tealanın fakir kullarını doyurmak, demiş. 

 

Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. Hayat onunla güzeldi. 

 

Fî emanillah. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cüneyd-i Bağdadi hazretleri var. Büyük 

evliyalardan. Ona, bulunduğu yerde, Bağdat'ta 

bir papaz geliyor diyor ki; "Cüneyd, sen de bir 

din adamısın ben de bir din adamıyım. Allah 

indinde sen mi daha makbulsün ben mi daha 

makbulüm, bunu bana söyler misin?" diyor. 

Mübarek buyuruyor ki; bir hafta sonra gel 

cevabını al. Peki, bir hafta sonra gelir cevabını 

alırım, diyor. Bir hafta sonra geliyor, bir telaş, 

diyor ki "Ne oldu?" Diyorlar ki; "Cüneyd-i 

Bağdadi hazretleri vefat etti." "Nasıl olur? Bana 

dedi ki, bir hafta sonra gel, cevabını al." Vallahi 

o büyük zatlar boş laf etmez, gel musalla 

taşının başına bir daha sor, diyorlar. Geliyor 

musalla taşının başına; Cüneyd, ben sana bir 

hafta önce bir şey sordum, Allah indinde sen mi daha makbulsün ben mi daha 

makbulüm. Sen bana bir hafta sonra gel dedin, işte geldim, diyor. Yüzlerce insan 

görüyor... Mübarek orada belini doğrultuyor ve diyor ki; "Papaz efendi, vallahi son 

nefeste ben Hristiyan mı olurum, sen Müslüman mı olursun, ben Müslüman mı ölürüm, 

ben bunu bilmediğim için bir hafta sonraya sana randevu verdim. Rabbime hamdolsun 

ki ben kelime-i şehadet getirerek imanla ahirete göç ettim. Şimdi artık rahatlıkla 

söyleyebilirim ki şu anda ben senden daha makbulüm. Ama bu son nefesimi bilmediğim 

müddetçe, ben sana nasıl diyeyim ki ben senden daha makbulüm. Artık sen kendine 

bak," deyince, ne yapsın papaz, "La ilahe illallah Muhammedün Resulullah" demiş, o da 

Müslüman olmuş. Büyükler boş iş yapmaz, çünkü onlar boş insan değil. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

İsmail Fakirullah "rahmetullahi aleyh" 

hazretleri var, İbrahim Hakkı 

hazretlerinin hocası. İsmail Fakirullah 

hazretleri talebesini suya gönderdi; git 

bir kova su getir bir yerlerden dedi. O 

gitti, fakat tabii çocuk, su almayı 

unuttu, oyuna daldı, öğlen geçti, ikindi 

oldu... Hâlâ millet su bekliyor, ikindi 

olurken aklı başına geldi ve eyvah; ben 

tekkeye su götürecektim, ne oldu benim halim diyor, çok üzülüyor ve koşa koşa gidiyor, 

kovayı dolduruyor, getiriyor camiye. Fakat diğer talebeler buna, niye geç geldin diye 

bir kızmışlar bir kızmışlar,. Hemen Hoca Efendi koşa koşa geliyor. Allahtan korkun, 

susun, yapmayın dokunmayın, buyuruyor. Hocam, siz bunu üç saat evvel suya 

gönderdiniz, daha yeni geldi. Hem bizi susuz bıraktı, hem size karşı bu saygısızlığı yaptı. 

Bunun hakkı dayak değil de nedir ? Yapmayın demiş, yapmayın. Bizim kısmetimiz olan 

su daha üç kilometre ilerdeydi. Biz bunu gönderdiğimiz zaman bizim kısmetimiz olan su 

henüz daha o çeşmeye gelmemişti. Cenab-ı Hak buna bu dalgınlığı verdi ki başkasının 

suyu bize gelmesin diye. Nitekim, çeşmenin başında bize ait olan, yüce Allah'ın ezelde 

bizim için takdir ettiği su musluğa geldiği zaman bunun aklı başına geldi ve bize tahsis 

edilen suyu aldı, geldi... İşte onun için Mübarek Hocamız "Allah rahmet eylesin" ne 

buyuruyorlardı? "Kimse kimsenin rızkını yemez. Hiç kimse rızkını bitirmeden ölmez" ... 

Ne yapayım benim rızkım varmış, ben de geldim bu yemeğe. Eğer Allahü teala bana bu 

rızkı yazmasaydı ben gelip yiyemezdim. Sonra benim rızkımı da siz yiyemezdiniz. 

Çünkü, kimse kimsenin rızkını yiyemez ve hiç kimse rızkı bitmeden ölmez. Bir mübarek 

zat buyuruyor ki; rızkındır yer yer gezdiren seni; gafil olma âkıbet bir gün yer yer seni. 

Hepimiz toprağın altına! 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu da geçer yahu... Onun için, dert 

keder tabii olacak ama unutmayın ki 

bunların hepsi fani, gelip geçecek. Ebû 

Bekr-i Sıddık hazretlerine "radıyallahü 

anh" sormuşlar; "Ya Eba Bekr, siz bu 

makama, bu dereceye nasıl 

kavuştunuz? Ne özelliğiniz vardı? Ne 

hususiyetiniz vardı? Ne ahlâkınız vardı 
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ki cenab-ı Hak sizi peygamberlerden sonra en yüce insan olarak yarattı." Mübarek 

buyurmuş ki "Benim üç özelliğim vardır. Bir, ben daima ahiretimi dünyaya tercih ettim. 

Bir olayla karşılaştığım zaman evvela ahiret tarafına baktım, hangisi ağırsa onu tercih 

ettim. Dünyamı tercih etmedim. İki, Allahımı ahirete tercih ettim, yani ben Cennet için 

Cehennem için ibadet yapmadım. Allah için ibadet yaptım. Ama onun razı olduğu yere 

ehlen ve sehlen, razı olmadığı yerden elbette Allah uzak tutsun. Ama önce Allah; önce 

menfaat değil. Üç, bana çok şey soruyorlardı, ben de o sorduklarında Allahın adaletini, 

Allahın hakkını kulun hakkından üstün tuttum. Önce Rabbimin rızası sonra senin rızan 

dedim. Rabbimin razı olmadığı yerde ben yokum, dedim. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyükler buyuruyor ki; size hocanızı 

hatırlatacak arkadaşlarla beraber bulunun. 

Hocanızın yazdığı eserleri okuyun. Çünki, o 

satırların arasında hocanızı bulacaksınız, 

irtibat kuracaksınız, irtibat kurduğunuz zat 

ile beraber olacaksınız. Bu da hem dünyada 

hem ahirette beraberliğe yol açacaktır. 

 

Hocamız buyurdular ki; Se'âdet-i Ebediyye 

kitâbını ve Mektûbâtı çok çok okuyunuz. 

Se'âdet-i Ebediyye kitâbını ve Mektûbât 

kitâbını okumak Allahü teâlânın büyük bir 

ni'metidir. Bu ni'mete maalesef pek az 

kimseler kavuşmakdadır. Bu ni'metin 

kıymetini bilelim. Çok şükür edelim de 

Rabbimiz bu kitâbları anlamamızı ve o ma'rifetlerin kalblerimize yerleşmesini nasîb 

eylesin. Âlem-i İslâmda Mektûbât değerinde bir kitâb te'lif olunmamışdır. Bizim ilm ve 

ilham kaynağımız Mektûbâttır. Mektûbât kitâbını dikkatle ve tekrar tekrar okuyunuz. 

Hak ile bâtılı tefrîk etmekde en büyük yardımcı Mektûbât kitâbıdır. Her kitâbı 

okumayınız. Ehl-i sünnet âlimlerinin Allah rızâsı için yazdıkları kitâbları okumak lâzımdır. 

Se'âdet-i Ebediyye kitâbını okuyub anlamak, Cenâb-ı Hakkın büyük bir ni'metidir. Bu 

kitâb Allahü teâlânın sevdiği mübârek zâtların yazıları ile doludur. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular ki; Se'âdet-i 

Ebediyye kitâbı, genç 

müslimânların câhil kalmaması, 

bir yere kapanıp hurâfe kitâbları 

okumakla, nâfıle ibâdetlerle 

ömrünü çürütüp, farz olan 

çalışmakdan kaçanları gaflet 

uykusundan uyandırmak için 

yazılmışdır. Bu kitâb yalnız 

okumak için değil, anlayıp ona göre çalışmak, fen bilgilerinde kâfirlerden ileri geçmek 

için yazıldı. Dinimiz hiçbir zemân idâme-i hayâtı te'min edecek faaliyyeti aksatan bir 

ibâdet emretmiyor. Allahü teâlâ; sizleri müşkil duruma sokacak bir ibâdet emretmedim, 

buyuruyor. Dinî vecîbelerin îfâsında herşeyi kolaylaşdırmış, sâdeleşdirmişdir. 

Müslimânlık, dünyâ ile alâkasını kesip, herkesi, herşeyi kötü gören, üzülen, hayatı 

kendine zehir eden, yaşayan ölü gibi olmak değildir. Her müslimânın, gelecekte ekmek 

parası sâhibi olmak, İslâmiyyete, ve müslimânlara fâideli olmak için düşündüğü gâyeye 

varması için çalışması, birinci vazifesidir. Evliyâlık, dünyâdan vazgeçip, bir yere 

kapanmak, başkalarını kötü bilmek değil; herkesin arasına karışıp, zekânın her ilminde 

yükselip, insanlığa, doğru yolda rehber olmakdır. Kilometrelerce uzaktaki tanımadığı 

kimselerin yaptıklarını, düşündüklerini, bulunduğu yerden anlamak, evliyâlık değildir. 

Bunu Hind kâfirleri, hıristiyan papazları da yapar. Asıl evliyâlık, Muhammed 

aleyhisselâmın yolunu, ahlâkını, çalışmasını göz önünde tutup, O'na benzeyebilmekdir. 

Bunlar Se'âdet-i Ebediyye'de yazılıdır. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peygamber Efendimiz "aleyhissalatü 

vesselam" buyuruyorlar ki; Ben bu dünyada 

iki insana gıpta ederim, imrenirim, Biri; ilim 

sahibidir cehaletle savaşır. İkincisi; çok 

zengindir, fukaralıkla, fakirlikle savaşır. Ve 

ikisi de çok faydalı hizmetler yapar. İlim 

erbabı, ilim sahipleri bir nurdur, bir ışıktır. 

Cenab-ı Peygamber "aleyhissalatü vesselam" 

ilmi çok methetmiştir. Âlimler çok meth 

edilmiştir. Rutbetu'l-ilmi ale'r-ruteb, 

buyurmuşlardır. Yani, ilmin insana verdiği 
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rütbe, rütbelerin en yücesidir. Fakirlik çok sıkıntılıdır. Çok üzüntülüdür ama hali vakti 

yerinde olup da Allahü tealanın verdiği imkanları fakir fukaraya dağıtan, yediren, içiren, 

besleyen, onlara iyilik eden, Allah indinde çok makbul bir insandır. Peygamberimiz 

"aleyhissalatü vesselam"; bu iki insana ben imrenirim, buyurmuşlardır. 

 

Bu iman, bu muhabbet, bu sevgi, ancak ve yalnız Allahü tealanın sevdiği kullara nasip 

olur. Dolayısıyla, muhabbet ince bir yoldur. Öyle gözü kapalı gidilecek bir yer değildir. 

Çünkü bu muhabbetin sonu Cennettir. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

2008 senesi, Haziran ayının 5' i 

perşembe... 

Enver abilerin İhlas Holding'de VİP 

salonunda yemekli sohbeti vardı. 

Huzurpınarına hizmet eden arkadaşlarını 

da getir buyurmuşlardı. Yemekden sonraki 

sohbetde, 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Gavs-ül Âzâm Abdülkâdir-i Geylani hazretleri ellerini açmış; ya Rabbi, ben sana bu 

kadar sene ibadet ettim, yalvardım, yakardım. Acaba hangi ibadetimi beğendin, diye 

dua etmiş. Allahü teala da, Fakir kullarımı doyurdun, onlara baktın, bundan ben çok 

razı oldum, buyurmuş. Bizim dinimiz; yaptığın her ibadetten acaba kabul oldu mu yoksa 

olmadı mı diye şüphelen ama yedirdiğin yemek, rızık muhakkak kabul olmuştur, 

buyuruyor. İnsanların midesi aç olur, bir de kalbi aç olur. Yani, açlık iki manaya gelir. 

Eğer kalbini doyurursan, Cennete gidersin. Kalbin gıdası ise, ilimdir. Büyükler 

buyuruyorlar ki; Kalbinde sıkıntısı olan, ilimle uğraşsın. İlimle uğraşmak, kalbe ferahlık 

verir. Efendim, çok sıkılıyorum, patlıyorum, diyorlar, Kitap okuyun. Dinimizde sıra 

şudur: Önce iman etmek, sonra ilim öğrenmektir. Neden? Namaz kılacaksın, ilmin 

yoksa, namazın şartlarını, abdestin şartlarını bilmiyorsan namazı nasıl kılacaksın? O 

halde ilim çok önemlidir. Cenab-ı Peygamber hadis-i şerifte buyuruyorlar ki; İlmin 

rütbesi, derecesi, derecelerin en yükseğidir. Ondan büyük derece yoktur. Mübarekler 

bir arkadaşımıza buyurdular ki; İlim, en büyük rütbedir. Onun üzerinde bir rütbe daha 

vardır, o da ilm-i siyasettir. Eğer ilm-i siyasetiniz yoksa, ilim öğrettiğinizi zan edersiniz 
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ama milleti de ifsâd edersiniz, yahut da fitneye sebep olursunuz. Allah muhafaza etsin. 

Kendinizi de yakarsınız, başkasını da yakarsınız. 

Efendim, Allahü teala hepinize sıhhat ve afiyet versin. Mübarekler, ya Rabbi, hayırlı 

ömürler, hayırlı hizmetler ve hayırlı ölümler nasip eyle diye dua ederlerdi. Ya Rabbi, 

bizleri erzeli ömürden muhafaza eyle. Ben iki bakımdan çok mutluyum. Mübarekler, 

hasta ve ateş içinde yatarlarken başlarında onlara okuyorduk. Mübarekler bir ara 

gözlerini açtılar, ne bakıyorsunuz bana, buyurdular. Ben de efendim size okuyoruz, diye 

cevap verdim. Kitabevine bir şey oldu mu, buyurdular. Hayır efendim, dedim. 

Arkadaşlara bir şey oldu mu diye sordular. Hayır efendim, dedim. Gözlerini kapadılar 

ve tekrar uyudular. Hizmetlerde en ufak bir gerileme yok. Hep ilerleme var. Gittikçe 

azalmıyor, aksine gittikçe artıyor. 

 

Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. Hayat onunla güzeldi. 

 

Fî emanillah. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mahşer yerinde birinin günahı ve sevabı 

eşit gelirmiş. Bir parça sevabı olsa 

Cennete girecek. Annesine, babasına, 

arkadaşlarına gidermiş ve biraz 

sevaplarınızdan verin dediğinde biz de 

muhtacız derlermiş. Din kardeşine 

gidermiş, sevap istediğinde, ben mahv 

oldum, al hepsi senin olsun der ve 

sevaplarını verir ve böylece Cennete 

girermiş. Allahü teala da kullarına 

hitaben, "o kul benden daha mı cömert. 

Girin ikiniz de Cennete" buyururmuş,. 

 

Bir toplulukta eğer bir tane de olsa Allahü tealanın sevdiği kişi olsa Onun yüzü suyu 

hürmetine o topluluktaki herkes afv olur. Kur'an-ı kerimde "sadık kimselerle birlikte 

olunuz buyuruluyor. Akıllı tüccar olmalı. Kimlerle birlikte olacağını iyi seçmeli. İnsan 

dünyada beraber olduğu kişilerle haşr olur. Eğer habis kişilerle birlikteyse ne kadar iyi 

de olsa onlarla haşr olunur. Kim olduğunuzu sormazlar, kiminle olduğunuzu sorarlar. 

Ahiretde kimlerle olmak istiyorsanız, dünyada onlarla olun... 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cuma yazısını okudum, kelimesi 

kelimesine aynı, aferin... Hocamızın 

hayatını da çok güzel yazmışsın. 

Huzur Pınarını da, hepsini okudum. 

Hepsi çok güzel olmuş, aferin..Huzur 

Pınarı mıknatıs gibi çekiyor. İçine 

gireni değil, yanından geçeni bile 

yakalıyor..:)) Kaç bin voltsa! … 

Maşallah, çok güzel hizmet 

ediyorsun. Ehl-i sünneti anlatmak, 

hakiki kaynağından anlatmak çok 

büyük ibadetdir. Bu hizmetleriniz 

ahiretde kurtuluşunuza vesile olur... 

 

Hadis-i şerifte, Hayrun-nâs men yenfe'un-nâs, yani, insanların hayırlısı, insanlara 

faydalı olandır, buyuruluyor. Huzur Pınarından memnunum. Ehl-i sünnetten hiç taviz 

vermeden hizmet ettiğin için, başarılı oluyorsun. Zaten taviz verseydin, böyle olmazdı. 

Hizmetlerinden razıyım, memnunum. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Sevindir Enver abini Ali.... Bu sitenin, 

Huzur Pınarının kıymetini iyi bilin. Bu site, 

sizin dünya ve ahıret saadetinizdir. Senin 

haberin yok…! Gönderdiğin yazıların 

hepsini arşivliyorum. Esas kaynağından 

nakil yapıldığı için de çok memnun 

oluyorum. Huzur Pınarı ahırette 

kurtuluşunuza vesile olur.. 

 

Bir kişinin imanını kurtarmak, dünyayı 

kurtarmaktır. En kıymetli ibadet, insanlara hizmet etmektir. 

 

Allahü tealanın kullarına hizmet edene hesab yok, azab da yok. Mürşid-i kâmile hizmet 

edene hiç olur mu… 
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Mübarekler buyurdular ki; "Bir mücahide bir bardak su verenler, Allahü tealanın dinine 

hizmet edene hizmet edenler, mahşer yerinde arşın altında gölgelenecekler. Bütün 

arkadaşlarımızın hanımları da arşın altında gölgelenecekler". Efendim, arkadaşlarımız 

ne olacak, diye sordum. Bunun üzerine Mübarekler "Onlar zaten Cennet'te" buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir Mekki efendi vardı, Allah rahmet 

eylesin. Abdülhakim efendi 

hazretlerinin oğlu, Kadıköy 

müftüsüydü. Fatih camiinde vaaz 

verirdi. Ben de bazen Vefa'daki 

evine giderdim, çantasını taşırdım. 

Vaaz vermek için çok kitap taşırdı. 

Beraber gelirdik. Bir gün gene 

gelirken, bu Hıfzıssıhha enstitüsüne 

gelmeden evvel, borusundan incir 

ağacı çıkmış çok ama çok eski bir çeşmenin başında durduk. O çeşmeyi yaptıran, üstüne 

bir levha yazmış, bir levha koymuş. Dedi ki bana, oku bakalım bu yazıyı. Hani ben 

Osmanlıca okuyorum ama harekeli olacak. Benim bildiğim yazı harekeli olacak. Bu 

harekesiz, gayet güzel bir yazı ama harekesiz.. Dedim ki, efendim, ben okuyamadım. 

O zaman ben okuyum, sana manasını vereyim, buyurdular. Kendileri okudular. O 

çeşmeyi yaptıran yazmış üstüne. Aciptü limen talebet dünya vel mevti yatlibuha. Bu 

kadar. Ne demiş. Ya Rabbi, ben şu insana çok hayret ediyorum. Allahı unutmuş, 

peygamberi unutmuş, ahireti unutmuş. Varsa yoksa para, varsa yoksa şöhret, varsa 

yoksa servet. Yani, bir insan düşünüyorum ki yalnız servet ve şöhret için yaşıyor. Hiç 

aklına bile hiç bir şey gelmiyor. Aciptü limen talebet dünya vel mevti yatlibuha. O 

giderken de peşinden bakıyorum, ölüm de onu peşinden takip ediyor. Nerede, ne 

zaman, ne şekilde alacağı belli değil. Bir bardak su içerken.. Yeter bu kadar, fazla izin 

yok der, alır götürür. Ne oldu ? Hepsi yarıda kaldı. Netice şu ki, hiç kimse bu dünya 

tadını tam tadarak, tamamına kavuşarak, herşeyini tamamlayarak vefat etmemiştir. 

Onun için Hazret-i Ömer "radıyallahü anh" mühür yerine yani imza yerine şu mühürü 

basarlarmış. İşte mühür bu. Ne yazıyor orada. Kefa bil mevt, vaizen ya Ömer. Ya Ömer, 

ölüm nasihatçi olarak, vaiz olarak size yetmez mi ? 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsanın arada bir nasıl dünyaya 

geldiğini, niçin yaşadığını, nereye 

gideceğini düşünmesi; 60 sene 

nafile olarak ibadet yapmaktan 

daha büyük sevaptır. Sadece 

düşünmesi... Bulutları seyretmesi, 

ağaçların yapraklarını incelemesi. 

Hele hele şimdi bilgisayarlarda ta 

dünyanın bir ucundan bir 

bakıyorsunuz, yaprağın içindeki o 

en ufak zerreleri gösterecek kadar 

büyütmek suretiyle her şeyi 

görebiliyorsunuz. Yani, eskiden 

keramet olarak diyelim, herkesin yakinen gördüklerini şimdi bilgisayarlar ile herşeyle 

rahat rahat görebiliyorsunuz. Ama bu, göze imandır. Allaha iman değildir. Allaha imanı 

cenab-ı Hak Kur'ân-ı kerimde en başta bildiriyor. Eüzübillahimineşşaytanirracim. 

Yü'minune bil gayb. O müminler ancak Allah tarafından hazret-i peygamber vasıtası ile 

bildirdiklerine inanırlar. Yü'minune bil gayb. Yoksa mikroskop ile gördüm, embriyo 

inceledim, gibi olursa... Böyle iman da olmaz. Yü'minune bil gayb, gayba iman olacak. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün hazret-i Peygamber 

"aleyhissalatü vesselam" eshabı ile 

sohbet ediyormuş. Tabii cenab-ı 

peygamberin sohbetine her dinden 

insanlar gelirdi. O gün sohbetinde bir 

Yahudi varmış. O da dinliyormuş. Hepsi 

arapça biliyorlar zaten. Eshab-ı kiramdan 

biri sormuş hazret-i peygambere. Demiş 

ki ya Resulallah, kalbime çok vesveseler 

geliyor. Neler neler. Bunun bir çaresi var mı, demiş. Yani ben bu vesveselerden nasıl 

kurtulayım deyince, yahudi demiş ki, Efendim, bizim dinimizde hiç vesvese gelmez. 

Yani, bizim dinimizde kalbe hiç vesvese gelmez. Sen gel, bizim Yahudi dinine gir. Bu 

vesveselerden kurtul, demiş o müslümana. Hazret-i Peygamber tebessüm etmiş. 

Hazret-i Aliye dönmüş, Ya Ali, sen cevabını ver bunun, buyurmuş. Hazret-i Alinin 
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cevabı: Efendim, Boş eve hırsız girmez, demiş. Adamın içinde bir şey yok ki hırsız girsin, 

bir şey alsın. Eğer kalbe vesvese giriyorsa, demek ki oradan bir şeyler çalmak istiyorlar. 

Orada kıymetli bir şeyler var. Boş eve hırsız girmez, demiş. Onun için arkadaşlar; 

hepimizin kalbine vesveseler gelir ama bu vesveselerin de bir nimet olduğunu, 

kalbimizin böyle boş, hırsızların hücum ettiği yer olmadığına inanalım. Çünkü, bir şey 

ne kadar kıymetli ise onun düşmanı o kadar çok kavi olur, sert olur, çok maharetli olur. 

Bu ölümlü dünyada insan için en kıymetli varlık; imandır. Allaha, Peygambere, ahiret 

gününe inanmaktır. İnanmak çok büyük nimet. O nimeti ancak tadanlar bilir. Hani 

arapça güzel bir söz var. Men lem yezük lem yedri. Tatmazsan bir şey anlayamazsın. 

Üzümü istediğin kadar tarif et. Bir cilt kitap yaz. Ver bir tane ağzına, yesin, tadını bilsin. 

Onun için, men lem yezük lem yedri. Tatmak çok hoştur. Tatmak da ancak tadını 

alanlarla beraber olmakla mümkündür. Allah hepimize iyilik versin. 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

2008 senesi, Haziran ayının 5' i 

perşembe... 

Enver abilerin İhlas Holding'de VİP salonunda yemekli sohbeti vardı. Huzurpınarına 

hizmet eden arkadaşlarını da getir buyurmuşlardı. Yemekden sonraki sohbetde, 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü tealaya hamd olsun. Halimiz her geçen gün daha iyiye doğru gidiyor. Tabii iyinin 

daha iyisi olacaktır. Birkaç hedefimiz daha kaldı. Dua edelim de Allah bizi o hedeflere 

kavuştursun inşallah. Allah rahmet eylesin, bir gün Mübarekler buyurdular ki; Artvin'de 

su arıtma cihazı satan da, bu sevaba dahildir. Dolayısıyla, burası bir şirkettir, buraya 

ismini dâhil etmek gerekir. Mutlaka size de bir pay gidecektir. Ama hiç ismin yoksa bu 

hizmetden pay gelmez... 

 

Karınca İbrahim aleyhisselamın ateşinin sönmesi için su taşıyormuş. Senin taşıdığın bu 

suyla hiç ateş söner mi, demişler. Karınca da demiş ki; Ben de ateşin sönmeyeceğini 

biliyorum. Ama ben tarafımı belli ediyorum... Yusuf aleyhisselam köleymiş ve pazarda 

satılıyormuş. Ama çok da güzelmiş. İnsanlar cüzdanlarını doldurmuş onu satın almaya 

gidiyorlarmış. İhtiyar mı ihtiyar bir kadın da üç tane eski bir ipi boynuna asmış, onunla 

satın alacakmış. Sen dur bakalım. Bütün zenginler, padişahlar bu köleyi satın almaya 

geliyor, sen de bu üç tane iple mi satın alacaksın, demişler. O da demiş ki; İsmim 

yazılsın yeter... Süleyman aleyhisselam da hem Peygamber hem de padişahmış. Her 
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yerden hediyeler geliyormuş. Bir karınca da bir çekirge bacağını kapmış, Süleyman 

aleyhisselamın sarayına gitmiş. Karıncaya, nereye gidiyorsun, demişler. Hediyemi 

götürüyorum, demiş. Sen dalga mı geçiyorsun? Herkes büyük hediyelerle gelirken, sen 

bu çekirge bacağını mı götüreceksin, demişler. Karınca; oraya gidince bacağa 

bakmayacaklar, kim hediye getirmiş diye bakacaklar. Hediye getirenlerin listesine 

girmek için gidiyorum, demiş. 

 

Dolayısıyla, bir Namaz kitabını alırsın verirsin. Çünki, bu dinin iki tane ayağı vardır. 

Birincisi öğrenmektir, ikincisi de öğretmektir. Eğer bize ecdadımız dinimizi 

öğretmeselerdi, biz şimdi kim bilir ne olurduk? Müslüman olamazdık. Eğer onlar 

canlarıyla, mallarıyla, kanlarıyla, bol fedakârlıklar göstermeselerdi, hiç birimiz 

İslamiyyeti bilemezdik. Peki, bizden sonra gelecek olan nesiller; ecdadımız bir sürü 

fedakarlık yapıp size bunları öğrettiler, peki sizler bize bunları niçin öğretmediniz, 

derlerse halimiz ne olur? Onun için az da olsa bir şeyler yapmalıyız. Sponsor olmalıyız. 

Buradaki arkadaşlarımızla beraber hareket etmeliyiz. Hiçbir hasenâtı geri 

çevirmemeliyiz. 

 

İmam-ı Rabbani hazretleri "kuddise sirruh" buyuruyorlar ki; Allahü teala bir kuluna iki 

şeyi vermişse, ona her şeyi vermiştir. Birincisi; Ehl-i sünnet vel cemaat itikadı. İkincisi; 

ilim öğrendiği kimsenin Allah adamı olması. Allah adamı olmak çok zordur. Padişaha 

yazdıkları bir başka mektuplarında yine İmam-ı Rabbani hazretleri buyuruyorlar ki; 

Bütün vaazların, bütün nasihatlerin özü, Allah adamlarıyla beraber olmaktır. Çünki, bu 

dünyada kim ile beraber olunursa, kim sevilirse, ahirette de onunla beraber olunacaktır. 

Peygamberimiz "aleyhissalatü vesselam" buyuruyorlar ki; Kişi sevdiği ile beraberdir. El 

mer'ü mea men ehabbe. Allah korusun, bir Allah düşmanına muhabbet beslersen, 

onunla beraber olursun. Bir Allah dostuna muhabbet beslersen, onunla beraber 

Cennette olursun. Ben bu arkadaşlarımızla beraber olmak istiyorum... 

 

Enver abim bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. Hayat onunla güzeldi. 

 

Fî emanillah. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Efendim, hep neşeliyim. Neden ? Bir 

padişah varmış. Onu anlatayım da, neden 

neşeli olduğumu bilesiniz diye. Bir padişah 

varmış. Canı deniz gezmesi, yani deniz 

seyahati istemiş. Bütün taifesini, çoluğunu 

çocuğunu, hanımını, kölesini, nesi varsa 

gemiye bindirmiş. Demiş ki, karşı sahile 

gideceğiz. Kıyıdan ayrıldıktan bir müddet 
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sonra, çok sevdiği ama çok sevdiği bir kölesi. Allah. Yere göğe sığmaz bir feryatla. Geri 

dönelim, ben korkuyorum diye bağırıyormuş. Yahu demişler. Sen deli misin ? Padişah 

var, bir sürü adamlar var. Gemi yola çıkmış. Şuraya kadar geldik. Hayır geri döneceğiz, 

demiş. Ama ne bağırmak, ne çağırmak, gemiyi alt üst ediyor. Padişah da çok seviyor. 

Hani, atın bunu denize diyecek ama çok kıymetli, çok seviyor. Bir hoca efendi varmış. 

Hoca efendi haber göndermiş yanındakilerle. Padişaha söyler misiniz, ben bunu 

susturmasını bilirim. Padişaha diyorlar ki. Bir hoca efendi var. Diyor ki, ben susturmasını 

bilirim. Aman diyor. Ne okursanız okuyun. Susturun şu adamı. Almış o köleyi yanına. 

Demiş gel seninle biraz sohbet edelim. Ne sohbeti, ben çok korkuyorum, demiş. Bir şey 

demiyeceğim sana. Şöyle yana yana gidelim. Tam geminin kenarına geldiklerinde, bir 

omuz atmış, doğru denize... Adam, ölüyorum, boğuluyorum diye bağırıyor, denize 

düşmüş. Diyorlar ki efendim, boğulmasın. Karışmayın, ölmez, merak etmeyin batmaz 

da, diyor. Boğuluyorum... Efendim, gidiyor bu adam. Gitmez diyor. Merak etmeyin. 

Biraz uğraşsın, yorulsun. Neyse, artık bakmış ki adam kendini kesmiş. Demiş ki şimdi 

denizden çıkartın. Çıkarmışlar güverteye, elbisesini değiştirmişler. Oturmuş bir köşeye. 

Gitmişler yanına. Demişler, bağırsana... Denizi gösteriyor. Bağırırsam oraya atacaklar 

beni. Yani beterin beteri var. Adam gemide olmanın faydasını, rahatlığını unutmuş, 

bağırıyor. Şimdi diyorlar, bağırsana, az evvel çok bağırıyordun. Hadi yine başla. Ya 

atarlarsa... Onun için; daha beterine uğramadan, daha beterine düşmeden, şu halimize 

şükür edelim. Aklımız başımızda. Gözlerimiz görebiliyor elhamdülillah. Görmeyenler 

var. Aklımız başımızda. Aklı olmayanlar var. Arkadaş, göstermek gibi olmasın, 

boynundan aşağısı tutmayan felçliler var. İki eli felçli bir albay, emekli albay gördüm. 

Hâlâ unutamıyorum. İki el felçli. Bu adam nasıl su içer ? Bu adam nasıl tuvalete gider 

? Bu adam ne yapabilir. Hep yanında birisini taşıyor. Bana bir bardak su ver, ya da 

şuramı kaşı diye... Vallahi her zaman böyle bir yerimi kaşıdığım zaman o aklıma geliyor. 

Ya iki elim gitse. Onun için halimize çok şükredelim. 

 

Bu iman, bu muhabbet, bu sevgi ancak ve yalnız Allahü tealanın sevdiği kullarına nasip 

olur. Dolayısı ile muhabbet, ince bir yoldur. Öyle gözü kapalı gidilecek bir yer değildir. 

O muhabbetin sonu Cennettir. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Şüphesiz ki bu bir katar. 

Haydarpaşa'dan yola çıkmış 

Kurtalan'a doğru gidiyor. Her 

durakta bazıları iniyor, bazıları 

biniyor. Ama yol devam 

ediyor. Alınan verilen her 

nefes sayılıdır. Belirli bir 

miktarı önceden cenab-ı Hak 

tarafından takdir edilmiştir. O 

her gün harcanmaktadır. İşte ahirete gittiğimiz zaman, harcadığımız bu nefeslerin bize 

hesabı sorulacaktır. Hiçbir şey karşılıksız değildir. Yüz sene evvel, ikiyüz sene evvel, çok 
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da uzağa gitmeye gerek yok, belki de altmış yetmiş sene evvel; bakıyorum, benden 

yaşlınız var mı diye, hiçbirimiz ve hiçbiriniz bu dünyada yoktuk. Ne olacağımız da belli 

değildi. Kadın mı? Erkek mi? Çocuk mu? Deli mi? Veli mi? Hepsi meçhuldü. Zamanı 

geldi, vakti geldi Allahü teala bizi bir mükemmel insan olarak yarattı. 

 

Geçen gün bana bir mail geldi de, böyle bir bilgi. Yani… İnsanın düşünebiliyor musunuz 

ki? Hücrenin içine video koymuşlar. Bir hücre. O videoyu seyrettiğiniz zaman, o hücreyi 

seyrederken kendinizi uzayda zannedersiniz yahutta başka bir âlemde 

zannediyorsunuz. Anlatılamaz anlaşılamaz bir mekanizma. Bir tek hücrenin içerisinde! 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Geçen gün bana bir cd getirdiler. Onda 

da embriyonun teşekkülü! Embriyodan 

itibaren insanın teşekkülü ve dünyaya 

gelişi! Vallahi bir zerre aklı olan, Allah 

bir der, durur. Bunu demez ise 

mutlaka deli olur. Ya evet ya hayır! Ya 

tasdik ya inkâr! Ya tasdik edecektir, ya 

da inkâr edecektir herşeyi. O kadar 

muazzam bir mekanizma, mümkün 

değil bunun kendi kendine olması. 

Böyle bir şey olamaz. Ne fizik 

kaidesine, ne biyoloji kaidesine, hiçbir şeye uymaz. İlk zamanlar ve ilk mektebe 

gittiğimiz zamanlar bile bize öğretilen şey; hiçbir şey kendi kendine hareket etmez. Bir 

kuvvet tesir etmezse hiçbir şey yön değiştiremez. 

 

Efendim, tekrar söylüyorum, anlatılması ve anlaşılması mümkün olmayan bir kainatın 

içindeyiz. Yıldızlar âlemine baktığımız zaman, ucu bucu gözükmeyen, sadece 

seyretmekle hayranlık duyan insanlar gibi uzaya bakıyoruz. Tebareke süresinde Allahü 

teala buyuruyor ki; o gördüğünüz yıldızların hepsi, daha henüz bize ışığı ulaşmayan 

yıldızların hepsi, daha birinci kat gökte. Bunun gibi daha yedi kat var. Ve her bir kat 

ikinci katın yanında deryada bir damla. Neden bunları söylüyorum? Kur'ân-ı kerimde 

cenab-ı Hak buyuruyor ki; Yarattıklarımı inceleyin, büyüklüğümü anlayın. Eğer bir insan 

cenab-ı Hakkın büyüklüğünü anlamak isterse onun yarattıklarını incelemesi lazım. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hazret-i Peygambere "aleyhisalatü 

vesselam" müşrikler, o inanmayanlar 

geldiler, dediler ki; bize Allahı göster, 

Allaha inanalım. Görmemiz lazım. Şimdi 

âmâ bir insana siz gülü nasıl anlatırsınız? 

Ne yapabilirsiniz? Âmâ bir insana hiçbir 

şey anlatamazsınız. O darlanma, o 

sıkılma esnasında, hazret-i Peygamber 

göğsünü parçalayacak hale geldi. Ya 

Rabbi, bu kör insanlara ben seni nasıl anlatayım, diye... Tam bu sırada Cebrail 

aleyhisselam geldi. Bir âyet-i kerime getirdi. O âyet-i kerimeyi onlara okudu. Allahü 

teala buyurdu ki; "Ben onların içindeyim. Kudretim onların içinde. Neden beni 

görmüyorlar? Gidin ultraosunun altına yatın, ben hep yatıyorum çünkü. Yani, orada 

ekranda gösteriyorlar Sübhanallah, diyorum ya Rabbi, bu böbrek kendi kendine çalışır 

demek mümkün değil, akla mantığa sığmaz. Neler neler? O kalbin atışı, o kanın hareket 

edişi... Ne dersin, ancak La ilahe illallah Muhammeden Resulullah. Başka bir şey 

diyemezsin... 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Efendim, bu Enver abi acayip bir adam. 

Ömrünün yarısı hastanede yarısı da böyle 

arkadaşlarının arasında, işte işinin 

başında diyelim. Ne hikmetse neşesi 

yüzünden eksik olmuyor. Allah 

ayırmasın. Peki efendim, afedersiniz ama 

sizin ağrınız, sızınız, üzüntünüz, derdiniz 

olmaz mı hiç? Vallahi çok var. Ama bir 

hadis-i şerif var; müminin neşesi 

yüzünde kederi kalbindedir. Hiç kimsenin 

kimseyi üzmeye hakkı yoktur. Ben 

buraya geleyim, ah vah yandım öldüm bittim, dersem, ne günahınız var, ya bu benim 

suçumsa. Bundan dolayı benim sizi üzmeye ne hakkım var? O halde mümin, insanları 

sevindirendir. İnsanlara gülecek ki karşıdaki de gülsün. Yoksa dert ve kederi 

açıklarsanız siz de dert ve kederden kurtulamazsınız. Onu içinizde saklayın. Hazret-i 

Peygamber öyle buyurmuş; aleyhissalatü vesselam, "Müminin neşesi yüzünde kederi 
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kalbindedir." Enver abi çok gülen bir abidir, helal olsun. O da iyi bir şey. Ama sahtekarlık 

değil ha, vallahi değil, Allah muhafaza eylesin. Zaten öyle olsa adamın üç günde turşusu 

çıkar, kokusu çıkar meydana. Peki nereden geliyor bu kadar neşeniz diyebilirsiniz? 

Manisa'dan bir ilkokul öğretim müdürü mektup yazmış Enver Ören'e, demiş ki; efendim, 

izliyorum, görüyorum. Bu neşeniz, bu güler yüzünüz nereden kaynaklanıyor? Mutlaka 

bunun bir sebebi olması lazım. El cevap; Enver Ören, ölüm ve sonrasına hazırlanmakta 

olan bir kişidir. Onun derdi; ölüm ve sonrasıdır. Onun için daima kendisi neşelidir. Bu, 

havaalanına, otobüs durağına gelen bir kimsenin, pasaportuyla, döviziyle, izniyle her 

şeyiyle hazırlıklı insanın telaşsızlığıdır. Siz bir yere gideceğiniz zaman bir hafta evvelden 

hazırlanmaz mısınız? Evet. Hangi memlekete gideceksiniz vazifeli olarak, önceden 

tedarikinizi yapmaz mısınız? İzinlerinizi, dövizlerinizi, her şeyinizi hazırlamaz mısınız? 

Evet. Üç paralık dünya için, üç günlük dünya için bu kadar hazırlığı yapın, ebedi ve 

sonsuz bir yolculuğa, hem de ne zaman geleceği belli olmayan bir zamanda kalkıp 

gideceksiniz ve hiçbir şeyiniz yok. El mukadder lâ yugayyer, değişmez. Onun için 

arkadaşlar, hazırlanmakta fayda var. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İmâm-ı Câfer "radıyallahü anh" hazretleri bir 

müddet halvet, yalnızlık hâlinde kalmış, 

evinden insanlar arasına çıkmamıştı. 

Evliyânın büyüklerinden Süfyân-ı Sevrî 

"rahmetullahi aleyh" hazretleri evine gelip: 

"Ey Resûlullah'ın torunu! İnsanlar bereketli 

nefesinizden, faydalı sohbetinizden mahrum 

kaldı. Niçin uzlete çekildiniz?" deyince, 

buyurdu ki: "Şimdi böyle gerekiyor. (Zaman 

bozuldu ve dostlar değişti). Sözümüzün 

hakîkatı meydana çıktı." ve şu iki beyti okudu: 

 

Geçen gün gibi geçip gitti, vefâ da, 

İnsanların kimi hayâl, kimi ümit peşinde. 

 

Dostluk, vefâ görünüşte kaldı aralarında, 

Fakat kalbleri akreplerle dolu gerçekte. 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

1980 senesinde diş hekimliği fakültesinden mezun oldum. Fakültede asistan olarak 

kalmam için bazı hocalarımız ısrar ediyorlardı. Ayrıca 3-4 alternatif daha vardı. Enver 

abilere hangisinin uygun olacağını sorduk. Hiçbirisine izin vermediler. Muayenehane 

açmak daha uygun olduğunu söylediler. Zaten çocukluğumdan beri Enver abilerin her 

emrine (sebep araştırmadan) peki derdim. Bu emrlerine de baş üstüne efendim deyip 

muayenehane açtık. 

 

İlk gün sabah, Enver abiler gazeteye giderken bizim muayenehaneyi teşrif buyurdular. 

Dua ederek, açılışını yaptılar. Ellerinde bir Kur'an-ı kerim vardı. Buyurdular ki; "Bu 

Kur'an-ı kerim, Hocamızın okuduğu Kur'an-ı kerimdir, selam söylediler, hayırlı olsun 

diye dua ettiler ve bu Kur'an-ı kerim'i de sana gönderdiler" buyurdular. 

 

Birkaç hafta sonra Cuma namazı için (ayrıca kitap hizmetlerimiz için) Sultanahmed 

camiine gitmiştik. O hafta Hocamız da bizim muayenehanenin yakınında bir camiye 

Cuma namazı için gelmişler ve muayenehaneye uğramışlar. O gün mübarek bir gündü. 

Hem Cuma, hem de kandildi. Her kandilde olduğu gibi akşam hocamıza kandil ziyaretine 

gittik. Hocamız; Bugün sizin muayenehaneye geldim, buyurdular. Duaya vesile olması 

için, efendim kitap satışındaydım, dedim. Biliyorum buyurdular. "Belki içeride birisi 

vardır dedim, zile bastım, açılmayınca kapının yanında dua ettim" buyurdular. 

 

Hocamız ve Enver abimiz talebelerini çok severlerdi. Dünya işlerinde bile yardımcı 

olurlar, merhametlerini her halûkârda belli ederlerdi. Tabii bizim onları sevebilmemiz, 

Onların bizi sevdiklerinin, Onların kalblerinden gelen sevginin tezahürüdür. Onların 

talebelerini böyle sevmeleri, inşallah ahiretde dahi sahip çıkacaklarının alametidir. Yeter 

ki biz bozulmayalım. Onlar ömürleri boyunca insanlar yanmasın diye, dünyada ve 

29 Mart 2019 Cuma 
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ahiretde insanlar huzurlu olsun diye uğraştılar. Biz de Onların açtığı yolda hizmet 

etdiğimiz müddetçe, Onların bıraktığı emanetlere, hizmetlere, sevgilerine sahip 

çıktığımız müddetçe, ahiretde Onların bize sahip çıkacaklarından ümmidliyiz inşallah. 

 

Kişi sevdiği ile beraber haşrolur hadis-i şerifi tesellimizdir efendim. 

 

Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. Hayat onunla güzeldi. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Süfyân-ı Sevrî "rahmetullahi aleyh" 

hazretleri, bir gün Câfer-i Sâdık'ın evine 

gitti. Câfer-i Sâdık: "Ey Süfyân! Sen, 

zaman zaman sultân ile görüşüyorsun. 

O seni arıyor, sen de ona gidiyorsun. 

Ben ise, mümkün mertebe sultandan 

uzak duruyorum. Zamânın hâli bunu 

îcâb ettiriyor. Yanımdan hemen çık, 

git!" Süfyân-ı Sevrî; "Bana bir hadîs-i 

şerîf nakletmedikçe buradan 

ayrılmayacağım, ey İmâm! Senden nasihat alacak bir şey işitip gideyim." dedi. 

 

Câfer-i Sâdık; "Çok sözün sana faydası yoktur. Ben atalarımdan rivâyetle Resûlullah'tan 

bildirilen şu üç şeyi sana anlatayım." dedi. Bu üç şey şudur: Allahü teâlânın nîmetine 

kavuşan ve bu nîmetin devamlı olmasını isteyen kimse, Allah'a hamd ve şükrünü 

çoğaltsın! Zîrâ Allahü teâlâ Kur'ân-ı kerîmde İbrâhim sûresi onuncu âyetinde meâlen; 

"Nîmetlerimin kıymetini bilir, emrettiğim gibi kullanırsanız, onları arttırırım. Kıymetini 

bilmez, bunları beğenmezseniz, elinizden alır, şiddetli azâb ederim." buyurdu. Bir 

kimse, rızkı azaldığı zaman çok tövbe ve istigfâr etsin! Zîrâ Allahü teâlâ Nuh sûresinde 

tövbe ve istigfâr edenlerin, günâhlarını bağışlayacağını ve rızıklarını arttıracağını vâd 

ediyor. Bir kimse herhangi şeyden sıkıntı görür ve bir belâya uğrarsa; "Lâ havle velâ 

kuvvete illâ billâhil-aliyyil-azîm." desin! 

 

Bunun üzerine Süfyân-ı Sevrî, İmâm-ı Câfer'in elini tuttu ve ona dedi ki: "Hepsi, bu üçü 

müdür?" Câfer-i Sâdık; "Bunları iyi anla! Allahü teâlâya yemin ederek söylüyorum ki, 

bunları yaparsan çok ihsânlara, iyiliklere kavuşursun." buyurdu. 

 

 

 

30 Mart 2019 Cumartesi 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün Câfer-i Sâdık hazretlerine sordular: 

"Allahü teâlâ, fâizi niçin haram kılmıştır?" 

Buyurdu ki: "İnsanların birbirine iyilik 

yapmaları, ihsânda bulunmaları için, Allahü 

teâlâ onu haram etti. Fâiz haram olmasaydı, 

birbirine karşılıksız iyilik yapan kalmazdı. 

Yapılan her iyiliğin karşılığı olarak dünyâda 

menfaat bekleyen çok olurdu." 

 

İmâm-ı Câfer-i Sâdık hazretleri duâsı 

makbûl olanlardandı. Allahü teâlâdan birşey 

istediğinde daha sözü bitmeden isteği 

verilirdi. Bir gün yalnız başına yolda gidiyordu. Kendisini sevenlerden biri de arkasından 

yürüyordu. Bir ara Câfer-i Sâdık hazretleri; "Yâ Rabbî! Elbisem yoktur, bana elbise 

gönder." buyurdu. Âniden bir paket içinde elbise geldi. Arkadan tâkip eden zât evlerine 

kadar geldi. Hazret-i İmâma; "Yâ efendim, siz duâ ederken ben de âmin dedim. Eski 

elbiselerinizi bana verin." dedi. Bu söz Câfer-i Sâdık hazretlerinin hoşuna gitti ve 

elbiselerini ona verdi. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peygamber efendimiz "aleyhissalatü 

vesselam" 3 dua etmiş, üçü de kabul 

olmuş. 

Birincisi; bütün insanlar, sapık olsa, 

Hıristiyan, Yahudi olsa, herkes 

bozulsa, benim yolumda hak üzere 

olan bir cemaat bulunsun, buyurmuş 

ve kabul olmuş. 

İkincisi; Büyük âfat olsa, felaket 

gelse, herkes yok olsa, hak yolunda olan bir fırka kurtulsun. 

Üçüncüsü; insanlar yanlış bir şeye karar verseler, muhakkak itiraz eden bulunsun, 

dalâlette ittifâk olmasın.. 

 

İstiğfarı çok söylemek, hem günahları affettirir, hem de rızkı arttırır. Başkalarından 

gelen sıkıntılar için de La havle yi söylemek lazımdır. 

31 Mart 2019 Pazar 

1 Nisan  2019 Pazartesi 
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Bir dâvâ ne kadar sıkıntı içinde olmuşsa, 

o kadar uzun ömürlü olur ve haktır. 

Îman, Allahü tealanın kullarına ihsân 

ettiği hususi nimetidir. 

Mîrac gecesi; ızdırab ve sevincin bir 

arada yaşandığı gecedir. 

Namaz Mîrac'tır... Allahü teala namaz 

gibi büyük bir nimeti insanlara ihsan etti. 

İslamiyet Allah'a giden yoldur. Dinin 

emir ve yasaklarına uyan, dünya ve 

ahirette mesut olur. 

Mîrac aklın bittiği, Îmanın başladığı 

yerdir... 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. 

 

O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler, 2005 senesi Ağustos ayının 31'ine rastlayan Mirac gecesinde Yalova'da 

yazlık evlerinde ikamet ediyorlardı. Civardaki komşuları da (biz de dahiliz buna) Enver 

abiler orada iken daima Yalova'da kalırlardı. Her beş vakt namaz cemaatle kılınır ve 

mutlaka sohbet ederlerdi. O gün, Mirac kandilinde ikindi, akşam ve yatsı namazlarından 

sonraki sohbetlerde hülasa olarak buyurdular ki; 

 

İnsan birşeyi sevdi mi, sevdiklerinin de kavuşmasını ister... 

Mîrac... 

Namaz kılmayan mîrac'dan mahrumdur. 

Mîrac'ta ne hikmetler vardır...! 

 

Bir dâvâ ne kadar sıkıntı içinde olmuşsa, o kadar uzun ömürlü olur ve haktır. 

 

Adem aleyhisselam; kupkuru bir dünyaya geldi, yıllarca değil yüzyıllarca sıkıntı çekti. 

Sonra peygamber efendimizin sallallahü aleyhi ve sellem yüzüsuyu hürmetine dua etti. 

"Rabbenâ zalemnâ enfüsenâ..." duasını devamlı okurdu. 

 

Sonra, iki evladından biri diğerini öldürdü... Bir baba için çok zordur bu...! 

 

Nuh aleyhisselam 950 sene uğraştı. İnanmadılar, çok eziyet ettiler. Döverlerdi, her 

seferinde öldü diye bırakırlardı. Cebrail aleyhisselam gelir yaralarını sarardı, tekrar 

tebliğe başlardı... Sonra Allahü teala O'na gemi verdi. 

 

2 Nisan  2019 Salı 
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İbrahim aleyhisselam'ı ateşe attılar, oğlunu kesme emri verildi ki; İbrahim 

aleyhisselam, Allahü teala'nın halîl'i, Peygamberidir... 

 

Musa aleyhisselam da çok çekti; Doğduğu sene firavun bütün erkek çocukları öldürdü. 

Senelerce çobanlık yaptı. Dönerlerken, hanımı hamile idi,... zifîri karanlıkta, çaresiz 

idiler... Bir ışık gördü, ışığa gitti. Orada Allahü teala O'nunla konuştu (Mîrac değil, mîrac 

yalnız Peygamber efendimize verildi). Musa aleyhisselam bir kişi gördü, etleri lîme lîme 

dökülmüş... Mûsâ aleyhisselam: "Yâ Rabbî, bunun günahı nedir ki, buna böyle ceza 

verdin" dedi. Allahü teala: "Yâ Mûsâ, ceza değil mükafat verdim, o öyle yüksek 

makamlar istedi ki, o makamlara kavuşması için bunu çekmesi lazım" dedi. 

 

Eyyüb aleyhisselam'ın kurtlanmadık yeri kalmamıştı... 

 

Yakub aleyhisselam ağlamaktan gözlerini kaybetti... 

 

Yusuf aleyhisselam; kuyuya atıldı, kolay mı?...! 

 

Zekeriyya aleyhisselam, ağacın içinde ağacla birlikte kesildi... 

 

Îsâ aleyhisselam 30 kadar kişiyi ikna etti diye neler çekti. 

 

Bunlar hepsi peygamberdi. Neden bu kadar sıkıntı çektiler? Lâ ilâhe illallah dedikleri 

için... Peygamber efendimiz (sallallahü aleyhi ve sellem), "Benim çektiğimi hiç kimse 

çekmedi" buyuruyor. Yani, en fazla sıkıntıyı Peygamber efendimiz çekti. 

 

Hazret-i Ebu Bekr radıyallahü anh efendimiz neler çekti, kaç kere dövdüler, herkesten 

evvel îmân etti, malını ve canını verdi. Herkesin yaptığı bütün ibadetlerin sevabları, 

katlanarak Hazret-i Ebu Bekr'e, sonra da bir misli daha katlanarak Peygamber 

efendimize (sallallahü aleyhi ve sellem) verilmektedir. Hem kâinât O'nun hatırına 

yaratılmış, hem herkesin sevabları da O'na verilmektedir. Hazret-i Ömer radıyallahü 

anh efendimiz namaz kılarken şehid edildi. Hazret-i Osman radıyallahü anh efendimiz 

Kur'an-ı kerîm okurken şehid edildi. Hazret-i Ali radıyallahü anh efendimizin çektikleri,.. 

hele Hazret-i Hüseyin radıyallahü anh efendimizin başına gelenler herkesin 

mâlûmudur... 

 

Yâni Peygamber efendimizin vârisleri de çok çektiler. Niçin?... "Allah var" dedikleri için, 

"La ilahe illallah Muhammedün Resulullah" dedikleri için... 

 

Dolayısıyla îmân, inanmak çok zor, inandırmak daha da zordur... 

 

Îman, Allahü tealanın kullarına ihsân ettiği hususi nimetidir. 

 

Îmanı olanlar kavuştukları bu büyük nîmetden dolayı oynasalar yeridir. 

 

Mü'min toprak gibidir. Mütevâzıdır... Ne şikayet eder, ne şikayet edilir... 

 

Herkes elindeki taşı, gücüne göre fırlatır. Taşı atma gücü îmâna ve ihlasa bağlıdır. 

Başkaları sizi severse inanır, sevmezse inanmaz. 
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Allahü teala dünyayı verdiğine ahireti vermez. 

 

Hadîs-i kudsîde; "İki korkuyu bir kalbde cem etmem" buyuruluyor. Dünyada Allahü 

tealadan korkanlar ahirette korkmasın, dünyada korkmayanlar ahirette çok korksun. 

 

Mîrac aklın bittiği, Îmanın başladığı yerdir 

 

Mîrac namazdır. 

 

Îmân inanmaktır. 

 

Peygamber efendimiz, Ümmihânî'ye mîracı söyleyince, "aman bunu kimseye anlatma, 

kimse inanmaz ve inananlar da vazgeçer" dedi. Peygamber efendimiz de "O halde 

anlatacağım, inanmayacak olan sonra da vazgeçer, çürük taşlar üzerine bina olmaz, 

ayrılacak olan şimdiden ayrılsın, sağlamları kalsın" buyurdu. 

 

Akıl durdu, zaman durdu, herşey durdu... Îmân başladı. Mirac'da çok hikmetler vardır... 

 

Peygamber efendimiz hiç yalan söylememiştir. 

 

Derler ki; "Cenneti Cehennemi gidip gören var mı?"! 

 

- Var! 

 

- Kim var! 

 

- Hayatında hiç yalan söylememiş olan Hazret-i Muhammed (sallallahü aleyhi ve sellem) 

var! 

 

1400 senedir devam eden başka bir olay yoktur... işte mîrac 1400 senedir devam 

ediyor. 

 

Her mübarek gece kıymetlidir. Fakat Mi'rac gecesinin ayrı bir hususiyeti vardır. Mi'rac 

gecesi; ızdırab ve sevincin bir arada yaşandığı gecedir. 

 

Peygamber efendimiz bir ay Taif'te islamiyeti anlattı, hiç kimse inanmadı, alay ettiler, 

çocuklara taşlattılar... 

 

Üzüntülü bir şekilde dönerlerken, bir bağ kenarında oturup biraz istirahat ettiler. Addas 

adındaki, oradaki bağın bekcisi üzüm getirdi, peygamber efendimiz 

"bismillahirrahmanirrahim" deyince, Addas şaşırdı, "bu sözü buralarda hiç duymadım" 

dedi. Peygamber efendimiz "sen nerelisin?" diye sorunca "Nineveliyim" dedi. "Kardeşim 

Yunus'un memleketindensin, o da benim gibi peygamberdi" buyurdu. Addas, "Yunus'u 

buralarda kimse bilmez, bu güzel yüzün, bu güzel sözlerin sahibi asla yalancı olamaz" 

dedi ve iman etti, "ben de sizinle gelmek istiyorum" dedi. Peygamber efendimiz ona 

"şimdi sen burada kal, yakında ismimi her yerde işitirsin, o zaman bana gel" buyurdu. 

Bir ay kimse inanmadı, yolda dönerken bir kişi iman etti... Gece Ebu Talip mahallesinde 
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amcasının kızının evine geldi, "Aç, amcan oğlu Muhammedim" buyurunca, Ümmü Hani, 

"Haber verseydiniz yiyecek bir şeyler hazırlardım, yedirecek bir şeyim yok" dedi. 

Peygamber efendimiz, "yiyecek içecek gözümde yok, Rabbime ibadet edecek bir yer 

bana yeter" buyurdu... 

 

Allahü teala Cebrail aleyhisselama, "Habibim bu halde yine bana yalvarıyor, çok üzüldü, 

onu ben teselli edeceğim, git habibimi bana getir" buyurdu... 

 

Evvela Mescid-i Aksa'ya geldiler. Bütün peygamberlere imam oldu. (Tabi o zamanki 

Mescid-i Aksa şimdiki yer değil, alt katında bir yerdi, kıble de şimdiki gibi değildi. 

Mescid-i Aksa en kıymetli üç yerden biridir). 

 

Peygamber efendimiz gitti, Allahü tealayı bilinemeyen, anlaşılamayan şekilde gördü... 

"Ya Rabbî, ümmetime de bunu isterim" dedi... İşte namaz bize mirac olarak verildi. 

 

Namaz Mirac'tır... Allahü teala namaz gibi büyük bir nimeti insanlara ihsan etti. 

 

Namaz varsa hayat vardır. Namazdan mahrum olan herşeyden mahrumdur. Namaz 

yoksa insan bir işe yaramaz. Namaz Allah sevgisini arttırır, duanın kabulüne sebeptir... 

Allah yolunda olanın duası makbuldür. 

 

Büyüklerimiz buyuruyorlar ki, "Bir dava ne kadar çok üzüntü ve sıkıntılı olursa, o kadar 

da uzun sürer"... Peygamber efendimiz "en çok sıkıntıyı ben çektim" buyuruyor. O halde 

islam dîni kıyamete kadar sürecektir. 

 

Herkes evladının mesut olmasını ister... Allahü teala kullarının dünyada ve ahirette 

mesut olması için din gönderdi. 

 

İslamiyet Allah'a giden yoldur. Dinin emir ve yasaklarına uyan, dünya ve ahirette mesut 

olur. 

 

Hiç kimse Kur'an-ı kerimi kendi aklına göre tefsir edemez. Kur'an-ı kerim'in tefsiri 

peygamber efendimizin yaşayışı ve anlattıklarıdır. Eshab-ı kiram tefsiri gördü. En iyi 

eshab-ı kiram anlar... Onlar da talebelerine anlattılar, buna da mezhep denildi. 

Mezhepler sonradan çıkma değildir, eshab-ı kiramın hepsi müctehid idi. 

 

Rastgele çok kitab okumak tehlikelidir, doğru kitabı çok okumak lazımdır. Büyüklerin 

hayatı kitab okumak, okutmak ve tatbik etmekle geçmiştir. 

 

Bu dünya, aynadaki bir görüntüdür... Görüntünün olabilmesi için bir hakikatin olması 

lazımdır. Hakikat ahirettir. Mescidlerin, hakiki yeri cennettir, cennetin dünyada 

izdüşümü mescidlerdir... Cennetin yolu mescidlerden geçer. Fotoğrafın olabilmesi için 

bir gerçeğin olması lazımdır... Ahiretde bir hakikat olmasaydı, dünyadaki bu görüntü 

olmazdı. 

 

Bütün peygamberleri Allahü teala çok mühim bir özelliğinden dolayı seçmiştir. Eshab-ı 

kiram efendilerimiz sormuşlar, "Ya Resulallah, cenab-ı Hak sizi hangi güzel huyunuzdan 

dolayı seçti" demişler. Cevabında peygamber efendimiz "îsar" buyurmuş. Îsar, kendi 
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muhtaç olduğu bir şeyi vermektir... Her mü'min ömründe bir kere olsa bile isar 

yapabilmelidir ki Cennete kolay girsin. 

 

En güzel şey îsâr'dır, bu da büyükleri, Allahü teala'nın sevgili kullarını tanımakla 

kolaylaştırılır. Beyaz nokta siyahın üzerinde belli olur. 

 

Mîrac aklın bittiği, Îmanın başladığı yerdir... 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu din, ilim dinidir. Sevgi, muhabbet, 

heyecan, onlar ayrıdır. İlimden maksat 

da, yapmaktır. İyi güzel konuşursun 

ama icraatin ne? Önemli olan budur! 

 

Bir kimseyi sevmenin alameti üçtür. 

Birincisi, onu sevenleri sever, onu 

sevmeyenleri sevmez. İkincisi, her 

yerde ondan bahsedilmesini ister. Üçüncüsü, onun derdiyle dertlenir. Ayağında nasır 

çıksa, onunla bile dertlenir, rahat duramaz. 

 

Nasreddin Hoca, ya Rabbi, bu derdi benden alma diye dua ediyormuş. Niye böyle dua 

ediyorsun, demişler. Bu dert giderse, daha büyüğü gelir. Hiç olmazsa buna alıştım, 

demiş. Mü'minin başı dertten kurtulmaz. Biri giderse başka gelir. İllet, zillet, kıllet, eksik 

olmaz. Mü'minler dünyada karanlıktadır; ama ebedi aydınlığa gideceklerdir. Kâfirler 

dünyada aydınlıktadır, ahirette ebedi karanlığa gideceklerdir. İkisi bir olur mu? 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Aklıma birgün bir şey geldi. Bir gün mübarek 

hocamız "kuddise sirruh" Allah rahmet 

eylesin, buyurdular ki ; Ankara'daydım, bir 

gün yolda bir arkadaşıma rastladım. 

Arkadaşım bitmiş, üzüntü içinde böyle. 

Dedim ki; arkadaş hayırdır inşallah, nedir bu 

üzüntülü halin. Bana dedi ki ; Hilmi bey hiç 

sorma. 20 yaşında kızım hastalandı. Uzun bir 
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müddet hastanede yattı. En son dediler ki; artık kızını al. Tıbben yapacak hiçbir şeyimiz 

kalmadı. Evinize götürün. Ben de aldım eve götürdüm. İşte artık son günlerini 

bekliyoruz. Mübarekler buyurmuşlar ki ; Beraber eve gidelim. O arkadaşın evine 

gidiyorlar. Buyuruyorlar ki; Bana bir tabak getirin. Bir tabak getiriyorlar. 

 

Mübarekler, tabağın içerisine şifa âyetlerini yazıyorlar. Kardeşim, bunlar şifa âyetleri. 

Şifa âyetleri, şifadır. Ve şifa olacak sebepleri yaratır. Bu hep bu suyu içsin, buyuruyorlar. 

Mübarekler bunu boşuna anlatmadılar. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Enver abiler, mübarek Hocamızın vefatından bir müddet sonra bize bir vazife 

vermişlerdi. "Hocamızdan ne duydunsa hepsini yaz, bana ver. Ama yalnız bana ver. Tek 

nüsha olsun" buyurdular. 1969-2001 arası Hocamızdan işittiklerimi zaten günü gününe 

yazmıştım. Bazı insanlar hani günlük tutar ya,... ben de, sadece Hocamızdan ve Enver 

abilerden işittiklerimi günlük olarak yazmıştım. Hocamızın bir sohbetinde bulunup da 

onu aynı gün yazmadığım olmamıştı hiç... Enver abiler de bunu biliyordu. Hatta bazan 

latife yollu takılırlardı; "Bugün yine her kelimeyi hiç kaçırmadan yuttun, bunları yaz, 

sonra lazım olur" buyururlardı. Hocamızın vefatından birkaç sene sonra Enver abiler bu 

vazifeyi verince, daha evvel yazılan defterleri bilgisayara aktardım. Zaman zaman Enver 

abiler bu çalışmanın ne durumda olduğunu sorarlar ve Sarıyer'deki evlerine davet edip 

kontrol ederlerdi. Gece- gündüz gayret ederek iki tane kitap meydana geldi. Emrleri 

üzere tek nüsha yapıldı. Bitirdiğimi arz ettiğimde, bir cuma günü Sarıyer'de Cuma 

namazı için davet ettiler. Her Cuma olduğu gibi kalabalık misafirler vardı. Hatta 

Abdülhakim efendi hazretlerinin talebelerinden de birkaç zât vardı. O gün Enver abiler, 

getirdin mi diye sordular. Getirdiğimi arz edip teslim edince, buyurdular ki; "Ali bir kitap 
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yazmış, fakat basılsın diye değil, sadece Enver abisine vermek için yazmış. Ali bize 

danışmadan, izin almadan hiçbirşey yapmaz. Biz Ali'den ve hizmetlerinden memnunuz" 

buyurdular. Enver abiler, bir vazife verince neyi nasıl yapacağımızı da kendileri 

öğretirler, işin sonuna kadar da ilgilenirlerdi. Herkesle nasıl ilgilenebildikleri, dünyanın 

heryerinden dertlerine çare arayanların imdadlarına nasıl yetiştikleri, akıl ile 

anlaşılabilecek birşey değildi. Zaten hayatı incelenirse sıradan normal bir insanın 

kapasitesi dışında olduğu, anlaşılamaz olduğu belli olur. Nâçar kalan herkese çare 

bulurlardı. Kapıları ümitsizlik kapısı değildi. Bir sual soran herkes, tam mutmain olarak 

dönerdi, soranın kafasında veya kalbinde acabası kalmazdı. 

 

Enver abilerde anlaşılamaz bir mıknatıs vardı,.. öyle ki; insanlar O'na doğru kuvvetle 

çekildiğini farkederlerdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Çok büyük nimetlere kavuştuk. Yeter ki bu 

nimetlerin kıymetini çok çok iyi bilelim ki, Allahü 

teala elimizden almasın. Çünkü Allahü teala 

Kur'ân-ı kerimde mealen öyle buyuruyor. Verdiğim 

nimetlerin kıymetini bilmezseniz elinizden alırım, 

buyuruyor. Mübarekler sohbetlerinde; Allahü teala 

cevheri, cevheri çöplüğe koymaz, buyuruyorlar. 

Eğer cenab-ı Hak bir kuluna, büyükleri tanımak, 

onları sevmek nasip etmiş ise, bu kalp temiz bir 

kalptir. Çünkü o cevher, onları tanımak cevheri 

çöpe gitmez. Onun için çok değerlisiniz. Çok 

kıymetlisiniz. Çünkü Allahü teala bu kalplerimize 

bu nimeti vermiştir. Yeter ki o nimetin kıymetini 

bilelim. Ve elimizden cenab-ı Hak almasın. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün Mübarekler anlatmışlardı. Bir 

kumandan askerleri ile beraber 

giderken bir ormana geliyorlar. 

Kumandan emir veriyor. Diyor ki; 

Herkes yerden taş toplasın. Bazıları 

diyorlar ki; Taşın ne lüzumu var. 

Şimdi taş toplamak zamanı mıdır. 

Onlar almıyorlar. Bir kısmı da diyorlar 

ki; gönlü kırılmasın. Bu bizim 

kumandanımız, emirimiz. Onun hatırı için üç beş tane alalım bari diyorlar. Bazıları da 

diyorlar ki; Allah Allah. Biz hep biliriz ki bizim kumandan hikmetsiz iş yapmaz. Madem 

böyle buyurmuştur. Ceplerimizi iyice dolduralım. İyi... Sabahleyin oluyor. Hiç 

almayanlar başlıyorlar kafalarını kırmaya. Eyvaaah. Çünkü o taşların hepsi birer pırlanta 

olmuş. Eyvaaah, keşke iki üç tane bari alsaydık. İki üç tane alanlar diyorlar ki ; ya 

madem akıl ettik almak için, keşke şu arkadaşlarımız gibi ceplerimizi doldursaydık. O, 

ceplerini dolduranlar diyorlar ki; keşke iki büklüm olsaydık her tarafımıza doldursaydık. 

Şimdi arkadaşlar buradan bir netice çıkacak. Büyüklerin kelamları birer pırlantadır. 

Herkes itaati nispetinde o pırlantaları toplar ve istifade eder. Tam İlmihal bir pırlantadır. 

Onun her cümlesi cevherdir. Herkes itaati ve muhabbeti nisbetinde oradan taş 

toplayacaktır. Onun için ahirette pişman olmamak için, keşke daha fazla taş 

toplasaydım dememek için, bu dünya bir fırsattır. Bu taşları toplayalım. Bu bilgilerden 

istifade edelim. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bizim için, iman etmek, dinimizi 

öğrenmek ve ibadet etmek, ibadet 

yapmak kâfidir. İman ettik elhamdülillah. 

İlim; ibadet yapmak içindir. Biz ilim 

erbabı değiliz. Ama dinimizi öğrenecek 

kadar ilim öğrenmek farz olduğu için onu 

öğrenmeye çalışırız. Mübarekler hayatları 

boyunca, ömürleri boyunca bal arıları gibi 

her çiçekten toplayarak, ömürleri 

boyunca uğraşarak bir eser bıraktılar. Bu eser; bir kelimesini yerinden 

oynatamayacağımız kadar sağlamdır. Çünkü hepsi mutlaka bir yere dayanır. Mutlaka 
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bir yerden alınmıştır. Böyle bir imkan varken, böyle bir fırsat varken, bunun dışında 

başka şeyler aramak, başka şeylerle uğraşmak fuzulidir. Hatta buyurdular ki; Doğru 

dahi olsa okumaya engel olduğu için gene zararlıdır, buyurdular. Vasiyetleri var. 

Mübarekler birgün Mehmetağa tesislerimize geldiler. Size iki tane emanet bırakıyorum, 

buyurdular. Bu iki emanete sahip çıkın. Biri, Tam İlmihal Se'adet-i Ebediyye. İkincisi, 

Enver Abi. Bu iki emanetime sahip çıkın, buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Tam İlmihal Se'âdet-i Ebediyye kitabını 

okumak, ondan istifade etmek büyük 

devlet, büyük saadet. Çünkü Osman 

Karabıyık abi bir gün Mübarekleri çok 

hiddetli, çok üzüntülü, çok sıkıntılı 

görmüş rüyasında. Demiş ki eyvah, ne 

kusur işledik acaba, ne kabahat yaptık, 

konuşmuyorlar. Sadece gidip geliyorlar 

böyle kabristanda. Mübarekler 

dönmüşler Osman Karabıyık'a ; 

Kardeşim, biz ömrümüzü bu kitaba (Tam İlmihal) verdik. Hayatımızı bu kitaba verdik. 

Arkadaşlar okumuyorlar efendim, buyurmuşlar. Onun için, yapmayın. Okuyalım ve 

istifade edelim. O, tekrar tekrar okundukça yeni bilgiler, insan istifade ediyor. Yeni 

bilgiler elde ediyor. Elhamdülillah, yaşadığımız bu hastalığın bir faydası da o oldu. Çok 

okumak ve çok dinlemek nasip oldu. Çünkü ben bazen gözlerimden okuyamıyorum. 

Ama o teybe alınan kısımlardan dinliyorum. Allah Allah diyorum. Ne ilimler var ya Rabbi. 

13 kitabı baştan aşağıya bitirdik. Şimdi ikinciye başladık. 3.Kitaptayız. Başka çare yok. 

Hocamız, beni arayan kitaplarımın satırları arasında bulsunlar, buyurdular. Aynı bilgileri 

başka kitaptan okursanız, ilmihaldeki veyahut mübareklerin kitaplarındaki feyzi 

bereketi bulamazsınız. Çünkü buyurdukları cümle o. Beni arayan kitaplarımın satırları 

arasında bulsun. Bitti... 

 

Bu iman, bu muhabbet, bu sevgi, ancak ve yalnız Allahü tealanın sevdiği kullarına nasip 

olur. Dolayısı ile muhabbet ince bir yoldur. Öyle gözü kapalı gidilecek bir yer değildir. 

Çünkü o muhabbetin sonu Cennettir. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Üç çeşit insan vardır. Mü'min, elinden 

ve dilinden emin olunan insandır. Asla 

ondan zarar gelmez. Hep faydalı olur. 

İki çeşit fayda vardır. Birincisi, dünyevi 

fayda; ikincisi, uhrevi faydadır. Eden, 

kendine eder. Birisi bir hayır yapsa, o 

hayır icra edildikçe, öldükten sonra bile 

sevap gelir. 

 

Mü'min vefakârdır. Mü'min, herkesten 

dua alabilendir. En büyük hatayı 

kendimizde aramalıyız. Tövbe ve istiğfar edip, sonra Allahü tealanın kullarına iyilik 

etmeliyiz. Duanın kabul olması için, Fatihanın son üç ayeti ve Allahümme en üşrike… 

duasını okumalıdır. 

 

Öyle kötü bir dünyada yaşıyoruz ki; laf çok, huzur yok. Allahü teala bu dünyaya karşı 

öyle bir soğukluk verdi ki; hiçbir şeyinden zevk almıyorum. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teala akıl ve iman vermezse, insan 

hayvan gibi olur, göz kulak vermezse, 

kütük gibi olur. Allah'tan kula gelene, 

hidayet denir. 

 

Çok büyük nimet içindeyiz. Nimet ne kadar 

büyükse, şükrü de o kadar çok olmalıdır. 

Hiçbir zaman hiçbir mü'minden zarar 

gelmez. 

 

Ahirete giden yol mutlaka namazdan geçer. Her şeye bahane olur, namaza asla! 

 

İlim amel içindir. İlim edindin de niçin? Niçin sorusu mühimdir. 

 

 

 

10 Nisan  2019 Çarşamba 

11 Nisan  2019 Perşembe 



75  | S a y f a  
 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler, herkese her zaman iyilik ederdi. İnsanların hem dünyalarına hem 

ahiretlerine faydalı olmağa çalışırdı. "İnsanların dünyalarına hizmet etmek elbette çok 

kıymetlidir ama ahiretlerine hizmet etmek daha kıymetlidir" buyururlardı. İnsan 

yetiştirilmesine, insana yatırım yapılmasına çok ehemmiyet verirlerdi. Herkes dünyada 

ve ahiretde mesut ve rahat olsun, hiç kimse Cehenneme gitmesin diye fevkalade gayret 

ederler, bunun için pekçok sıkıntılara katlanırlardı. Yetiştirdiği gençleri de kendileri gibi 

yetiştirmeğe özen gösterirlerdi. İnsanlara faydalı olmak, herkese iyilik etmek 

hücrelerine işlemişti. Dünyanın geçici olduğunu, ahiretin ebedi olduğunu, ahiret için her 

zaman hazırlıklı olmak lazım olduğunu anlatırlardı. Her sohbetlerinde ölümü hatırlatmak 

âdet halini almıştı. Ölümü unutmayan insanın ahirete hazırlık yapacağını, hiç kimseye 

kötülük yapamayacağını anlatırlardı. Talebelerine ve sevenlerine; "mutlaka belli 

zamanlarda biraraya toplanıp kitap okuyun, büyüklerden bahsedin" buyururlardı ve bu 

şekilde büyüklerin feyzlerinin daha kolay alınabileceğini anlatırlardı. Velhasıl birlik ve 

beraberliğin temini üzerinde ehemmiyetle dururlardı. İyi insan yetiştirilmesine çok 

ehemmiyet verirler ve teşvik ederlerdi. Bu hususda başımdan geçen mühim bir hadiseyi 

anlatmak istiyorum: 

 

2007 senesi temmuz ayı idi. Büyük bir salonda bazı gençler haftada bir toplanıyor, 

onlara Enver abimizden ve Hocamızdan işittiklerimizi anlatmağa gidiyordum. O 

günlerde özel bazı sıkıntılarımdan dolayı, bu hizmeti zor şartlar altında, fasılasız olarak 

devam ettirmeğe çalışıyordum. Günlerin uzun ve havanın da sıcaklığından olmalı ki, 

toplanan arkadaşlarda rehavet başlamış, bazı dünyevi sebeplerle gecikmeler ve fireler 

başlamıştı. Bu meseleye olan üzüntü, içinde bulunduğum sıkıntılı ruh hali ile de 

birleşince, bu hizmetin artık yürümeyeceği düşüncesi ile, haftaya ara vereceğimizi, bir 

müddet iki haftada bir olacağını söyledim. Niyetim, yaz tatili adı altında bu hizmeti 

bırakmak ve tekrar başlamamaktı. Gece geç vakit, yorgun bir vaziyetde eve geldim, 

henüz oturmak üzereyken, telefonum çalıyordu. Açtığımda telefondaki ses, Enver 
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abilerin sesi idi. Halbuki direkt olarak aramaları âdetleri değildi. Yardımcıları ararlar, 

Enver abiler görüşmek istiyorlar derlerdi. Bu defa arada kimse yoktu. Bugün gibi 

hatırlıyorum... Buyurdular ki; "Aliii, seni üzüntülü görüyorum, sevindirmek için aradım, 

rüyamda hocamızı gördüm, senden bahsediyorlar, seni anlatıyorlardı, ben de neden 

acaba Ali'yi anlatıyor diye merakla dinliyordum. Ali'yi seviyoruz, Ali'nin hizmetlerinden 

razıyız, memnunuz, diyorlardı. Sonra sen geldin, hocamızın elini öptün, hocamız da 

sana sarıldı, beraber gittiniz. Sevindin mi Ali! Dinimize hizmette yaz tatili olmaz, ara 

vermek yok tamam mı" buyurdular. 

 

Enver abilerde insanlara karşı öylesine derin bir muhabbet ve merhamet vardı ki, 

anlaşılamaz bir sabırla, herkes kurtulsun, ahiretde hiç kimse yanmasın diye fevkalade 

bir gayretle uğraşırlardı. Bunun için de, her türlü sıkıntıya sabr ederlerdi. Hiç kimsenin, 

hatta kendisine kötülük yapanların dahi kalbini kırmazlardı. Yetiştirdiği talebelerine de, 

böyle olmak lazım olduğunu nasihat ederlerdi. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İhlâssız amel, içi boş çekirdeğe benzer. İnsan 

ahirette amelini iki şekilde arz eder. Ya nefsi 

içindir, ya Allah içindir. Buna dikkat etmek 

lazım. 

 

Bir talebe ilim öğrenmek için evinden çıkarsa, 

ilim öğreneceği zatın evine kadar her 

adımına sevab yazılır.. 

 

Mü'mini sevindirmek ve üzmek, imandan 

sonra ve küfürden sonra, ikincidir. 

 

Ramezân, insanlar afv edilsin diye öyle bir 

aydır ki, bütün senenin günahına kefarettir. 

 

Allahü teala az bir kibirden dolayı, bir âbidin bütün makamlarını alabilir ve tevazuudan 

dolayı, bir fasıka bütün makamları verebilir. Bu din, kibri kırmak için gelmiştir. Kibir 

çıkmıyorsa, ya büyük bir günahı engeldir, ya da gittiği zât uygun değildir. Fakat hatayı 

evvela kendimizde aramalıyız... 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mü'mine hizmet ibadettir. Üzmek ise 

felakettir. Herkesin yaptığı işten ne 

olduğu ve tarafı belli olur. Karınca, 

İbrahim aleyhisselamın ateşini 

söndürmek için su taşırken, yılan ise 

ateşin artması için üflüyor idi. İkisi de 

hayvan. Fakat ayrı yapıda. İkisi de 

farklı, tarafını belli ediyor. 

 

Verdiğin mal senindir, vermediği mal 

insanın kendisinin olmaz. Allah için 

verilen, ebedi olarak kalır. 

 

Kendinden söylememek, nakl etmek lazımdır. Hocamız, kendimden bir şey yazmadım, 

buyurdular. 

 

İnde zikrissalihin tenzilürrahme. Salihlerin anıldığı yere, rahmet yağar. Dünyada en zor 

iş, iyi dost bulmaktır. Ahlâkı güzel olanlarla beraber olmak, çok faidelidir. 

 

Evlenen ve evlendiren, Allahın dostudur. Evlat, büyük mesuliyettir. Hayırlı iş yaparsa, 

anasına, babasına ve hocasına sevap yazılır. Kötü iş yaparsa, anasına, babasına ve 

hocasına günah yazılır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peygamber Efendimiz "sallallahü 

aleyhi ve sellem" Eshab-ı 

Kiram'dan bazı kişilerle 

otururken karşıdan genç birisi 

geçmiş. Peygamber Efendimiz'in 

yanındakilerden birisi "Ya 

Resulallah! Ben bu genci çok 

seviyorum" deyince Peygamber 

Efendimiz de "git söyle" 

buyurmuşlar. O da kalkıp gitmiş 

ve ona sevdiğini söylemiş. O 
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genç çok memnun olmuş ve o da sevdiğini söylemiş. Peygamber Efendimiz bunların 

halini görünce çok sevinmişler ve "Birini seven sevdiğini ona söylesin" hadis-i şerifi 

buradan kalmış. Ben burada bulunanların hepsini; ... hepinizi Allah için seviyorum." 

 

Peygamber efendimiz 'aleyhissalatü vesselam', küçük günahtan sakınıp, büyük günaha 

düşmenizden korkarım, buyuruyor. Öyle insan vardır ki, Cennete bir adım kala, öyle 

kötü bir iş yapar, Cehenneme gider. Öyle insan vardır ki, Cehenneme bir adım kala, 

güzel bir işinden dolayı Cennete gider. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu ni'met çok büyükdür. Elden 

gitmemesi için birbirimizi çok 

sevmemiz lâzım, gıybet etmemek 

lâzım. 

 

Mübâreklerin sevgisine kavuşan, 

Peygamber efendimizin "sallallahü 

aleyhi ve sellem" sevgisine kavuşur. 

Peygamber efendimizin sevgisine 

kavuşan da Allahü teâlânın sevgisine 

kavuşur. 

 

Son nefese kadar hem korkulur, hem ümitli olunur. İnsanın en büyük düşmanı, nefsidir. 

Şeytan nefsin yanında hiç kalır. Şeytan iki mü'minin arasına giremez. Fakat münakaşa, 

dedikodu ederlerse, girer. Fakat nefis senelerce bekler, bir hata görürse, saldırıp vurur. 

Neyse ki sahipsiz değiliz. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Kim Allahü teâlânın emrlerine ne kadar çok itâat 

ediyorsa, o kadar çok seviyor demekdir. Kim 

Resûlullah efendimizin "aleyhissalatü vesselam" 

emrlerine çok uyuyorsa o, Resûlullah efendimizi o 

kadar seviyordur. Kim ne kadar hocasının 

emrlerine, buyruklarına itâat ediyorsa, o kadar 

hocasını seviyordur. 

 

16 Nisan  2019 Salı 

17 Nisan  2019 Çarşamba 
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Allahü teâlâ buyuruyor ki; Evliyâma düşmanlık eden bana harb îlân etmiş olur. Kelime-

i şehâdet getiren Ehl-i sünnet müslimânların hepsi evliyâdır. Hiç şübheniz olmasın. 

Fekat derecesi var. Kimi dahâ yüksek, kimi dahâ aşağı, bizi ilgilendirmez. Dürüst îmâna 

kavuşanlar Allahü teâlâ'nın velîsidir. Allahü teâlâ ile kim harb ederse mağlûb olur. Onun 

için alçak gönüllü olalım, herkesle iyi geçinelim. 

 

Bu büyükleri tenkîd eden, hatâ arayan, sonunda perişân olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir arkadaş hâtırasını anlatdı. Annem vefât 

edince duâ istemek için Hocamıza gitdim. 

Hocamız; kardeşim, anneniz Cennete gitdi. 

Mücâhid evlâd yetişdirmiş, buyurdular. O 

gece rü'yâmda annemi gördüm. Anne 

neredesin, dedim. Oğlum, bana tuhaf bir 

şey oldu. Bana sâdece Hüseyn Hilmi Işık'ı 

tanıyor musun, dediler. Ben de tanıyorum, 

dedim. Nasıl tanıyorsun, dediler. Benim 

oğlum onların müessesesinde çalışıyor, 

dedim. Sonra bir şey yapmadılar, diye söyledi. Aynısı bana da oldu. Annemi vefât edince 

rü'yâmda gördüm. Size nasıl muâmele etdiler diye sordum. Annem dedi ki; Benim 

öldüğüm gün iki tâne koğuş yapdılar, bir koğuşa kadınları, bir koğuşa erkekleri 

doldurdular. Herkesi hesâba çekiyorlardı. Beni de çağırdılar, gitdim, bakdılar, Hüseyin 

Hilmi Işık'ı tanıyor musun, dediler. Tanıyorum, dedim. Seviyor musun, dediler. Elbetde, 

dedim. Nereden tanıyorsun, dediler. Oğlumun kayınpederi, dedim. Temâm, buna hesâb 

yok dediler, diye söyledi. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

18 Nisan  2019 Perşembe 

19 Nisan  2019 Cuma 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

2011 senesi Temmuz ayının 15'i Berat kandilinde Güzelşehir'de, Enver abiler buyurdular 

ki; 

 

Mübarekler bir gün buyurdular ki; "Efendim, yolumuz diğerlerinin yolundan çok farklıdır. 

Diğer yollarda olanlar talebelerini alırlar, öğretirler, geliştirirler ve ana caddeye 

çıkarırlar, bu yolun sonu Cennettir, şimdi haydi yürüyün, derler. O da çalışır, uğraşır, 

belki bu arada yoldan çıkaranlara rastlar, yan yola düşebilir. Fakat bizim büyüklerimizin 

yolu böyle değildir. Kendilerini sevenleri tutarlar, onları yoldan götürür, Cennete 

sokarlar, köşklerine kadar götürür, bizden bu kadar derler". Dolayısıyla, biz çok 

şanslıyız. Mübarekler de devamlı, "kardeşim, biz çok bahtiyarız" buyururlardı. 

Mübarekler, neden bahtiyar olduğumuzu dört madde halinde anlatırlardı. Bir; Allahü 

teala bizi insan olarak yaratmış. Mülkün sahibi O'dur. Köpek de, kedi de yaratabilirdi. 

Nitekim, bir Cuma günü Bayezid-i Bistami hazretleri camiye giderken, yolunun üzerinde 

uyuz bir köpek yatmış duruyormuş. O zaman yollar darmış. Bayezid-i Bistami hazretleri 

Şâfiî mezhebinde olduğu için, köpeğe değmesin diye, eteklerini hafifçe yukarı çekmiş. 

Köpek dönüp fasih bir lisanla, ya Bayezid, dur bir dakika. Seni Bayezid olarak yaratan 

cenab-ı Allah, beni de köpek olarak yaratmıştır. Mülkün sahibi O'dur. O böyle istedi. O 

dileseydi, sen şimdi köpek olurdun, ben de Bayezid olurdum. Benden niçin bu kadar 

çekiniyorsun demiş. Onun için Mübarekler; bahtiyarız, çünki Allahü teala bizi insan 

olarak yarattı, buyurmuşlardı. İki; Allahü teala bizi müslüman olarak yarattı. Bütün 

peygamberlerin halis talebeleri de müslümandır. Üç; Allahü teala bizi Muhammed 

aleyhisselam'a ümmet yaptı. Zaten şansların en büyüğü de budur. Kâdı Iyad hazretleri 

var. Şifa kitabının sahibidir. Bir gün buyuruyorlar ki; O kadar sevinçliyim ki, elimi 

uzatsam sanki yıldızları tutacağım. O kadar hafifim. Sanki bulutların üzerinde 

yürüyorum. Çünki yerleri gökleri yaratan, hepimizi yoktan var eden, her an bizi varlıkta 

durduran yüce Allah, beni muhatap kabul ediyor ve bana kulum diyor. Bana emirler 

veriyor, yasaklar koyuyor. Bundan büyük ne olabilir? Sonra Allahü teala beni 

Muhammed aleyhisselam'a ümmet yapmıştır. Herkes kendi hocasını meth eder. Benim 

hocam, Muhammed aleyhisselam'dır. Çünki benim hocalarımın hocası, Muhammed 

aleyhisselam'dır. Ben nasıl sevinmeyeyim? Çünki kainat, Onun hürmetine yaratılmıştır. 

Çünki feyz kaynağının başı, Peygamber efendimizdir aleyhissalatü vesselam. Onun için, 

kendimi bulutlara basıyor gibi his ediyorum, diyor. 

Dört; bir büyük zâta talebe yaptı. Bir büyük zâta talebe olamayanın, O zâtın sohbetinde 

vasıtalı veya vasıtasız bulunamayanın, kitaplarını okuyarak, talebeleriyle arkadaş olarak 

bu imkanı bulamayanın, kurtulma şansı çok zayıftır. Çünki emir var. Siz dininizi 

büyüklerin ağzından öğreniniz. Bu dört madde elhamdülillah hepimize nasip oldu. 

Mübarekler buyurmuşlardı ki; Beni arayanlar, kitaplarımın satırları arasında bulur. 

Mübarekler anlatıyorlardı. Bir zamanlar her tarafa Benim Dinim isimli bir kitap 

dağılmıştı. Bu kitaplardan birini Efendi hazretlerine götürmüştüm. Efendi hazretleri, oku 

dinleyelim, buyurdular. Baştan sona kadar kitabı okudum. En sonunda; kitapta bir tek 

hata yok, ama okuyan zehirlenir, tehlikede olur, imandan çıkar, buyurdular. Aman 

abiler, insan bulduğu her şeyi yemediği gibi, her bulduğunu da okumamalıdır. İnsan 

kendi vücudunu düşündüğü kadar, dinini de korumalıdır. Bir gün bu hatırayı anlatınca, 

o gece Mübarekleri rüyamda gördüm. Ne yapıyorsunuz, buyurdular. Sizden 
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duyduklarımı arkadaşlara anlatıyorum. Mesela bu hatırayı anlattım, dedim. Doğru 

anlatmışınız, buyurdular. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peygamberimizin "aleyhissalatü 

vesselam" ümmeti olarak, en birinci 

vasfımız; birbirimizi çok sevmemiz 

olmalıdır. Bu da Mübârekleri çok 

sevmemizdendir. Bizim birbirimizi çok 

sevebilmemiz için; nasıl ki Eshâb-ı 

kirâm Peygamber efendimizi 

"aleyhissalatü vesselam" çok 

seviyorlardı, bizim de Mübârekleri, 

Hocamızı öyle çok sevmemiz gerekir. Yoksa hâtır - gönülle, şiir yazmakla insan birbirini 

sevemez. 

 

Tesavvufun esâsı, Peygamber efendimize "sallallahü aleyhi ve sellem" uymakdır. Bu ise 

Hocasına uymakla mümkündür. 

 

İtâat artdıkça sevginin gerçeği ortaya çıkar, sevginin gerçeği ortaya çıkdıkca itâat artar. 

En sonunda seven ve sevilen bir olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu itikâd, yani Ehl-i sünnet itikâdı, bu 

günlere, bindörtyüz seneden beri emîn 

ellerden emîn ellere geçerek geldi. 

Dolayısı ile üzerimizde hakkı olanlardan 

Allahü teâlâ râzı olsun. Bu çok büyük bir 

emânet, mîrâs falan değil. İşde 

Mübârekler bu emânetin büyüklüğünü 

bildikleri ve gördükleri için gece gündüz, 

20 Nisan  2019 Cumartesi 

21 Nisan  2019 Pazar 
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sağlıkları - sıhhatleri pahâsına bu emâneti insanlara ulaşdırmak için çalışdılar ve Allahü 

teâlâya hamd olsun bu eserler meydâna geldi. Neden? Emânet çok büyük olduğu için. 

 

Büyükleri tanıyan, günâhkâr olsa da, dalâlete düşmez. 

 

Bu itikâd, bu sevgi, bu hizmet, bu seâdet ancak Allahü teâlânın seçdiklerine nasîb olur. 

Mübârek olsun. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyüklerimiz buyuruyor ki; Belli bir 

yerin insanları üzerine azâb-ı ilâhi 

geliyor olsa, o beldede emr-i ma'rûf 

yapılıyorsa, Allahü teâlânın dinine 

hizmet ediliyorsa ve Allahü teâlânın 

sevgili kulları varsa, oraya umûmî belâ 

gelmez. Allahü teâlânın azâbı ref olur, 

ya'nî kaldırılmaz, ertelenir. Oradaki 

azâbı hak edenler de, dine hizmet 

edenler ve Peygamber efendimizin 

"aleyhissalatü vesselam" vârisi olan büyükler hâtırına kurtulurlar. Mübârekler 

buyurdular ki; Resûlullahın vârislerinin bulunduğu cem'iyyete de umûmî belâ gelmez. 

 

Biz Mübârekleri tanımasaydık Peygamber efendimizi "aleyhissalatü vesselam" 

tanıyamazdık. 

 

Bu büyüklere kavuşdukdan sonra, bu büyüklerin gönlünden düşen, yedi kat gökden 

düşmekden dahâ beter olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Huzur Pınarı ile çok büyük hizmet 

ediliyor. Huzur Pınarı'nda insanlar 

Hocamızı tanıyor, kitâblarımızı okuyor. 

Çok büyük bir hizmet, çok memnûn 

oluyorum. Bu arkadaşlara çok duâ 

ediyorum. 

 

22 Nisan  2019 Pazartesi 

23 Nisan  2019 Salı 
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Ben ömrümde Mübârekler kadar hocasını seven birisini dahâ görmedim. Ya'nî Onlar 

hocalarının verdikleri emrlerin, gösterdikleri istikâmetin bir milim dışına çıkmadılar. 

 

Ümmîdimiz, Mübâreklerin şefâ'ati ve bize sâhib çıkmalarıdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teâlâ kime, bu büyükleri 

tanıtmışsa, ona kendisini tanıtmışdır. 

Bu büyükleri tanımayan Allahü 

teâlâyı tanıyamaz, karşı çıkarsa 

felâketdir. 

 

Büyüklere sataşanların îmânlarını 

kurtarması imkânsızdır. 

 

Ben ömrümde, zemânını Hocamız 

kadar iyi kullanan birisine rastlamadım. Yapılacak bir işi mutlaka hemen yaparlardı. 

Onların lügatinde sonra kelimesi yokdur. 

 

Mübârekler buyurdu ki; Allahü teâlânın size nasıl muâmele etmesini istiyorsanız siz de 

onun kullarına öyle muâmele edin. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular ki; Bizi arayan kitâbları 

okusun, satırların arasında bizi bulur. 

 

Tam İlmihâl'de yazıyor; İnsan Allahü 

teâlâya ibâdet ederse, cenâb-ı Hak, onun 

dünyâda işlerini kolaylaşdırır. Kabrde acır, 

âhiretde afv eder, mahşerde afv eder. 

Hocamız buyurdular ki; Bu cümle, İlmihâlin 

özetidir. 

 

Kitâb okurken de çok dikkat etmeliyiz. 

Kitâbın içindekilerden dahâ çok, yazarı 

mühimdir. Kalbden çıkanlar kalblere te'sîr 

24 Nisan  2019 Çarşamba 

25 Nisan  2019 Perşembe 
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eder. İ'tikâdı bozuk olan insanların yazdığı kitâbları okuyanların, yazarından etkilenip 

i'tikâdı bozulabilir. Büyükler, pis borudan şifâ gelmez, buyuruyorlar. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O 

hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak 

gibidir... 

 

2001 sonrası, aynı günlerde... 

Enver abilerde, Osman abim ile de beraber, 

yine üçümüz oturmaktayız,.. 

Namaz hazırlığı yapılıyor, Enver abiler 

kollarını sıvamakta iken bana; "Ali, senin de 

borcun var mı?" buyurdular. Ben de dedim ki; Efendim zât-ı âlînizin sıkıntısı yokken biz 

de rahattık. Zât-ı âlîniz sıkıntı içindeyken bizim rahat olmamız düşünülemezdi, dedim. 

Bu söz Enver abilerin hoşuna gitti, buyurdular ki; "Bizim gibi düşünenler, uzakta olsa 

da bizimle beraberdir, bizim gibi düşünmeyenler, yanımızda olsa da, bizimle beraber 

değildir" buyurdular. 

 

Sonra abdest alıp geldiler. Havlu ile kurulanırken buyurdular ki; 

"Mübarekler buyurdular ki; Bir talebenin talebe olabilmesi için, onda iki hususiyet olması 

lazımdır. Hangi talebede bu iki hususiyet varsa, işte o, talebedir. Birincisi, edeb ve 

saygıdır. İkincisi, dünyalık olarak eline ne kadar servet ve şöhret geçerse geçsin, aklını 

kaybetmeden tevazu sahibi olmasıdır. Çünki insanlar bu servet ve şöhret düşkünlüğü 

yüzünden belli bir seviyeye gelirler, ondan sonra da kimseyi dinlemezler. Onlar 

delilerdir. Onun için, Mektubât'ta da var, bir dünya ehli ile karşılaşırsanız, yolunuzu 

değiştirin. Aynı mahalledeyseniz, başka yere gidin, karşılaşmayın. Kalbiniz meyleder. 

Mübarek Hocamız birgün buyurdular ki; Yüksek makam sahipleriyle gereğinden fazla 

dostluk kurmamak lazımdır. İnsanın kalbi meyleder, aklını kaybeder. Önce kalbi 

meyleder, sonra da aklını kaybeder. Onun için, talebenin asıl vasfı, herkese karşı, Allahü 

tealaya karşı, Peygamberimize karşı, Hocamıza karşı, babasına karşı, annesine karşı, 

kardeşine karşı, edebli olmasıdır. Çünki Şâh-ı Nakşibend hazretleri 'kuddise sirruh'; 

bizim yolumuzun başı edeptir, ortası edeptir, sonu yine edeptir, buyurmuşlar. Enver 

abinin sıkıntısına katılanlar, Enver abinin sevincine katılanlar, Enver abinin üzüntüsüne 

26 Nisan  2019 Cuma 



85  | S a y f a  
 

katılanlar, Enver abi ile beraber sevinenler, dünyada bu his ve acıyı, bu sevgiyi 

duyanlar, hiç şüphe yok ki ahirette o sevdikleriyle, o üzüldükleriyle beraber olacaklar. 

Ama Enver abi ile hiçbir ilgisi olmıyan, Enver abiden bana ne diyenler nasıl Enver abinin 

yanında olacaklar! İnsan sevdiğinin acısını paylaşır, sevincini paylaşır, üzüntüsünü 

paylaşır ve sıkıntısını paylaşır." 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Arkadaşlarımızın neş'esi, se'âdet 

serâyına girdikleri içindir. O serâyın içi 

se'âdet, dışı felâketdir. Ancak o serâya 

girenler kurtulacak. Dünyâdan âhirete 

giden kapı, büyüklerin gönlüdür. Bu 

serâya giremeyenler ne dünyâda, ne 

de âhiretde iflâh olmazlar. Yalnız 

serâyın içinde de çok muazzam 

bekciler var. Serâyın âdâbına riâyet 

edenlere hizmet ediyorlar, riâyet 

etmeyenleri dışarı atıyorlar. Serâya 

girenlerin yapacakları yegâne şey; "Aman yâ Rabbî, beni buradan atma" demekdir. 

 

Hocamız kadar vefakâr birisini görmedim. Kendilerine iyilik eden herkesi vefâtlarına 

kadar rahmet ile andılar. 

 

Bu hizmetlere ve büyüklere sevgisi olanlar dünyâda bile kurtulurlar, âhiretde de 

inşâallah kurtulurlar. Onun için, dînimizin yayılması için gayret etmeliyiz. Hiçbir şey 

yapamıyorsak, hiç olmazsa Ehl-i sünnet i'tikâdını anlatan kitâbların dağıtılmasında, 

yayılmasında yardımcı olmalıyız. Bir kitâb alıp sevdiğimiz bir arkadaşımıza 

verebilmeliyiz. Bunu da yapamayan, bu hizmeti yapanlara duâ etmeli, onları sevmeli 

ki, bu kişilerin arasında sayılsın. 

 

 

 

 

 

 

 

 

27 Nisan  2019 Cumartesi 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mürşid-i kâmil demek, hakkı hak, 

bâtılı bâtıl bilen zât demekdir. 

Onlara kavuşanın ve hattâ onların 

sâdık bendelerine, talebelerine 

kavuşanın en büyük kârı; hakkı 

hak, bâtılı bâtıl bilir. Bu ise, 

erişilmesi en zor noktadır. Dünyâda 

en zor şey, doğruyu bulmakdır. 

 

Büyükleri tanıma ni'metine şükr 

etmek, başkalarına da anlatmakla 

olur. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Allahın dininden bir mesele öğretene Allahü teâlâ yüz ömre 

sevâbı verir. Siz bu tebligatın içindesiniz. Fekat Allahü teâlâ bizi bir başka ülkede, bir 

başka yerde, bir başka şeklde yaratabilirdi. Fekat görüyorsunuz, dünyânın incisi olan 

ülkede, dünyânın incisi olan şehrde, dünyânın incisi olan insanların içinde bizi yaratdı. 

Bunların hepsi ayrı ayrı büyük bir ni'metdir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız hayâtını 

verdiler, binlerce çiçekden 

toplayıp bal bırakdılar. 

Mübârekleri sevmenin yolu, 

Onların sevdikleri ile berâber 

olmakla, kitâblarını okumakla, 

kitâblarını yaymakladır. 

 

Bir Nemâz kitâbını alırsın, 

verirsin. Çünki bu dinin iki tâne 

ayağı vardır. Birincisi öğrenmekdir, ikincisi de öğretmekdir. 

 

Dünyâda iken, Allahü teâlânın dinine hizmet edenler, Allahü teâlânın kullarının 

müşkillerini hâl edenler, mahşerde, tahtlar üzerinde, kürsülerde, gölgelerde 

oturacaklar. Allahü teâlâ onlarla konuşacak. Onlar için ne hesâb var ne azâb var. İhlâsa 

28 Nisan  2019 Pazar 

29 Nisan  2019 Pazartesi 
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hizmet edenler bu kürsülere oturacaklardır. Birisi bu gazeteyi başkasına tavsiye etse o 

da bu kürsülere oturacakdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamızın hiç sevmediği iki şey; biri 

öfke, diğeri kibrdir. 

 

Serâya kapıdan girilir, Cennete de 

kapıdan girilir. Cennetin kapısı 

evliyânın kalbidir. 

 

Hocamız buyurdu ki; Bizim yolumuzun esâsı Muhammed Ma'sûm hazretlerinin 110. 

mektûbudur. Din adamının din düşmanlığı 45. maddedir. Hocamız buyurdular ki; öyle 

yaşayın ki, öyle konuşun ki, sizin yüzünüzden birisi Ehl-i sünnetden çıkmasın, 

hizmetlerden soğumasın. Sizin yüzünüzden hiç kimse Cehenneme gitmesin, çünki sizi 

de götürür. 

 

Mübârekler bir gün sohbetde buyurdular ki; Efendim, Allahü teâlânın dininden bir kelime 

öğretilmesine, öğrenilmesine sebeb olana Allahü teâlâ yüz ömre sevâbı verir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu büyükleri inkâr eden her şeyden 

mahrûmdur. Bu büyükleri tasdîk eden, 

değil kendisine yedi sülâlesine fâideli 

olur. 

 

Hocamız buyurdular ki; Bu asrın mürşid-

i kâmili Tam İlmihâl Se'âdet-i 

Ebediyye'dir. Bu kitâbı okuyan âlim olur. 

Tatbîk eden de evliyâ olur. Tam İlmihâl 

Se'âdet-i Ebediyye mürşid-i kâmildir. 

Çünki mürşid-i kâmillerin sözüdür. 

 

Hocamız buyurdular ki; Bizi seven îmânsız gitmez. Bizim sevdiklerimiz de îmânsız 

gitmez. 

 

30 Nisan  2019 Salı 

1 Mayıs  2019 Çarşamba 
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Rastgele çok kitâb okuyan yoldan çıkar. Ancak; bir mürşid-i kâmile kavuşup, onun 

sohbetleri ile yol alan kurtulur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Âhır zemânda müslimânların islâmiyyeti 

koruması ateşi tutmak gibidir. Çünki sahte 

şeyhler, sahte hocalar, sahte kitâblar mayın 

tarlası gibi her tarafa döşenmişdir. Bir 

tânesine dokunursanız ateşi tutmakdan 

beter olur. Mekânın şerefi içindekilerle belli 

olur. Dünyânın da şerefi âlimler ve evliyâlar 

ile olur. 

 

Mübâreklere kavuşan her şeye kavuşur. 

Mübâreklere kavuşamayan hiçbir şeye kavuşamaz. 

 

İslâm dînini işitmeyenlere azâb yapılmayacak. İşitenler iki grubdur. İşitdikden sonra bu 

din nasıl bir şeydir diye kalblerinden geçirseler, merak etseler onlara hidâyet nasîb olur. 

Ya bir mürşid-i kâmile ya da onun kitâblarına kavuşur. İşitdiği hâlde hiç merâk etmeyen 

münkir kabul edilir, münkirlerin de gideceği yer Cehennemdir. Araşdırmak severek 

olmalıdır, inanmak için olmalıdır. İlmi olarak, incelemek için olmamalıdır. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

2 Mayıs  2019 Perşembe 

3 Mayıs  2019 Cuma 
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Huzur Pınarının yeni kurulduğu senelerdi. Enver abiler, Huzur Pınarında yazılan her yazı 

ile yakından ilgilenir, bazı kelimeleri değiştirilmesini isterlerdi. Bazan hususi telefon 

ederek, şu cümleyi kaldırdım, şu şekilde değiştirdim.. şeklinde söylerlerdi. Bazan mail 

ile bildirirlerdi. Zaten yayınlanan yazılar bir gün evvelden Enver abilere gönderilirdi.. 

Bilhassa cuma yazılarında, bazan; "Bu olmamış, konuşma dili ile yazı dili farklıdır, tekrar 

hazırla bana gönder" buyururlardı. Tamam denilene kadar birkaç kere tekrarladığımız 

olurdu. Elhamdülillah ki, izinsiz ve habersiz hiçbirşey yapmadım. Enver abiler de 

herzaman takdir etti, teşvik etti, tebrik etti ve dua ettiler. Lâyık olmadığımız vasıflarla 

her zaman meth ettiler. Yani, başımızda tam bir baba olarak bizi hayata hazırladılar, 

insanlığı öğrettiler. Enver abiler hepimiz için eşi bulunmaz bir abi, bir baba, bir rehber, 

kâmil bir mürşîd idi. "Kişi sevdiği ile beraberdir" hadîs-i şerifinden ümitlenerek ahiretde 

dahi dünyada olduğu gibi Enver abilerin yanında olmağı umuyoruz inşallah. 

 

2006 senesi yaz ayları idi. Yalova'da evlerine çağırdılar, beni yanına oturtup, kendi 

bilgisayarlarında Huzur Pınarını açtılar, birkaç saat kadar, içindeki bütün dosyaların 

hepsini inceleyip, şunu çıkar, şuraya şunu ilave yap şeklinde anlattılar. Sıra bir dosyaya 

geldi, dosyanın adı; (okuyanın ihlası artar, ya sevenin). Bu ne? buyurdular. Dedim ki; 

"Efendim, zât-ı âlînizin hazırlayıp ismini verdiğiniz dosyayı nasıl kaldırırız". Ellerini 

yüzlerine kapayıp birkaç dakika durduktan sonra "tamam" buyurdular. 

 

Hocamızın hayatını Huzur Pınarında yayınlamak için izin aldığımızda ilk sene 23 madde 

olarak hazırlamıştık. Birgün buyurdular ki; "bu 23 mailin tamamını bugün bana tekrar 

gönder". Enver abiler o 23 maddelik yazıları tefrika olmaktan çıkararak toplu hale 

getirmişler. Daha sonra o dosyanın Huzur Pınarına o şekilde konulmasını istemişlerdi. 

Bu dosya halen Huzur Pınarında aynı şekli ile durmaktadır. Bu hatıralar kalbimizde 

ahirete kadar iftihar ve sevinç vesilesi olacak inşallah. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Müslimân ile îmânsız arasındaki fark, 

âmâ ile gözü açık insan arasındaki fark 

gibidir. Îmân etmeyen mutlak olarak 

âmâdır. Îmân edince göz açılır, bu da 

kâfi değildir. Kalb gözünün açılması 

lâzımdır, ki gerçeğe kavuşsun. Bir 

islâm binâsı olduğunu âmâ göremez 

ancak gözü açık insan görür. İşte bu 

islâm binâsı der, fekat onun kapıdan 

içeri girmesi lâzımdır. Bu kapıdan içeri 

4 Mayıs  2019 Cumartesi 
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girmesi de mutlaka bir mürşid-i kâmile veyâ onun eserine bağlıdır. Bu büyüklere 

kavuşanın kalb gözü açılır. Kalbi açılan evliyâ olur. Doğru i'tikâda kavuşmak yalnız 

gözün açık olması ile elde edilemez. İlla kalbin açılması lâzım. Kalbi açılınca kapıdan 

içeri girer, evliyâ olur. Nasîbi varsa bütün odaları gezer, dahâ da nasîbi varsa üst kata 

da çıkar. Binâ bu, cenâb-ı Hak; mü'min kullarım evliyâ kullarımdır, buyuruyor. Kapıdan 

girenler için dostum, diyor. 

 

Âlim olmak, deve yükü kitâb okumak ile değil, hakkı bâtıldan ayırmak iledir. Bu da 

ancak bir mürşid-i kâmilin elinden olur. Hakîkati bulmak için çok kitâb okuyan sapıtır. 

Ancak bir mürşid-i kâmilden feyz alıp, hakkı bâtıldan ayıran, istikâmetini koruyabilir. 

Mürşid-i kâmilin verdiği feyzin dışında bir şey aramağa kalkan yoldan çıkar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mü'minler kitâb okursa âlim olur 

fekat ihlâs sâhibi olamaz. İhlâs 

ancak bir mürşid-i kâmilden 

alınabilir. 

 

İlmsiz islâmiyyet olmaz. 

Mübârekler; arkadaşlar mutlaka 

kitâb okusun, buyurdular. 

 

Büyükler buyuruyorlar ki; 

Kalbinde sıkıntısı olan, ilmle 

uğraşsın. İlmle uğraşmak, kalbe 

ferahlık verir. Efendim, çok sıkılıyorum diyorlar. O hâlde kitâb okuyun. Dînimizde sıra 

şudur: Önce îmân etmek, sonra ilm öğrenmekdir. 

 

Mühim olan sonsuz berâber olmakdır. Bu dünyâda ne kadar uzun yaşarsan yaşa yine 

ayrılık var. Fekat âhiretde sonsuz berâberlik var. Hocamızın sözü var, orada da berâber 

olacağız. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 5 Mayıs  2019 Pazar 



91  | S a y f a  
 

 

 

 

 

 

Ramezân-ı şerifde bir iftar sohbetinde Enver 

abiler buyurdular ki; 

 

Huzur ayı, rahmet ayı, mağfiret ayı olan 

mübarek Ramezân-ı şerif ayı geldi. Allahü 

teala hepimizi, Ramezan-ı şerifin şefaatine 

nâil eylesin, bereketlerine ve faziletlerine 

kavuştursun, Ramezan-ı şerifde afv ve 

mağfiret edilen ve Cehennemden azad 

olunan kullarından eylesin inşallah. 

 

Hocamız Ramezân-ı şerif ayında dua ederlerken; "Ramezân-ı şerifin şefaatine nâil eyle, 

Ramezân-ı şerifde afv ve mağfiret ettiğin, Cehenneminden azad ettiğin kullarının 

meyanına dahil eyle" diyerek dua ederlerdi. Biz de böyle dua edelim. Sevgi bunu icab 

ettirir. İnsan sevdiği ile beraber olacaktır. Cenab-ı Hak bize sevdiklerine kavuşmayı ve 

sevdikleriyle beraber olmamızı nasib etsin inşallah. İmam-ı Rabbani hazretleri 

mektubatta buyuruyorlar ki; eğer Allahü teala bir kuluna sevdiği bir kulunu 

tanıştırdıysa, Allahü teala sevdiği bir kulunu bir kuluna sevdirdiyse, ona her şeyi 

vermiştir. Hiç bir şeyi noksan bırakmamıştır. Hocamız buyurmuştu ki; "Ehl-i sünnet 

itikadı çok kıymetli bir cevherdir. Allahü teala bu kıymetli cevheri çöpe atmaz, ancak 

kıymetli kalblere koyar". 

 

Bu ayda, her gece, Cehenneme girmesi gereken, binlerce müslüman afv olur, âzâd olur. 

Bu ayda, Cennet kapıları açılır. Cehennem kapıları kapanır. Şeytanlar, zincirlere 

bağlanır. Rahmet kapıları açılır. Allahü teâlâ, bu mübârek ayda Onun şânına yakışacak 

kulluk yapmağı ve Rabbimizin râzı olduğu, beğendiği yolda bulunmağı, hepimize nasip 

eylesin! Âmîn. Müslüman akıllı tüccar gibi olmalıdır, ne yaptığını bilerek yapmalıdır. 

 

 

 

 

 

 

Ramezân-ı şerifde bir iftar sohbetinde Enver abiler 

buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular ki, Ramazan-ı şerif 30 gün 

bayramdır, üç gün değil. Çünki, bunun her gün ve 

gecesinde binlerce, onbinlerce müminler afv olur. Öyle 

bir afv ayıdır bu ay. Ne mutlu, Allahü tealaya hamd olsun 

ki, Ehl-i sünnet itikadı üzere bu ayı Ramezan-ı şerif ayı 

olarak idrak etmemizi bize nasip eyledi. Ramezan-ı şerif 

ayının kıymetini hepimiz çok iyi anlayıp idrak ederiz 

 6 Mayıs  2019 Pazartesi 

 7 Mayıs  2019 Salı 
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inşallah. Allahü teala bu ümmeti afv etmek istemeseydi, Ramezan ayını yaratmazdı. 

Ramezan-ı şerif ayını Allahü teala bu ümmeti afv etmek için yaratmıştır. Bu ay Allahü 

tealanın bize hususi ihsanıdır. Ramezan ayı, nimetlerin en büyüklerindendir. Afvın, 

mağfiretin pekçok olduğu bir aydır. Bir günü, bine bedeldir, hele içinde bir de, bin aya 

bedel olan Kadir gecesi vardır. Bir ayın tamamı, yani Ramezanın her günü bayramdır; 

çünki her gün binlerce, yüz binlerce müslüman afva uğruyor, Cennete gidiyor. Bu, öyle 

mübarek bir aydır ki, bütün senenin pisliğine kefarettir ve mutlaka temizleyicidir. 

Orucunu tutan mümin, bayram sonuna kadar tertemiz olur. Bayramdan sonra, kirli 

havaya bağlı olarak yine kirlenmeye başlıyor. Bu kirli hava, salihlere de bulaşıyor. Çünki 

hava kirlenirse, bundan herkes rahatsız olur. Şimdi manevi hava çok kirli, temiz kimse 

bile, sokağa çıktığı zaman, bu kirli havayı teneffüs ettiği için kalbi kararır. Havanın 

kirliliği, haram ve helallerin karışmasından olmuştur. Eskiden haramlar ve helaller 

ayrıydı. Şimdi karmakarışık oldu. 

 

 

 

 

 

 

Ramezân-ı şerifde bir iftar sohbetinde 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Ramezan-ı şerîfiniz hayırlı olsun, mübârek 

olsun. Mübârekler "kuddise sirruh" her 

zaman şöyle dua ediyorlardı: "Yâ Rabbi! 

Tuttuğumuz oruçları kabul eyle! Sen bizi 

Ramezan-ı şerîfin şefaatine nâil eyle! 

Ramezan-ı şerîfte affettiğin, mağfiret 

ettiğin kulların arasına bizleri de dahil 

eyle!" İnşâallah Allahü teâlâ bizleri de 

dahil eder. Tabii bu gece iftar sahipleri 

köşeyi döndüler diyebiliriz. Bir tanesi 

aramızda, bir tanesi evde. Mücahit Bey'le, 

bizim hanımın iftarıdır. Başka bir şey söylemeye gerek yok. Çünki, hadîs-i şerîf öyle: 

"Cömerdin ikramını alın, yiyin, şifa olur. Hasisin verdiğini almayın, yemeyin, zehir olur." 

Bizim hanımın ve Mücahit Abi'nin cömert olduğuna biz şahidiz. Allah şehadetimizi kabul 

etsin inşâallah. Siz de şahit misiniz? 

 

Şimdi efendim, madem ki cömertlikten laf açıldı, bir iki şey söyleyeyim. Bir gün Mekki 

Efendi, Allah rahmet eylesin, buyurdu ki: "Cömertlik, Cennette olan bir ağaçtır. Bu 

ağacın dalları Cennette değil, bu ağacın dalları dünyadadır. Bu dallar cömertleri 

kendilerine yapıştırır. Dolayısıyla, dünyada cömert olanlar, bu ağacın dallarına, istese 

de, istemese de yapışır. Çünki, onun iradesinde değildir. Mıknatıs metali çektiği gibi, o 

ağacın dalları da cömertleri kendine çeker. Sonra, ağaç dalları Cennete doğru gidince, 

dallara yapışmış olan milyonlarca, milyonlarca insan, böylelikle Cennete gider." 

buyurdu... 

 

 

 8 Mayıs  2019 Çarşamba 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübâreklerin vasıyyetini, 

nasîhatini yerine getirmek 

sûreti ile kitâbları okuyalım. 

Beni arayan satırların arasında 

bulur, buyurdular. Onların 

âdeti, sünneti üzerine, 

başkalarının da tanımasına 

yardımcı olalım. Bir de, 

birbirimizi çok sevelim. Bu sevgi 

ile inşâallah âhıretde de berâber 

oluruz. 

 

En iyi mürşid, en iyi evliyâ, en iyi âlim, en iyi insan, kendinden söyliyen ve kendine 

bağlıyan değil, nakl edendir, vâsıta olandır. 

 

İnsanların kalbinden dünyâ sevgisini çıkarmak, büyüklerin sohbeti ile olur. Bu yoksa, 

onların eserlerini okumakla mümkündür. 

 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı 

istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

 9 Mayıs  2019 Perşembe 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Mübarek hocamız, Ramezan-ı şerifde dua ederlerken iki cümle ilave ederlerdi. "Ya 

Rabbi, bizi Ramezan-ı şerifin şefaatine nail eyle, Ramezan-ı şerifde afv ve mağfiret 

ettiğin kullarının meyanına dahil eyle" diye dua ederlerdi. Enver abiler de hocamızdan 

Ramezan-ı şerifde bahsederlerken bunu anlatırlardı. Biz de dua ederken teberrüken 

büyüklerimize uyarak böyle dua etmeliyiz. 

 

Ramezan-ı şerifde bir iftar sohbetinde Enver abiler buyurdular ki; 

 

İki arkadaş varmış, biri şehit düşmüş, diğeri de birkaç sene sonra vefat etmiş. O, sonra 

vefat eden adam önce şehit düşenden daha çok derecelere kavuşmuş, daha büyük 

makamlar elde etmiş. Demişler ki: Allah Allah!... bu nasıl olur!. Cevap: "Bunun 

üzerinden altıbin rekat namaz ve iki tane Ramazan ayı geçti". Yani bu hayatta kaldığı 

sürede Ramazan ayı geçti, o adam ecir ve sevabı yönünden o şehitin kazandığı sevaptan 

daha çok sevap kazandı. Dolayısıyle Ramazan-ı şerifin her saniyesi, her dakikası, her 

günü büyük devlet, büyük nimettir... Bu sözler bir müddet evvel Enver abilerin 

anlattıklarıydı.. ama bugün hasretini çekiyoruz. Allahü teala rahmeti ve merhameti ile 

muamele eylesin inşallah. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; iki 

ilm vardır, birisi ulûm-i akliyye, 

ikincisi ulûm-i nakliyye. Demek 

ki ilm ikiye ayrılıyor. Birisi akıl 

ilmi, matematik, fen, fizik, 

kimyâ… O konularda aklına göre 

ne istersen söyle. Çünki bu 

ulûm-i akliyyedir. Fekat iş dine 

geldi mi, iş sohbete geldi mi, bu, 

ulûm-i nakliyyedir. Bunu kim 

aklı ile söylerse, hem kendisini, 

hem de kendisine uyanları mahveder. Çünki ilmin ismi, ilmin adı ulûm-i nakliyyedir. 

Onun için nakl edenler ve onları dinliyenler kurtuldu. Aklına göre yazanlar, hem 

kendilerini, hem de okuyanları ve dinliyenleri yakdı. 
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Bir tel parçası ol, fekat büyüklerin cereyânını nakl et. İşte se'âdet odur. 

 

Mübâreklere sevgisi olan, birine islâmiyyeti anlatırken kendine bağlamasın. Kendini de, 

onu da mahv eder. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cenâb-ı Hak buyuruyor ki; kendinize 

vesîle arayın. En güzel vesîle, mürşid-i 

kâmil, onun kitâbları ve talebeleridir. 

Yeter ki öz kaynağa götürsün. 

Mübâreklere ve kitâblara karşı sevginizi 

artdıran arkadaşların ayaklarını öpün. 

Sizi kurtaran mürşid onlar. Fekat 

sevdiklerinize karşı şübheye götüren 

kişilerden, arslandan dahâ çok kaçın. 

Çünki arslan insanın yalnız canını alır 

fekat diğeri i'tikâdını bozar. Sonra aynı feyz zehre dönüşür. Felâketin birinci basamağı, 

evvelâ arkadaşlardan soğursun. Sonra hizmetlerden soğursun. Sonra yapılanları tenkîd 

etmeye başlarsın. Bu, şunun işâretidir, büyüklerden gelen feyz kalbde zehre dönüşüyor. 

Tatlının şeker hastasında zehre dönüşmesi gibi olur. 

 

Kalbe Allah sevgisinin gelmesine en büyük mâni', hocasında kusûr aramakdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsanın en büyük dostu Allah, en büyük 

düşmanı nefsidir. İnsan dostla düşman 

arasında gidip gelmekdedir. O bakımdan 

dâimâ Allahü teâlâya yalvarmak lâzım 

ki; Allahümme yâ mukallib-el-kulûb, 

sebbit kalbî alâ dînik. Ey kalbleri iyiden 

kötüye, kötüden iyiye, doğudan batıya, 

batıdan doğuya çeviren Rabbim, benim 

kalbimi senin râzı olduğun yerde sâbit 

kıl. Kalb dönekdir. Çok önemli! Bu kadar 

çok tehlikeli, çok dönek olan, insanı her an felâkete götürebilecek olan bu kalbe nasıl 

güvenebiliriz. Civa gibi durmaz yerinde, kayar gider. İnsanın kalbi de böyledir, 
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bulunduğu yere çabuk intibâk eder. Onun için büyüklerimiz buyuruyorlar ki; Eğer 

kurtulmak istiyorsanız kurtulanlarla berâber olun. Tabii bu, takdîr-i ilâhidir. 

 

Hocamızın iki nasîhati: Bu dünyâ fânîdir, ben diyen kaybetmişdir. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Bu dünyâ hiçdir. Dünyânın işleri de hiçdir. Yalnız dünyâ ile 

uğraşanlar da hiçdir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teâlânın sevgili kullarını tanıyan; 

bilse de, bilmese de onlardan istifâde 

etmeğe başlar. En büyük istifâdesi; 

îmânı düzelir, sonra ibâdetleri düzelir, 

günâhlar çirkin gelmeğe başlar. Bu; 

istifâde etdiğinin alâmetidir. Bu istifâde 

ya bizâtihi olur; en güzeli budur. 

Veyâhud da kitâblarını okumak sûreti ile 

rûhâniyyetlerinden istifâde ederek olur. 

Tabii, bizzat kendisinden istifâde 

edilmesi gibi olmaz. Veyâhud da o 

büyükleri tanıyan, seven kişilerle arkadaş olunur, mukallidleri ile berâber bulunulur. 

Onlarla berâber olan da feyz ve berekete kavuşur, bi-iznillah îmânını kurtarır. 

 

Hocamıza sordular. Feyzlerin gelip gelmediğini nasıl anlarız? Buyurdular ki; Bir insan 

harâmlardan nefret ediyor, ibâdetlerden lezzet alıyor ise feyz alıyor demekdir. Bunun 

aksi olursa feyz almıyor demekdir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu zemânda, doğru îmân sâhibi olmak, 

ancak kerâmetle, mübârek bir zâtın 

sevgisi ve tasarrufu ile olur. Onun için, 

herkesden dahâ çok bizim şükr 

etmemiz, korkmamız lâzım. Çünki bir 

şey ne kadar kıymetli ise, onun 

düşmanı o kadar çokdur. Elden kaçma 

ihtimâli çokdur. 
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Mübârekler, 30 sene evvel tanıdığım Enver neyse, edebi ve tevâzû' hiç değişmemiş, 

buyurdular. 

 

Hocamız buyurdular ki; Bir insanın aklının kemâli, dünyâdan soğuması ile anlaşılır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Güneşi istediğiniz kadar târif edin, insan kör 

olduğu müddetçe inkâr eder. Mektûbât'da 

buyuruluyor, kör görmezse güneşin suçu ne. 

Büyüklerin bize en büyük iyiliği, kör olan 

gözlerimizi açdılar. Karanlıkda insanlar 

birbirine çarparlar. Dolayısı ile biz birbirimize 

çarpmayız. Çünki ışığın altındayız. Fekat o 

ışıkdan mahrûm kalırsak birbirimize 

çarpmaya başlarız. Sonra kalb kırarız, sonra 

da şefâ'atden mahrûm kalırız. Dahâ sonra 

hesâb sorarlar; siz ışığa kavuşduğunuz hâlde, eğriyi doğruyu öğrendiğiniz hâlde, mayını 

gösterdiğimiz hâlde niye çarpdınız mayına derler. Hâşâ zulm etmez kuluna Hüdâsı, 

herkesin çekdiği kendi cezâsı. Onun için ne yaparsanız kendinize yaparsınız. İyilik 

yaparız kendimize yaparız, kötülük yaparız kendimize yaparız. Severiz kendimize 

yaparız, sevmeyiz kendimize yaparız. Kızarız kendimize yaparız. Mübârekler öyle 

buyuruyor; Allahü teâlânın size nasıl muâmele etmesini istiyorsanız siz de onun 

kullarına öyle muâmele edin. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir mübarek zâta sormuşlar, efendim siz nasıl evliya oldunuz? Siz mahalleden bir 

arkadaşımızdınız, ama maşallah aldınız başınızı gidiyorsunuz. Bunun hikmeti nedir, 

demişler. Bir gün evimin kapısının önünde mahalle usulü oturuyordum. Bir fakir yanıma 

geldi, oturdu. Selam verdi, aleyküm selam, dedim. Yavrum, ben çok fakirim, ihtiyacım 

var, dedi. Baktım, sen delikanlı bir adamsın, istemen ayıp değil mi? Git çalış da kazan 

demedim, içimden geçirdim. O genç; Allahü azimüşşân, senin şu kalbinden 

geçirdiğinden beni muhafaza etsin, dedi. Ben düştüm, bayıldım. Senin bu kalbinden 

geçirdiğinden Allah muhafaza etsin, dedi. Su döktüler, ağzıma burnuma soğan verdiler, 

bir müddet sonra kendime geldim. O genci bulacaktım, çoktan gitmiş. Nedir başıma 

gelen? Ben içimden geçirdim, adam yüzüme karşı söyledi. Kalktım, neyim varsa 

dağıttım. En sonunda evim vardı, evi de verdim. Oradan ayrıldım, başka bir dergâha, 

başka bir memlekete gittim. Orada talebe oldum, uğraştım, didindim, ama neden ben 

böyle yaptım diye hâlâ içimde o ateş var. Ve işte o tövbe ve istiğfar, o cenab-ı Hakka 

rücu etmek, o dünyaya karşı soğukluk, o elindeki avucundakileri Allah için dağıtmak, 

bana bu nimeti nasip etti, buyurmuş. 

 

Efendi hazretleri buyurmuşlar ki; Dünyada müslümanlığın kokusu kalmadı. Bir parça 

ışık, o da Beyazid Camiinde. O ışık da elhamdülillah, ehline düştü, Işığa düştü. O ışık 

meşale oldu. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler; kalbimde Enver'in sevgisi herkesden 

önce gelir, buyurdular Mübâreklerin çok duâsını 

aldım. Mübârekler Hanımanneyi çok severdi, 

Hanımanneye ben çok iyi bakdım. 

 

Mübâreklerin kisvesini taşıdığımızı unutmamalıyız. 

 

Hocamız buyurdular ki; Allahü teâlânın sevgili bir 

kulunun, bir insanı kabul etmesi, onu, Allahü 

teâlânın da kabul etdiğinin alâmetidir. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Kuleli'deki 

Enver nasılsa, şimdiki Enver de aynı. 

Edeb ve ihlâsından hiçbir şey 

kaybetmemişdir. 

 

Allah şefâ'atlerine nâil eylesin 

inşâallah, Hocamız buyuruyorlar ki; 

Vücûdların yakınlığından, kalblerin 

yakınlığı olur. 

 

Mübârek Hocamız; nefsin tek arzûsu, seni kâfir yapmakdır, buyurdular. Kendisi kâfir 

olduğu için, senin de kâfir olmanı ister. Nitekim içki içen, herkesin içki içmesini, bir 

mü'min, herkesin mü'min olmasını ister. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Allahü teâlâ 

Enver abiye çok yardım eylesin. Onun 

için her nemâzda, Enver abiye duâ 

ediyoruz. Çünki Enver abi başarılı 

olursa hepimizin başarısıdır. Duâ 

edelim Allahü teâlâ onu muvaffak etsin. 

Başımızdan eksik etmesin. Ona hayrlı 

hizmetler nasîb etsin. Allahü teâlâ 

hepimize din ve dünyâ se'âdeti versin. 

 

Büyük bir zâta kavuşup da hâlâ aklı ile yol kat etmeye çalışanlar, dâimâ helâk 

olmuşlardır. 

 

Müessese kurulurken, dahâ ilk işe başlarken Mübârekler buyurdular ki; Yanınıza ihlâslı 

kişileri alın, size peki diyenler ile çalışın. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Eğer Enver'in kalbi 

zerre kadar dünyâya dönerse hizmetlerin 

hepsi kötüye gider. 

 

Âşıkda akıl olmazmış. Büyükler buyuruyorlar 

ki; Aşk ile akıl bir araya gelmez. Adam ya 

akıllıdır; aşkdan haberi yokdur. Ya da âşıkdır; 

aklı yokdur. 

 

Peygamber efendimiz "sallallahü aleyhi ve sellem" Allah sevgisinin havuzudur. Orada 

çeşidli musluklar vardır fekat kaynak aynıdır, hepsi Ehl-i sünnetdir. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Besmele ile iş yapan zarar 

etmez. Bütün zararlar ziyânlar, besmelesiz iş 

yapmakdandır. 

 

Rahmetin nâzil olmasını isteyen, Silsile-i âliyyeyi okusun. 

O büyükler kendi sürülerine sâhib çıkarlar. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Soru soran Allah için ihlâsla 

sorarsa, cevâb veren de ihlâsla cevâb verirse, yanlış karar 

verse bile sonu hayrlı olur. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; En büyük harâm, 

en büyük günâh, cenâb-ı Hakkı unutmakdır. 

Allahü teâlâyı unutarak yapılan her şey hiçdir. 

Ancak her amel ihlâsla, Allah için yapılırsa 

makbûl olur. 
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Mübârekler va'd etdiler, söz verdiler. Cennetin kapısına kavuşursam, içeri girmem, 

bütün arkadaşları alırım, buyurdular. Ne bahtiyârlık! İnşâallah âhıretde de rahât 

edeceğiz. Yeter ki, kavuşduğumuz bu ni'metin kıymetini çok iyi bilelim ve dâimâ ondan 

bahsedelim. Nefsimizin şerrinden Allaha sığınalım. Çünki o, hem cenâb-ı Hakka 

düşman, hem de bize düşmandır. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Enver ben yapdım demiyor, biz yapdık diyor, onun için 

muvaffak oluyor. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı 

istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali 

cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

1980 senesinde diş hekimliği fakültesinden mezun oldum. Fakültede asistan olarak 

kalmam için bazı hocalarımız ısrar ediyorlardı. Ayrıca 3-4 alternatif daha vardı. Enver 

abilere hangisinin uygun olacağını sorduk. Hiçbirisine izin vermediler. Muayenehane 

açmak daha uygun olduğunu söylediler. Zaten çocukluğumdan beri Enver abilerin her 

emrine (sebep araştırmadan) peki derdim. Bu emrlerine de baş üstüne efendim deyip 

muayenehane açtık. 

 

İlk gün sabah, Enver abiler gazeteye giderken bizim muayenehaneyi teşrif buyurdular. 

Dua ederek, açılışını yaptılar. Ellerinde bir Kur'an-ı kerim vardı. Buyurdular ki; "Bu 

Kur'an-ı kerim, Hocamızın okuduğu Kur'an-ı kerimdir, selam söylediler, hayırlı olsun 

diye dua ettiler ve bu Kur'an-ı kerim'i de sana gönderdiler" buyurdular. 

 

Birkaç hafta sonra Cuma namazı için (ayrıca kitap hizmetlerimiz için) Sultanahmed 

camiine gitmiştik. O hafta Hocamız da bizim muayenehanenin yakınında bir camiye 

Cuma namazı için gelmişler ve muayenehaneye uğramışlar. O gün mübarek bir gündü. 

Hem Cuma, hem de kandildi. Her kandilde olduğu gibi akşam hocamıza kandil ziyaretine 

 24 Mayıs  2019 Cuma 
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gittik. Hocamız; Bugün sizin muayenehaneye geldim, buyurdular. Duaya vesile olması 

için, efendim kitap satışındaydım, dedim. Biliyorum buyurdular. "Belki içeride birisi 

vardır dedim, zile bastım, açılmayınca kapının yanında dua ettim" buyurdular. 

 

Hocamız ve Enver abimiz talebelerini çok severlerdi. Dünya işlerinde bile yardımcı 

olurlar, merhametlerini her halûkârda belli ederlerdi. Tabii bizim onları sevebilmemiz, 

Onların bizi sevdiklerinin, Onların kalblerinden gelen sevginin tezahürüdür. Onların 

talebelerini böyle sevmeleri, inşallah ahiretde dahi sahip çıkacaklarının alametidir. Yeter 

ki biz bozulmayalım. Onlar, ömürleri boyunca insanlar yanmasın diye, dünyada ve 

ahiretde insanlar huzurlu olsun diye uğraştılar. Biz de Onların açtığı yolda hizmet 

etdiğimiz müddetçe, Onların bıraktığı emanetlere, hizmetlere, sevgilerine sahip 

çıktığımız müddetçe, ahiretde Onların bize sahip çıkacaklarından ümmidliyiz inşallah. 

Kişi sevdiği ile beraber haşrolur hadis-i şerifi tesellimizdir efendim. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Enver beğ 

benim yardımcımdır. Onu üzen bizi 

üzer. Enver'i sevindiren bizi sevindirir. 

 

Mübâreklerin def'alarca dediği gibi; 

Enver hepimizin emîridir. Sizin değil, 

hepimizin ifâdesini kullanmışlardır. 

 

Mübâreklerin bize verdiği ahlâk ve 

fazîlet dersi; edebdir. Bize giydirdiği 

elbise, edeb elbisesidir. 

 

Allahü teâlâ Îsâ aleyhisselâma buyuruyor ki; Yerlerde ve göklerdekilerin amellerini 

yapsan, has kullarımı sevmedikçe, düşmanlarıma düşmanlık etmedikçe hiç fâidesi 

olmaz. İşin başı bu. Birisi, Hocamıza kötü söz söylese siz onu sevebilir misiniz? Mümkin 

mü? Peki onunla görüşmeyecek miyiz? Görüşeceğiz fekat bildirildiği gibi, ihtiyâc kadar. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyüklerin istediği; edeb ve 

hürmetdir. Edeb; büyüklere tâbi' 

olmakdır, hürmet; efendilikdir. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Enver 

abiyi incitmek, çok tehlükelidir. 

Beni de incitmiş olursunuz. 

 

Kim toprak gibi mütevâzı olursa, 

her ni'mete kavuşur. Bir parça 

yükselse, su, o toprakda durmaz. Büyüklerin feyz ve bereketine kavuşmak için toprak 

gibi mütevâzı olmak lâzım. 

 

İnsanın, Büyüklerin feyzine kavuşamamasının sebebi, hep yüksekleri düşünmesidir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler duâ ederken; Yâ Rabbî, 

ihlâsımıza ve niyetimize bağışla 

buyuruyorlar, amellerimize değil. 

 

Mübâreklerden feyz almayı bilin. Feyz 

yollarını kapatmayın. Büyüklerden feyz 

devâmlı gelir fekat kovayı ters çevirmemek 

lâzım. Kovayı ters çevirirsen feyz alamazsın. 

Nisan yağmuru gibi gelir fekat kenârdan akıp 

gider. Feyz almaya dikkat edelim. 

 

Seyyid Abdülhakim Arvasi hazretleri buyurmuşlar ki; Bir mü'min islâmiyyetin temâmını 

öğrense, temâmı ile amel etse, bunun kurtulmak ihtimâli vardır. Fekat bir Allah adamına 

peki diyenin, yapdığı kusûrlara rağmen, kurtulmamak ihtimâli yokdur. İmâm-ı Rabbânî 

hazretleri buyuruyorlar ki; Bu büyüklere tâbi' olanlar, edebsiz de olsa patavatsız da olsa 

azîzdirler, kıymetlidirler. Allahü teâlâ hem ziyâde eylesin, hem muhâfaza eylesin. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Sizin 

sağlığınız, iyiliğiniz, başarınız, hepimiz 

için lâzımdır. Siz bir hatâ işlerseniz 

hepimiz sıkıntı çekeriz. 

 

Hocamız buyurdular ki; Yapılacak en 

güzel duâ, Esselâmü aleyküm ve 

rahmetullah demekdir. 

 

Resûlullah efendimiz "aleyhissalatü 

vesselam", feyzin kaynağıdır. Feyz, Allah 

sevgisi demekdir. Onun kalbindeki feyzler bütün kâinâta her an devâmlı olarak gelir. 

Fekat almak ayrı bir mes'eledir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamıza Efendi hazretlerinden ne 

öğrendiği sorulunca, kimi sevip kimi 

sevmeyeceğimi öğrendim, buyurdular. 

 

Seyyid Abdülhakim Arvasi hazretleri 

hazretleri buyurmuşlar ki; "Ben aranızda 

müsâfirim, bir gün gelir bu sohbetleri çok 

ararsınız." Mübârekler buyurdular ki; 

Efendi hazretlerinin her sözü hoşuma 

giderdi, yalnızca bu sözüne üzülürdük 

fekat maalesef doğru çıkdı. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Bana verilebilecek en büyük müjde ölümdür. Ankara'dan her 

hafta Efendi hazretlerine gelirdim. Efendi hazretlerinden hiç bu kadar ayrı kalamazdım. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir müslimân, islâmiyyete tam uysa, 

harâmlardan tam sakınsa, bunun 

kurtulmak ihtimâli vardır. Bir mürşid- 

i kâmile kavuşanın îmânsız gitmek 

ihtimâli yokdur. Arkadaşlar dünyânın 

en bahtiyâr, en mutlu insanlarıdır. 

Yeter ki biz nankörlük etmeyelim. 

Böyle bir ni'mete kavuşmuşken ufak 

sıkıntılar için şikâyetci olmayalım. Bizi 

sâhibsiz bırakmıyorlar, ne büyük 

se'âdetdir. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Bir milim hizmeti kendimizden bilirsek, Efendi Hazretlerinin 

feyzi derhâl kesilir, birbirimize düşman oluruz. Bizi birbirimize sevgi bağlıyor. 

 

Bir büyük zâta, sevgisi, muhabbeti, itâati olanın kurtulmamak ihtimâli yokdur. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü ve Kadir gecesini tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O 

hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak 

gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü tealayı çok seviyorsan; fakat Allah düşmanlarıyla dostluk kuruyorsan, olmaz. 

Kâfirler için azab-ı ilahi var, kâfirleri dost edinmeyin, diye ayet-i kerimede kaç defa 
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geçti? O halde, hubb-u fillah, buğd-u fillah, bu işin temel taşıdır. Ben Rabbimi 

seviyorum. Hayırlı olsun, çok güzel, şimdi ispatla bakalım. Kim Allahü tealayı seviyorsa, 

onu sevmek zorundasın. Bilhassa müslümanları ve İslamiyet dinine hizmet edenleri 

Allahü teala seviyor. Onları çok sevmeliyiz. Eğer bu ayrımı yapamıyorsan, senin 

söylediğin sende kalır, hiçbir tarafa gitmez. İki; madem ki seviyorsun, onun derdi ile 

dertlenirsin. Üzüntüsü varsa, borcu varsa, yardımcı olmaya çalışırsın. Hasta ise 

tedavisine koşarsın. Madem ki çok seviyorsun, bu sevgini ispatlaman lazım. Din 

kardeşliği böyledir. Eshab-ı kiram şehit düşerken bir bardak su vardı. Tam içecekti, 

yanındaki su deyince, bırak beni, git kardeşime ver, dedi. Bir bardak su, şehit oluyor! 

Tam ona götürdüğü zaman, diğer biri biraz su deyince, onu da bıraktı, diğerine götürdü. 

Gidinceye kadar vefat etti. Bari ikinciye getireyim, yetiştireyim dedi, ona geldi, o da 

vefat etti. Birinciye geleyim derken, 'radıyallahü anhüm ecmain' o da vefat etti. O bir 

bardak su hiçbirisine nasip olmadı. Neden? Din kardeşini kendine tercih ettiği için. Üç; 

gıyabında, onun haberi yokken, evinde, yatağında, din kardeşi için dua eder. Ya Rabbi, 

o hasta, ona şifa ver. Ya Rabbi, sana yalvarıyorum, benim o çok sevdiğim arkadaşıma, 

çok sevdiğim o kardeşime şunu şunu ver, der. Eğer bu üç şartı yerine getirebiliyorsan, 

sen hakiki din kardeşisin, hakiki sevgin var. Hakikaten seviyorsun. Allah muhafaza 

etsin, daha arkasını dönmeden seksen tane gıybet! Bu ne hal? Mübarekler bir gün 

Sarıyer'de Cuma sohbetinde buyurdular ki; Efendim, mü'minler birbirlerinin arkasından 

dua ederler. Münafıklar, birbirinin arkasından gıybet ederler. Çok fena! Allah muhafaza 

etsin, münafıklar Cehennemde yanacaklar. Onun için, sakın ha! 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

BUGÜN KADİR GECESİ 

 

Kadir Gecesi, Ramazan-ı şerîf ayı içinde bulunan ve Kur'ân-ı kerîmde methedilen en 

kıymetli gecedir. Âyet-i kerîmede buyuruldu ki: "Kadir Gecesi, bin aydan hayırlıdır." 

Kur'ân-ı kerîm, Resûlullaha bu gece gelmeye başladı. 

 

Hadîs-i şerîflerde buyuruldu ki: 

 

"Allahü teâlâ indinde en kıymetli gece, Kadir Gecesi'dir." 

 

"Kadir Gecesi'nde bir defa, Kadir sûresini okumak, başka zamanda Kur'ân-ı kerîmi 

hatmetmekten daha sevaptır. Bu gece koyun sağma müddeti kadar namaz kılmak, 

ibâdet etmek, bir ay her geceyi ibâdetle geçirmekten daha kıymetlidir." 

 

"Kadir Gecesi'ni, inanarak ve sevabını bekleyerek ihyâ edenin, geçmiş bütün günahlarını 

Allahü teâlâ mağfiret eder." 

 

Peygamber efendimiz, Kadir Gecesi'nde, "Allahümme inneke afüvvün kerîmün tühıbbül 

afve fa'fü annî." duâsını okumayı bildirmiştir. Mânâsı şöyle: "Yâ Rabbî! Sen elbette 

affedicisin, affı seversin, beni de affeyle!" 
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Bu geceyi ihyâ için; kazâ namazı kılmalı, Kur'ân-ı kerîm ve ilmihâl okumalı, duâ ve 

tevbe etmeli, sadaka vermeli, Müslümanları sevindirmeli, bunların sevaplarını ölü diri 

bütün Müslümanlara göndermelidir. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Enver'in başarısı, güler 

yüzü, tatlı dili sâyesindedir. Enver başda olduğu 

müddetce İhlâs'a bir şey olmaz. 

 

Büyüklerin kalbine giren, çok büyük şefâ'atlere, 

mükâfâtlara kavuşurlar. 

 

Seyyid Abdülhakim Arvasî hazretleri buyurmuşlar 

ki; Korkmayın, küfrle aranızda hisâr var. 

Büyükleri tanıyanı Allahü teâlâ müşrik olmakdan 

korur. Nasıl ki Resûlullah efendimizi 

"aleyhissalatü vesselam" Eshâb-ı kirâm görünce 

şirkden, küfrden emîn oldular, Peygamber 

efendimizin "sallallahü aleyhi ve sellem" 

vârislerini de gören, seven, şirkden 

korunmuşdur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İhlâs'ın kaptanı Mübâreklerdir. Onların 

kalbindeki niyyete göre Allahü teâlâ 

muvaffakıyyet verir. Mübâreklerin 

kalbindeki ihlâsından ve niyyetinden dolayı 

İhlâs dâimâ başarılıdır. Biz sâdece erleriz. 

Verilen vazîfeyi yaparız. Sevk ve idâre, 

komuta mevkı'inde Mübârekler olması 

i'tibârı ile zahmetsiz yaşıyoruz. Bunu bilelim 

de yanlış bir saplantıya girmeyelim. 

 

 1 Haziran  2019 Cumartesi 

 2 Haziran  2019 Pazar 
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Mübârekler buyurdular ki; "Enver Ören İhlâs'ın başında bulundukça İhlâs'a bir şey 

olmaz. 

 

Mübârek Hocamız hep Efendi hazretlerini anlatdılar. Hiç kendilerinden bahs etmediler. 

Mübârekler buyurdular ki; Elime beş kuruş geçse Efendi hazretlerinin ihsânı olarak 

bilirim. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birbirimize müsâmaha ediyorsak, hoş 

görüyorsak Hocamıza olan sevgimiz 

dolayısı iledir. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Bize er lâzım, 

onbaşı değil. Er olmak lâzım. İnsanın 

nefsi iki yerde belli olur. Biri, direksiyona 

geçince, arabanın gazına basarken; 

diğeri, emir verirken. Dağın eteğinde su 

toplanmaz; su denize akar. Denizde, 

havuzda toplanır. Ya'nî, havuz olmak 

lâzım. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Benim kurtulmamın sebebi, sizin kurtulmanızın sebebi, bu 

hizmetlerin sebebi, Efendi hazretlerinin bana "sen söz dinlersin" demesi olmuşdur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler, 1985 senesi Ramezan-ı şerif 

bayramında buyurdular ki; 

 

Bayramınız mübarek olsun. Mübârekler 

selam söylediler, bayramınızı tebrik 

ediyorlar. Papağanın vazifesi, işittiğini 

söylemesidir. Biz de papağan gibi, ne 

derlerse bulandırmadan onu bildirirsek, bu 

bir seâdettir. 

 

Hocamız sabahleyin buyurdular ki; 

neş'eliyiz, elemsiz bir bayram daha geçiriyoruz. Çünki, birçok memleketlerde 

Müslümânlar ızdırap içindeler, kâfir memleketlerinde olanlar ayrı bir felaket içindeler, 

 3 Haziran  2019 Pazartesi 
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bozuk itikadlı olanların içinde olanlar ayrı bir sıkıntı içindeler. Biz ise hürriyet içerisinde, 

çok neş'eli, birlik ve beraberlik içinde bir bayram kutluyoruz. Bu bayram inşallah, 

ahiretin bir müjdecisi olur. Hakiki bayram; Rabbimizin huzuruna yüz akıyla çıkabilirsek, 

Büyüklerin otobüsüne binerek onlarla birlikte gidebilirsek hakiki bayram o olacak. Fakat 

ahiretin her misali, ahiretin her benzeri dünyâda var. Dünyâ da böyle, Müslümânların 

bir araya gelmesi, bayramlaşması, Allah için birbirini sevmesi, cenâb-ı Hakkın çok 

hoşuna gider. Böyle Allah için birbirini seven, birbirinin yüzüne gülerek neş'eyle bakan 

kullar, öbür tarafda beraber olacak diye müjdeler var. Ben hep gülerek bakıyorum, affa 

uğrarız diye. İnşallah böyle hizmetlerin devam ettiği, insânların rahata, huzura, imana 

kavuştuğu günleri gördükçe, bize de cenâb-ı Hak daha da kuvvet verir, inşallah daha 

çok çalışırız... 

 

 

 

 

 

Enver abiler, bir Ramezan-ı şerif 

bayramında buyurdular ki; 

 

Efendim, bayramın tabii çok manaları 

var. Evvela, insan yaratıldığımıza mı 

bayram edelim, eli ayağı düzgün 

yaratıldığımıza mı bayram edelim, 

Allahü teala bizi böyle bir islam 

memleketinde yarattığı için mi bayram 

edelim, seksen bin itikadın kol gezdiği 

bir dönemde, Ehl-i sünnet vel cemaat 

itikadını bize nasip ettiği için mi, O 

seçtiği için mi bayram yapalım. Allahü teala; Hocamızı, böyle bir Mübarek zatı, bir sevgili 

kulunu tanıttığı için, kitaplarına kavuşturduğu için, binlerce evliyanın, İslam âliminin 

mübarek sözlerinden toplanmış, bal gibi birçok çiçeklerden toplanmış, bal gibi 

hazırlanmış olan Tam İlmihal olsun, Mektûbat olsun, diğer kitaplar olsun, bunları 

görmek, tanımak, kavuşmak nimetlerine mi bayram edelim.. 

 

 

 

 

 

Enver abiler bir bayram sohbetinde 

buyurdular ki; 

 

Esselamü aleyküm. Güzel selama güzel 

dua. Efendim, tabii evvela selamla 

başladık. Mübarekler çok selam 

söylediler. Herkesin bayramlarını tebrik 

ederiz, buyurdular. Dua buyursunlar, 

buyurdular. Müjdeyi verdiler, buyurdular 

ki; Arkadaşlar Ehl-i sünnetin direkleridir. 
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Nasıl bina direklerin üstüne kurulur, direk olmazsa bina olmaz, Mübarekler de 

buyurdular ki; sizler Ehl-i sünnetin direklerisiniz, mübarek olsun. 

 

Bayramınız mübarek olsun. Allahü teala maddi ve manevi bayramlarımızın adedini 

arttırsın. Hazret-i Ali 'radıyallahü anh' buyuruyor ki; Günah işlemediğimiz gün 

bayramımızdır. İslamiyet yayıldıkça bayramımız artmaktadır. Çünki bir kişiyi kurtaran, 

dünyayı kurtarmış gibi ecir ve sevap alır. Peygamber efendimiz 'sallallahü aleyhi ve 

sellem' buyuruyorlar ki; Yoldan çıkmış bir müslümanı doğru yola kavuşturan, Cennette 

yanımdadır. Allahü teala hepimizi, yoldan çıkmaktan korusun. Yoldan çıkanlara da 

hidayet nasip eylesin. 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin Cum'a 

gününü tebrik eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O 

hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak 

gibidir... 

 

2001 sonrası günlerdeyiz. Enver abilerde, Osman 

abim ile beraber üçümüz oturmaktayız. Namaz 

hazırlığı yapılıyor, Enver abiler kollarını sıvamakta iken bana; "Ali, senin de borcun var 

mı?" buyurdular. Ben de dedim ki; Efendim, zât-ı âlînizin sıkıntısı yokken biz de rahattık. 

Zât-ı âlîniz sıkıntı içindeyken bizim rahat olmamız düşünülemezdi, dedim. Bu söz Enver 

abilerin hoşuna gitti, buyurdular ki; "Bizim gibi düşünenler, uzakta olsa da bizimle 

beraberdir, bizim gibi düşünmeyenler, yanımızda olsa da, bizimle beraber değildir" 

buyurdular. Sonra abdest alıp geldiler. Havlu ile kurulanırken buyurdular ki; 

"Mübarekler buyurdular ki; Bir talebenin talebe olabilmesi için, onda iki hususiyet olması 

lazımdır. Hangi talebede bu iki hususiyet varsa, işte o, talebedir. Birincisi, edeb ve 

saygıdır. İkincisi, dünyalık olarak eline ne kadar servet ve şöhret geçerse geçsin, aklını 

kaybetmeden tevazu sahibi olmasıdır. Çünki insanlar bu servet ve şöhret düşkünlüğü 

yüzünden belli bir seviyeye gelirler, ondan sonra da kimseyi dinlemezler. Onlar 

delilerdir. Onun için, Mektubâtta da var; bir dünya ehli ile karşılaşırsanız, yolunuzu 

değiştirin. Aynı mahalledeyseniz, başka yere gidin, karşılaşmayın. Kalbiniz meyl eder. 

Mübarek Hocamız birgün buyurdular ki; Yüksek makam sahipleriyle gereğinden fazla 

dostluk kurmamak lazımdır. İnsanın kalbi meyl eder, aklını kaybeder. Önce kalbi meyl 

eder, sonra da aklını kaybeder. Onun için, talebenin asıl vasfı, herkese karşı, Allahü 

tealaya karşı, Peygamberimize karşı, Hocamıza karşı, babasına karşı, annesine karşı, 
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kardeşine karşı, edebli olmasıdır. Çünki Şâh-ı Nakşibend hazretleri 'kuddise sirruh'; 

Bizim yolumuzun başı edeptir, ortası edeptir sonu yine edeptir, buyurmuşlar. Enver 

abinin sıkıntısına katılanlar, Enver abinin sevincine katılanlar, Enver abinin üzüntüsüne 

katılanlar, Enver abi ile beraber sevinenler, dünyada bu his ve acıyı, bu sevgiyi 

duyanlar, hiç şüphe yok ki ahirette o sevdikleriyle, o üzüldükleriyle beraber olacaklar. 

Ama Enver abi ile hiçbir ilgisi olmıyan, Enver abiden bana ne diyenler nasıl Enver abinin 

yanında olacaklar! İnsan sevdiğinin acısını paylaşır, sevincini paylaşır, üzüntüsünü 

paylaşır ve sıkıntısını paylaşır." 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 
 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübâreklerin nasîhatını dinliyen, her 

iki cihânda da azîz olur. Kendi nefsini 

dinliyen rezîl olur. 

 

Kavuşduğumuz bütün se'âdetler, 

ni'metler, Efendi hazretlerinin bereketi 

iledir. 

 

Bu hizmet çok büyükdür, bu iş Peygamberlerin işidir. Bir insanın tek başına yapacağı iş 

değildir, en zor iş budur, dine hizmetdir. İnsan gücü ile yapılamaz fekat büyüklerin 

himmeti ile size bu iş kolaylaşdırılıyor. 

 

Bir mürşid-i kâmilden istifâde edebilmek için bomboş olmak lâzım. Onlar; "bende bir 

şey var" diyene vermezler. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler; bize âid hiçbir şey yokdur, bir 

milim kendimden bilsem mahvolurum. 

Kavuşduğumuz her şey Efendi hazretlerinin 

bereketidir, buyurdular. 

 

Hocamız buyurdular ki; Ehl-i sünnet 

demek, muhabbet demekdir, sevgi 

demekdir. Eshâb-ı kirâm, Peygamberimizi 
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"sallallahü aleyhi ve sellem" nasıl sevdiler ise, Ehl-i sünnet de öyle sevecek birbirlerini. 

Birbirlerini sevmeyenler Ehl-i sünnet olamazlar. 

 

Dünyânın hiçbir yerinde hiçbir müessesede, başındaki âmire bu kadar itâat ve sevgi 

olması mümkün değildir. Bunun sebebi; Hocamızın Enver abiden râzı olmasıdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdu ki; Hizmetlerin 

zerresini kendimden bilsem yanarım. Bu 

hizmetler Efendi hazretlerinin bereketi, 

Cenâb-ı Hakkın lutfü, ihsânıdır. 

 

Peygamberimiz "sallallahü aleyhi ve 

sellem" ümmetine karşı, bir annenin 

evlâdına olan merhametinden dahâ 

şefkatliymiş. Allahü teâlânın da 

kullarına karşı, anneden babadan onbin, 

yüzbin kere dahâ fazla şefkatli ve merhametli olduğunu okuyoruz. Demek ki Onların 

vârisleri de böyle. Mübârek hocamızın bize olan şefkat ve merhameti, evlâdlarına olan 

muhabbetden dahâ fazladır. Bu büyükler talebelerine evlâdlarından dahâ çok 

düşkündürler, dahâ çok severler. Duâ ederlerken önce talebelerine duâ ederler. 

 

Mürşid-i kâmilden istifâde etmenin şartı; boş olmakdır. Ben de bir şeyler biliyorum diyen 

mahrûm kalır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Efendi Hazretleri; "Beni dinleyen 

kazanır fekat dinliyen yok" 

buyurmuş. Sonra Mübâreklere 

dönüp; "sen lâf dinlersin" buyurmuş. 

Hocamız; Efendi hazretlerinin bu 

iltifâtı olmasaydı ne ben, ne siz 

kurtulurdunuz ne de bu kitâblar 

yazılırdı, buyurdular. 
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Akıl, bir büyük tanıyıncaya kadardır. Buldukdan sonra akla mürâceat etmek 

ahmaklıkdır. Gemiye bindikden sonra kaptanın işine karışılmaz. Karışırsa aşağıya 

atarlar. 

 

Kibrli insan iş beğenmez. Mübârekler, bize er lâzım buyurdular. Kim Allah için alçak 

gönüllü olursa, Allah onu yükseltir. Allah'ın yükseltmediğini kimse yükseltemez. Allah 

kimi zelîl ederse onu kimse yükseltemez, kimi azîz ederse onu kimse indiremez. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Ben Hocamıza her zemân, kayıtsız şartsız 

peki derim, bunu herkes bilir. 

Mübâreklere sormadan hiçbir iş yapmaya 

kalkışmadık. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Ben sizin 

yapdıklarınızdan râzıyım, onun için size 

karışmıyorum. 

 

Bizden sonrakilerin bu hizmetleri devâm 

ettirebilmesi, Hocamızın koyduğu esâsları devâm etdirmekle mümkündür. 

 

Hocamıza, kimi yanıma alayım dedim, peki diyeni buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler, Allahü teâlâ bize âhiretde bu 

hizmetlerden dolayı inşâallah bir ni'met 

ihsân eder ise, ben Cenâb-ı Hakka 

diyeceğim ki; Yâ Rabbî, dünyâda benim 

kardeşlerim vardı, arkadaşlarım vardı. Ben 

onları da isterim diyeceğim. Mahşer yerine 

döneceğim, bütün arkadaşlarla, beraber 

inşâallah, hep beraber Cennete gireriz, 

buyurdular. Bakın, talebelerim vardı değil, 

arkadaşlarım vardı, kardeşlerim vardı. 
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Hepiniz şunu biliniz ki Enver abinin iki kulağı, iki gözü, iki eli, nesi varsa Mübâreklerin 

emrindedir. 

 

İhlâsın başarısı Enver abiye peki demekdendir. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere 

nakşeder. O hatıraları hatırlamak, 

Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

22.04.2010, Gazetenin 40. yıldönümü yemeğindeki sohbetinden... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Uzaktan yakından gelen bütün arkadaşlarımız, hoş geldiniz. İnşallah bu yediklerimiz 

hem maddi, hem manevi şifa olsun. Ya Rabbi, böyle nice seneler, nice yemeklerin 

ahirette devamını nasip eyle. 

 

Enver abi bir belgeseldir. Gazetenin kurulduğu günden bugüne kadar hayatının ayrılmaz 

bir parçası olarak yaşamıştır. Çünki, bir iş iştir; fakat kurucusu eğer belli ise, o 

bambaşka bir iştir. Onun için, çok büyük bir nimet, çok büyük bir seadetle buraya kadar 

geldik. Ama nasıl geldik? Onu dünyada anlatmak zor. Ama ahirete gittiğimiz zaman, 

Enver abi böyle bir yemek verecek, yine hiç noksansız eksiksiz, bütün arkadaşlarımızı 

orada göreceğiz. Dünyada anlatamadım, şimdi size sinevizyonla göstereceğim, 

diyeceğim. Eğer gözyaşları toplansaydı, birkaç kova ederdi. Tansiyonu sıfır olup da 

Enver abinin bayılıp yere düştüğü günler olmuştur. Ama yine gündüzleri gülmüştür, o 

ayrı bir mesele. Ama gece! O başka bir âlem. Çilesiz hiçbir hizmet olmaz. Düşünün ki, 

cenab-ı Peygamber 'aleyhissalatü vesselam' buyuruyor ki; Gelmiş veya gelecek bütün 

insanların çektiği çileden ben daha çoğunu çektim. 

-Neden? 

-İnşaat yapsaydı, bu kadar çekmezdi. Ticaret yapsaydı, bu kadar çekmezdi. Ama 

insanlara bir şey vermek, bir kültür vermek, bir inanç vermek, hizmet vermek, dünyada 
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en zor iştir. İşte Allahü teala bize o çileyi çektirdi ama elhamdülillah ki, emekler boşa 

gitmedi. O dikilen fidandan bugün çok güzel meyveler toplanmaya başladı. Çok hayırlı 

dualar alıyoruz, çok faydalı hizmetleri görüyoruz. Çok satılan olmasa bile, çok okunan 

bir gazeteye sahibiz. Ama inşallah çok satılan bir gazete de olacak. Eğer Enver abi bir 

şey için olacak diyorsa, bunda bir hikmet var de, sus ve bekle. 

 

- devamı haftaya - 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bismillahirrahmanirrahim. Ya Rabbi, 

elhamdülillah. Şifa olsun inşallah. 

Rabbim tekrarını nasip etsin inşallah. 

Cennette de inşallah... İnsan kendi 

kendine iyiyim diyemez. Ona birinin iyi 

demesi lazım. O birinin iyi diyebilmesi 

için ona gitmek, ziyaret etmek lazım. Ya 

Rabbi, bu hasret yemekleri inşallah hep 

devam etsin. Ama hiçbir şey devamlı 

değildir. Herşey bir gün bitecektir. Çünkü 

bu dünya bir han misali, bir otel misali 

olarak yaratılmıştır. Hiç kimse otele 

gittiği zaman, bir hana gittiği zaman, 

oradan ayrılırken eşyaları götüremez. Karyolayı götüremez. Yatağı götüremez. Adama 

derler ki; Arkadaş, kaldığın yeter sana bu kadar. Her şeyi bırak bakalım... O bakımdan 

mübarek hocamız, Allah şefaatlerine nail eylesin "kuddise sirruh" buyurdular ki; 

Efendim, insan ölürken bir hiç olduğunu anlar. Ve öldüğü zaman da bir hiçtir. 

Binaenaleyh, dünya olarak, dünyalık olarak her neyi varsa o elim, o feci hastalık 

sırasında zaten hiçbirisi aklına bile gelmez. Öyle bir köprü ki, öyle bir imtihan ki, Rabbim 

inşallah hepimizin sonunu hayır eylesin. Ama hiç kimse bundan çok çok emin olduğunu 

zan etmesin. Bütün büyüklerimizin en çok korktuğu, bu son anlar olmuştur. Mesela, 

Ahmed İbn-i Hanbel hazretleri, bir mezhep imamımız. Üçyüzbin belki daha bile fazla 

hadis-i şerifi râvileriyle ezbere biliyordu. La ilahe illallah Muhammedün Resulullah. Bu 

zatın da ömrü sona erdi ve ölüm döşeğine uzandı. Tam sekerat halinde iken birden bire 

canlandı. Üç defa can havli ile; olmaz olmaz olmaz diye bağırdı ve düştü yatağa tekrar. 

Allahü Ekber... Oğlu yaklaştı yanına. Baba, hayırdır inşaallah. Olmaz olmaz diye 

bağırdınız. Ne hikmeti var... Dedi ki; Tam ruhum çıkacak. Tam o sırada mel'un şeytan 

karşıma geldi. Sen dedi bırak Muhammed'i "aleyhissalatü vesselam", gel Hristiyanlık 

dini üzerine öl. Cennete gideceksin, dedi. Beni kandırmaya uğraştı diyor. Ben de, Olmaz 

olmaz olmaz diye bağırdım. Defoldu gitti, buyurdu ve Kelime-i şehadet getirerek vefat 

etti. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Amr İbni As "radıyallahü anh", dört 

dâhiden biri. Eshab-ı kiramın 

büyüklerinden. Vefat ederken hüngür 

hüngür ağladı. Allah Allah. Oğlu dedi ki; 

baba hayırdır inşallah. Sen de mi ölümden 

korkuyorsun. Amr İbni As hazretleri 

buyurdu ki; Sen ne anlarsın bu işten. Ben 

başka şeye ağlıyorum. Önce cenab-ı 

peygambere "aleyhissalatü vesselam" 

düşmandım. Eğer o zaman ölseydim, o düşmanlığım zamanında ölseydim, doğrudan 

doğruya Cehennemin dibine gidecektim. Sonsuz olarak... Müslüman oldum. Canımı ona 

feda edecek hale geldim. Ama hiç Allah nasip etmedi. Onun önünde bir şehit düşseydim, 

O hayattayken vefat etseydim ben çok rahattım. Endişem olmazdı. Fakat onun 

vefatından sonra ne oldu baban acaba. Amel defteri neyle dolu. Ben ona yanıyorum. En 

baştakine yanıyorum. Ya görmeden evvel, ya iman etmeden evvel ölseydim, sonsuz 

Cehenneme gidecektim. Onun huzurundayken ölseydim, ebedi Cennete gidecektim. 

Çünkü, şehit olarak ölecektim. O da nasip olmadı. Ondan sonraki halimi bilemiyorum, 

buyurdu. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cüneyd-i Bağdadi hazretleri "kuddise 

sirruh", ölümüne yakın gene o da hüngür 

hüngür ağlamaya başladı. Efendim, 

hayırdır inşallah, dediler. Ben sonumdan 

korkuyorum, buyurdu. Biz sizin 

talebeniziz. Sizden feyz aldık. Eğer siz 

böyle korkarsanız bizim halimiz ne 

olacak, dediler. Buyurdu ki; bakın, 

insanın ameli ince bir iplikle tavana 

asılmış gibidir. Her zaman böyle gider ve 

gelir. Amelim yok demiyorum. Ama sabit değil. Nerede duracağı belli değil. Ya Allah 

korusun öbür tarafta, sol tarafda durursa, ne olur benim halim. Ona yanıyorum. Onu 

düşünüyorum. Onun için bana okuyun, dedi ve kelime-i şehadet getirerek vefat etti. 

Bütün bunları niçin anlatıyoruz. Arkadaş, insan isterse yüzde yüz dersini çalışmış olsun, 

ezbere bilsin. Gene imtihanda korkar. İnsan her şeyi hazır olsun ama gümrüğe girdiği 

zaman gene korkar. Bir taraftan bir sakatlık olmasın diye. Dolayısı ile, beş yerde sınıfı 
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geçmedikten sonra nasıl rahat edebiliriz, nasıl mutlu olabiliriz, nasıl neşeli olabiliriz. Beş 

tane büyük imtihan var çünkü. Birincisi, elbette ki son nefes. Allah muhafaza etsin...  

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler birinden bahsettiler. Efendim, 

yıllarca camiye girmiş çıkmış, hoca, hacı, 

herşeyi tamam. Sonunda şaşırdı, 

buyurdular. Allah diyemedi. Aman doktor 

dedi ve öyle öldü, buyurdular. Hocamız öyle 

buyurdular... Mübarekler buyurdular ki; Hiç 

kimse şahsen kendi kendine kurtulamaz. 

Çünkü dünya bir sarmaşık otu gibidir. 

Adamın her tarafını sarmıştır. Mübarekler 

buyurdular ki; Ancak, bu durumdan 

kurtulacak olanlar, bir Allah adamını 

tanıyacak, bir de iyi arkadaşlar seçecek 

olanlardır. Onlarla görüşecek. Çünkü insanın 

bir aklı var, bir de kalbi var. Akıl ayrı bir dünya, kalp ayrı bir dünya. Akıl; tıbbiye okur, 

mühendis olur, inşaat yapar. Bir şeyler yapar. Ama kalp ayrı bir olay. Kalp ayrı. Peki 

kalp ne olur. Şimdi bir kitap alırsın. Bu kitaptan istifade edersin veya zehirlenirsin. Nedir 

onlar ? Birisi; beynine, aklına, teybe doldurur gibi, not alır gibi ve istediğin kadar bilgi 

doldurabilirsin. Akıl buna müsaittir. Ama kalp değil. Yazarının kalbinde Allah sevgisi 

varsa, onun kalbinde dünya muhabbeti yoksa, Ehl-i sünnet ise, bid'at ehli değilse, böyle 

bir zatın kitabını okuduğumuz zaman diğer kitapları okur gibi bir şeyler öğreniriz. Ama 

biz farkında olmadan kalbimizin nurlandığını hissederiz. Efendim nasıl hissederiz. 

Dünyadan soğukluk başlar. Arkadaşlarına karşı, kardeşlerine karşı sevgi artar. İşte bu 

sevgi ve bu dünyaya soğukluk, kalbin temizlendiğine alamettir. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Şaka söylemiyorum, Mübarekler 

buyuruyor arkadaşlar. Onlar buyurdular 

ki; Efendim, insan yemek yemese, bir 

gün aç, iki gün aç, beş gün aç, neyse 

dayanır. Ama bir gün ölür. Neden? 

Alamadı gıdayı çünkü. İnsanın kalbi de 

gıda alamazsa bir gün ölür. Kalbin 

gıdası nedir? Kalbin gıdası ilimdir, 

buyurdular. İşte, kalbin gıdasını 
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vereceğim derken onu bir zehirlersen, o zaman hepten gidersin. Dolayısı ile, kitabın 

neler yazdığı, neler ifade ettiği, mübarek olsun... Kim yazmış? Çünkü bizi kurtaracak 

olan, beynimizdeki bilgiler değil. Onlar zaten unutuluyor. Ancak kalbimizdeki nur, 

kalbimizdeki sevgi, muhabbet, o büyüklerin sevgisi ile kalp kurtulacaktır. 

 

Helekel âlimun. Âlimlerin hepsi yandı. İllel âmilun. Yalnız ilmiyle amel edenler hariç. 

Helekel âmilun. Onlar da yandı. İlim öğrendi, amel etti; ama yandı. Yani helak oldu. 

İllel muhlisin. Ancak onu Allah rızası için yapanlar hariç. Muhlis demek; kalbi kurtulmuş, 

kalbi temizlenmiş insan demektir. Çünkü kalp kurtulmadıkça insan kurtulamaz. Onun 

için dikkat edin Mektûbatın tamamı insan kalbi için. Mübarek Hocamızın sohbetinin 

tamamı insanın kalbi için. Çünkü o kurtulacak. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyurdular ki; insanın 

ölürken beyni durur efendim, 

buyurdular. Nitekim beyin ölümü 

diyorlar... En son, en son, en son 

olarak, ruh kalpten çıkacaktır. 

Dolayısı ile kalbin ilim ile, bilgi ile 

alakası yok efendim. Onun sevgi ile 

alakası var. Eğer seviyorsa, 

sevdiğini andığı anda ruhu orada 

hazır olacağı için birinci imtihanı 

vermiş olur. Çok mühim. Dolayısı ile 

geçenlerde anlattım. Bir mübarek zat talebeleri ile oturuyor. Bir talebesi geliyor. O gelir 

gelmez diyor ki; Allah muhafaza etsin. Senden çok kötü pis bir koku geliyor, diyor. 

Hocam, Allah muhafaza etsin. Sabahleyin yıkandım. Abdestimi aldım, çamaşırımı 

değiştirdim, diyor. Hocası; hayır hayır, sende çok pis bir koku var, diyor. 

Bismillahirrahmanirrahim. Tabii diğer talebeleri de şaşırıyorlar. Hocası buyuruyor ki; 

çıkar şu cebindekileri. Talebe bir kitap koyuyor orta yere. Hocası; dur, yeter. Koku 

buradan geliyor. Nereden buldun bu kitabı? Nereden aldın bunu ? Talebe; almadım 

efendim. Yoldan gelirken işte bir arkadaşım; sen dindarsın. Dini çok seviyorsun. Bende 

bir kitap var. Çok faydalı, çok kıymetli dini bir kitap. Sana vereyim dedi. Ben de aldım 

cebime koydum. Hocası; kapağına bak diyor. Bir bid'at ehli yazmış. Allah adamı 

olmayan birisi yazmış. Sen içindekilere bakma, şu yazarına bak. Çünkü kitabın satırları 

arasında, yazarın ruhu var, ruhaniyeti var. Bu koku oradan geliyor, buyuruyor. 

 

 

 

 

 

 

 

 20 Haziran  2019 Perşembe 



119  | S a y f a  
 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

22.04.2010, Gazetenin 40. yıldönümü yemeğindeki sohbetinden... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mevzu gazete olunca birkaç hatırayı anlatmak zorundayım. Çünki bu hatıralarda ibret 

var. Bir tanesi şu; Güneş Matbaacılıkta Şeref efendi sokakta, ikibuçuk odada ilk Hakikat 

Gazetesi çıkmaya başladı. Yazı İşleri Müdürümüz bir odada, diğer odada da aynı 

zamanda sekreterlik yapıyor, bana da yer yok. Mehmet Ali bey, gündüzleri sen bekçi 

odasına otur, saat beşte nöbet değiştirirsiniz. Bizim bekçi gelir, sen gidersin, dedi. Peki, 

dedim. Koltuğun bacağının biri kırık. Masa belki yüzelli senelik. Şu halleri görünce, ya 

Rabbi, hayal midir, rüya mıdır, diyorum. 

 

Birgün geldi, seninle özel konuşmam var, dedi Mehmet Ali bey. Buyurun dedim; yok 

yukarıya, dedi. Peki dedim, odasına çıktık. Ne olur gizleme, saklama, dedi. Neyi 

saklayacağım, dedim. Bu gazetenin arkasında kim var, dedi. Nasıl kim, dedim. Yani 

finansör kim? Size veren kim, dedi. Mehmet Ali bey, böyle bir şey yok, dedim. Basmam, 

dedi. Yoksa ne yapayım dedim, o zaman üç aylık teminat mektubu getir, dedi. Parayı 

peşin veriyorsun, yanında üç aylık da teminat mektubu! Peki dedim, aşağıya indim, 

Mahmut abi bu teminat mektubu ne demek, dedim. Çünki Mahmut abi içimizde en 

tecrübeli, Bâb-ı âliden geçme olduğu için, onu biz gazete sahibi yaptık. Tahsili sıfır, ilk 

okul mezunu değil. Ben de üniversitede asistanım, onun yardımcısı olarak tayin oldum. 

Ama bir taraftan da öğreniyorum. Mahmut abi, bankada parası olana, karşılığında 

teminat mektubu verirler, dedi. Teminat mektubunu bulduk, verdik. Hayır, mümkün 

değil, bunun arkasında kim var? Söylemezsen basmam dedi. Kimse yok, dedim. O 

zaman, teminat mektubu versen de basmam, dedi. Sıra bana geldi. Mehmet Ali bey, 

ben sana bunun arkasında kim olduğunu söylerim ama, sen başkasına söylersin, dedim. 

Deli misin sen? Ben sır saklayan bir adamım, dedi. O zaman kapıyı kilitle, içeriye kimse 

girmesin, dedim. Tabi dedi, kapıyı kilitledi. Biraz bekledim, söyle, dedi. Mehmet Ali bey, 
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iyi dinle. Bu gazetenin arkasında Allah var, dedim. Bir bozuldu, biz de müslümanız, 

dedi. Allahtan zengin birinin ismini söyle. Sana onun ismini söyleyeyim, dedim. Tamam, 

bir isim ver, dedi. Allah, dedim. Velhasıl, kör topal gazeteyi bir hayli getirdik. Böyle bir 

hatıra! 

 

Aradan epey bir zaman geçti, haftada bir gazete sahipleri olarak bir araya geliyoruz. 

Mehmet Ali beyde de şeker hastalığı var, birgün gazeteye geldi. Hatta yeğeni getirdi. 

Allah rahmet eylesin, gözleri görmüyor, elinde de baston. Tak tak bastonla yere 

vuruyor; arkamda örtülü ödenek var diyenler battı, arkamda şunlar, bunlar var diyenler 

battı, arkamda Allah var diyenler devam etti, edecek edecek, dedi. Bir hafta sonra da 

vefat etti. Ama itiraf etti! 

 

- devamı haftaya - 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün Mübarekler buyurdular ki; 

askeriyede, bizim zamanımızda bir 

kitap dağıttılar. Kitâbın ismi "Benim 

Dinim". Şiir halinde âmentünün 

açıklaması idi. Manzûm olarak yazılmış, 

yeşil kaplı, küçük bir kitâb. Biraz 

baktım, çok hoşuma gitdi. İstanbul'a 

gelirken o kitâbı Efendi hazretleri'ne 

getirdim. Çünki sormadan 

okuyamazdım. O kitabı aldım Efendi 

hazretlerine gittim. Efendim, böyle böyle bir kitap dağıttılar bugün bize. Biraz okuyayım 

mı ? Efendi hazretleri de buyurmuşlar ki; oku. Okumaya başladım. Allaha iman, 

Peygambere iman, kitaplara iman, meleklere iman, hep iman bahisleri, buyurdular. 

Okudum okudum okudum. Efendi hazretleri tamam dedi. Devam ettim, kitap bitti. 

Zaten ince bir kitaptı. Efendi hazretleri buyurmuşlar ki; "Bu kitâbın içindekiler hepsi 

doğrudur, hiç yanlış yok, fekat okuyana zarar verir, zehrdir. Çünki yazan iyi birisi değil, 

okuyana zarar verir. Yazarının habis ruhu satırlara tesir etmiş. Bilgilerin doğru olması 

kâfi değil. Esâs olan yazarıdır. Yazarının rûhâniyyeti satırların arasında dolaşır. İhlâslı 

birisi ise, okuyan istifâde eder. İhlâslı biri değilse, fâsıksa, habis rûhu kitâba akseder. 

Okuyan zarar görür de haberi bile olmaz, buyurmuşlar. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler "Allah rahmet eylesin" 

buyurdular ki; Tam İlmihal Seadet-i 

Ebediyyeyi okuyan âlim olur. Eğer 

içindekileri anlar da amel ederse evliya 

olur, buyurdular. Kalbi temizlenir. Kırk 

elli sene mübarekler yalnız o kitabı 

yazmak için uğraştılar. Her satırında 

Mübareklerin ruhaniyeti var. Geçen bir 

abla gelmiş bizim hanıma, çok mühim 

bir şey oldu, demiş. Ne oldu ? Tam İlmihal okuyordum. Tam böyle bir satır geldi, her 

taraf ışıklandı. O ışıklar tek tek Hüseyin Hilmi Işık yazıyordu. Alt satıra geçiyorum. Yine 

Hüseyin Hilmi Işık yazıyordu. Bu nedir, demiş. Bizim hanım da, Babam derdi ki; 

kitaplarımı okuyanlar satırları arasında beni bulurlar. Sen buldun, tebrik ederim, demiş. 

Yetmez mi ? Onun için, Mükatebe, yani okumak. Nısf-ı mükaleme gibidir. Yani, bir saat 

kitap okursan yarım saat Mübarekler ile sohbet etmiş gibi olursun. Allah de... Bundan 

daha beleş ne olur ki. Efendim, biz Mübarekleri göreceğiz, dersen işte Tam İlmihal 

orada. El mükatebe yani kitap okumak, nısf-ı mükaleme, yarı sohbet gibidir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Son nefesimizde dikkat edelim. Allah 

kabir azabından muhafaza etsin. Eğer 

etini yediğimiz hayvanlar kabir azabını 

işitmiş olsalar, insanlar yiyecek bir 

dirhem et bulamazlar, hadis-i şerif bu. 

Öyle bir yer orası. Bir kapı aralığına 

veyahutta bir yere parmağın veya 

tırnağın sıkıştığı zaman feryat 

edersin. Tövbe ya Rabbi tövbe... 

Aklıma ne geldi. Muhtesim abi var. Biz 

Bahariye yedek subay okuluna gittik. 

Muhtesim abi, sana ilmihal vereyim oku, dedim. Yok, ben Abdülhay hazretlerine 

mensubum, ben kadiriyim, dedi. Allahü ekber. Peki abi kadiri ol. Bir şey demedik yani. 

Bu da bir fıkıh kitabı... Olmaz, dedi. Peki... Gene bir müddet sonra; Muhtesim abi, bak 

namazdan bahsediyor, oruçtan bahsediyor, dedim. Yok, ben kadiriyim. Abdülhay 

efendiye mensubum, dedi. Peki abim. Tamam. Bir gün gene yedek subayız, Bahariye 

şubesinde. Bunun rengi olmuş bembeyaz. Dedim Muhtesim abi ne oldu. Dedi gel gel 
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sana mühim bir şey anlatacağım. Peki buyurun. Dedi ben mahvoldum. Ne oldu dedim. 

Gece rüyamda, başım bir kapının aralığına sıkışmış. Kurtulmam mümkün değil. Ama 

nasıl bağırıyorum. Yetiş ya gavs. Yetiş ya gavs diye Abdülkadir-i Geylani hazretlerini 

çağırdım, mübarek geldi. Şöyle kapıyı bir tuttu. Benim başım kurtuldu dedi. Aferin, 

sonra. Bir kart çıkardı, bir kartvizit. Kartviziti önüme koydu. Baktım, Allah Allah, 

kartvizitte Hüseyin Hilmi Işık yazılı. Gavs-ı azam, Hocanızın ismini verdi bana, dedi. 

Dedim daha ne istiyorsun. Tamam tamam abi dedi anladım. İlmihali ver bana, dedi. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Muhtesim abi ona verdiğim Tam İlmihali 

okumaya başladı. Aradan bir müddet geçti. 

Abi gene bir şey var, dedi. Ne var dedim. 

Rüya gördüm, dedi. Efendim çıkalım 

yukarıya. Bir odamız var bizim. Benim halim 

ne olacak, dedi. Ne var dedim gene. Akşam 

Tam İlmihali okuyorum. Rüyamda Fatih'e 

gittim dedi. Kapıyı çaldım, Mübarekler çıktı. 

Ben hemen içeri girmeye çalıştım. Durun 

kardeşim girmeyin içeriye, buyurdular. 

Gittiler uzun sopalı bir süpürge getirdiler. Bir 

başladılar beni süpürmeye. Ama toz oldu her 

taraf. Bir vuruyorlar toz. Bir vuruyorlar, her 

tarafım tozlanmış adam akıllı. Hocamız 

böylece her tarafımızı rüyamda temizlediler, dedi. Allah rahmet eylesin. Mübarekler 

emeği boşa vermiyorlar. Çok çok güzel hatıralarımız var. Çok güzel günlerimiz var. Allah 

muhafaza etsin. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Ben bazı arkadaşlara şaşıyorum. Yani 

birilerine bazan kızıyorum. Allah var. 

Nesine güveniyor ki. Yok şunu 

alacam yok bunu alacam. Dedim 

Allah'tan korkun. Ömrün yetecek mi 

senin onları almaya. Kalbin durduğu 

zaman kim kurtaracak seni bu 

fırtınadan yahutta bacağın kırıldığı 

zaman... Onun için lütfen. Bizi O 

yarattı. Her an varlıkta durduran O. 
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Emanetini bir gün alacak olan O. Böyle yüce bir Allah bize kefilken sen gidip başkasının 

kefaleti ile hayatımı garantiliyorum, nasıl diyebiliyorsun. 

 

Geçen gün biz Kastamonu'ya gittik. Orada bir mübarek zat var. Şaban-ı Veli hazretleri 

"rahmetullahi aleyh". Onu ziyaret ettik. Sonra bizi Mevlana Halid-i Bağdadi hazretlerinin 

halifesi varmış, Ahmet Siyahi efendi, tam Nakşibendi. Kabri, bir tümsek üstünde. 

Kendisi ailesi çoluk çocuğu orada. Garip çok garip. Ona da okuduk. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mahşer azabı var. Allah korusun. Ellibin 

sene. Yer beton, tek ağaç yok, gölge yok. 

Güneş bir mızrak boyu inmiş. Mahşerde elli 

bin ahiret senesi beklenecek. Mevlana Halid 

"kuddise sirruh" hazretleri buyuruyorlar ki; 

Bu yolun büyüklerini tanıyan, onlarında 

yolunda giden, onların izinde gidenler için, 

mahşer, iki rekat namaz kılacak kadar 

zaman. Arşın altında... Tebrik ederim, 

mübarek olsun. İşte mübarek Hocamızı 

tanımak nelere sebep olacak. Mahşerde elli 

bin senelik zaman; iki rekat namaz kılacak 

kadar ve Arşın altında, suların başında. Mizan var. Elbette var. Ama cenab-ı peygamber 

orada. Çünkü sordular. Ya Resulallah, siz ahirette nerede bulunursunuz ? Kim sıkıntıda 

ise onun yanındayım, buyuruyor. Terazi ise terazi. Neresi ise ben ümmetimi bırakmam 

diyor. Sırat köprüsü var. Arkadaşlarımız inşallah yıldırım gibi geçecekler. Çünkü bir 

arkadaş anlattı. İmam-ı Rabbani hazretlerini rüyamda gördüm. Böyle 25-30 cm 

genişliğinde bir nehir. Bir iki karış da derin yani nehir denmez, küçük bir arık. Mübarek 

buyurmuş ki, sizin bütün çekeceğiniz zahmet, buradan atlamaktır. Hadi atlayın, doğru 

Cennete. Allah de... Gittik Cennete inşallah. Velhasıl arkadaşlar, büyük nimete 

kavuştuk. 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. 

O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

22.04.2010, Gazetenin 40. yıldönümü yemeğindeki sohbetinden... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birgün Tercüman gazetesinden bizi seven birisi geldi; Efendim, Tercüman sağcı bir 

gazete dedi. Evet, biz de okuyoruz, dedim. Siz de sağcı bir gazete çıkarıyorsunuz, bir 

randevu alsam, acaba Kemal Ilıcakla görüşür müsünüz? Biraz fikirlerini alsanız, dedi. 

Tabii, memnuniyetle, dedim. Randevu aldı. O zaman daha Cağaloğlu'nda oturuyorlar. 

Gittik. O zaman Tercüman sekizyüzbin satıyor. Türkiyenin en büyük gazetesi. Hürriyet 

falan hepsi sonra... Tam öğlen vaktiydi, o da yemek yiyordu. Oturduk, ne var dedi. 

Efendim, Hakikat diye bir gazete çıkarıyorum, sizi de seviyoruz. Hep Tercüman 

okuyoruz, başarılı olmam için, acaba ne tavsiye edersiniz, dedim. Kapat onu, dedi. 

Lisanı da vurguluydu. Benim söyleyeceklerim bu kadar, dedi. Peki dedim. Aradan yıllar 

geçti, bir gün telefon etti. Enver, ben çok insana iyilik ettim, sana hiç iyilik etmedim. 

Ama evime hacizler geldi, bana yüzelli milyon para gönder, dedi. Peki dedik, gönderdik 

ve hacizden kurtardık. Fakat ölünceye kadar bizi daima iyi andı, biz de onu iyi anıyoruz 

ve Allah rahmet eylesin, diyoruz. Hani derler ya, düşmez kalkmaz bir Allahtır. Hepimiz 

burada çok rahat oturabiliyoruz, çok rahat yemek yiyebiliyoruz; ama Allah muhafaza 

etsin, bir trafik kazası veyahut da başka bir şey ile, hepimizin başına bir hadise gelebilir. 

O halde, her an, her bakımdan çok muhtaç olduğumuz yüce Allaha güvenmeliyiz, ne 

istiyorsak Ondan istemeliyiz. Eğer isteyecek ağzımız yoksa, ağzı temiz olan birilerine 

söyleriz, ne olur benim için dua et deriz, o da kabul eder. 

 

Çok acı ve tatlı günler geçirdik. Düşünün ki, Türkiye 1970 ile 2010 arasında kaç 

hükümet geçirmiş, kaç ihtilal ve ihtilale benzer olaylar olmuş, kaç başbakan değişmiş! 

1986, 1994 ve 2000 senesinde müthiş bir ekonomik kriz olmuş, hâlâ kalıntıları devam 

ediyor. Ve ayaktayız! Gerçi yatağa düştük ama.. Şaka değil, sekiz-dokuz tane ameliyat 

geçirdim. Burada hergün tiraj artıyor, Enver abi de orada böbreği patlamış, ameliyat 

oluyor. Her bakımdan kolay değil. Hem ekonomik idare, hem insan idaresi, hem de 
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siyaset idaresi. Dışarıdan kolay gözüküyor. Hatta sevmek ve tenkid etmek de basit 

gelebiliyor. Ama kazın ayağı öyle değil. Ateş düştüğü yeri yakar. Ufak bir yanlışınız, 

insanın başına çok büyük işler açar. Onun için, başarılı olmak, devam etmekle anlaşılır. 

Bugün Bâb-ı âlide gazetesini kurup da devam ettiren bir gazetedir. Maşallah, kırk 

yaşında bir delikanlı hâlâ aramızda. Geceleri sayma! Geceleri saymazsan, Enver abi 

otuzbeş-kırk yaşında. 

 

Bir ilkokul öğretim müdürü, Manisa'dan mektup yazmış. Efendim, sizin güler yüzünüz, 

sahtekarlık göstermiyor. Bu güler yüzünüz, samimi olduğunuzu belirtiyor. Ama sebebini 

anlamıyoruz. Bir insanın derdi, hastalığı olmaz mı? Bütün bunlara rağmen, siz nasıl 

gülebiliyorsunuz, demiş. El cevap: Enver Ören, ölüm ve ölümden sonrasına hazırlıklı 

olmaya çalışan bir vatandaştır, neşesi oradan kaynaklanmaktadır. Çünki herkesin telaşı, 

son anda arabaya veyahut da vapura, tayyareye binerkendir. Ya bir şey unutmuştur, 

ya bir şey hazırlayacaktır. Ben de gece gündüz ona hazırlanıyorum. Vasiyetler tamam, 

bulabilirsen, miras tamam.. Sonuç: Elhamdülillah, aranızdayım. 

 

- devamı haftaya - 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu sabah İmam-ı Rabbani hazretlerinin 

mübarek bir cümlesini okudum. Hak 

Sözün Vesikalarında var. Orada İmam-

ı Rabbani hazretleri buyuruyor ki; Beni 

doğrudan doğruya sevenlerin veyahut 

da vasıtalı olarak sevenlerin, hepsinin 

ismini, adresini biliyorum, isterlerse 

tarif ederim, hepsini gösteririm. Hem 

de, kıyamete kadar gelecek olanların 

hepsini Rabbim bana bildirdi. Hepsini 

Cennete götürürüm. Onun için, İmam-ı Rabbani hazretleri buyuruyorlar ki; Bu büyükleri 

tanıdıktan sonra, bunları sevdikten sonra, onlara peki dedikten sonra, edepsiz ol, 

patavatsız ol, gene sen azizsin ve makbulsün. Onun için, Allahü tealanın ihsan ettiği bu 

nimet yanında, ne varsa sıfırdır. Çünki bu, ateşten kurtarır, öteki ateşe götürür. Onun 

için, Allah akıl noksanlığı vermesin. Çünki insanın aklı arttıkça, kefene hasreti artar, 

ahiret sevgisi artar. Nitekim, peygamberlerden sonra insanların en yücesi, Ebu Bekr-i 

Sıddık'tı 'radyallahü anh'. Peygamber efendimiz 'aleyhissalatü vesselam' tarif etti, 

yürüyen ölü görmek isteyen, Ebu Kuhafenin oğluna baksın. Yani Ebu Bekr-i Sıddıka 

baksın. Yürüyen ölü. Yani kendisini hep kefende görüyor. Akıllı olduğu için... 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Elhamdülillah, maşallah. Allah 

bugünlerimizi gösterdi. Çok özlediğim, 

çoktan beri göremediğim, görmeyi de 

çok arzu ettiğim arkadaşları görüyorum, 

Allah için çok seviniyorum. Allah bu 

sevgiden ayırmasın. Amin. 

 

Bizim dinimizde bağlamak, iple, parayla, 

mevkii ile değildir. Bizim dinimizde 

bağlamak, bağlanmak, sevgiyle olur. 

Allah rahmet eylesin, Allahü teala 

şefaatlerine nail eylesin, bir gün mübarek Hocamız "kuddise sirruh" buyurdular ki; 

Kardeşim, El mer'ü meâ men ehabbe. Dünyada kim kimi severse, ahirette onunla 

beraber olacaktır. Buradaki meâ kelimesi, Fransızca liyazon demek, yani bağlamaktır. 

İşte efendim, bu bağlamak, meâ demek, sevgi demektir, buyurdular. Sevgiyle 

bağlananları kimse koparamaz. Menfaatle bağlananlar, koparılır. Ama aşk sardı mı, onu 

ancak âşıklar anlar. Allahü teala bize o büyüklerin sevgisini nasip etsin. Amin. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Tam İlmihal Seadet-i Ebediyyenin son 

sözü var. Bir risale, kitap gibi. Her 

defasında yeni bir şeyler 

öğreniyorum. Hele hele bir iki gündür 

ağzımın tadı kaçtı, içime bir korku 

geldi. Orada Mübarekler Cehennemi 

anlatıyorlar. Yedi tabaka olduğunu, 

en üst tabakanın, en hafifi olduğu 

halde, dünya ateşinden yetmiş kat daha şiddetli olduğunu yazıyorlar. İkinci katta, 

Tevratı bozanlar, üçüncü katta, İncili bozanlar, dördüncü katta, ateşe, güneşe tapanlar, 

beşinci katta, ineğe tapanlar, altıncı katta, ateistler, inkârcılar, yedinci katta, en kötüsü 

iki mim harfi; mürtedler ve münafıklar... Mürtedden Allah korusun, münafık olmak ise 

çok tehlikeli! Yani cenab-ı Hak hep içimizi, dışımızı, her şeyimizi biliyor; fakat menfaatin 

icabı Rabbimizin bildiğinin aksine bir şey söylüyorsun veyahut da bir şey anlatıyorsun. 

Veyahut da birisi size bir emanet veriyor, bu emanete riayet etmiyorsunuz, bu, 

neredeyse münafıklığa giriyor. Emanete hainlik çok tehlikelidir. Yani, her tarafımızı 
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korku sardı. Tabii her ateşin suyu vardır. Mübarek Hocamız bir gün buyurdular ki; Şu 

insanlar yalnız sonsuz kelimesini bir düşünse, eli ayağı titrer efendim, yemek yiyemez, 

buyurdular. Sonu yok! Azıp kurdurmanın zamanı değildir. Mahcup ve mahzun bir 

vaziyette, Allahü tealanın yardımına muhtacız. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birgün Abdullah-ı Dehlevi "kuddise sirruh" 

hazretlerini korku sarmış. Abdullah-ı 

Dehlevi hazretleri buyuruyorlar ki; Bir gün 

beni bu ateş sardı. Ya Rabbi, bilerek veya 

bilmeyerek bir hata işlemişsem, Cehennemi 

hak etmişsem, adaletinle beni oraya 

gönderirsen... derken, cenab-ı Peygamber 

'aleyhissalatü vesselam' tecessüm etti. 

Peygamber efendimiz 'sallallahü aleyhi ve 

sellem' buyurdu ki; Kimin kalbinde benim sevgim, benim ismim varsa korkmasın, benim 

olduğum yeri ateş yakmaz. Hiç olmazsa yüz defa salevat-ı şerife getirelim de bir irtibat 

kurulsun. 

 

Bir gün Peygamber efendimiz 'sallallahü aleyhi ve sellem' Eshab-ı kiramla beraber 

otururlarken, birisi orada misafirmiş. Melekler gelmiş, başta Peygamber efendimiz 

olmak üzere, hepsine su döküp, abdest aldırmışlar. Buna gelince, yüzüne bile 

bakmamışlar ve melekler gitmişler. Peygamberimize gelmiş, ya Resulallah, ben de 

müslümanım, ben de senin ümmetindenim. Elime döksünler diye su istedim, bırakıp 

gittiler, demiş. Sen kimsin, buyurmuşlar. Aman efendim, ben filan oğlu filanım, demiş. 

Ben seni tanımıyorum. Günde kaç defa bana salevat-ı şerife getiriyorsun ki, ben seni 

tanıyayım. Benimle ne irtibat kuruyorsun, buyurmuşlar. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birgün Resulullah efendimizin "aleyhissalatü 

vesselam" huzuruna iki şahitle bir yahudi 

gelmiş. Ya Muhammed "aleyhisselam", senin 

ümmetinden filan kişi gece geldi, ahırdan 

devemi çaldı. Şimdi deve onda, demiş. 

Deveyle beraber çağırın, buyurmuşlar. 

Deveyle beraber gelmiş. Yahudiye, şahidin var 

mı, buyurmuşlar. İki şahit.. Bizim dinimizde 

itiraf ve şahit çok önemlidir. Şahitlere, bu 
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develer kime aitti, buyurmuşlar. Efendim, yahudinin demişler. Müslümana dönmüş, bu 

gece ahıra girip bu deveyi çaldın mı, buyurmuşlar. Efendim, vallahi billahi yapmadım. 

Aklımdan bile geçmez, demiş. Peki şahidin var mı, buyurmuşlar. Ya Resulallah, şahidim 

yok, demiş. Din hükmüne göre, şahitlerin verdiği bilgiye göre, deve yahudiye aittir fakat 

hırsızın da cezası verilecektir. Dediler, şahit getir, şahit yok. Ya Resulallah, bana iki 

dakika müsaade eder misiniz, dedi. Resulullah; Ben izin verdim git, buyurdu. Diğer 

tarafa gitti, iki rekat namaz kıldı. Elini açtı, Dedi, Ya Rabbi! Ben her gece yatağa 

yatmadan evvel, uyumadan evvel, cenab-ı Peygambere "aleyhissalatü vesselam", hiç 

aksatmadan on salevat-ı şerife okurdum. Ya Rabbi, eğer bu senin indinde makbul 

olduysa, beni bu dertten kurtar. Geldi, deve ayağa kalktı. Deve dedi ki, Ya Resulallah, 

bu yehudi yalan söylüyor. Ben bu Müslümanın devesiyim. Yahudi, devenin konuştuğunu 

görünce zaten kaçtı. O şahitler de kaçtı. Cenab-ı Peygamber o Müslümana dedi ki; Gel 

bakalım buraya, sen Allahü teala'ya ne söyledin? Dedi ki; Ya Resulallah, benim bir 

âdetim var, ben her gece yatmadan evvel size on salevat-ı şerife okurum. Allahü teala 

da bu on salevat-ı şerifeyi kabul etti, deveyi dile getirdi. Hazret-i Peygamber 

"aleyhissalatü vesselam" buyurdu ki; Sen ki bana her gece on salevat-ı şerife 

okuyorsun, Allahü teala senin dünyada nasıl elini kesilmekten kurtardıysa, ahirette de 

Cehennem'de yanmaktan kurtaracak. Arkadaşlar, söz verin her gece şunu okuyalım. 

Dünyada elini kesilmekten, diğer tarafta da ateşte yanmaktan kurtarıyor. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Şimdi İlmihalin son sözünden çok 

mühim bir şey anlatacağım. Mübarekler 

orada anlatıyorlar, buyuruyorlar ki; 

Güneşin karşısına bir ayna konsa, 

aynanın karşısına başka bir ayna konsa, 

bu aynadaki görüntü, öbür aynada da 

görünür. Bir başka ayna konsa, güneş 

orada da görünür. Ta ki, ayna devam 

ettiği müddetçe.. Ama sıra tahtaya 

gelirse, görüntü biter. İşte güneşin 

görüntüsü, böyle aynadan aynaya 

intikal ettiği gibi, Peygamber efendimiz de 'aleyhissalatü vesselam' manevi bir güneştir. 

Dünyadaki bütün müslümanların hepsine gelen rüşd ve hidayetin, vilayetin kaynağıdır. 

O, bir güneştir. Aynanın karşısında aynalar vardır, o da Eshab-ı kiramdır. O güneş 

evvela Eshab-ı kiramın aynalarına yansıdı. O aynalardan da, müteselsilen dünyadaki 

bütün müslümanlara intikal etti. Bizim en büyük şansımız, Peygamberimizin 

'aleyhissalatü vesselam', kalbimde ne varsa Ebu Bekr-i Sıddıkın kalbine aktardım, 

buyurmasıdır. Ebu Bekr-i Sıddık da, kalbinde olanları Selman-ı Farisi'ye aktardı, 

müteselsilen ta mübarek Hocamıza kadar intikal etti. Şanslı olduğumuz taraf, arada 

tahta yoktur. Yani bid'at, kütük yoktur. Hep aynadan aynaya intikal ettiği için, cenab-ı 

Peygamberin kalbinden çıkan nur ne ise, o nura hepimiz kavuştuk. Bu nur inşallah bize 
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hem dünyada, hem kabirde, her yerde yeter ve yetişir. Çünki mübarek Hocamız 

buyurdular ki; O nur bir cevherdir, Allahü teala o nuru çöplüğe koymaz. Bu yolun 

büyüklerini, Mübarekleri sevenlerin kalpleri o kadar kıymetlidir ki, Allahü teala bu 

cevheri o kalplere koymuştur. 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

22.04.2010, Gazetenin 40. yıldönümü yemeğindeki sohbetinden... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Napolyon Bonopart bir savaşı kaybetmiş. Askerin üçte ikisi gitmiş, barut bitmiş. Herkes 

yara bere içerisinde, o gece generaller toplanmış, efendim ne karar vereceksiniz, 

demişler. Yani gece mi kaçalım, gündüz mü gidelim, ne yapalım? Hepsini tek tek 

dinlemiş. Hepsinin müşterek fikri, burayı terk edelim, hiç halimiz kalmadı. Ama karar 

yine Napolyonun. Şimdi kararımı veriyorum demiş, ayağa kalkmış, yarın sabah şafakla 

beraber hücum, demiş. Yeni bir takviye mi geliyor, yoksa bilemediğimiz bir şey mi var, 

demişler. Bugüne kadar bilemediyseniz, zaten bilemezsiniz. Neden bu kararı verdiğimi 

size anlatayım demiş, ayağa kalkmış, Napolyon burada, demiş. Yarın hücum! Onun için, 

Enver abi burada, yarın hücum! Hem aboneyi arttırmaya, hem yüzelli sayfanın yüzelli 

gün devamlı çıkmasına. Bugün gazete yerinden kalkmıyor, bari parça parça bakayım, 

dedim. Hayırlı, mübarek olsun. Emeği geçen arkadaşlardan Allah razı olsun. Aramızda 

olup da vefat eden bütün arkadaşlarımıza, kardeşlerimize, büyüklerimize, Allah rahmet 

eylesin. Bu otobüs, mutlaka bazı yerlerde duracak, yolcular inecek, bazı yerlerden 

yenileri binecektir. Ama boşalmadan dolmak olmaz. İnsanlar da kendilerinden 

vazgeçmedikçe, Hakka kavuşamaz. Hakkı bulmanın, Hakka kavuşmanın yolu, kendini 

tanımaktan geçer. Kendisini tanımayan insan, başkasını hiç tanıyamaz. Kendisini 

tanıması için de, aynaya bakması lazımdır. Çünki insan kendisini görür ama, başkasını 

göremez. Ayna da, ahlakı düzgün, dindarlığı tam, Ehl-i sünnet âlimlerinin hayatlarını 

okumak, onlarla hemhâl olmaktır. Nasihatlerini dinlemekte fayda vardır. Nefsimize ağır 
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da gelse, sonuç yine onların dediği olacaktır. Nereye kaçsak, sonunda yine orada, 

onlarla olacağız. Bir mübarek zât buyurmuş; Ölüm tek bir kapıdır, herkes oradan 

geçecektir. Orada ayrı bir vip kapısı veyahut da vip salonu yoktur. Zengin, fakir bir, 

herkes aynı kapıdan geçecektir. Yalnız şanslı olduğumuz taraf varsa, tek başımıza 

olursak kaybedebiliriz, kaybolabiliriz; ama birkaç kişi yanımızda olursa, hiç korkmayız. 

Çünki cenab-ı Hak kulları arasından birini seçerse, severse, onunla beraber olanların 

hepsini afv ediyor ve hepsini kabul ediyor. O iyinin hatırı için, hatalarıyla, suçlarıyla 

birlikte, hepsi iyiler zümresine yazılıyor. Onun için, cenab-ı Peygamber 'aleyhissalatü 

vesselam' buyuruyor ki; Din-ül mer'i din-ül halilihi. İnsanın dini, dostunun dini gibidir. 

Herkes ama herkes, kendi inancında olanlarla hemhâl olur, birbirini sever. Yabancılarla, 

başkalarıyla eğer frekans tutmuyorsa, uzun süre yaşayamaz, rahat edemez. Nitekim, 

Allahü teala Kur'an-ı kerimde, ettayyibatü littayibine vel habisatü lil habisine, 

buyuruyor. İyiler iyileri bulur, rahat olur. Kötüler kötülerle buluşur, onlarla rahat eder. 

Ama sonunda iki ayrı otobanda yürüyen insanlar, her otobanın varacağı noktada 

şaşırmayacaklar, niye ben buraya geldim demeyecekler. Çünki kendi tercihleriyle o yola 

girdiler. Havaalanında insan kendi parasıyla istediği yere gidebilir. Hiç kimse ona niye 

buraya gittin, diyemez. Ama hiçbir uçak havada kalmadığına göre, o da bir yere 

inecektir, indiği zaman sürprizle karşılaşmamak için, hangi tayyareye bineceğini biraz 

araştırması lazımdır. Çünki dinde zorlama yoktur. Ama elbette ki, izâhât vardır. 

Anlatmak vardır, kabul etmek veyahut da etmemek, şahsa kalmıştır. Ahirette hiç kimse 

ben duymadım, ben bilmiyordum diyemez. Hele bu memlekette, hele bu yerlerde! 

Bilmeyenlerle bilenler arasındaki fark, farklıdır. Hadi bilmeyenler bir derece. Bilip de 

yapmayanlar.. Onlar için sıkıntı daha büyük olacaktır. 

 

Netice: İşte kırk yıl geçti, otuz yaşında bir delikanlı, Enver abi, yetmiş yaşına geldi ve 

elhamdülillah, bu günlere erişti. Tabi engebeli bir yol olmakla birlikte, hamd olsun, yine 

buradayız. Birçok arkadaşlarımızı, beraber yola çıktıklarımızı da burada görüyorum. Çok 

mutlu oluyorum ama göremediklerimiz de var. İnşaallah ahiretten bize dua ederler. 

 

Rabbim tekrar buluşmayı nasip etsin. Sıhhat afiyetle hizmetlerimizin devamını nasip 

etsin. Her türlü fitneden muhafaza etsin. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Enver abi aramızda, korkmayın. 

Ama inşallah cenab-ı Hak biraz daha 

ömür verir de, iyi günler devam 

eder. Mübarek Hocamız buyurdular 

ki; Efendi hazretlerinin "kuddise 

sirruh" anlattıklarından en çok 

üzüldüğüm, mübareğin buyurduğu; 

bugünleri çok ararsınız, çünki 
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aranızda misafirim, buyurmasıydı. Onun için, hepimiz birer misafiriz. İnşallah bugünleri 

aramayız; ama herhalde aranır. Hizmetlerden, kitap satışlardan, okumalardan çok 

memnunuz. Hele hele Cuma günü yapılan okumalardan son derece mutluyuz. 

Mübareklerin ruhu şâd olsun, öyle bir çığır açtılar. Çok insanlar bu hatimlerden, salevat-

ı şeriflerden istifade ediyorlar, ruhları şâd oluyor. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyurdular ki; Beni görmek 

isteyenler çok, biliyorum. Fakat vaktim 

yok. Kim beni görmek istiyorsa, 

kitaplarımın satırlarının arasındayım. 

Onun için, Mübareklerin kitapları 

varken, başka işlerle uğraşmak, akıl 

kârı değildir. Mühim dahi olsa, ehem 

varken mühim tercih edilmez. Daha 

çok faydalanılanın önünü kesmek, 

tıkamak, uygun değildir. 

 

Sonra hepinizin bildiği gibi; bir şeye kavuşan, her şeye kavuşur. O bir şeye 

kavuşmayan, hiçbir şeye kavuşamaz. Zaten Tam İlmihalde her şey var. Tam İlmihalde 

Son söz bahsi var, onu okuya okuya bitiremiyorum. Başka şeye niye ihtiyaç duyayım 

ki? Defalarca dinledim, belki yine defalarca dinleyeceğim. Çünki orada her şey var. O 

konuda baştan aşağıya dinimizi ne kadar güzel anlatmışlar. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Efendim, bu iftarı Enver abi verdi. 

Dolayısıyla, gelen bütün arkadaşlara 

teşekkür ve dua ediyorum. Bu yemeği 

hazırlamakta çok emeği geçen 

arkadaşlarımıza da teşekkür ediyorum. 

İnşallah yediklerimizle cenab-ı Hakkın 

dinine hizmet etmek güç ve kuvvetini 

kazanmış oluruz. 

 

Helal lokmayla beslenen vücudun en iyi 

istifadesi, kalbin nurlanmasıdır. Çünki, kalp çok hassastır. Kalp, bir havuzdur; ama 

madde değildir. Madde olsa, tek başına bulunabilir. O, bir madde değildir. Bir kuvvettir. 
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İnsan vücudunda onun bulunabileceği organ, yürektir. Nasıl ki, ampulün içinden sıcaklık 

geçince o ince teller ışık veriyorlar.. Nefs de, akıl da öyledir.  

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsanın kalbine gelenler, iki kaynaktan 

gelir. Mübarekler buyuruyorlar ki; İnsanlar 

başlangıçta aldıkları zevkin nefsten mi 

geldiğini, kalpten mi geldiğini ayıramazlar. 

Halbuki neftsen gelen zevk ile kalpten gelen 

zevk, çok farklı şeylerdir. Biri Cennete, biri 

Cehenneme götürür. Bunları ayırmak çok 

zordur. Fakat insanlar zamanla ibadet 

yapmak, Allahü tealanın ismini çok zikr etmek suretiyle, kalp yavaş yavaş nefsin 

tesirinden ayrıldıkça, kendi zevkini bulmaya başlar. Ötekisi zaten kendi zevkine devam 

ediyor. Ama kalp kendi zevkinden bîhaber iken, o yaptığı ibadetler sebebiyle, Kur'an-ı 

kerim okumanın, namaz kılmanın, sohbetin çok zevkli olduğunu, hele hele konuşan 

birisi güler yüzlü-tatlı dilli ise, çok tatlı olduğunu anlar. İşte bu zevkler ayrıldığı zaman, 

hak ile batıl ayrılır. Başlangıçta, hepsi birdi. İşte Mübarekler buyurdular ki; Kalbin bu 

zevkleri ayırabilmesi için, onun güçlenmesi, kuvvetlenmesi lazımdır. Onun gücü ve 

kuvveti, ibadetlerdedir, haramlardan sakınmaktadır. Ama en kıymetli, en güçlü ilaç da, 

gene sohbettedir. Çünki büyükler buyuruyorlar ki; Hiçbir üstünlük, hiçbir şifa, 

sohbetinki kadar olamaz. Çünki insanın bütün organlarına hitap eder. Sonra 

büyüklerden bahsedildiği için de, Onların ruhaniyetleri buraya gelir. Biz bilsek de, 

bilmesek de, anlasak da, anlamasak da, karpuzun güneşin enerjisini anlamadığı gibi, 

insan o ruhlardan istifade eder. Bilmek şart değildir. Karpuz güneşten aldığı enerji ile 

olgunlaştığını biliyor mu? İşte Onlardan çok bahsedince veya bahsedilen yerlere gidince, 

insanın kalbi yavaş yavaş kendine gelir, kendini tanımaya ve doğru ile eğriyi ayırmağa 

başlar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün birisi Mübareklere, Efendim, siz 

çok hocanızdan bahsediyorsunuz. 

Neler öğrendiniz ki, bu kadar 

seviyorsunuz, bu kadar çok şeyler 

anlatıyorsunuz, diye sordu. 

Mübarekler buyurdular ki; Ya efendim, 

ben önceleri kim sevilir kim sevilmez, 
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bilmiyordum. Hangisi eğri, hangisi doğru, bilmiyordum. Bu mübarek zât bana, bu sevilir 

bu sevilmez, bu iyi bu kötü diye anlattı, ondan sonra öğrendim, buyurdular. 

 

İki gün evvel Bursa'ya gittik. Gece rüyamda Mübareklerle, yukarıya, Efendi hazretlerinin 

camine gitmişiz. Kapının yanında su tulumbası, onun yanında da bir bank var. Bankın 

üzerinde oturuyoruz. Allah rahmet eylesin, Mübarekler bir şeyler anlatırken ağlamaya 

başladılar. Efendim, bu binada, bu evde, bu camide, ne sohbetler oldu, neler oldu neler 

oldu.. Bu yerin duvarlarında, her yerinde feyz ve bereket var. Efendim, bu binanın 

kendisi değil, gölgesi bile insana fayda verir. İnsan gölgesinden bile istifade eder, 

buyurdular. Onlar ağlarken biz de ağladık, bir uyandım ki, yaşlar devam ediyor. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular ki; Ben Efendi 

hazretlerini tanımadan evvel, bambaşka 

bir yoldaydım. Her şey benim olsun, ben 

şöyle yapayım, böyle olayım diye gözüm 

yükseklerdeydi. Fakat tanıdıktan sonra 

anladım ki, asıl iş, asıl insanlık, kendini 

tanımaktır, kendisinin hiçbir işe 

yaramadığını, ancak o büyüklerin 

muhabbetiyle biraz şeref kazanacağını 

anlamaktır. Onun için, abdiyyet, kul 

olmak, makamların en yücesidir. Peygamber efendimize 'aleyhissalatü vesselam' siz 

kimsiniz, diye sorarlar; Abdullah, derdi. Yani, Allahın bir kulu. Abdiyyet, tasavvufta en 

büyük derecedir. Ama karşında, ademiyet, yani yok olmak vardır. İnsan ne kadar yok 

olursa, o kadar var olur, o kadar yüce olur. Çünki nefsin arzularını yerine getirenler, 

nefsleriyle beraber haşr olacaklardır. Allahü tealanın emir ve yasaklarını yerine 

getirenler, Allahü teala ile haşr olacaklardır. Onun için, tercih bize kalmıştır. Sonunda 

pişman olacağımız, bırakacağımız mesleği, bugünden terk edelim, bırakalım. Ahirette 

yapılan bütün hizmetler içinde, yalnız ve yalnız ihlâslı olanlar ayrılacaktır. İhlâssız 

olanlar bize bırakılacak, işe yaramayacaktır. Peygamber Efendimiz 'aleyhissalatü 

vesselam' buyurmuş ki; En büyük müflis, çok ibadetle, çok hizmetlerle ahirete gelir; 

fakat kendisine ait olanlar kendisine bırakılır, Allah için olanlar bir tarafa ayrılır, bakarsın 

ona bir şey kalmamış. Kul hakkı ile gitmiş, ihlassız gitmiş, niyeti bozuk gitmiş.. Bunların 

hepsi kendisine bırakılmıştır, cenab-ı Hak bunları kabul etmez. Bize bırakılanlar, 

başımıza iş açar. 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. 

O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

1991 senesi ağustos ayında, bir haftalık tatile çıkacaktık. Enver abilerden izin almak 

için gittiğimde, akşama misafirliğe gidecekleri abinin evine beni de davet ettiler. Orada, 

bir müslimanın evi şöyle şöyle olmalıdır diye tarif ediyorlar ve bunları anlatırken beni 

muhatap alıp bana anlatıyorlardı. Ertesi gün biz tatile çıktık. Birkaç gün sonra bizim 

bulunduğumuz apartmanda bazı hadiseler olmuş, hemen İstanbul'a dönmemiz icab etti. 

İstanbul'a dönünce olanları Enver abilere anlattım. Evinizi hemen değiştirin buyurdu. 

Birkaç saat içinde ilk bulduğumuz ev, üç gün evvel Enver abilerin tarif ettiği eve tam 

olarak da uyuyordu. Bu evi alalım mı diye sormağa gittim. Efendim, geçen gün ev 

konusunda anlattıklarınızı bendeniz'e söylemişsiniz, bugün anladım dedim. Bu evi 

hemen al buyurdular. Nasıl alacağımı tarif edip dua ettiler. O zaman imkanım olmadığı 

halde Ever abilerin duası ile çok kolay oldu. Eve taşınınca ilk misafirimiz Enver abilerdi, 

o gün evi gezip şuralarını şöyle yapın diye tavsiyelerde bulundular ve kahve içtikleri 

odada üstteki resim hatıra kaldı. 

 

Yemekten sonra sohbet ederken Enver abiler buyurdular ki; 

 

İmanın alameti, hubbu fillah buğdu fillahdır. Bir insan ahiretde, nerede ve kimlerle 

olmak istiyorsa, bunu dünyada tercih edecek. Allahü tealanın veli kullarını ne kadar çok 

severseniz ve onlara karşı ne kadar edepli olursanız, o büyüklerden o kadar çok feyz 

alırsınız. Allahü teala sizi yükseltir. Bu büyüklere karşı edebi, muhabbeti olmayan 

mahvolur. Allahü tealanın bir kulunu sevmesi, O'nun çok sevdiği veli kullarının kalbine 

girmeğe, onların sevmesine bağlıdır. Bu büyüklerin, bir kişiyi kabul etmesi, Peygamber 

efendimizin ve Allahü tealanın da kabul etmesi demektir. Bu büyüklerin bir kişiyi 

sevmemesi, o kişiyi Peygamber efendimizin ve Allahü tealanın da sevmemesine sebep 

olur. Son nefesde beyindekiler silinir, kalbdekiler kalır. Kalbde neyin muhabbeti varsa 

imanla ölmek veya imansız ölmek bu sevgiye bağlıdır. Kurtulmanın çaresi, kurtulanlarla 

beraber olmakdır, onları sevmek, onların yolunda olmaktır. 

 

- devamı haftaya - 

 

Fî emanillah 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Sizleri görünce gözlerim kamaştı, ya 

Rabbi, bu ne nur, dedim. İnşaallah bu 

nurla ahirete gideriz. Peygamberimiz 

'aleyhissalatü vesselam' buyuruyorlar ki; 

İnsanlar sevdikleriyle beraber 

olacaklardır. Kişi sevdiği ile beraberdir. 

Dünyada kim ile berabersek, ahirette de 

onunla beraber olacağız. Bizim dinimizin 

ilk emri, oku. Yani ilim. Mübarekler 

sohbetlerinde buyuruyorlar ki; Mü'minin 

dünyada iki çok mühim görevi vardır. 

Birincisi, öğrenmek; ikincisi, öğrendiğini öğretmek. Bu, çok mühimdir. Neyi 

öğreteceğiz? Kendi kafamızdakini mi? Dinimiz öğrenmeyi ve öğrendiğini de öğretmeyi 

emr ediyor. Peki, nereden öğrenecek? Onu cenab-ı Peygamber 'aleyhissalatü vesselam' 

bir hadis-i şeriflerinde buyuruyorlar ki; Mü'min ilmi, dinde söz sahibi olan zâtların 

ağızlarından alır. Kaleminden defterinden değil, ağzından alır. Yani onların sohbetinden 

alır. Mürşidsiz bir yere gidilmez. Mutlaka insanın önünde birisinin olması lazımdır. 

Mürşidi olmayanın mürşidi şeytandır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allah rahmet eylesin, Allah 

şefaatlerine nail eylesin. Mübarekler 

'kuddise sirruh' mübarek sesleriyle 

buyurdular ki; Bu zamanın mürşidi, 

Hakikat Kitabevinin kitaplarıdır. Tam 

İlmihal Seadet-i Ebediyyedir. Çünki, 

mürşidlerin kelamlarıdır. 

 

Dünyada en korkacağımız şey, 

birisinin bir şeye dayanmadan, 

referans göstermeden, bir kaynak göstermeden, bir şey söylemesidir. Çünki insan, 

sağlığı için bile en hassas, en iyi doktoru ararken, ahiret için, o sonsuz hayat için bu 

hassasiyeti göstermezse, başı beladan kurtulmaz. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Amerikada Miami Üniversitesi var. Orada Enver 

abiye bir doktora verdiler. Gittim, doktor cübbesini 

giydirdikten sonra konuşma yaptırıyorlar. Ya 

Rabbi, ne söyleyeyim? Aklıma bir hadis-i şerif 

geldi. Orada yedibin kişiye Peygamberimiz 

'sallallahü aleyhi ve sellem' bir hadisi-i şeriflerinde 

buyuruyorlar ki desem, gökten mi geldi, derler. 

Onu kamufle ederek dedim ki; Efendim, bu 

dünyada iki insana gıpta edilir. Bu dünyada iki 

insana hayranlık duyulur. Bu dünyada 

göstereceğim şu iki örnek insan olmak, herkesin 

arzusu olan bir şeydir. Biri, ilim adamıdır, bu ilim adamı cehaletle savaşır. Kendisi bir 

nurdur, ışıktır. Gittiği yeri aydınlatmıştır. İki, zengin iş adamıdır, fukaralıkla savaşır. İş 

sahası açar. Dolayısıyla, bu dünyada gıpta edilesi, imrenilesi iki insan vardır. Orada 

söylemedik ama, hakikatte hadis-i şeriftir bu. Peygamberimiz 'aleyhissalatü vesselam' 

öyle buyuruyorlar; Bu dünyada iki insana gıpta ederim. Birincisi, âlimdir, ilmi ile 

insanları nurlandırır, aydınlatır. İkincisi, zengindir, fakir fukaraya kol kanat gerer. 

Onlara iş imkanı verir ve fukaralıkla savaşır. Orada, doktoranın gereği olarak dedim ki; 

Bu gördüğünüz insan, bu konuşan insan, evvela üniversitede bir öğretim üyesiydi. Yani 

ilim ile uğraştı. İki, şu konuşan insan bugün yedi-sekizbin aileye maaş vermektedir. 

Dolayısıyla, gıpta edilen bir insan karşınızda. Altı-yedibin kişi ayakta alkışladılar. Rektör 

ayrı tebrik etti. Hazret-i Peygamberin 'aleyhissalatü vesselam' sözünü nakl ettik. Kelam 

güzel olunca, söyleyen de ona uygun olunca... Efendi hazretlerine sormuşlar, Efendim, 

Kur'an-ı kerim şifadır, buyuruyorsunuz. Herkes için mi, demişler. Buyurmuş ki; Suyun 

aktığı boru önemlidir. Kirli borudan su çıkarsa, elbette ki o şifa olmaz. O yüzden, suyun 

aktığı boruyu temizleyin... 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Arkadaşlarımızın ilim ile uğraşması, 

öğrenmesi ve öğretmesi çok hoş. Bir 

numaradan yani Faideli Bilgiler kitabımızdan 

okumaya başladık, bütün kitapları birer birer 

okuyoruz. Çünki Mübareklerin bizlerden en 

büyük arzusu, bu kitapların okunmasıdır. 

Hatta Aşçı Ramazan abi rüyasında görmüş. 

Mübarekler evlerine gelmişler. O da eve 
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gelmiş. Nereden geliyorsunuz, buyurmuşlar. Bana da ismini söylemedi, bir arkadaşın 

ismini söylemiş, oradan geliyorum deyince, Mübarekler buyurmuşlar ki; Niye 

gidiyorsunuz o arkadaşın evine? O bizim kitaplarımızı okumuyor ki. Mücahid diyor ki; 

Baba vallahi hepsini okudum. Çare yok. Mübareklerle sekiz numaralı kitabı okuyoruz, 

orada Mübarekler çok mühim bir şey buyuruyorlar; Bir devletin, bir hükümetin, bir 

şirketin başarısı, hatta bir ailenin başarısı, dört şarta bağlıdır. İhlasın başarısı, dört şarta 

bağlıdır. Bir, iman. İki, adalet. Üç, doğruluk. Dört, fedakarlık. Bunların hepsi çok 

kıymetlidir. İmansızlık nedir? Kökü olmayan, yıkılmaya, yakılmaya mahkûm bir ağaçtır. 

Yani kuruyan bir ağaç ne olabilir? Zavallı bir ağaç gördüm, kurumuş. Adam, odun yapıp 

yakacağım dedi. Daha dünyada bile imansız, yani köksüz ağaç ateşe gidiyor, ya 

ahirette? Bir gece Mübarekleri rüyamda gördüm. Güzelce beraber karyolaya oturmuşuz. 

Mübarekler karyolanın üzerinde, İbn-i Abidin hazretlerinin kitabını okuyorlardı. Sonra 

kapattılar. Buyurdular ki; Kardeşim, iman; Cehennemle mü'min arasında bir duvardır. 

Bu duvar mü'mini ateşten korur. Kuruyan ağaç, odun olup sobada yandığı gibi, Allah 

muhafaza etsin, imansız bir vatandaş da yanmaya mahkumdur. Adalet... İhlasın 

başarısı buradan geldi. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Doğruluk bizim şiarımızdır. Batsak da 

doğruyu yapacağız, çıksak da doğrudan 

vazgeçmeyeceğiz. Doğrudan asla 

vazgeçmeyeceğiz. O fedakârlık 

olmasaydı, bugün kim bilir biz 

neredeydik? Çünki bindörtyüz seneden 

beri ecdadımız hep fedakârlıkla bizi bu 

noktaya getirdiler. Ne feda ettiler? 

Canlarını verdiler, paralarını verdiler, 

çoluk çocuklarını terk ettiler, cihadlarla 

buraya kadar geldiler. Ben müslüman 

oldum, bana yeter deyip de otursalardı, biz bugün müslüman olamazdık. Fedakârlığı 

kırk sene gözümle Mübareklerde gördüm. Uyku, sağlık, her bakımdan inanılmaz bir 

fedakârlık örneği olarak gördük ve bu eserler meydana geldi. Eğer Mübarekler o 

fedakârlıkları göstermeselerdi, o kadar hizmetler, o kadar işler çok zor.. Eğer biz bize 

kadar gelen bu bayrağı bizden sonraki nesillere aktarmazsak, bizden sonrakiler yarın 

ahirette hesap sorarlar. 

 

 

 

 

 

 

 

 17 Temmuz  2019 Çarşamba 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Eğer elde ettiğimiz bu iman nimetini, 

iman nurunu bir başkasına aktarmazsak, 

iki şey olur. Bir, bizim imanımızda bir 

noksanlık vardır. Allah rahmet eylesin, 

cenab-ı Hak şefaatlerine nail eylesin, 

Mübarekler birgün buyurdular ki; Bir 

mü'minde eğer iman tamsa, ilk kelamı, 

bir kişiye daha bu imanı anlatmaktır. Bir 

kitap vermektir. Mesela Ebu Bekr-i 

Sıddık 'radıyallahü anh' iman etti, ilk 

kelamı, ya Resulallah, altı arkadaşım daha var, hemen getireyim, oldu. Neden? Onlar 

da müslüman olsun... İşte bu, cihad nurunun, iman nurunun tam olduğunu gösteriyor. 

O halde, imansız olmaz. 

 

Adaletsiz olmaz. Mübarekler İlmihalde buyuruyorlar ki; Osmanlı İmparatorluğunun 

yükselmesi, duraklaması ve çökmesi, hep adaletle belli olmuştur. Bir gün Mübareklere 

sordum; Efendim, adaletin tarifi nedir, dedim. Buyurdular ki; Adaletin önünde çoban ve 

sultan eşit haklara haizdir. Yani sultana kayırma yok. Eğer adaletsizlik olursa, yıkılmak 

mukadderdir. Evde de, iş yerinde de adaleti gözetmek lazımdır. 

 

Üç, doğruluk. İnsan ancak doğru insana güvenir. Dinini dünya için verme, o zaman sen 

kârlı çıkarsın. Allah doğrularla beraberdir. Allah doğruların yardımcısıdır. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı 

istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

 18 Temmuz  2019 Perşembe 

 19 Temmuz  2019 Cuma 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

- geçen haftanın devamı - 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birgün Mübârekler buyurdular ki; Efendim, Yûsüf-i Hemedânî hazretleri senede bir ay 

Bağdâd'a gelip vâaz ederdi. Nitekim Seyyid Fehîm hazretleri de senede bir ay Van'a 

gelip Şa'bâniyye câmi'inde vâaz verir ve giderdi. Bazı büyükler böyle yaparlarmış. 

Yûsüf-i Hemedânî hazretlerinin Bağdâd'a geldiği zemânki vâazını dinlemeye birgün üç 

arkadaş gelmek için yola çıkıyor. Yolda gelirlerken birisi kalbinden diyor ki, ya Rabbi bu 

ne bahtiyârlık, bu ne se'âdet. Bir Allah adamı bu memlekete gelmiş bize nasîhat 

verecek, vâaz verecek. Biz ne kadar şanslı insanlarız. Birisi de diyor ki, bu hocalar para 

kazanmak için, şöhret kazanmak için ta kendi köylerinden kalkıp buraya geliyorlar. Ona 

bir soru soracağım ki cevabını veremeyecek, rezil olacak, diyor. Kalbinden kesinlikle 

reddediyor. Biz niye gidelim bunun vâazını dinlemeğe? Hadi arkadaşların hâtırı 

kırılmasın deyip geliyor ama kesinlikle reddediyor. Üçüncüsü de diyor ki, madem gelmiş 

arkadaşlarım inşâallah istifâde eder ama burada hoca mı yok? Buradakiler de zâten bu 

halka yetiyorlar. Ta nerelerden buraya kadar gel. "Ben de bir soru soracağım. Bakalım 

cevap verebilecek mi?" diyor. Bu üçüncüsü ne kabul ediyor, ne reddediyor. Biri tam 

teslîm, biri tam red, biri de ortada. Yûsüf-i Hemedânî hazretleri bakıyor, birinciye diyor 

ki, "Ey Abdülkâdir! Bu edebinin güzelliği ile, Allahü teâlâ'yı ve Resûlünü râzı ettin. Ben 

senin Bağdâd'da bir kürsüde oturduğunu, çok yüksek bilgiler anlattığını ve; Benim 

ayağım, bütün evliyânın boyunları üzerindedir, dediğini sanki görüyor gibiyim ve ben, 

yine senin vaktindeki bütün evliyâyı, senin onlara olan yüksekliğin karşısında 

boyunlarını eğmiş hâlde olduklarını görüyor gibiyim. Sen o kadar büyük bir evliya 

olacaksın ki senin asrında senden daha büyük bir evliya olmayacak. Senin ayakların 

bütün o evliyaların omuzlarının üstünde olacak" buyuruyor. Sen bu dereceye Allahü 

teâlânın Velî kullarına olan sevgin, muhabbetin sâyesinde, ihlâsın sâyesinde 

kavuşursun." İkincisine sıra geliyor, ona bakarak diyor ki; "Yazıklar olsun sana, ey İbn-

üs-Sakkâ! Demek bana, cevabını bilemeyeceğim suâl soracaksın ha! Senin sormak 

istediğin suâl şudur. Cevabı da şöyledir. Ben anlıyorum ki, senden küfür kokusu geliyor, 

sen mürted olacaksın. Hem büyük âlim olacaksın hem dinsiz olacaksın, mürted 

olacaksın. Çünki senin kalbinde ihlâsın yok. Allah adamlarına karşı muhabbetin yok. 

İhlassızlığın yüzünden ve Allah adamlarına karşı olan buğzun yüzünden îmânını gayb 

edersin, Allah adamlarına karşı olanlar paramparça olur." diyor. İbn-üs-Sakkâ, Dicle 

nehrinin kenarında bir taşın üzerine oturur, Allah'ın var ve bir olduğunu üçyüz delil ile 

ispat edermiş. O kadar büyük âlim olmuş. Sonra İstanbul'a gitmiş. Orada kötü insanlarla 

beraber olmuş ve İslamiyetden ayrılmış. Onun için mürted deniyor. Bu kadar çok ilmi 

onu kurtaramamış. İbn-üs-Sakkâ ihlassızlığı yüzünden, Allah adamlarına karşı 

edepsizliği ve buğzu yüzünden, kibiri yüzünden helak olmuş. Allahü teala ondan her 

şeyi almış, imanı almış, böyle helak etmiş. Sonra bu adam Dicle nehrinin kenârındaki 

aynı taşa oturup, üçyüz delîl ile Allah üçdür diye isbâta kalkışırmış. Üçüncüsüne de diyor 

ki, "Sen de bana bir suâl soracaksın ve bakacaksın ki, ben o suâlin cevabını nasıl 

vereceğim. Senin sormaya niyet ettiğin suâl şudur ve cevabı da şöyledir. Fakat sen de 

edebe riâyet etmediğin için, ömrün hüzün ile geçecek, sen dindar olmazsın, dinsiz de 

olmazsın. Zengin de olmazsın, fakir de olmazsın. sürünüp gidersin" buyurmuş.. Bu üç 
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gençden birincisi seyyid Abdülkâdir-i Geylânî hazretleridir. Allahü teâlânın velî kullarına 

olan sevgisi, saygısı ve edebi sâyesinde evliyânın en büyüklerinden oluyor. Hakîkaten 

Abdülkâdir-i Geylânî "kuddise sirruh" hazretleri, zâhirî ve bâtınî ilimlerde yetişti. 

Zamânında bulunan Evliyânın en üstünü, baş tâcı oldu. Öyle yüksek derece ve 

makâmlara kavuştu ki, insanlardan ve yüksek zâtlardan herkes gelerek, mübârek 

sohbetlerinden istifâde ederlerdi. Zamânında bulunan bütün Evliyâ, onun kendilerinden 

çok yüksek olduğunu bilirler ve üstünlüğü karşısında hürmette kusûr etmezler idi. 

Bunlar meydâna çıktıkça, Hâce Yûsuf-i Hemedânî hazretlerinin senelerce önce kerâmet 

olarak haber verdiği hâller anlaşılmış oldu. İkincisi İbnü-s Sakka; Allah adamlarına olan 

buğzu, nefreti ile îmânını kaybetmiş. Üçüncüsü de hiç tanınmamış bile. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bugün hepimizin yapacağı en büyük 

fedakârlık; aldığımız ahlâk, terbiye 

ve imanı mutlaka birilerine 

aktarmaktır. Bu da; anlatarak 

olduğu gibi, yaşayarak da olur. Bu 

kitapları alıp vermek, otuz sene 

anlatmaktan daha iyidir. Allah 

korusun, anlattıklarımızın içine bir 

şeyler sokabiliriz. Ama kitap verirsin, 

hem sorumluluktan kurtulursun, 

hem de bir insanın kurtulmasına 

sebep olursun. Eğer bunu da 

yapmazsan, şimdiden ahiretteki vebalini, hesabını hazırlamaya başla. Mesela bizim 

evdekiler, Hanımanne, Enver abi de dahil kim varsa, hepsi bizzat alıp dağıtmakta sıkıntı 

çektikleri için, Hakikat Kitabevine gidiyorlar, para veriyorlar. Ben dağıtamıyorum ama, 

bu vebalden de çok korkuyorum, bizim adımıza dünyaya kitap gönderin veyahut da 

fakire fukaraya bedava verin, diyorlar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 20 Temmuz  2019 Cumartesi 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teala rahmet eylesin, 

cenab-ı Hak şefaatlerine nail 

eylesin, derecelerini âli eylesin, 

inşallah Cennette hoş geldin desin, 

mübarek Hocamız buyurdular ki; 

Eğer Allahü teala bir kuluna 

dünyada iki şey vermişse, ona her 

şeyi tam vermiştir. Yani, bir 

üçüncü şeyi isteme hakkı yoktur. 

Ne kadar kıymetli! Biri, Ehl-i 

sünnet vel cemaat itikadı. Çünki 

Ehl-i sünnet, çok kıymetlidir. Mezhepli mezhepsiz herkes Ehl-i sünnete düşmandır. 

Buradan ne kadar kıymetli olduğunu anlamak lazım. Bir meta ne kadar değerliyse, onun 

düşmanı o kadar çoktur. Demir parçasının niye düşmanı olsun ki? O halde, Ehl-i sünnet 

olmak şu anlama gelir; Ey kulum, ben seni seçtim, sana bu ihsanı verdim; çünki Ehl-i 

sünnet olmak irsi değildir, miras değildir, ancak Allahü teala sevdiğine, seçtiğine, ihsan 

ettiğine verir. Arkadaşlara diyoruz ki, Allahü teala buyuruyor ki; Ben bunu seçtim, buna 

Ehl-i sünnet vel cemaat itikadını verdim. Sen kim oluyorsun da, ona terslik yapıyorsun. 

Allahtan kork. Rabbim buyuruyor ki; Ben seçtim... Arkadaşlarımızın kıymetini eğer yine 

biz bilmezsek, kim bilecek? İkincisi, öyle bir devlet, öyle bir nimet ki, biraz evvel sofrada 

arkadaşlara onu söyledim, bir büyük zâta birisi; ahirette benim halim ne olacak, diye 

sormuş. Mübarek de cevap vermiş; Büyükler gemiden atacaklarını gemiye almazlar. 

Sen gemidesin, daha ne istiyorsun? Sen atlama buradan. Bilirsin ki, eğer büyüklerimiz 

gemiden atacaklarsa, onu önceden gemiye almazlar. Netice nedir? Evvela Rabbimize 

çok teşekkür edelim. Çünki Allahü teala bu kadar insan arasından seni seçtim diyor. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün Bilal-i Habeşi hazretleri 'radıyallahü 

anh' camide oynamaya başlamış. Hazret-i 

Ömer "radıyallahü anh", ya Bilal, ne 

yapıyorsun? Burası cami, demiş. Sana ne! 

Caminin sahibi burada. Bana yalnız o karışır, 

demiş. Hazret-i Ömer efendimiz gülerek 

karşılamışlar. Hazret-i Ömer'in 'radıyallahü 

anh', güldüğü sayılıdır. Peygamber 

 21 Temmuz  2019 Pazar 

 22 Temmuz  2019 Pazartesi 
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efendimize 'aleyhissalatü vesselam' gitmiş, ya Resulallah, Bilal'in haline bakar mısınız, 

demiş. Niye, buyurmuşlar. Ya Bilal, burası cami, yapma bunu, dedim; caminin sahibi 

orada. Bana O karışır dedi, demiş. Cenab-ı Peygamber 'aleyhissalatü vesselam', bana 

Bilal'i çağırın, buyurmuş. Ya Bilal bu ne hal? Sen ne yaptın, demiş. Oynuyorum, demiş. 

Niye? Allahıma teşekkür ediyorum. Neden? Cenab-ı Hak size her şeyi verdi; ama bir 

şeyi vermedi. O vermediğine teşekkür ediyorum, demiş. Allahü teala bana neyi vermedi 

ya Bilal, buyurmuşlar. Ya Resulallah, sen istediğini müslüman yapamazsın. Eğer bu 

senin elinde olsaydı, bütün Araplar müslüman olurdu, sonra Habeşli Bilale sıra gelirdi. 

Allah beni seçti. Sen sadece sebepsin, anlatırsın. Herkese anlatırsın. Bırakın Allahıma 

teşekkür edeyim, demiş. Devam et, buyurmuşlar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teala size ve bize din ve dünya 

seadeti versin. Allahü teala sizleri 

sevdiklerinizden ayırmasın. Allah rahmet 

eylesin, mübarek Hocamız buyurdular 

ki; Benimle konuşmak isteyen; ben, 

kitaplarımın satırlarının arasındayım. 

Nasıl kabre irtibat kurmak için gidiliyor. 

Çünki kabirde ruh olmaz. Ceset vardır. 

Bu cesedi düşününce, ruh cesede alışkın 

olduğu için, o anda gelir. İlmihali açtığın 

zaman, İlmihalle Hocamız arasında irtibat çok olduğu için, Mübareklerin ruhu hemen 

oraya gelir, sen İlmihal okuyorum zan edersin, halbuki Onlar sana bakarlar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek Hocamız birgün eve bir arkadaşı çağırdılar, 

mektupları verdiler. Bir de, bir liste verdiler. Afrikada 

ismi cismi zor bulunacak memleketler.. Buyurdular 

ki; Buralara kitap gönderin ki, ahirette bunlar biz 

hıristiyan kaldık, islamiyeti bilemedik, bize söyleyen 

olmadı demesin, bizden davacı olmasınlar, 

buyurdular. Çok acayip yerlere, her yere kitap 

gönderdik. Hatırlıyorum, birisi Sri Lankadan üçbin 

adres göndermiş, kitap istiyorlar. Ne olursa olsun, 

bize kadar ulaştıktan sonra, biz hayır demeyiz. Kitap 

 23 Temmuz  2019 Salı 

 24 Temmuz  2019 Çarşamba 
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gönderin, buyurdular. Haftalarca, çuval çuval kitap gönderdik. Mübarek Hocamız, Allah 

için yorulmak ne büyük nimet, buyurdular. Aynı yorgunluğu nefs için de yapabilirdik. 

Ama sıfır olurduk. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek Hocamız birgün bir sohbette 

buyurdular ki; Efendim, Cennet sonsuz, 

Cehennem de. Ama Cennette tarifi 

imkansız büyük nimetler var. Cennetten 

bir inci dünyaya gelse, onun nurundan 

güneş kararır. Allahü teala her şeyi bir 

sebeple yaratmıştır. Cenneti de, 

evliyaların kalbinde yaratmıştır. O 

büyüklerin kalbine giren, oraya gider. 

Allahü teala bize Efendi hazretlerini 

tanıttı. Ne demek o efendim? Yani 

Cenneti verecek bize demektir. Çünki Allahü teala bir şeyi verdi mi, geri almaz, 

buyurdular. Allahü teala bir kuluna bir nimet verdi mi, inkâr olmadıkca kat'iyyen geri 

almaz. Hocamız birgün bir yazı yazdırdılar. Yanlış yazmışız. Onlar silgi verdiler. Tabii iş 

bittikten sonra, Mübareklere geri vermek istedim. Olur mu kardeşim? Biz verdiğimizi 

geri alır mıyız, buyurdular. Onlar Cenab-ı Hakkın sıfatlarıyla sıfatlandıkları için, Allahü 

teala nasıl verdiğini geri almıyorsa, Mübarekler de öyle! Büyükler verdiğini geri 

almazlar. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

 25 Temmuz  2019 Perşembe 

 26 Temmuz  2019 Cuma 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

"Müslüman, aranılan insandır, özlenilen insandır, hasreti çekilen insandır. Bir insanın 

yanına yaklaşmak kolay değilse veya karşılaşmayalım şununla diye yol değiştiriliyorsa, 

onun imanında noksanlık vardır. Yönünü dünyaya dönen insanlarla çarpışır, yönünü 

ahirete dönen ise, insanlar onun gibi olmak için yarışır" buyururlardı. Enver abim 

sözünün eri idi. Müslümanı tarif ettiği gibi idi. Enver abinin sohbeti için sevenleri, çok 

şeyleri feda edip gelirlerdi. Enver abinin yanına gelebilmek, birkaç kelime sohbetini 

dinleyebilmek için çırpınırlar, bunun için yek vücut, yek kalb olurlardı, gözler başka bir 

şey görmezdi. Peki Enver abilerde ne vardı, onda insanlar ne buluyorlardı?... Bunu biz 

kendi düşüncemizle anlayamayız, anlayabilmemiz de mümkün değildir. Fakat bunun 

cevabını Hocamızdan 80'li yıllarda işitmiştim. Onun için yakinen biliyorum. 

 

Bir zamanlar Mehmed ağa diye tabir ettiğimiz bir hizmet yerimiz vardı. İkibin senelerine 

kadar orada (20-25 sene) çok büyük hizmetler yapılırdı. Arkadaşlarımızın düğünleri dahi 

orada yapılırdı. Tabii düğün deyince yanlış anlaşılmasın! Bizim arkadaşlarımızın düğünü 

demek Enver abimizin sohbeti demekti. Mehmed ağanın bir katında mescid vardı. 

(zaten Enver abilerin açtığı her işyerinin en güzel yeri mescid olurdu). Bayram 

sohbetleri, düğün sohbetleri orada olurdu. Uzak yerlerdeki arkadaşlarımız dahi koşarak 

gelirler, herkes Enver abiyi görebilmek için çırpınırdı. Bayram namazına Enver abiler 

Mehmed ağaya geldikleri için İstanbul'daki arkadaşlarımız da oraya gelirlerdi. Bir 

meseleyi öğrenmek insanın beynine kaydedilir. Fakat zamanla unutulabilir veya 

unutulmasa da tatbik edilmesi ayrı ve zor bir meseledir. Bazı şeyler vardır ki, onları 

öğrendiğinizde beyne değil de, kalbe yazılır. O zaman onu kolay unutmazsınız. Hatta 

kalbe yazılan birşeyi tatbik etmek için zorlanılmaz. Onu yapabilmek meleke halini alır 

sanki. Hani herhangi bir ilmihal kitabından, birisi namazı öğrenir, fakat bakarsınız ki 

namaz kılmıyor, hatta babası hocadır bunun. Neden kılmıyor? Öğrendiği kitab ihlâsla 

yazılmamış. Tam İlmihal Seadet-i Ebediyye'den öğrenmişse, namaz kılmaması mümkün 

değildir. İhlâsla yazıldığı ve büyüklerin yazıları olduğu için insanın kalbine kazınır. Hem 

öğrenirsiniz, hem seversiniz, hem de feyz alınır. Enver abilerden işittiklerimiz de, 

mermere yazılan yazı gibi, kalbimize kazınır, nakış nakış örülürdü. Enver abiler kalbden 

anlattığı için dinleyenlerin kalbine te'sir ederdi. İlel kalbi, minel kalbi sebîlâ diye bir söz 

var, kalbden kalbe yol vardır. 

 

Fî emanillah 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Sen de vardın Ali, bir gece 

Mübareklerle beraber Elmas Dedeye 

bayram ziyaretine gittik. Alibeyköyde 

oturuyordu, PTT müdürüydü. 

Mübarekler o gün Ali'nin nişan 

yüzüğünü takmışlardı. 

 

Şimdi Elmas Dede gitti, misafirlere 

vermek için şeker getirdi. Ben de ben 

dağıtayım diye gittim, tabağı Elmas 

Dedenin elinden aldım. Her zamanki 

aceleciliğim sebebiyle, ayağım halıya takıldı, tabak bir tarafa, şekerler bir tarafa, ben 

bir tarafa.. Mübarekler de orada oturuyorlar. Şekerleri toplamaya başladım, Hocamız 

buyurdular ki; Öyle kalın, toplamayın. Ben de, ne buyuracaklar diye bekliyorum. 

Efendim, Tefsirde okudum. Bir mü'min, (elhamdülillah, bunların hepsi mü'min), kabre 

girdiği zaman, Allahü teala bir huri gönderecek. Sen dünyadayken şunu şunu 

ferahlandırdın, o günden beri seni bekliyorum diyecek ve o mü'min onun gerdanlığına 

bakacak ki, nasıl bir şey diye gözü incilere takılacak. Elini uzatacak; fakat her an 

kopabilir. Tutunca kopacak tabi efendim. Zaten kopsun diye bağlanmış. Tabi bütün 

inciler kabre dağıldı. Mü'min çok üzülecek, çok sıkılacak ve bu sefer utancından, tek tek 

o incileri toplayacak. Fakat efendim, yerden son inciyi aldığı zaman, kabir hayatı 

bitecek. Sırf kabirde meşgul olsun, sıkılmasın, biraz da utansın diye.. Efendim, bütün 

incileri toplar, kabir hayatı biter, buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamızın hayatını üç madde 

halinde anlatabilirim. Mübareklerin 

bir akrabası ziyarete geldiğinde, 

"Hep hocam diyorsun, hocandan ne 

öğrendin?" diye sordu. Hocamız 

buyurdular ki; "Hocamdan birtek 

şey öğrendim , o da bana yetti"… 

Biz de acaba ne anlatacak diye 

merak ettik..çünki anlatılacak şey, 

bütün hayata şâmil, çok önemli 
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olması lazımdı. Hocamdan, bu sevilir, bu sevilmez,…bunu öğrendim, buyurdular.. Öyle 

ya,..çok önemli.. Çünki bu, iman demektir.. Hubbu fillah, buğdu fillah.. Bu varsa iman 

var, bu yoksa iman yok… Ben de Hocamızın hayatını bir değil, üç madde halinde 

anlattım..1- ömrü boyunca Hocamız kitap okudular. Hocamızın talebesiyim diyenin 

kitap okuması lazımdır... Kitap okumayan biri Hocamıza talebeyim derse, yalan söyler. 

Nerede huzursuzluk varsa bakın, orada kitap okunmuyordur. 2-Hocamız ömrü boyunca 

kitab okutmak için uğraştılar, karakola kadar gidip kitap dağıttılar. Kitap dağıtmayanın 

talebeyim demesi doğru değildir. 3- Hocamız fitneden çok sakınırlardı. Birlik-beraberlik 

için uğraşırlardı. Onun için, birlik-beraberlik için uğraşılacak, fitneden 

sakınılacak…Hocamızın yolu budur ve bunun üzerinde çok dururlardı. 

 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün, iki arkadaş münakaşa etmiş. 

Biri diğerini şikayet etdi. Hocamız çok 

üzüldüler ve şikayet edene çok 

kırıldılar. "Evet o arkadaşın kabahati 

vardır, ama o arkadaşın bize 

muhabbeti vardır. O muhabbetin hiç 

mi hatırı yok?.." buyurdular. 

 

Arkadaşlarınızın hatasını görmeyin. 

Onun imanı var. İman kıymetlidir, 

onun için hata görülmez. İman, Allahü tealanın sevdiği, seçtiği, çok özel kullarına ihsan 

ettiği hususî bir haldir. Allahü teala buyuruyor ki; "Ben bunu sevdim. Ben bunu seçtim". 

Sen de diyorsun ki; ben bunu sevmiyorum. Bu çok tehlikelidir. Son nefeste imanı 

tehlikeye girer. Çünkü Allahü teala; "Ben bunu sevdim" buyuruyor. Sen de sevmiyorum 

diyorsun…. Sen kim oluyorsun? Bu, Allahü tealaya karşı gelmektir. Bunun son 

nefesinden korkulur. Bir müminin kalbini kırmak Kabe'yi 70 kere yıkmaktan daha büyük 

günahtır. Bir arkadaşımızın kalbini kırarsanız; onun anası-babası üzülecektir, Hocası 

üzülecektir. Hocasının hocası üzülecektir… ta Peygamber efendimize "aleyhissalatü 

vesselam" kadar gidiyor. İşin sonu tehlikelidir. Netice tehlikelidir. Onun için kimseyi 

incitmeyin, kimsenin kalbini kırmayın. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teala bir kulunu severse ona 

iki şey verir. Birincisi, Ehli sünnet 

itikadı. İkinci, sevdiği bir kulunu 

tanıtması. Bunları vermişse başka 

bir şeye de lüzum kalmaz. Başka bir 

şey istemeye hakkı yoktur. Her şey 

tam verilmiştir. 

 

Abdullah-ı Ensârî hazretleri 

buyuruyorlar ki; "Ya Rabbi, Sen bizi 

nasıl yarattın ki; sevdiklerini bize 

tanıtıyorsun. Felaketini murad ettiklerini de bize sataştırıyorsun." İşte bu büyükleri 

tanımak, öyle kıymetlidir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Abdülhakim Arvasi "kuddise sirruh" 

hazretleri buyuruyorlar ki; "Hukuk, 

hukuk-u ilahîdir. İnsanlar kendi 

yaptıkları hukuka tabi oldukları zaman 

muvaffak olamazlar. İlahî hukuka tabi 

olmaları lazımdır." Bir yerde geçimsizlik 

varsa, hukuk-u ilahîye uymuyordur. 

İlmihalde 30 madde var. Herkes onu iyi 

öğrenir, ona göre davranırsa geçimsizlik 

olmaz. Geçimsizlik varsa, muhakkak biri 

bunlara uymuyordur. Yani, kitap okuyun. Kitap okunmayan yerde huzursuzluk vardır. 

 

Aldığınız hanımlar köle, hizmetçi değil. Onların da hakkı sizin kadar var. Ona her 

istediğini yaptıramazsın. İlmihladeki 30 maddeyi okuyacaksınız, herkes ona uyacak. O 

benim dediğime uyacak derse geçimsizlik olur. İki taraf da uyarsa o zaman her şey 

yoluna girer. İnsanların birbiri ile geçinememesi, aynaya bakmadığı içindir. "Efendim, 

aynaya bakıyoruz ama göremiyoruz.." Ayna o değildir. Ayna, Mürşid-i kâmildir. Bu 

zamanın Mürşid-i kâmili, Tam İlmihal Seadet-i Ebediyye kitabıdır. İki taraf da ona 

uyarsa o zaman her şey yoluna girer. Kitab okumadan, uymadan, geçimsizlik olur. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsanın hali, sıkıntılı mı, sevinçli mi 

olduğu, kalbinin durumu, yüzünden 

belli olur. Yüzü gülüyorsa kalbi 

ferahtır. Kalbi ferah değilse 

güldüremezsiniz. Her kaptan 

içindeki sızar. Kalbde ne varsa 

yüzde o görülür. Enver abi 30 bin 

kişiye iş veriyor. Siz 5 kişiyle 

uğraşırken yüzünüz asılıyor... 

Enver abi iyi, hepiniz iyisiniz. 

 

Birkaç kimsenin ortak buğdayı olsa, 

paylaşsalar olmaz.. Çünkü her bir buğday tanesine ortaktırlar. Yani, buğdayın herbir 

tanesine de ortak. Bu hizmetler de bir şirkettir, bütün arkadaşlarımız ortaktır. Herkes 

ihlâsı kadar pay alır. Yaptığı iş kadar değil, koyduğu para kadar değil… 

 

Rüyamda 3-5 arkadaş Hocamızın kabrine gittik. Ziyaret edilirken oturulan yere oturduk 

hepimiz. Oturunca dedim ki; beni dünyaya getiren babam burada, ömrü boyunca 

yanında 14 sene kaldım… Ahiret saadeti veren babam burada, yanında 50 seneden fazla 

kaldım…. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

2008 senesi, Temmuz ayının 12' si ... 

Enver abiler, Huzur Pınarına hizmet eden dava arkadaşlarımı görmek istiyorum, 

Güzelşehir'e getir, buyurdular. Yatsıdan sonra çok tatlı bir sohbet oldu.... 

 

Enver abiler o sohbette buyurdular ki; 

 

Bir hadis-i şerifte Peygamber efendimiz 'sallallahü aleyhi ve sellem' buyuruyorlar ki; Bir 

mü'min Allahü tealaya dua ederse, Allahü teala o duayı mutlaka kabul eder; ama üç 

şekilde. Birincisi, peşin. Yani dua ediyorsun, Cenab-ı Hak veriyor. İkincisi, veresiye. 

Yani, kabul ediyor; ama vermiyor. Ne zaman veriyor? Ya ölürken, ya kabirde, ya 

mahşerde. Yalvarıyorsun, yakarıyorsun, dünyada vermiyor. Ama Cenab-ı Hak sana en 

lüzumlu olan yerde buyuruyor ki; Dünyada iken ettiğin duanın karşılığını peşin 

vermedim; ama en muhtaç olduğun yerde, sırat köprüsünde al bakalım şimdi. 

Bakıyorsun ki, sırat köprüsünü geçmişsin, haberin yok. Üçüncüsü, ne dünyada verir, ne 

ahirette. Ama duayı kabul ediyor? Senin dertlerini giderir, sıkıntılarını giderir, borçlarını 

öder. Bütün maddi ve manevi sıkıntılarını o dua ile hal eder. Allah bu... Gel de böyle bir 

Allahın kulu olma 'celle celalüh'. Bir mü'min, bir insan, iki evin kölesi olamaz. O halde 

mü'min ya Allahın kölesidir, ya nefsinin. Nefsinin kölesi Cehenneme, Allahın kölesi 

Cennete gider. Allah hepinize selamet versin. 

 

Enver abiler bizim başımızda hem abimiz, hem babamız, hem hocamız hem rehberimiz, 

yol göstericimiz, herşeyimizdi. Hava gibi, ekmek, su gibi her zaman ihtiyaç duyulan bir 

insandı. Hayat onunla güzeldi. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir insan hocasını seviyorsa, onun 

üç alameti vardır, buyurdular. Bir, 

onun sevdiklerini sever, onun 

sevmediklerini sevmez. İki, her 

zaman, her yerde, ondan 

bahsedilmesini ister. Üç, hayattaysa 

tabi, onun dertlerini, sıkıntısını, 

sevincini paylaşmak ister, onu 

yalnız bırakmaz. Eğer o, dertleri ve 

sıkıntılarıyla baş başa kalıyorsa, 

ilgilenilmiyorsa, sevilmiyordur. 

Abiler Enver abiyi seviyor ki, Onun borcuna ortak olmak istiyorlar. Her taraftan ne 
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mektuplar, ne dualar.. Ama Mübarekler ne buyuruyor; Eğer Enver'in kalbinde bir milim, 

bir zerre menfaat düşüncesi olsa, hiçbir arkadaşımız onu sevmez. Çünki sevmek veya 

sevilmemek, insanın kendine olan düşkünlüğüne bağlıdır. 

 

Peki demek, en büyük edeptir. Ya Rabbi, ne kadar şanslıyız. Bir mü'min kalkacak, kendi 

aklıyla yetmişüç tane altından bir tane hakikisini bulacak. Ne mümkün? Hepsi birbirine 

benziyor. Bir altını yanlış aldın mı, bitti! Bid'at ehlisin. Şu şansa bak ki, Mübarekler, bu 

hakiki, bunu alın buyuruyorlar. Peki O nereden biliyor? Ona da hocası göstermiş. Yoksa 

biz nereden bilelim. Mübarekler birgün buyurdular ki; Kul, ya Rabbi deyince, Allahü 

teala buyurur ki; Ne istiyorsun? Ne kadar hoş! Ya Rabbi deyince, Allahü teala o kuluna 

peki ne istiyorsun, dermiş. Ne istenmez ki! O zaman isteyebildiğin kadar iste. Çünki o 

isteği veren de, Odur. O istemek arzusunu, düşüncesini vermese, gene isteyemezsin. 

 

 

 

 

 

 

2009 senesi, aralık ayının 4' ü ... 

Enver abiler, Huzur Pınarı hizmetlerine 

iştirak eden arkadaşlarımızı 

Güzelşehir'deki evlerine davet 

etmişlerdi, o gün hizmet ekibimizden 

bir arkadaşımızın nişanı vardı. 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu dinin aslı, iki şeydir. Birincisi, 

Allahü tealanın bütün emir ve 

yasaklarına peki demektir. İkincisi, Onun bütün kullarına iyilik etmektir. Mü'minden 

zarar gelmez. İşte sen, ikisini de yaptığın için, çok bahtiyarsın. Anladın mı Ali? 

 

Anlamışsındır. Senin işyerinin adı muayenehane. Hikaye. ..... Fakat maşallah. Tebrik 

ederim. 

 

(-Efendim, himmetiniz ....). 

 

Mübarekler 'kuddise sirruh' buyurmuşlar ki; Zerresini şahsımdan bilsem, yanarım. Peki 

biz ne olacağız? ... Dolayısıyla, papağan olmak, başarılı olmaktır. Karga olmak iyi 

değildir. Papağan ne yapar? Karga, gak gak der, peyniri düşürür, her şey elinden gider. 

Onun için, papağan olmaya, nakl etmeye devam; ama akıl etmeye yasak. Bu dine en 

büyük zarar, akıl edenlerden olmuştur. Nakl edenlerden bir şey olmaz. Ben bilmem, 

büyükler ne buyurdularsa, onu yazıyorum, der. Mübareklerin eseri onun için çok 

kıymetlidir. Hocamız; bana ait bir kelime yok. Büyükler ne buyurdularsa, onu tercüme 

ettim, tasnif ettim, oraya koydum, buyurdular. O halde, itiraz Mübareklere değil, 

Mübareklerin kaynaklarına olduğu için, çok tehlikelidir. Çarparlar! 

 

Maşallah, tebrik ederim. Şuurlu müslüman olmak, büyük nimettir.. 
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2009 senesi, aralık ayının 4' ü ... 

Enver abiler, Huzur Pınarı 

hizmetlerine iştirak eden 

arkadaşlarımızı Güzelşehir'deki 

evlerine davet etmişlerdi, o gün 

hizmet ekibimizden bir 

arkadaşımızın nişanı vardı. 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Adem, hiç korkma! Mübarekler 

bizim yüzüğümüzü taktıkları gibi, 

inşallah Onları düşünerek takmak nasip olursa, Allahü teala hayırlı geçimler nasip eder, 

inşallah. Bu nimete kavuştuktan sonra, bu nimetten mahrum kalanlar kadar talihsiz bir 

şey olmaz. 

 

Mübarekler buyuruyorlar ki; Bir yola çıkacağınız zaman, bu duayı okuyun. Karada, 

havada, denizde, hiçbir şey zarar vermez. Çünki dinimize uygun yola çıktınız. O dua 

şudur; Bismillahillezi la yedurru mâasmihi şey'ûn fil ardı vela fissema' vehüvessemîûl 

âlim. O kadar mübarek bir kelimedir ki, karada, havada, denizde, tayyarede, gemide, 

arabada, hiçbir şey size zarar vermez. O halde; yola çıkarken, hatta evden çıkarken, 

bunu okuyalım ki, Allahü teala muhafaza etsin. Bunu okuduğu halde, olur da bir şey 

çıkarsa, dine uygun yola çıktığı için, onun için mutlaka hayırdır, sevaptır, kârdır. Ölürse, 

şehiddir. Zaten herkes bunu istemiyor mu? 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birisi; Efendim, sevgiden bahsediliyor, bu sevginin 

sınırı nedir, diye sormuştu. Mübarekler buyurdular ki; 

Sevgi itaattir. Kim Allahü tealanın emirlerine ne kadar 

çok itaat ediyorsa, o kadar çok seviyor demektir. Kim 

Resulullah efendimizin "aleyhissalatü vesselam" 

emirlerine çok uyuyorsa o, Resulullah efendimizi o 

kadar seviyordur. Kim ne kadar hocasının emirlerine, 

buyruklarına itaat ediyorsa, o kadar hocasını 

seviyordur. 
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Mübareklerin yolu üç şeydir: Birincisi, kendi kitaplarını okumak. Bize başka kitap 

okuyun demediler. Beni arayan kitaplarımın satırlarının arasında bulur, dediler. İkincisi, 

kitapları dağıtmak. Onların asli görevi dağıtmak idi. Dağıtamayan da dağıtılmasına 

yardımcı olmalı. Üçüncüsü, benim hatırımı gözetin, iyi geçinin, buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Seyyid Emir Gilal "kuddise 

sirruh" hazretleri vefatlarına 

yakın talebelerine buyurmuş 

ki; Ben bir odaya çekileceğim, 

üç gün boyunca sakın kapımı 

çalmayın. Üç gün sonra 

mübarek çıkmış, buyurmuş ki; 

Rabbime üç gün bir duamın 

kabul olması için devamlı 

yalvardım. Elhamdülillah, o 

duamın kabul olduğu bildirildi. 

Efendim, kabul olan duanız 

neydi, demişler. Buyurmuş ki; 

Ya rabbi, benim yoluma düşkün olanları, beni sevenleri, benim sevdiklerimi, hepsini afv 

et. Allahü teala buyurmuş ki; Duan kabul oldu, hepsini afv ettim; hatta senin 

mutfağından kalkan bir karasinek kimin başına konarsa, o da afv oldu. 

 

Şâh-ı Nakşibend hazretleri 'kuddise sirruh' Allahü telaya onbeş gün yalvarmış. Onbeş 

gün sonra talebeleri merakla beklerlerken buyurmuş ki; Elhamdülillah, duam kabul 

oldu. Efendim, Allahü telaya ne dua ettiniz ve ne kabul olundu, demişler. Buyurmuşlar 

ki; Bizi sevenlerin, yolumuza muhabbet besleyenlerin, hepsinin mutlak afv olunmasını 

ve bu yolda bulunanların eninde sonunda Cennete kavuşmasını cenab-ı Haktan diledim 

ve elhamdülillah, kabul olundu. Efendim, mutlak kavuşturucu olan Allahü tealadır. Peki, 

bu yol nasıl bir yoldur ki, mutlak kavuşturucudur? Bu yolun esası nedir, diye sormuşlar. 

Mübarek de buyurmuş ki; Siz bir araya gelin de, ne yaparsanız yapın. Yeter ki birbirinizi 

kırmayın, dökmeyin. Birbirinizi sevin. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

İmanın alameti, hubb-u fillah buğd-u 

fillahdır. Bir insan ahiretde, nerede ve 

kimlerle olmak istiyorsa, bunu dünyada 

tercih edecek. Allahü tealanın veli 

kullarını ne kadar çok severseniz ve 

onlara karşı ne kadar edepli olursanız, o 

büyüklerden o kadar çok feyz alırsınız. 

Allahü teala sizi yükseltir. Bu büyüklere 

karşı edebi, muhabbeti olmayan 

mahvolur. 

 

Allahü tealanın bir kulunu sevmesi, O'nun çok sevdiği veli kullarının kalbine girmeğe, 

onların sevmesine bağlıdır. Bu büyüklerin, bir kişiyi kabul etmesi, Peygamber 

efendimizin "aleyhissalatü vesselam" ve Allahü tealanın da kabul etmesi demektir. Bu 

büyüklerin bir kişiyi sevmemesi, o kişiyi Peygamber efendimizin ve Allahü tealanın da 

sevmemesine sebep olur. Son nefesde beyindekiler silinir, kalbdekiler kalır. Kalbde 

neyin muhabbeti varsa imanla ölmek veya imansız ölmek bu sevgiye bağlıdır. 

Kurtulmanın çaresi, kurtulanlarla beraber olmakdır, onları sevmek, onların yolunda 

olmaktır. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O 

hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak 

gibidir... 

 

Hocamız buyurdu ki; Kalbden kalbe yol vardır. İş, o yolu ele geçirmektir. O yol ele geçti 

mi, herşey ele geçmiş demektir. İşte Enver abimizin kalbinden de talebelerinin, 

sevenlerinin kalbine böyle bir yol vardı. Enver abiler kalbden konuşurdu, laf olsun diye, 

 8 Ağustos  2019 Perşembe 
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dünya çıkarı için söz söylediği hiç duyulmamıştır. Karşısındakinin ahireti için söylerdi 

hep. Onun için Enver abilerden öğrendiklerimiz unutulmuyor, her kelimesi kalbimize 

tesir ederdi. 

 

Bir bayram sohbeti idi, Enver abiler buyurdu ki; size Mektubat'tan bayram hediyesi 

olarak iki tane mektub söyleyeceğim, bunları bugün okursunuz. Biri 100 den 2 noksan, 

diğeri 50 den 2 noksan. 98 ve 48. Biri insanı mum gibi yapar, biri de hizmetlerimizin 

kıymetini anlatır, buyurdular. O gün öyle kalabalık vardı ki, arkadaşlarımız Enver 

abilerin etrafından ayrılamıyorlardı, sokaklar dahi dolu, araba kapıya yanaşamıyordu. 

Yaz günü olmasına rağmen sadece 1 dakikalık şiddetli bir yağmur yağdı, sokak bir anda 

boşaldı. O arada, Enver abileri almağa gelen araba gelebildi, Enver abiler gitti, o anda 

yağmur da durdu. 

 

Aynı gün akşama Hocamıza bayram ziyaretine gittiğimizde, babam (Muammer dede), 

Hocamıza sabahki bu olanları anlattı. Hocamız buyurdular ki; "Enver abi'de silsile-i 

âliyyenin kokusu var. Onun için arkadaşlarımız ayrılamıyorlar" buyurdular. Yağmur için 

de, "Enver abinin kerametidir" buyurdular. 

 

Enver abiyi bir gören tekrar görmek isterdi. Fikir ayrılığı olanlar dahi Enver abiyi severdi. 

Enver abiler, herkese yardımcı olmağa çalışırlar, herkesin derdine çare bulmağa 

çalışırlardı. Hiç kimsenin kalbini kırdığı görülmemiştir. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Dünyanın en bahtiyar insanlarısınız. Bu 

nimetin kıymetini bilin. Müslüman ahirete 

yatırım yapar. Müslüman, akıllı tüccardır. 

Ahirette kiminle beraber olmak 

istiyorsanız, dünyada onunla olmak 

lazımdır. 

 

Bir insanın nasıl biri olduğunu anlamak 

için, ne iş yaptığına, nasıl hesap yaptığına 

bakılır. Büyük hesaplarla uğraşan büyük 

işler yapar. Akıllı tüccar ahirete yatırım yapar. Yatırım, kalp kırmamaktır. Kalp kırılırsa 

hiç kıymeti kalmaz. Önemli olan iş ve para değildir. İnsan ve kalbidir, iş ve paradan 

hayır gelmez. Biz insan kalbi kırmayalım diye bu hale geldik. Kalp kırmamak için ses 

çıkarmadım. Akıllı tüccar kalp kırmaz, ahirete yatırım yapar. Mezarda bir melek 
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beklermiş, sen kimsin diye sorduğunda, sen falan kimseye iyilik yapmıştın ya, Allahü 

teala beni yarattı ve istiğfar okuyorum dermiş. 

 

 

 

 

 

 

2012 senesi, Kurban bayramında Enver abiler 

buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular ki; Se'âdet-i Ebediyye 

kitâbı, genç müslimânların câhil kalmaması, 

bir yere kapanıp hurâfe kitâbları okumakla, 

nâfile ibâdetlerle ömrünü çürütüp, farz olan 

çalışmakdan kaçanları gaflet uykusundan 

uyandırmak için yazılmışdır. Bu kitâb yalnız 

okumak için değil, anlayıp ona göre çalışmak, 

fen bilgilerinde kâfirlerden ileri geçmek için 

yazıldı. Dinimiz hiçbir zemân idâme-i hayâtı 

te'min edecek faaliyyeti aksatan bir ibâdet 

emretmiyor. Allahü teâlâ, sizleri müşkil 

duruma sokacak bir ibâdet emretmedim, buyuruyor. Dinî vecîbelerin îfâsında herşeyi 

kolaylaşdırmış, sâdeleşdirmişdir. Müslimânlık, dünyâ ile alâkasını kesip, herkesi, herşeyi 

kötü gören, üzülen, hayatı kendine zehir eden, yaşayan ölü gibi olmak değildir. Her 

müslimânın, gelecekte ekmek parası sâhibi olmak, İslâmiyyete ve müslimânlara fâideli 

olmak için, düşündüğü gâyeye varması için çalışması, birinci vazifesidir. Batı 

çalışmalarına katılmak, onlara ulaşmak ve hattâ onları geçmek, her müslimânın ideali 

olmalıdır. Evliyâlık, dünyâdan vazgeçip, bir yere kapanmak, başkalarını kötü bilmek 

değil, herkesin arasına karışıp, zekânın her ilminde yükselip, insanlığa doğru yolda 

rehber olmakdır. Kilometrelerce uzaktaki tanımadığı kimselerin, yaptıklarını, 

düşündüklerini, bulunduğu yerden anlamak, evliyâlık değildir. Bunu Hind kâfirleri, 

hıristiyan papazları da yapar. Asıl evliyâlık, Muhammed aleyhisselâmın yolunu, ahlâkını, 

çalışmasını göz önünde tutup, O'na benzeyebilmekdir. Bunlar Se'âdet-i Ebediyye'de 

yazılıdır. Se'âdet-i Ebediyye kitâbını ve Mektûbâtı çok çok okuyunuz. Se'âdet-i Ebediyye 

kitâbını ve Mektûbât kitâbını okumak Allahü teâlânın büyük bir ni'metidir. Bu ni'mete 

maalesef pek az kimseler kavuşmakdadır. Bu ni'metin kıymetini bilelim. Çok şükür 

edelim de Rabbimiz bu kitâbları anlamamızı ve o ma'rifetlerin kalblerimize yerleşmesini 

nasîb eylesin. Âlem-i İslâmda Mektûbât değerinde bir kitâb te'lif olunmamışdır. Bizim 

ilm ve ilham kaynağımız Mektûbâttır. Mektûbât kitâbını dikkatle ve tekrar tekrar 

okuyunuz. Hak ile bâtılı tefrîk etmekde en büyük yardımcı Mektûbât kitâbıdır. Her kitâbı 

okumayınız. Ehl-i sünnet âlimlerinin Allah rızâsı için yazdıkları kitâbları okumak lâzımdır. 

Se'âdet-i Ebediyye kitâbını okuyub anlamak, Cenâb-ı Hakkın büyük bir ni'metidir. Bu 

kitâb, Allahü teâlânın sevdiği mübârek zâtların yazıları ile doludur. 
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2012 senesi, Kurban bayramında Enver 

abiler buyurdular ki; 

 

Bir arkadaşımızın hanımı Ankara'da 

vefat etmiş. Müslüman, mütedeyyin bir 

hanımmış. O gece komşuları kendisini 

rüyada görmüşler. Allahü teala sana ne 

muamele yaptı, demişler. Ben de 

bilmiyorum. Yalnız bana, sen kitap 

satışlarına çıkıyor muydun, dendi. Ben 

de, ben çıkmıyordum ama, kitap satışına 

gidenlere gözleme yapıyordum, dedim. 

O zaman sana hesap yok, geç bu tarafa. Madem cihad edenlere bu kadar hizmetin 

olmuş, dediler. Ben oradan kurtardım, demiş. Bunu duyan arkadaşlarımızın hanımları, 

bu sefer kendi aralarında bir imkan bulmuşlar, Hacı Bayram Camiinde bedava kitap 

dağıtmaya başlamışlar. Dağıtıyorlar iyi de, öyle bir izdiham olmuş ki, başa çıkılacak gibi 

değil. Kendi aralarında konuşmuşlar, biraz paralı verelim de, bari şu izdiham azalsın, 

demişler. Başlamışlar parayla vermeye. Derken oraya delikanlı bir genç gelmiş. Parayı 

vermiş ve kitapları almış. Bir kadıncağız arkasından hemen damlamış gelmiş. Bu genci 

siz biliyor musunuz, demiş. Yok, demişler. Bu çok fakir biridir. Ona para verdim, o 

parayla geldi, buradan kitap aldı. Ben bunu takip etdim, peşinden gitdim, bakdım ki, o 

genç parayla aldığı o kitapları, kahvede, şurada burada bedava dağıtmaya başlamış... 

Dine hizmet para sarf ederek olur. Ver dünyayı, kurtar ahireti. Hem dünyayı hem ahireti 

kurtaramazsın. Peki, dünya ne olacak? Evvela ahiretini kurtar, dünya senin peşinden 

gelir. Çok da mükemmel gelir, çok da muvaffak eyler, başarılı olursun. Ama öbür türlü 

yaparsan, hem dünyadan mahrum kalırsın, hem ahiretten mahrum kalırsın. 

 

 

 

 

 

 

2012 senesi, Kurban bayramında 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Biz Kuleli'ye ilk gittiğimiz günlerde, 

yani Mübareklerle ilk tanıştığımız 

zamanlarda, bir gün laboratuvardan 

çıkarken, arkadaşların hepsi çıktılar, 

biz çıkmadık. Saygısızlık olmasın 

diye, dört-beş arkadaş 

Mübareklerden sonra çıkarız dedik. 

Derken Mübarekler yanımıza geldi. Siz ne bekliyorsunuz, buyurdular. İşte efendim, 
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sizden sonra biz de çıkacağız, dedik. Hoşlarına gitti. Anlaşıldı, peki, buyurdular. Madem 

ki öyle, ben size çok ama çok kârlı olacağınız bir şey öğreteyim, buyurdular. Başladılar; 

Efendim, sübhanallahi ve bihamdihi, sübhanallahilazim, öyle iki kelimedir ki, bunlar 

teraziye konduğu zaman, günahlar çok hafif kalır. O kadar ağırdır efendim, buyurdular. 

Netice: Böyle. Sübhanallahi ve bihamdihi, sübhanallahilazim. Ne hikmetler var ya 

Rabbi... 

 

 

 

 

 

 

2012 senesi, Kurban bayramında Enver 

abiler buyurdular ki; 

 

Kaç türlü bayram var. Bugün Mücahid'e 

söyledim. Bir başka bayramı da, insan 

hapishaneden çıktığı gün yaşar. Düşünün 

ki, müebbet bir hapis; fakat kendisine bir 

evrak geliyor, bugün afv oldunuz, 

buyurun dışarıya, diyorlar. O adamın 

sevincini düşünün. Asıl bayram odur. 

Efendim, cenab-ı Peygamber 

'aleyhissalatü vesselam' buyuruyor ki; 

Dünya mü'minin hapishanesidir. 

Hapishanede olan ne bekler? Afv olacağı veya hapishaneden çıkacağı günü bekler. 

Derler ki, ferman geldi, ruhunuzu almaya geldik. Şimdi bu zâtın ölümü bayram değil de 

nedir? Çünki o ruh çıktığı zaman, ahirete girdiği zaman, Cennet nimetlerine 

kavuşacaktır. Mübarekler orada hoş geldiniz diyeceklerdir. Peki, buna bayram denmez 

de ne denir? 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular ki; Ehl-i sünnet 

i'tikâdını anlatan kitâbları yaymak, 

anlatmak için gidenlerin ayaklarının 

altına melekler kanatlarını döşerler. 

Karadaki hayvanlar, gökteki kuşlar, 

denizdeki balıklar, bu hizmete 

gidenler için tevbe ve istiğfar eder, 

ya Rabbi, afv et bunu, derler. Be ne 

seadet! Hele içindekilerden bir 

tanesiyle bir amel etse, yerken, içerken, o ibadet yaptıkça, sevap kazanılır. Bu fırsat 
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kaçırılır mı? Onun için, otobana girmek çok zordur; otobana girdikten sonra, her 

kilometre, her metre, hep sevap yazar. Ama önünde yetmişüç tane otoban var, sen de 

buradasın. Allah korusun, bir yanlış yola girdin mi; geri dönüş yok, sağa dönüş, yok, 

sola dönüş yok. Bu arada otobanın sonunda gideceğin yeri düşün! İşte Mübareklerin 

bize yaptığı en büyük iyilik; bu otoban, Rabbimizin razı olduğu otobandır, hepiniz buraya 

girin, buyurmalarıdır. Haşa, bizim bulmamız mümkün değildir. Zaten kimse bulamaz. 

Bu otobana girdikten sonra, Mektubat'ta buyuruluyor ki; Şöyle de olsa, böyle de olsa, 

azizdir. Çünki yol kavuşturucudur. Sen kavuşamayabilirsin; ama yol kavuşturucudur. 

Geri dönüşü yoktur! 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Bir çok insanın hakikati görememesinin sebebi gözüdür. Gözüne inanan mübarek bir 

zatın kıyafetine, mesleğine bakarak yanılır, Onu dinlemez ve istifade edemez. Başdaki 

göze değil, kalbdeki göze tâbi olmak lazımdır, kalbdeki göz, doğruyu-yanlışı ayırır, kimin 

sevilip kimin sevilmeyeceğini bilir. Hakkı hak, bâtılı bâtıl bilir. Hiç kimsenin mesleğine 

veya kıyafetine bakarak karar verilmez, işin kaynağına bakılır, naklettiği bilgiyi nerden 

aldığına bakılır, bedenin gıdasını iyi seçtiğimiz gibi, ruhun gıdasını da iyi seçmeğe 

mecburuz. Bedene bozuk gıda alan dünyasını yıkar, fakat ruhuna bozuk gıda alan 

ahiretini mahveder. Pis borudan şifa gelmez. Suyun kaynağı da, geçtiği yolu da temiz 

olmalıdır. Peygamber efendimize "aleyhissalatü vesselam", Ebu Bekrin radıyallahü anh 

gözü ile bakanlarla, ebu cehlin gözü ile bakanlar elbette farklıdır. Eğer insan bu zatlara, 

bu gözle bakarsa kör olur. Eğer mübarek bir zat diye bakarsa kalb gözü açılır. Eğer 

Allahu teala bir kuluna hidayet nasip etmişse, ona ehl-i sünnet itikadını vermişse, ona 

sevgili bir kulunu tanıtmışsa, o, bu gözle olmaz. Bu, kalp gözü ile olur. Böyleyse, kalp 

gözü açılmıştır. Kalp gözü, hakkı batıldan ayırmak içindir, uçmak-uçurmak için değildir, 

bunu iyi anlamak lazım... En zor iş hakkı batıldan ayırmaktır. Peygamber efendimizin 
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de "aleyhissalatü vesselam" duası var, "Ya Rabbi, bana hakkı hak, batılı batıl göster." 

buyuruyor. Bir kişi hakka batıl diye saldırırsa, batıla hak diye sarılırsa mahvolur. 

Peygamber efendimiz, ümmetim yetmişüç fırkaya ayrılacak, yetmiş ikisi bozulacak 

ancak biri doğru yolda kalacak, buyurmuşlardır. Bu yetmişiki fırka, Cehennem ateşine 

girecektir, itikad bozukluğu olduğu için Cehenneme gidecektir. Ateş bu pisliğin 

temizlenmesi içindir fakat peygamber efendimiz ümmetim dediği için, bunlar daha 

sonra Cennete girecektir. Kimsenin tek başına doğruyu bulması mümkün değildir… Ehl-

i sünnet âlimlerinin kitaplarından satır satır seçilmiş, onbinlerce çiçekten toplanan bal 

gibi olan Tam İlmihal Seadet-i Ebediyye gibi kitabları okumalıdır ki, kitab mühim bir 

arkadaştır, iyi seçmek lazımdır. Ehl-i sünnet âlimlerinin kitablarını bulanlar, bu büyükleri 

sevmeğe başlar. Dünyada ve ahiretde Onlarla beraber olmak isterler, onlar gibi 

yaşamak isterler. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Arkadaşlar bir gün Hocamıza sual ettiler. 

Efendim, her cins başarıya insanın nefsi 

engeldir diyorsunuz. Amerikalılar, Avrupalılar 

nefislerine göre hareket ediyorlar, fakat üstün 

başarılar gösteriyorlar. Hocamız buyurdular ki; 

kardeşim, siz hangi başarıdan 

bahsediyorsunuz? Sonu ateş olan, felaket olan 

başarı mıdır? Başarı; Allahü tealanın rızasına 

uygun olarak ahırete gitmiş olmak, öldükten 

sonra yanmamaktır. Yoksa cenab-ı Hakkın 

sivrisineğin kanadı kadar kıymet vermediği üç 

paralık bu dünya için başarı sağlamış olmak 

değildir. Bu ne değiştirir, ancak geçici bir servet 

ve şöhrettir. Asıl servet, asıl nimet, büyüklerin 

rızasına uygun yaşamak ve Rabbimizin huzuruna yüz akıyla çıkmaktır. 

 

Cenab-ı Hak ancak sevdiği kullarına Allah dedirtir. Eğer o kişi gaflete dalıyorsa, biraz 

sıkıntı, hastalık verir ki, hep Allah desin. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mahşer yerinde birinin günahı ve sevabı 

eşit gelirmiş. Bir parça sevabı olsa 

Cennete girecek. Annesine, babasına, 

arkadaşlarına gidermiş ve biraz 

sevaplarınızdan verin dediğinde biz de 

muhtacız derlermiş. Din kardeşine 

gidermiş, sevap istediğinde, ben mahv 

oldum, al hepsi senin olsun der ve 

sevaplarını verir ve böylece Cennete 

girermiş. Allahü teala da kullarına 

hitaben; "o kul benden daha mı cömert. 

Girin ikiniz de Cennete" buyururmuş. 

 

Bir toplulukta eğer bir tane de olsa Allahü tealanın sevdiği kişi olsa Onun yüzü suyu 

hürmetine o topluluktaki herkes afv olur. Kur'an-ı kerimde "Sadık kimselerle birlikte 

olunuz" buyuruluyor. Akıllı tüccar olmalı. Kimlerle birlikte olacağını iyi seçmeli. İnsan 

dünyada beraber olduğu kişilerle haşr olur. Eğer habis kişilerle birlikteyse ne kadar da 

iyi de olsa onlarla haşr olunur. Kim olduğunuzu sormazlar, kiminle olduğunuzu sorarlar. 

Ahiretde kimlerle olmak istiyorsanız, dünyada onlarla olun... 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teala bir kuluna bir nimet verdi 

mi o nimetin de izhar edilmesini 

sever. Bir gün ne oldu biliyor 

musunuz. Beylerbeyinde otururken... 

Camiye namaz kılmaya gittim. Baktım 

Mübarekler geldiler. Öyle camiye 

gelmek âdetleri değil idi. Tabii onlar 

öyle cemaat arasına, kalabalığa 

karışmazlar, kenara çekilirler. Ben de 

ihtiyar adamların, cemaatin arasından 

doğru Mübareklerin yanına gittim. 

Kabristana doğru yürüdük biraz. Orada Mübarekler buyurdular ki, "Kardeşim, Efendi 

hazretlerinden duyduklarımı hiç unutmuyorum. Ama kitaplardan okuduğumu hep 

unutuyorum. Mesela, size Efendi hazretlerinden duyduğum bir hadis-i şerifi 
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söyleyeceğim, kitaplardan okursam unutuyorum ama o mübarek zatın mübarek 

sohbetlerinde, konuşmasında rabbani tesir olduğu için unutmuyorum efendim", 

buyurdular. "Ben Efendi hazretlerinden duydum, Efendi hazretleri bana şu hadis-i şerifi 

öğretti. Cenab-ı Peygamber "aleyhissalatü vesselam"; "Muhakkak ki Allah bir kuluna bir 

nimet verirse onun kullanılmasını, onun üzerinde olmasını, ondan istifade etmesini 

sever." İşte insanın kavuştuğu en büyük nimet iman nimetidir", buyurdular. İman 

nimetinin izhar edilmesi lazım. Ya Rabbi, senin ihsan ettiğin imana kavuştum. Bu da 

tatlı dil güler yüzle olur. -Asla, asla, asla-, asık surat münafıklık alametidir, güler yüz 

iman alametidir. Bir hadis-i şerif var, Peygamber efendimiz "aleyhissalatü vesselam" 

buyuruyor ki; "Müminin neşesi yüzündedir". 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Sabah, çok rahatsızdım. Tam o sırada 

bir telefon geldi. Telefonda konuşan 

Enver abi öteki Enver abi değil. Neşeli, 

gayet güler yüzlü. Hanımanne baktı, 

bizim hanım baktı. Telefon bitti. 

Dediler, sen ne biçim adamsın. Deminki 

hasta adam, bu neşeli adam. Ne bu 

dediler. Dedim ki, müminin neşesi 

yüzündedir. Benim ne hakkım var onu 

üzmeğe. Adamcağız garib, telefon 

etmiş bir yerden. Enver abi neşeli 

olmak zorunda. Mahkum ve mecbur. Ona üzüntü yakışmaz, olmaz. Ne yapacak Enver 

abi de, mecburen böyle. 

 

Annenizin babanızın çok duasını alın, onların hakkı ödenmez. Onlarla münakaşa 

etmeyin. onlar ne derse haklıdırlar. Münakaşa ederseniz ipler kopar. Peygamber 

efendimize "aleyhissalatü vesselam" birisi geldi, dua istedi. Annenden iste, buyurdular. 

Annem öldü deyince, babandan iste, buyurdular. Babam da öldü deyince, teyzenden 

iste, buyurdular. İşte bu kadar önemli... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 20 Ağustos  2019 Salı 



162  | S a y f a  
 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Musa aleyhisselam Allahü telaya dua ediyor; 

"Ya Rabbi, bu Firavun bize çok eziyet ediyor, 

onun canını al". Allahü teâlâ da buyuruyor ki; 

"O, fakir kullarıma yardım ediyor, ben onun 

canını almam". Sonra kıtlık oluyor. Firavunun 

adamları gelip diyorlar ki, yeterli erzakımız 

kalmadı. Şu fakirlere yardımı keselim, o da 

kestim diyor ve ertesi gün ölüyor. 

 

Şu suyu görüyorsunuz, suyu sevmeyen yoktur. 

Herkes kullanır ve sever, müslüman, kâfir ve 

hayvanlar dahi. Müslüman da su gibi olmalı, 

herkes tarafından sevilen ve aranan olmalı. 

 

Peygamber efendimiz "aleyhissalatü vesselam" bir hadis-i şeriflerinde buyuruyorlar ki; 

Cemaatte rahmet vardır, ayrılıkda azab vardır. Bugün dünyada bile bir yere giderken 

bir vasıtaya ihtiyaç var. Vasıtasız bir yere gitmenin imkanı yok, gidemezsin. İşte bize 

Allahü tealaya giden öyle bir vasıta verildi, elhamdülillah. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Seni Peygamber efendimize "aleyhissalatü 

vesselam" kavuşturacak olan, seni Cennete 

kavuşturacak olan bir vasıtaya bindin ya, 

elhamdülillah. Vallahi billahi tallahi, biz 

dünyanın en şanslı insanlarıyız. Çünkü Allahü 

teala bizi öyle bir gemiye bindirdi ki, öyle bir 

gemide bulundurdu ki, bu gemi karaya çıktığı 

zaman yalnız kaptanı değil, kim varsa içinde 

hepsi beraber kurtulacak. Necip Fazıl 

Kısakürek Efendi hazretlerine sormuş. Yarın ne 

olur benim halim... Efendi hazretleri de; 

korkma diyor korkma, Büyükler sonradan 

gemiden atacaklarını gemiye almazlar. Sen de 

gemidesin, hâlâ ne korkuyorsun, buyurmuşlar. 

 

Üç şey üç zümreye yakışmaz. Âmirlere sertlik, âlimlere mal sevgisi, zenginlere cimrilik. 

 

 21 Ağustos  2019 Çarşamba 

 22 Ağustos  2019 Perşembe 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı 

istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Mübarekler anlatıyor. Dua edelim, Cenab-ı Hak şefaatlerine nail eylesin. 

 

Feyz kaynağı menbağı yani Allahü tealanın sevgisi, nur kaynağı Cenab-ı Peygamberdir 

ve bütün peygamberler o deryadan birer kadre, o deryadan birer fincan alarak 

peygamberlik makamına eriştiler. Kıyamete kadar gelecek olan müslümanlar, evliyalar, 

o kaynaktan aldıkları ile kurtulabilirler. Kaynak O, onu nereden aldı? Onu Cenab-ı Hak 

verdi. Ama efendim O kaynaktan feyz almak, O kaynaktan istifade etmek için, dört beş 

şart var buyuruyorlar. O şartlar oluşmazsa insan istifade edemez, buyurdular. Mesela; 

1- Kâfirler zinhar alamaz. Cenab-ı Peygamberi gördükleri halde, beraber, aynı şehirde 

oldukları halde ebu cehiller, ebu lehebler o kaynaktan alamadılar. Neden? Muazzam bir 

duvar vardı çünkü. O sevgiyle muhabbetle kendi aralarında set vardı. O halde kafir, 

Cenab-ı Peygamberin feyzinden yahutta Müslümanların sevgisinden, Müslümanların 

duasından nasibini alamaz. Engel var. 

2- Bid-at ehli hiç alamaz. Zaten inkar ediyorlar. Şefaat ya Resulallah demeye şirk 

diyorlar. Nasıl Cenab-ı Peygamberin şefaatine kavuşsun yahutta feyzini alsın. 

İmkansız... 

3- Haram işlemeyi âdet haline getirenler. Allah muhafaza etsin. Yani haram işlemekten 

zevk alıyor. Bunlar alamazlar. Namaz kılmıyor, olur mu öyle bir şey. Geçenlerde Mazhar 

amcayı rüyamda gördüm. Mazhar Geylani'yi. Böyle yani başı başıma değecek kadar 

yakın. Bir müddet değecek kadar çok yakın. Böyle başbaşa vermişiz ama onun ahirette 

olduğunu, vefat ettiğini biliyorum. Zaten kastım da onu sormak. Dedim Mazhar amca, 

orada nasılsın. Dedi, iyiyim Elhamdülillah. Nurettin abi nasıl dedim? İyi iyi Elhamdülillah 

dedi. Şimdi bakın, miraçta Peygamber Efendimiz "sallalahü aleyhi ve sellem" Hazret-i 

Osman'ı Cennete koşarken gördü. Ama Hazret-i Osman hayattaydı. Neden, çünkü 

ahirette zaman yok. Zaman burada var. Buradaki zamanı bir kaldırsan ahiret ile dünya 

 23 Ağustos  2019 Cuma 
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birleşir. Aynı şey. Nasıl ki Cenab-ı Peygamber "aleyhissalatü vesselam" Hazret-i 

Osman'ı Cennete koşarken gördü... Birden aklıma nereden geldi bilemiyorum. Mehmet 

Said abi geldi. Mazhar amcaya sordum, çok iyi dedi. Allah hepimizi muhafaza etsin. Ya 

Rabbim. Birini daha sordum, iyi değil dedi. Neden dedim. Mazhar amca; o namaz 

kılmıyor dedi. Bundan dolayı çok dayak yiyor, çok azap çekiyor. Allah… Namaz 

kılmamanın ahirette cezaya uğradığını canlı ispat gibi, Mazhar Amca ahiretten haber 

verdi. 

4- Namaz kılmayanlara bu feyz gelmez. 

5- Mübarekler buyurdular; Bu çok mühim efendim çok. Edebe riayet etmeyenlere 

gelmez. Edep çok mühim hele hele Allahü teala'nın sevgili kullarına karşı hayatta olsun 

vefat etmiş olsun, saygı ve edepte kusur işleyenler maazallah çok sıkıntı çekerler. 

Çünkü dinin hemen hemen tamamı saygı ve edeptir. Edebin tarifi; haddini bilmektir. 

Sınırını bilmektir. Öyle deli dolu sahipsiz dolaşmak, kendini sahipsiz bilmek felakettir. 

Olmaz. Bu sahipsizlikten Allah korusun. Çünkü ahirette mutlaka birinin bize delil olması 

lazımdır. Biz üç günlük dünyada, üç paralık dünyada bile bir bilene sormadan, bir 

levhaya bakmadan bir yere gidemiyoruz. Ya ahirette nasıl gidersin. Bu mümkün değil. 

Onun için biz Elhamdülillah çok şanslıyız ki Mübareklerin gemisine bindik. Hangi katta 

olursan ol. İster kaptan köşkünde istersen paspas ol. Ama bu gemide ol. Çünkü Efendi 

Hazretleri; eğer gemi sahile çıkarsa yalnız kaptanını değil içinde kim varsa hepsini 

çıkaracaktı. buyurmuşlardır. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Gözünü aç kapat, buyurun Cennete. Ne 

şans vallahi. Afiyet olsun, çok 

bahtiyarız. Ahir zamanda, kıyamet 

alametlerinin çıktığı bu zamanda Allahü 

tealaya Ehl-i sünnet itikadı üzere iman 

eden bir kul, vallahi çok şanslı, billahi 

çok şanslı, tallahi çok şanslı. Çünkü bu 

iman çok zor elde edilir. Bu imanın 

düşmanı çoktur. Çünkü bu iman çok 

kıymetli bir imandır. Bütün bozuk 

mezhebler, bütün bozuk tarikatler, 

bütün bozuk fırkalar bir yanda, bir de dinsizler bir tarafta hepsi buna düşman. Neden, 

çok kıymetli olduğu için. İnsan kuyumcudan mı bir şey çalmaya gider, yoksa kireççi 

dükkanına mı. Kuyumcuya gider, çünkü oradan ufak bir şey alırsa zengin olur, ama 

diğer taraftan iki tane taş alsan ne yazar. 

 

 24 Ağustos  2019 Cumartesi 
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Onun için, bundan başka laf etmeye gerek yok. Çünkü en çok korktuğum şu; Allahü 

teala Kur'an-ı kerimde buyuruyor ki; "Eğer verdiğim nimetin kıymetini bilmezseniz 

elinizden alırım." Bu iman nimetinin kıymetini -Allah korusun, gaflete düşüp de- iyi 

anlayamazsak, iyi takdir edemezsek, onun hakkını veremezsek Cenâb-ı Hak alır. Çünkü 

Cenab-ı Hak Kur'an-ı kerimde buyuruyor ki; "Ben size bir nimet vereceğim, -verdim- 

siz eğer değerini bilmezsiniz vallahi alırım." Sûre-i İbrahim'de geçiyor bu. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler sohbetlerinde buyuruyor ki; "Bu 

iman nimetinin şükrü nasıl yapılacak? Onu 

da Cenab-ı Hak Kur'an-ı kerim'de, 

Kadsemi'a suresinin son âyetinde bildiriyor. 

O âyet-i kerimede Cenab-ı Hak; "Bu iman 

nimetinin kıymeti için, birbirinizi sevin" 

buyuruyor. Para yok, pul yok. Gözünü 

kapatıp saatlerce zikir yok. Beleş. Git bir 

arkadaşımıza bir sarıl. Gel bu akşam beraber 

yemek yiyelim de. İşte iman nimetinin şükrü.. O çağırmazsa sen dersin, abi karnım 

acıktı gelebilir miyim, diye. Maksat beraber olmak. Dolayısıyla kaynaşmak, sevişmek, 

bu nimetin şükrünü eda etmek... Allah muhafaza etsin. Allah sonsuz kere muhafaza 

etsin, bir din kardeşine dargın olmak, küs olmak, kavgalı olmak -mazallah mazallah- o 

ancak senin nefsini tatmin eder. Ama öbür tarafta büyük bir devlet elden gider. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Kitab dağıtın. Çünkü onun içindeki bir sünneti 

ihya edene yüz şehid sevabı var. Kitaplarda farz 

var, vacib var. Robot, inşaat,.. Tek gaye, Ehl-i 

sünneti yaymak. Hindistan'da Mazhâr-ı Cân-ı 

Canân "kuddise sirruh" hazretlerinin halifesi ve 

damadı Abdullâh-ı Dehlevî hazretleri İslam 

Hukuku kitabında, "Dünyada en büyük zalim 

Allah'a teşekkür etmeyendir" buyuruyor. Bu dört 

maddeyi yapan teşekkür etmiş olur: O'nu Allah 

olarak tanımak. İman etmek. Ehl-i sünnet 

itikadında olmak. Güzel ahlak sahibi olmak. Herkese kitap dağıtın, en güzel hizmet bu. 

 

 25 Ağustos  2019 Pazar 

 26 Ağustos  2019 Pazartesi 
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Mühim olan Ehl-i sünnet itikadında olmak. Mübarekler, Türkiye'de ve dünyada 

kaybolmaya yüz tutan bu itikadı ortaya çıkardılar, bu irşad ile dünyaya yaydılar. 

Elhamdülillah, Ramazan ayında Türkiye'ye 124 bin ve dünyaya onbinbeşyüz kitap 

gönderildi. Bu nimet devlet kuşudur, ürkerse gider. Giderse bir daha geri gelmez. Allahü 

teala buyuruyor ki; 'Nimetime şükrederseniz artırırım, şükretmezseniz nimetimi 

elinizden alır, çok acı azab yaparım'. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Kalbin şifası ilimdir. Mübarekler buyurdular 

ki; "Benim en yakın dostum kitaplarımdır." 

 

Mübareklere bir gün bir arkadaş götürdüm, 

Efendim, bu arkadaş kabirdekilerin halini 

görüp, onlarla konuşuyor dedim. Hocamız; 

Bizim yolumuzda görmek, işitmek önemli 

değil, inanmak önemli. Kabirdekilerle 

görüşüp konuşmak, kibre sebebiyet 

verebilir, tehlikeli olabilir, buyurdular. 

 

Bir arkadaşımız hacca gitmek için Hocamızdan izin almağa gelmiş. Buyurmuşlar ki, niçin 

bana geldiniz? Enver'e söyleyin. O arkadaşımız, Efendim, kendileri Türkiye'de olmadığı 

için söyleyemedim dediğinde, nerde olursa olsun, ona ulaşıp ona söyleyin 

buyurmuşlar... Hocamıza ulaşmak için bile bir aracı lazımsa, Peygamber efendimize 

"aleyhissalatü vesselam" ve Allahü tealaya aracısız ulaşılabilir mi..? Hocamız, 

Abdülhakim efendi hazretleri, seyyid Fehim hazretleri... Bu mübarek zatlar olmadan 

ulaşılabilir mi? 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Talebenin biri yolda gelirken 

hocasıyla karşılaşır, hocası sorar, 

nereden geliyorsun? Efendim, 

filancanın cenazesinden geliyorum, 

ölmüş, haber verdiler cenaze 

kaldırılırken yardımcı oldum, der. 

Hocası eyvah buyurur, ölü diriyi 

ziyaret etmiş. 

 

 27 Ağustos  2019 Salı 

 28 Ağustos  2019 Çarşamba 
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Asıl ölü olan bizleriz, ruhlar ölmez, ilimlerinden, Evliyalıklarından bir şey eksilmez, Hatta 

vefatlarından sonra tasarrufları daha da artar, kılıç kınından çıkmış gibi olur. O 

bakımdan Evliyanın kabrini ziyaret eden, sağlığında ziyaret ediyormuş gibi edebli 

olmalıdır. Çıkan ay, Ramazan ayının bereketiyle, 126.000 kitap Türkçe, 10.500 kitap 

yabancı dilde, toplam 136.500 kitap dağıtılmış. Dün Mübareklerin kabirlerinin başına 

gittim, kitap raporunu arz ettim, çok hoş oldu. Hocamızın ne kadar çok sevindiklerini, 

gaflet olmasa görecektik. Efendim yarın Bölge temsilcisi arkadaşlarımızla toplantımız 

var dedim, çok memnun oldular. İşte ölü diriye rapor verdi. Mübarekler hayattayken 30 

-35 bin kitap dağılırdı, Mübarekler ahirete gidince kitap satışları 3'e - 4'e katladı. Niye 

böyle oldu, çünkü ölünce evliyanın himmeti artar, ondan hizmetler misliyle artıyor. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir bardak su verene, Mübarekler 50 

sene 70 sene hatim duası okudular. Su 

deposunda Mübareklere bir bardak çay 

verdiği için… Allah'tan korkun, Enver 

abi size bir bardak çay vermedi mi? 

 

Halimize çok şükredelim, Allahü 

tealaya çok yalvaralım, iman ve dine 

hizmet nimetini üzerimizden almasın. 

Allah muhafaza etsin, eğer bu nimet elimizden alınırsa sokaktaki insanlarla aramızda 

ne fark kalır. Bu hizmetler kıyamete kadar devam edecek. Allahü tealanın dinine hizmet 

etmek, Allahü tealanın seçtiği, sevdiği kimselere hususi bir ihsanıdır. Dolayısıyla Allahü 

tealaya çok yalvaralım, çok şükredelim. Yaptığımız bu hizmetleri kendimizden 

bilmeyelim. Bir insan başarıyı kendine mâl etmeye kalkarsa Allahü teala onu mahveder. 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 29 Ağustos  2019 Perşembe 

 30 Ağustos  2019 Cuma 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Mübarek Hocamız buyurdular ki; hayatta ruh ile ceset yüzde yüz bağlılık halindedir. Ruh 

cesedi desteklediği için konuşuyoruz. İnsan vefat edince, ruhun desteği yüzde elli azalır. 

Hayat devam eder ama kabir hayatı... Yani, his var hareket yok. Kabir hayatı ahıret 

hayatına dahildir. Hadis-i şerif var; kabir azabı, üzerine idrar sıçratanlara ve laf 

taşıyanlara, nemîme yapanlaradır. 

 

Asıl imtihan ölünce başlıyor. Peygamber efendimiz "aleyhissalatü vesselam" buyurdular 

ki; "Nasıl yaşarsanız öyle ölürsünüz, nasıl ölürseniz öyle haşredilirsiniz". Son nefes çok 

mühim. Çünkü Peygamber efendimiz "aleyhissalatü vesselam" buyurdular ki; "Hayatın 

sonu önemlidir. Mûteber olan sondur." Kabir, şaka değil. Mutlaka var. Hesap günü var. 

Mahşer var. Mahşer yerinde 50 bin ahıret senesi beklenecek. Ahıretin bir günü bin 

dünya senesi. Güneş bir mızrak boyu yakın olacak… O dehşet günü Müslümanlara iki 

rekat namaz kadar olacak. Ve 7 maddeli bir hadis-i şerifte, arşın altında kimlerin 

gölgeleneceği buyuruluyor. Birinci kat gökler ikinci kat yanında deryada bir damla gibi. 

İkinci kat üçüncü kata göre öyle... Yedinci kat, arşa göre deryada bir damla gibidir. Arş 

Cennetin tavanıdır Biz daha birinci kat gökteki yıldızlara ulaşamıyoruz. Düşünün arş ne 

kadar büyük. Bu arşın altında 7 sınıf insan var. Bir tanesi; mü'minin yüzüne Allah rızası 

için bakanlar. Enver abi de mü'min. Enver abinin yüzüne de bakın, ben de sizin 

yüzünüze bakayım. Arşın altında buyrun... İşte bayram bu. Onun için mü'min güler 

yüzlü olmalı. Anne ve babasının yüzüne şefkatle bir defa bakana Allahü teala kabul 

olmuş bir hac sevabı verir. Bin kere baksa bin kere... 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bugün inanmayanlar Peygamber efendimiz 

"aleyhissalatü vesselam" zamanında 

olsalardı gene inkâr edeceklerdi. Bugün 

inananlar o zaman olsalardı gene 

Peygamber efendimiz "sallallahü aleyhi ve 

sellem" için canını, malını feda edeceklerdi. 

Değişen birşey yoktur. İman etmek için 

görmek veya görmemek önemli değildir. 

 

 31 Ağustos  2019 Cumartesi 
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İyiliği elverişli olmayan kimse 

Faidelenemez Peygamberi de görse 

 

Kader, cebr-i mütehakkim değildir, ilm-i mütekaddimdir. Allahü teala insanları 

yaratmadan evvel, hür iradeleriyle inanıp inanmadıklarını ruhlarına sordu. Bazıları 

inandı, bazıları inanmadı... 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyüklerimiz buyuruyor ki; Benim 

talebelerim, evlâtlarımdır. Talebelerimi 

sevenler de ahiretde kurtulur. Onun için 

arkadaşlarımızın kıymetini bilelim. 

Onların herbirine, can simidi gibi 

sarılalım. Herbiri çok kıymetlidir. Neden? 

Çünki emr-i mâruf yapıyorlar, onların 

yapdığı iş, Peygamber efendimizin 

"aleyhissalatü vesselam" yaptığı işdir. 

Onun için her arkadaşımız, Resûlullah 

Efendimizin vârisidir efendim. Onlardan 

birini kıran, benim muhâtabım olamaz. 

Çünki evlâda yapılan, babaya yapılmış 

demekdir. 

 

Bir derviş, hocasını ziyârete gidecekmiş. O devirde hocalarını ziyârete giderken talebeler 

tıraş olup saçlarını kazıtırlarmış. O derviş de berbere gidip, koltuğa oturmuş, saçının 

yarısı bittiğinde bir külhanbeyi içeri girmiş. (Fesi yan giyilmiş, ceket omuzlarda, 

ayakkabı sivri burun, topuğunun üzerine basılmış); "heeeyt" demiş. Derviş'in kafasına 

bir şaplak vurup; kalk bakalım kelek, sıra benim demiş. Derviş; emrin olur ağam demiş 

ve kalkmış. Tıraş sırasında külhanbeyi, nâber kelek diye dalga geçmiş. Külhanbeyinin 

tıraşı bitiyor ve dışarı çıkıyor. Kapıdan çıkmasıyla bir gürültü kopuyor, bir de bakıyorlar 

ki, külhanbeyi yere kağıt gibi yapışmış, üzerinden kamyon geçmiş. Berber zekî 

adammış, "derviş ağam bu ceza ağır olmadı mı" demiş. Derviş de; "Vallahi ben birşey 

yapmadım, ama benim hocam, talebelerine evlâtlarından daha çok düşkündür. 

Talebesine bir şaplak vuran iki şaplak yer. Ceza hocamdan geldi" demiş. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsanın en büyük düşmanı kendisi, en 

büyük dostu yine kendisidir. Allahü 

teala insana hem dost vermiştir, hem 

düşman. Tercihi de akılla bize 

bırakmıştır. İster dost tarafına git, 

ister düşman tarafına git. Dost ruhtur. 

Fakat ruh, melek gibi yaratılmıştır, 

belli bir seviyededir. Ancak onun 

ilerlemesi için muhalefet etmek lazım. 

Muhalefet etmeden ilerleme olmaz. 

İnsan muhalefet ettikçe derecesi 

yükseldi. Ettikçe derecesi yükseldi, Allah'a daha yakın oldu. Ruh çok kıymetli. İnsanın 

gayesi, ruhunu nefsinden ayırabildiği kadar ayırabilmesidir. İcablarına ayırmak. Ayırdığı 

zaman evliya oldu. Ayıramayan gitti. Allahü teala bir şeyi emretti mi sonunda olur o. 

Olmaması mümkün değil. Ne oluyor bu sefer biliyor musunuz. Öldüğü zaman ayrılıyor. 

Onun için hadis-i şerif var. Peygamber Efendimiz "aleyhissalatü vesselam" buyuruyorlar 

ki; Allahü teala ölümü dostu dosta kavuşturmak için yaratmıştır. Ölünce dost olan ruh 

dostuna kavuşur. İki dost kavuşuyorlar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu dinin iki kısmı vardır. Herkes bir kısmından 

bahseder. Halbuki din bir bütündür; 

parçalalanamaz, bölünemez. Bir; Allahü tealaya 

iman etmek, Onun emir ve yasaklarına uymak, 

hürmet etmek, saygı göstermek. İki; O'nun 

kullarına şefkat ve merhamet etmek. 

 

Bir arkadaşımıza dedim ki: iki çeşit para vardır. 

Niçin söyledim bunu, tüccar olduğu için. İki cins 

para vardır. Bir; karşılığı olan, iki; karşılığı 

olmayan para. Karşılığı olan para, ihlastır. 

Karşılığı olmayan paradan Allahü teala korusun. 

Kul, bir çok hizmetlerle, işlerle öteki dünyaya gidecek. Allahü teala orada kendisine ait 

olanları ayıracak, nefisimize yaptıklarımızı, riya ile yaptıklarımızı ayıracak. Çok sevap 

kazandığımızı sandığımız halde, çok az miktar kalacaktır. 
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Birgün Enver abi rüyasında çok dehşet bir çukura düştü bir anda. Üç insan boyu, vadi 

gibi bir şey. Sağı solu duvar, tırmanmak mümkün değil. Ya dedim, demek ölüm böyle 

geliyor insanın başına, mukadderat... Biraz daha yürüyorum ama düz yürüyemiyorum, 

o kadar ki yan yan gidiyorum, belki bir çıkış yolu bulurum diye. Sen misin çıkış yolu 

arayan. Bir tünel ki simsiyah. Bismillahirrahmanirrahim... Derken bir başımı 

kaldırıyorum. Hazret-i Ömer "radıyallahü anh"; Evlat, evlat, uzat elini! Beni çekip 

çıkartıyor ve feraha çıktım. Enver abinin feraha çıkması hepimizin feraha çıkmasıdır 

inşallah. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir arkadaşımız uçakla Bağdat'a 

gitmiş. Oraya gidince de Abdülkadir-

i Geylani "kuddise sirruh" hazretlerini 

ziyaret etmiş. İhtiyar bir adam da 

türbeyi ziyaret ediyormuş. Ona, 

nerelisin demiş. Türkiye'liyim 

deyince, nereden demiş. 

İstanbul'luyum deyince Enver Ören'i 

tanıyor musun demiş. Efendim, 

hayırdır inşallah; ama siz Enver 

Ören'i nereden tanıyorsunuz demiş. 

İlk önce ben sana sordum deyince, tanıyorum demiş. O da, o zaman şimdi beni dinle 

demiş. Ben bu zatın torunuyum, Geylanîyim, hergün dedemin huzuruna o zata dua 

etmek için geliyorum demiş. Neden deyince, İstanbul'da Geylanîler var, onlara yardım 

ediyor demiş... Allah muhafaza etsin, onlar bize yardım ediyorlar. Bu dua Enver abinin 

şahsında hepimize aittir. Çünki Enver abi hepimizi temsil ediyor. Tabii temsil 

olunduğunu kabul edenleri temsil ediyor. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Ölüm muhakkak, kabir hak, mahşer 

hak, terazi hak, sırat köprüsü hak, 

Cennet hak, Cehennem hak. Büyükler 

buyuruyorlar ki; Ölmeden evvel 

ölünüz. Birgün mübarekler buyurdular 

ki; Bunun manası nedir? Ölmeden 

evvel ölmek ne demek? İşte az evvel 

saydıklarımızın hepsi öldükten sonra 

âşikâr olacaktır. Gerçek Müslüman, 
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hakiki Müslüman öldükten sonra başına gelecek olan bu hadiseleri, ölmeden evvel 

düşünebilen, onu hatırlayabilen, ona hazırlanabilendir. Bu mutlaka olacak. İşte ölmeden 

evvel ölmek demek; öldükten sonra olan bu gerçekleri, ölmeden evvel hiç olmazsa 

yakinen yetecek kadar düşünmek, bunların varlığına iman etmektir. Kabul edin, 

hazırlanmış olurusunuz. Yani ah, vah demezsiniz orada. Sürpriz gibi gelmesin sana. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Bir kış günü Bursa'da kar lapa lapa yağıyor. Yerlerde elli, atmış santim kar birikmiş, 

devamlı kar yağıyor. Üftade "rahmetullahi aleyh" hazretleri de tekkesinde bütün 

müridlerini toplamış, kocaman bir soba yanmış, üstünde bir çaydanlık, içerisi mis gibi 

kokuyor. Sohbet ediyorlar. Derken mübarek zat buyuruyor ki; Canım taze üzüm istedi, 

hem de asmasından. Herkes birbirine bakıyor, mevsimi değil. Herkes bir şey söylerken, 

Aziz Mahmud Hüdai hazretleri sepeti kaptığı gibi doğru bağa. Karları yara yara gidiyor 

bağa. Asmanın üzerindeki tüm karları temizliyor. Karlarından altından asmada ister 

siyah, ister yeşil, taptaze mis gibi kocaman salkımlar çıkıyor. Sepetini dolduruyor, tam 

sepet doluyor, asmadaki üzümler de bitiyor. Tam dönerken bir çukura düşüyor. 

Kurtulması mümkün değil. Ya Rabbi, sana iman ettim, bu mübarek zatı sevindirmek 

için yola koyuldum, ben şimdi burada öleceğim, sepette burada kaldı diyor içinden. 

Hocasına manevi olarak demiş ki; Hocam, halim bu. Himmet ederseniz, Allahü teala 

beni buradan kurtarır. Derken, hiç tanımadığı bir zat; evlat, evlat diye bağırıyor. Hemen 

o elini uzatıyor ve onu dışarı çıkartıyor. Teşekkür edecek, bir bakıyor ki adam yok. Hızır 

aleyhisselam. Sepeti aldığı gibi geliyor dergaha, hocasının önüne koyuyor sepeti. Hocası 

buyuruyor ki; Eğer anlarsanız, burada size dersler vardır. Bir; büyüklerin sözlerinde bir 

hikmet vardır. Boş laf etmezler. Bu mevsimin üzüm mevsimi olmadığını herkes biliyor. 

Dışarıda kar yağdığını herkes biliyor. Ama ben üzüm istiyorum dediğim zaman sadece 

benim sözüme itibar eden var mı içinizde, onu anlamak istedim. Canım hatta üzüm de 

istemedi ama ben teslimiyet öğrenmek istedim. İçinizden biri çıktı, aklına değil, bilgisine 
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değil, görgüsüne değil, benim sözüme itibar etti, üzümleri buldu. İkinci ders; Allah 

yoluna hizmette, hocasının yoluna hizmette çile çoktur. Düz yolda giderken çukura 

düştü. Öyle olmasa yakışık olmaz, tadı kalmaz. Çukura düştü fakat o yolda olanları 

çukurda bırakmazlar. Hızır aleyhisselam geliyor, kurtarıyor. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Unutmayalım ki dünyada kim kimi 

Allah için severse ahirette de onunla 

beraber olacaktır. İyi insanları 

sevenler, iyi insanlarla beraber, 

habisleri sevenler habislerle beraber 

olacak. 

 

Allahü teala her ibadetin karşılığını 

bildirmiş, ikisi hariç. Biri oruç tutmak 

diğeri yemek yedirmek. 

 

En bahtiyar insanlar biziz. Herkes kendi aklından birşeyler katmış. Bu yolun büyükleri, 

dini bid'atlardan korumak, sünneti yaymak için uğraşmışlar. Biz toplanıyoruz, 

konuşuyoruz, görüşüyoruz. Bunların hepsi imanımızı korumak için. İman bir anda 

kaybedilebilir. Dünyanın en ahmak insanları; dünya için üzülenleridir. En akıllıları da 

ahiret için üzülenlerdir. Bir müstehabı yapamazsan o zaman üzül. Muhammed Masum 

"kuddise sirruh" hazretleri buyuruyorlar ki: İnsanlar bir müstehabın ne demek olduğunu 

anlasalar bütün dünya malını verirler. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir ârifin dişi ağrıyormuş. Gitmiş diş hekimine, 

aman doktor, canım doktor buna bir çare bul, ben 

ölüyorum demiş. Doktor; diş çıkartmaktan, diş 

tamir etmekten ibadete vakit bulamadım, demiş. 

Ârif; ne istiyorsun, ne kadar para istersen veririm, 

demiş. Doktor; zaten para var. İhtiyacım yok 

Allah'a şükür. Kaç senedir ibadet yapıyorsun, 

demiş. Otuzbeş senedir... Ben senin diş ağrını 

durdururum. Ama bana otuzbeş senelik ibadetini 

vereceksin, demiş. Ya sen deli misin, bir diş ağrısı 

için olur mu demiş. O da; ben de sana ilaç vermem. 

Otuzbeş senelik yaptığın bütün ibadetlerin sevabını 

bana bağışlayacaksın, demiş. La ilahe illallah, 

nereden çattık bu doktora... Ya Rabbi, benim dişim 

iyi olursa ben tekrar ibadet yapabilirim. Ama o diş ağrısıyla ben bir şey yapamam. Sen 

her şeye kadirsin. Ona da verirsin, bana da verirsin. Kabul demiş. Ha tamam otur şu 

koltuğa, demiş. O bir damlayı damlatıyor. Adam gözünü bir açıyor. Ağrı filan kalmıyor. 

Bak diyor, senin ağzında otuziki tane diş var, bu daha bir tanesi diyor. Diğer dişlerin de 

ağrırsa ne yapacaksın diyor. Ârif; ben kendimi evliya sanırdım, ya kardeş, siz müthiş 

birisi imişsiniz, diş doktoru olarak hem de, deyip teşekkür ediyor... Bir tane de diş 

hekimi burada var, Ali Zeki abi... 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peygamberimiz "aleyhissalatü 

vesselam" buyuruyorlar ki; Bu dünya 

mel'undur. Allah için olmayan her şey 

de mel'undur. Bu yapdıklarımız, bu 

yazdıklarımız, bu okuduklarımız neyse, 

eğer O'nun rızasına uygunsa, en az 

O'na giden bir yoldaysa korkmayın. 

O'na giden bir yolda değil ise ibadet de 

yapsan namaz da kılsan ne yaparsan 

yap yolun sonu kötü. Hani tam kavuşturacak yola girer de yolun içinde her türlü pisliği 

işler, günaha girer ama yolda kul hakkına girmiyor. Düşer, kalkar, yürür bir şeyler olur 

fakat yol kavuşturucudur. Bu bir saadettir. 
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Eshab-ı kiramdan birisi eve bir kelle almış. Hanımına demiş ki, bunu pişir yiyelim. 

Rabbimize dua edelim. Tam yemeği pişirmiş, sofraya götürüyor. Kapı çalmış. Birisi 

demiş ki; Ne olursunuz biraz bir şey verin de gideyim. Onu vermişler. Tam oturmuşlar. 

Bu sefer öbür komşu gelmiş. Allah, Allah, almışlar tepsiyi onlar da vermişler. Vallahi 

demişler bir şey yemedik. Hepsini Allah rızası için verdik. Tam dokuz tane ev dolaşmış 

aynı kelle. İşte Müslümanlık bu. Çok kıymetli, bunu iyi bilin. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peygamber Efendimiz "sallallahü aleyhi 

ve sellem", vefatına yakın, Bilal-i 

Habeşi "radıyallahü anh" hazretleri'ni 

yanına çağırdı ve O'na nasihâtte 

bulundu: 

"Bilâl, bir işte muvaffak olmak için 

yerine getirmen gereken üç şey vardır. 

Bunlardan ilki doğru olmaktır." 

buyurdu. Ama dosdoğru, sapma filan 

yok; dümdüz. 

"İkincisi, birlik ve beraberlik içinde 

olmaktır. Yapılacak işin muvaffakiyet ile sonuçlanması için bir ve birlik olmak çok 

önemlidir." En başta da söylediğimiz gibi, iki Mümin Allah rızası için bir araya gelirse 

melekler oraya gıpta ile bakar, şeytanlar ise oraya yaklaşamaz. 

"Üçüncüsü ise Allah rızası için yapmaktır." buyurdu. 

 

Yapacağımız işin dünyevî olmaması çok önemlidir. Allah rızası için yapacağız ki, başarılı 

olalım. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Çok kazanmak marifet değil, çok 

kazanmak için çok kazanmak marifet. 

Yani zengin olmak için, meşhur olmak 

için, padişah olmak için, bunların hiç 

faydası yok ama sarf etmek için, Allah 

yoluna harcamak için daha çok kazanılır. 

Çünkü her kazandığımızın hesabı verilir, 

zordur ama sarf ettikten sonra o sarf 

ettiklerimiz bizi kurtaracaktır. 
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Bid'at; dine insan elinin değmesidir. Bid'at ehli ile sohbet yok, tartışma yok, yüzüne 

bakmak yok, selam vermek yok. Mümkünse bulunduğu şehir bile terk edilmelidir. 

Sadece kitap verilebilir. 

 

Günahkara, kumarcıya, içkiciye hatta zina edene nasihat edilir, bid'at ehline yok. Bir 

arada bulunmayın. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir kitapta mübarek bir zat 

buyuruyor ki; Cenab-ı Hak 

yarattığı kullarından bin 

tanesinden, bir tanesini rızasına 

uygun yaratmıştır. Diğer 

dokuzyüzdoksandokuzunun ya 

ameli bozuktur ya itikadı 

bozuktur, illa ki bozuktur. Zaten 

cenabı Peygamber 'aleyhissalatü 

vesselam' buyuruyor ki; Benim 

ümmetim yetmişüç fırkaya ayrılacak, bunların bir tanesi doğru olacak. Yani, yetmişüçte 

bir olan ehl-i sünnet itikadındayız, daha ne istiyorsunuz? 

 

Varlıkla imtihan zordur. Ancak bir mürşid-i kamile bağlanmakla bu imtihanlardan 

kurtulunabilir. Dinde ton yok. Ya siyah ya beyaz. Gri yok. Dinde kalbin sabit olması 

nerede ise imkansızdır ama sabit tutmaya mecburdur. "Ya mukallibel kulup sebbit kalbi 

ala dinik" Bunun için iyi arkadaşla beraber olmak olmak lazımdır. Kötü arkadaşla olanın 

bozulması muhakkakdır. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 
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Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

İslâm Âhlakı kitabında diyor ki, eğer insanlar Allahü teadan yüz çevirirse, emir ve 

yasaklarına sırt çevirirse, Allahü tealanın emir ve yasaklarına uymazsa, en azından 

saygı ve hürmet göstermezse, cenab-ı Hak o memlekette dört bela verir. 

 

Bir; Kaht-ı bela verir. Yani, ya yüksek enflasyon veyahutta kıtlık. Allahü teala muhafaza 

etsin, yağmur iki sene yağmazsa kuru ekmeği hiçbir yerde bulamazsın. Hanımanne dün 

akşam anlattılar ki, çok karne ile ekmek aldık. Hatta daha fakirler vardı, bizim 

karnemizden o fakirlere onlar da biraz yesinler diye verirdik. 

 

İki; Allahü teala o milletten, o cemiyetten, kendisinden sırt çevirenlerden sağlık nimetini 

alır. Hasta olmayan ev olmaz. Şimdi size soruyorum. Hangi evde hasta yok. Hepimiz 

hastayız, başta Enver abi, şaka değil dokuz tane ameliyat geçirmiş. Ölümlerden döndük. 

Bu, beden hastalığı. Bir de kalb hastalığı var. Dünyaya dalmak, ahiretten habersiz 

olmak. Bundan daha büyük hastalık olur mu... 

 

Üç; o memleketten, o yerlerden güven, emniyet kalkar. Bugün evladın babasına, 

babanın kardeşine güveni kalmadı. İstediğin kadar polis, jandarma her şeyi koy ama 

netice itibariyle Allah korkusu, ahiret endişesi ortadan kalkarsa, o melek gibi insan, 

canavar olur. 

 

Dört; Şefkat ve merhamet yok olur. Adam arabayla adamı eziyor, bırakıp gidiyor. Olmaz 

böyle şey. Bu, olacak iş değil... 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Eğer bir iş Allah için yapılıyorsa, o iş; iştir. 

Eğer bir işte zerre kadar dünya varsa o 

işte hayr yoktur. 

 

Bir elma düşünün, birçok elementten 

oluşuyor, diyelim ki çok az miktarda da 

mağnezyum var elmanın içerisinde. Şimdi 
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bu çok az miktarda mağnezyumu çıkaralım desek, elmanın tamamı bozulur, elma diye 

bir şey kalmaz ortada. Bid'at de böyledir. Çok küçük bir değişiklik, yani bid'at dinin 

tamamını yıkmaktır. Bid'at; dine insan elinin değmesidir. 

 

Peygamber efendimiz "sallallahü aleyhi ve sellem" buyuruyor ki; Mal, mülk sevdası her 

cins kötülüğün başıdır. Her cins kötülükten daha kötüdür yani. Bunun çaresi, bundan 

kurtulanlarla beraber olmaya bağlıdır. Kimse bundan kaçmamalıdır. Tam İlmihal 

Seadet-i Ebediyye var elimizde. Hele hele, tuhaf sözler; ben buna kavuşamadım, ben 

bunu öğrenemedim, denmemeli. Kulağına koy dinle. Yolda giderken, arabada giderken. 

Her zaman, her yerde istifade edebilirsin. Yeter ki sen iste. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsan tercihini mertçe ortaya koymalı. 

Bu mu, bu mu? Çünkü burada gri renk 

yoktur, ya siyahtır, ya beyazdır. 

Neden? Çünkü üç yer yok. Ya bu, ya 

bu. Kararlılık zaferdir, döneklik 

felakettir. Döneklik nedir? Kalb zaten 

dönek demektir. Hazret-i Peygamberin 

"sallallahü aleyhi ve sellem" duası var; 

Allahümme ya mukallibel kulub, sebbit 

kalbî, alâ dinik. Ey kalpleri fırıldak gibi 

döndüren Rabbim. Benim kalbimi dinde sabit kıl. Başka yere kaymasın. Dolayısıyla, bir 

müminin kalbini dinde sabit tutması hemen hemen imkansızdır. İmam-ı Rabbani 

"kuddise sirruh" hazretleri buyuruyor ki; Bunun bir tek yolu vardır. O da iyi bir arkadaş 

edinmektir. Hayatta daima kötülük, iyilikten daha çabuk bulaşır. Kötülük, bulaşıcı bir 

hastalıktır. İster kötü ahlâk, ister iyi ahlâk, ikisi de bulaşıcıdır. İyi ahlâklı arkadaşlarla 

beraber olan, onlarla görüşen, ahlâkı bozmayan kişiler ile uğraşanın kalbi sabit kalır 

fakat bir saat bozuk ile dursun, bozulur. Allah muhafaza etsin. Onun için; kişinin dini 

arkadaşının dini gibidir. İyi arkadaşı seçemeyen, eninde sonunda felakete düşecektir. 

Bu iyi arkadaşlar; imanı olan, namazını kılan, Allah'tan korkan kişilerdir. Hatalarında 

ısrar etmeyen, hata yapan ama doğrusu budur deyip doğruyu kabul edenlerdir. O'nu 

hak tanımayan, doğrusu budur demeyenler değildir. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Beş vakit namazın en büyük 

özelliği; arada bir fren yapmak 

suretiyle taşın dağdan aşağı 

doğru yuvarlanmasını biraz olsun 

arada bir durdurabilmektir. 

Kinetik enerji diye bir şey var. Bir 

şey yukarıdan aşağı doğru 

düşerken, ne kadar yukarıdan 

inerse o kadar sürat kazanır, 

artık onun önünde durulmaz olur. 

Fakat kar ve yağmur 

müstesnadır. Çünki onu melekler indirir. Eğer yağmur tanesi o kinetik enerji ile düşse 

idi, ebabil kuşlarının taşlarından beter olurdu. Bir yerden girer, bir yerden çıkardı, böyle 

bir felaket olurdu. Fakat Allahü teala merhametli olduğu için, kulları yağmurdan zarar 

görmesin diye, onları birer birer meleklerle indiriyor.Yoksa düşünebiliyor musunuz 

düştükçe hız kazanıyor. 

 

İşte insanın ömrü de kinetik enerji gibi, dünyaya karşı hırslı, paraya karşı hırslı, şöhrete 

karşı hırslı, her an bir iki artar. Felaket! Bir iki artar. İki ise dört, dört ise sekiz, sekiz 

ise onaltı, böyle artar. Onun için cenab-ı peygamber "aleyhissalatü vesselam" 

buyuruyor ki; bu sevgi her cins günahın en büyüğüdür. Çok felaket. Allahü teala'dan 

gayrı olan sevgiler; her cins haramın, her cins günahın, her cins hatanın daha 

büyüğüdür. Namazın en büyük faydası, günde insanı beş defa frenlemekdir. Namazın 

bir tek gayesi var, o da ölümü hatırlatmaktır. Çünki namaz ahirete ait bir ibadettir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Sohbetin bütün ibadetlerden daha 

üstün olmasının sebebi Allah'tan 

bahsedildiği içindir. Allahü teala 

hatırlandığı için, çok kıymetli 

oluyor. Sohbetin değeri ahiretten 

bahsetmekle olur, yoksa dünyadan 

bahsetmekle, dünyayı anlatmakla 

sohbet olmaz. 
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Peygamber efendimizin "sallallahü aleyhi ve sellem", anlatarak, konuşarak, oturarak, 

yaşayarak, anlattığı bir İslamiyet var; bir de konuşmadan, anlatmadan, anlattığı 

İslamiyet var. İslamiyet güneş gibidir, buyuruluyor. Güneşte iki özellik vardır. Bir; ışık 

verir, bir de enerji verir. Işık aydınlatır, enerji hayat kaynağıdır. Peygamber efendimizin 

kalbi "aleyhissalatü vesselam" güneş gibi idi. İki özelliği vardır. Nur verirdi, aydınlatırdı, 

ikincisi; feyiz verirdi, hayat sunardı. İşte bu nur ve feyiz almak kabiliyetinin en yücesini 

Allahü teala Eshab-ı kiramda yaratmıştır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Eshab-ı kiram "aleyhimürrıdvan" cenab-

ı Peygamberden "aleyhissalatü 

vesselam" direkt feyz alabilecek 

kabiliyet ve kapasitede idiler. Eshab-ı 

kiramın üstünlüğü de bundandır. 

Aralarında derece farkı vardı ama en 

azından o kapasitede yaratılmışlar idi. 

Bu onlara ne sağladı? İhlâslarının 

çoğalmasına ve çabuklaşmasına. Hem 

çabuk ihlâs sahibi oldular, hem de çok ihlâs sahibi oldular. O bakımdan, onların bir avuç 

arpa verdikleri zaman kazandıkları sevap, Eshab-ı kiram olmayanın Uhud dağı kadar 

altın sadaka vermesinden daha çoktu. Neden? İhlâslarından. İhlâs demek, her zerresi 

ile Allah demektir, her zerresi ile ama. Kalbinde Allahü tealadan başka hiçbir şeyin 

olmamasıdır. Eshab-ı kiram o güneşin altında, yani cenab-ı Peygamberin nazarları 

altında, kalplerinin yüzü yüzbin dolu olarak, her biri bin, hem muhabbet hem ihlâs ile 

hepsi dopdolu oluyordu. Onların kalplerinde dünyaya ait zerrenin zerresi kalmamıştır. 

İşte o sevgi, ihlas ile bir bakışı yeterdi. Ufak bir tebessümü kâfi idi. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İstiğfarı çok söylemek, hem günahları 

affettirir, hem de rızkı arttırır. 

Başkalarından gelen sıkıntılar için de La 

havle yi söylemek lazımdır. 

 

Bu din, ilim dinidir. Sevgi, muhabbet, 

heyecan, onlar ayrıdır. İlimden maksat 

da, yapmaktır. İyi güzel konuşursun 

ama, icraatin ne? Önemli olan budur! 
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Bir kimseyi sevmenin alameti üçtür. Birincisi, onu sevenleri sever, onu sevmeyenleri 

sevmez. İkincisi, her yerde ondan bahs edilmesini ister. Üçüncüsü, onun derdiyle 

dertlenir. Ayağında nasır çıksa, onunla bile dertlenir, rahat duramaz. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Çok zengin bir adam varmış. Fakat her şeyin sonu olduğu gibi adam da ölüm döşeğinde. 

Üç çocuğu varmış. Bunları büyük oğlu toplamış ve bir toplantı yapmış. Kardeşlerine 

demiş ki; "Ben babamın mirasından bir şey istemiyorum, onun duasını istiyorum. 

Babama ben bakacağım." Kardeşleri de dünden razı, kabul etmişler ve büyük oğlan, 

babasını evine getirmiş. Babasına öyle güzel bakıyor ki... Fakat hanımı razı değil. 

Hergün evde kavga var. "Zaten senin aklın yok, babanın mirasından hiçbirşey 

istemedin." diyerek hergün söyleniyor. 

 

Adam bir akşam rüya görüyor. Rüyada aksakallı bir adam diyor ki; "Evladım, falanca 

yerde 100 altın var, git onu al. " Diyor ki; "Efendim, bu para helal midir? Bereketi içinde 

midir.?" Adam "parada karışıklık vardır" diyor. Ben haram mal istemem, almam diyor. 

Sabah olunca hanımına gördüğü rüyayı anlatıyor; hanımı yine başlıyor kavgaya. "Senin 

aklın yok, alsaydın sıkıntıdan kurtulurduk, diyor." Aradan bir kaç gün geçiyor, adam 

yine rüya görüyor. Diyorlar ki; "Falanca yerde 10 altın var, git onu al, ihtiyacını gör." 

Yine soruyor; "Helal midir, bereketi içinde midir?" "Karışıklık olabilir" cevabını alınca 

yine "haram para istemem" diyor. Sabah olunca yine hanımına anlatıyor, tabii ki yine 

kavga başlıyor. Birkaç gün sonra yine rüya görüyor. Diyorlar ki; "Falanca yerde bir altın 

var, git onu al." Yine soruyor, "Bereketi içinde midir." Diyorlar ki; "Bu helaldir, bereketi 

de içindedir." Tamam alıyorum diyor. Ertesi gün yine hanımına rüyayı anlatıyor. Hanımı; 

"Bir tane de olsa, bari bunu kabul etseydin." diyor. Adam da "kabul ettim" diyor. Gidip 
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altını alıyor ve çarşıya gidiyor. Çarşıdan bir altına iki balık satın alıp eve geliyor. Hanımı; 

"Altını aldın mı?" diye soruyor. "Aldım, sonra pazara gidip iki balık aldım, epeydir balık 

yemedik" diyor. 

 

Balıkları yıkayıp temizliyorlar ve karnını yarıyorlar. Bir de ne görsünler; eşi benzeri 

bulunmaz bir pırlanta. Hemen diğer balığın karnını yarıyorlar, eşi de orada. Sonra birini 

sarraflara satmak istiyorlar ama kimse bedelini ödeyemiyor. Nihayet padişaha haber 

veriyorlar. "Efendim, falancada bir pırlanta var, ancak size layık olur" diyorlar. Padişah 

adamı çağırıyor. Padişahın hanımı pırlantayı görünce çok beğeniyor ve hemen satın 

almak istiyor. Padişah 30.000 altın vermiş. Tabii adam ömründe bu kadar parayı bir 

arada görmemiş, hemen kabul edip pırlantayı satmış. Sonra padişahın hanımı; bunun 

bir eşi de olmalı, ben onu da istiyorum, diye tutturmuş. Padişah tekrar adamlarını 

göndermiş ve eşi de var mı diye sordurmuş. Adam da " var " demiş. Padişah yine 30.000 

altın vermiş ama adam 70.000 altın istemiş ve satmış. Böylece toplam 100.000 altını 

olmuş. 

 

Adam bu servete iki sebeple kavuştu. 1 – Babasının duasını aldı. 2 – Helal olanı, bereketi 

içinde olanı istedi. O bir altın, bereketi ile 100.000 altın oluverdi. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyük bir zât talebelerini bir diken 

tarlasına getirmiş. Çoraplarını çıkarıp, 

dikenlerin üzerinden yürümeye 

başlamış. Talebelerine, haydi siz de 

yürüyün demiş. Bastıkları yerden, 

ayaklarından kan fışkırmış. Talebeleri 

zorlanınca, işte dünya budur. Dikenli 

yoldan gidenin, sonu aydınlıktır, 

demiş. Hayat hayaldir. İstirahat, 

musalla taşında olur.. 

 

Nasreddin Hoca, ya Rabbi, bu derdi benden alma diye dua ediyormuş. Niye böyle dua 

ediyorsun, demişler. Bu dert giderse, daha büyüğü gelir. Hiç olmazsa buna alıştım, 

demiş. Mü'minin başı dertten kurtulmaz. Biri giderse başka gelir. İllet, zillet, kıllet, eksik 

olmaz. Mü'minler dünyada karanlıktadır; ama ebedi aydınlığa gideceklerdir. Kâfirler 

dünyada aydınlıktadır, ahirette ebedi karanlığa gideceklerdir. İkisi bir olur mu? 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Çubuklu'da yedek subaydım. Mübârekler; siz 

pazar günü nöbet tutuyor musunuz diye sordular. 

Efendim, bu pazar nöbetçiyim dedim. O hâlde, 

Abdülhakîm'le geliyorum dedi. Çubuklunun üst 

katı denize karşı, manzarası güzel, hemen oraya 

masalar, sandalyeler kuruldu, Mübârekleri 

bekliyoruz. Abdülhakîm abi ile geldiler. Çay pasta 

ikramından sonra, dinlenirlerken buyurdular ki; 

efendim vaktimiz boşa geçmesin. Çantasından 

İmâm-ı Gazâlî hazretlerinin hayâtını anlatan kitâb 

çıkarıp okumaya başladılar. 

 

Mübâreklerle Serhend'e gitdiğimizde, orada çok 

kimsenin oturup tesbîh çektiğini gördük. Bunlar 

niçin böyle oturuyorlar, gidip, tarlalarında, dükkânlarında çalışmıyorlar. Ben böyle boş 

duramam, buyurdular. 

 

Kuleli'ye 1952'de Mübârekler ta'yîn oldu. 1953'de biz geldik. Kimyâ dersimize 

Mübârekler geldi, "Numaran kaç ?" dediler. "1034" dedim. "1034 İmâm-ı Rabbânî 

Hazretleri'nin vefat etdiği yıldır." buyurdular. Nemâzı kılmaya câmiye giderdim. 

Mübârekler beni câmi'de görmüşler. İsmail Silleli'ye "Allah rahmet eylesin"; "falan 

sınıfdan Enver'i, falan sınıfdan Zeki'yi al getir." buyurmuşlar. Nasıl ki Mübârekler'i Efendi 

Hazretler'i kendisi da'vet etmişler, bizi de Mübârekler kendisi da'vet etdiler. Eve gitdik, 

içeri girdik. Öyle bir gitdik ki hâlâ evdeyiz. Cennetden çıkılır mı hiç. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler Beylerbeyi'nde 

oturuyorlardı, bir akşam vakti 

üniversiteden çıktık eve geldik. 

Kapıya Abdülhakîm çıktı, Allah 

rahmet eylesin. Dedim ki, 

Mübârekleri görmek istiyorum, 

ziyâret etmek istiyorum. 

Abdülhakîm dedi ki; babam hasta. 

Biz hayâtımızda duymamışız böyle 
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bir kelime, çok tuhafımıza gitdi. Nasıl hasta dedim, hasta yatıyor dedi. O zemân bir 

haber verin, Enver abi geldi, ne buyururlarsa ona göre hareket edelim. Abdülhakîm gitdi 

içeriye, geldi, babam diyor ki, gelsin. İçeri gitdim, bakdım Mübârekler karyolada 

yatıyorlar. Hastayım kardeşim, ateşim çok yüksek, buyurdular. Mübârekleri hep iyi 

bildiğimiz ve iyi gördüğümüz için ben de ne söyliyeceğimi şaşırdım. Buyurdular ki; bakın 

efendim, eğer kayınpederim Yusuf Ziyâ Beğ gelse, kapıdan içeri girse, dese ki; ne oldu 

Hilmi geçmiş olsun, Allah şifâ versin. Efendim, mutlak inanıyorum ki, hiçbir zerre 

hastalık kalmaz, hemen iyileşirim. Çünki onda hocamın kokusu var. O tam bir 

Müslimândır, mü'min mü'mine şifâdır. Hastanın en büyük ihtiyâcı bir mü'mini 

görmekdir. Onun gözlerinden, onun Mübârek yüzünden gelen şifâ ile iyileşir. 

Dolayısıyla, açık ve seçik, bir hastalık olursa, herhangi birilerini çağırmayın. Sevdiğiniz 

bir-iki arkadaşı çağırın, onlara çay verin, ekmek verin veyâhud da siz gidin. Mübârekleri 

hatırlatan, Onların kokusunu veren kim olursa olsun, şifâdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler; Yarın buralar garîb 

kalacak, Enver abi olmıyacak, 

buyurdular. Şerefil mekân bil mekin. 

 

Hocamız, bu köşede oturur (Sarıyer), 

buradan bakar ve sohbet ederlerdi. 

Hocamız, Mâliki mezhebini taklîd 

etdiklerinden nemâz vakti girince 

abdest alırlar, öyle nemâza 

dururlardı. Zarûret hâsıl olunca 

mezheb taklîd edilir. 

 

Afganistan'daki son Nakşibendî şeyhi İbrâhîm Kavala, hocamıza "Zemânımızın İmâm-ı 

Rabbânî 'si Hüseyn Hilmi Işık'a" şeklinde Mektûbât imzâlayıp göndermişdi. 

 

Mübârekler, börek gibi ekmek nev'i nden şeyleri elle yerlerdi. "Neveytu-savme ğaden". 

Mübârekler akşam iftarlarını açar açmaz bu şekilde ertesi günkü oruca niyyet ederlerdi. 

İftar sofrasında dâimâ şu şeklde dua ederlerdi; Yâ Rabbî, Ramezân-ı şerifde af ve 

mağfiret eylediğin kulların meyanına dâhil eyle. Ramezân-ı şerîfin şefâ'atine nâil eyle. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 24 Eylül  2019 Salı 



185  | S a y f a  
 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübâreklerin vefâtından önce hepinize 

dua aldım. Hepinize haklarını helâl 

etdirdim. 

 

Birgün Mübârekler'le beraber otobüse 

bindik. Bir kişilik boş yer var, 

Mübârekler oraya oturdular. Yanlarında 

da Trabzonlu, ihtiyâr bir hoca var. 

Sohbet ediyorlar, ben de ayakda 

dinliyorum. O hoca efendî; Hilmi beğ, 

eskiden okumak için çok talebe gelirdi. Fekat şimdi talebe, gelen giden yok. Ben Kur'an-

ı Kerîm öğretmek, din dersleri öğretmek istiyorum; fekat gel de bul. Ya oyundalar, ya 

sporda. Talebe gelmiyor. Ne olacak bu işin sonu, dedi. İyi olur inşâallah, buyurdular. 

Adam sonra indi, ben de yanlarına geçdim. Duydunuz mu efendim feryâdı, buyurdular. 

Duydum efendim, dedim. Kabâhat kimde? Kabâhat kendisinde. Eğer o kendisini 

sevdirebilseydi, damdan dahî olsa gelirlerdi, buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; 

Mü'minin kalbi, Kâ'beden 

kıymetlidir. Çünki O İbrâhîm 

'aleyhisselâmın' yapısıdır, Allahü 

teâlânın tecelli etdiği yerdir. 

Hâlbuki kalb, doğrudan doğruya 

Allahü teâlâ kudretiyle yaratdığı bir 

Kâ'bedir. Onu incitmek, onu 

kırmak, yetmiş def'a Kâ'beyi 

yıkmakdan dahâ günâhdır. 

Kâ'be'yii ilk görünce yapılan dua red olmaz. Onun için, mü'min mü'minle karşılaşdığı 

vakt yapdığı dua red olmaz. Peki, ne diye dua etsin? Esselâmü aleyküm desin. Allahü 

teâlâ sana hem dünyâda, hem de âhıretde selâmet versin. Ne dünyâ sıkıntısı, ne ölüm 

sıkıntısı, ne kabr azâbı… Doğru Cennete git, demekdir. 

 

Mübârek Hocamız buyurdular ki; Farzlardan sonra, ya'nî nemâz, oruc gibi Allahü teâlâyı 

en çok sevindiren ibâdet, bir mü'mini sevindirmekdir. Ba'zen bir tatlı kelâm insanı 
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sevindirir. Bir insan kırılınca ona dünyâyı verseniz sevindiremezsiniz çünki bir kere 

kırılmıştır. Onun için, bizim dînimizde def-i mefasid, celb-i menafiden evlâdır, 

buyuruluyor. Ya'nî zarara sebeb olmamak, fâide sağlamaktan önce gelir. Yanlış 

yapmamak, iyi yapmakdan önce gelir. Birçok iyi iş yaparsınız; fekat bir kötü işiniz hiç 

unutulmaz, dâimâ karşınıza çıkarılır. Ne iş yaparsanız yapın, bunu niçin yapdın demezler 

ama bir hatâ yaparsanız, bunu yapmak sana yakışmadı derler. Onun için, mü'min yanlış 

sözden, yanlış bakıştan, yanlış iş yapmakdan da çok sakınmalıdır. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere 

nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Bir bayram sabâhı, hepimiz Kuleli Askeri Lisesindeyiz, bir veyâ ikinci sınıfda. Mübârekler 

buyurdular ki; Yarın sabâh, sâat onbirde, ben Eyyûb'de olacağım, gelen olursa beraber 

yukarıya çıkarız. Bu bir nasîb mes'elesidir. Enver abi sabâh erkenden kalkdığı gibi 

giyindi, kuşandı, doğru Eyyûb'e. Bir-iki kişiye de söyledik, biz öğle yemeğini yer, geliriz, 

dediler. Baklava çıkacakmış öğle yemeğine, bayram ya'nî… Biz nemâzı kılmadan doğru 

Eyyûbe geldik, baktık Mübârekler de aynı sâatte gelmiş. Zâten Hocamızda bir dakika 

geç kalmak gibi haller mümkin değildi. Yukarıya çıktık. Dahâ o zemânlar yeniydi, 

dergâh, seccâdeler her şey eskisinin devâmıydı, biraz harâb olmuşdu. İdris Köşkü 

duruyordu. Hocamız oraya çıkdı, Efendi hazretlerinin sohbet etdiği yerler. Şadırvan, 

Efendi hazretlerinin abdest aldığı yer. 

 

Anlatdılar, anlatdılar, en sonunda buyurdular ki; Efendim, bir gün Efendi hazretlerine 

geldim ama hava çok soğukdu. Ankaradan geliyorum ki, iki vagon arasında geliyorum. 

Hattâ ayağımın birini vagonun bir demirine, ötekini öbür demire... Yer yok, 

kompartımanlar dolmuş. Arada yol var ama, orada köylüler yatak yorgan sermiş, 

uyuyor. Zâten vakt de yok. Bir cumartesi-pazar, o da kaçabilirsek. Haydarpaşa'ya 

iniyorum ama Eskişehirden sonra kardeşim hem soğuk artıyor, hem de İstanbul'a 

kavuşmanın heyecanıyla ölüyorum. Hiç soğuk moğuk aklıma gelmiyor. Haydarpâşadan 
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Karaköy'e, Karaköy'den Eyyûb vapuruna. Oradan Eyyûb Sultana derken, Efendi 

hazretlerine geldim. Efendi hazretleri bakdım yalnız oturuyorlar, kimse de yok. Bir tek 

ben, kar yağıyor, soğuk. Ben de gitdim yanlarına. Hoş geldin, buyurdular. Nasıl geldin 

bu havada? Güzel bir sohbet oldu. 

 

Efendi hazretleri sormuşlar, İkindi nemâzını kıldın mı? Hayır efendim. İyi, ben de şimdi 

abdest alıp geleceğim. Beraber câmi'de kılalım buyurmuşlar. Mübârekler buyurdu ki; 

Ben câmiye geçdim, Efendi hazretleri de biraz sonra geldi. O günün şilteleri, seccâdeleri 

dahâ güzel. Böyle kare kare olanlar var, düz olanlar var. Efendim, şimdi Efendi 

hazretlerinin kıldığı şu seccâdede ben kıldırdım. Efendi hazretleri beni imâm yapdı. 

İmam yapdı ama ben Allahü ekber derken her şeyi unutdum. Varmıyım yokmuyum, 

sâdece rek'atlara bakıyorum, kaç rek'at kıldırdığıma. Öyle bir heyecânlandım. Nemâz 

bitdi, dua etdik, ayrılma vakti geldi, Efendi hazretleri buyurdular ki; Nereye gidiyorsun? 

Efendim tren kalkacak, Ankara'ya gidiyorum, dedim. Bir sâat için efendim, bir sâat için 

geldim. Geldim, nemâzı kıldık, bir sâat sonra Allahaısmarladık dedik, buyurdular. 

 

Biz de öyle olduk. Geldik câmi'ye, Mübarekler; Efendim, şimdi siz benim kıldığım yerde 

kılacaksınız. Ben de Efendi hazretleri gibi müezzinlik yapacağım, Efendi hazretlerinin 

kıldığı yerde kılacağım buyurdular. Allah, ben hep rek'atları unutuyorum. Aman 

efendim, ikinci ile üçüncü rek'atları karıştırmayayım. Öyle bir nemâz kıldık 

Mübâreklerle. Duasını yapdık, kardeşim, benden bu kadar. Ben gidiyorum, buyurdular. 

Tam çıkarken bakdım, bizim Zeki abi geldi, dört-beş dâne arkadaş. Mübârekler bakdılar, 

bakdılar ve buyurdular ki; Kardeşim, ben Enver'e her şeyi anlatdım, artık o size anlatsın. 

Vedalaşıp gitdiler. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir terzi arkadaş, Mübârekler'le bize 

aynı kumaşdan aynı renk palto 

dikmişti. Tabî'i o zemânlar genç ve 

zayıfım. Bir gün nasılsa Mübârekler 

paltoyu giymek istiyorlar. Bakıyorlar 

palto dar. Acabâ kilomu aldım diyorlar. 

Meğer kendilerininki içerde kalmış. 

Mübârekler o arkadaşı arıyor ve 

kardeşim kumaş al gel, bir palto 

diktireceğim diyor. Arkadaşımız paltonun Enver abiye ait olduğunu anladığı hâlde 

edebinden; efendim bu palto sizinki değil demiyor, olur efendim yeni bir palto yaparız 
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deyip ölçüyü alıp gidiyor. Şu saygı ve edebe bakın. Bu arada hanımanne hocamızın 

paltosunun içerde olduğunu söyleyince tekrar arkadaşı arıyorlar ve bir yanlışlık oldu 

kardeşim, o kumaşı Abdülhakîm abiye palto yapın diyorlar. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Bize bir adım yaklaşana, biz bin adım yaklaşırız. Serhend'den 

dönerken arabada, kardeşim, siz İmâm-ı Rabbânî hazretlerinden dua ederek ne 

istediniz, buyurdular. Ben dua etmedim, dedim. İnsan ta buralara gelir de, dua etmez 

mi, buyurdular. Ben sâdece siz dua ederken âmîn dedim, dedim. Çok isâbetli 

yapmışsınız kardeşim, buyurdular. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek Hocamız buyurdular ki; En 

ahmak kimse, rızkından şübhe 

edendir. Cebrâîl 'aleyhisselâm' çocuk 

dahâ anne karnındayken gelir ve ona 

bir kaç şey söyler. Bir dânesi, senin 

ömrün şu kadar sene, şu kadar gün, 

şu kadar sâniye, salise der. Cenab-ı 

Hak Kur'an-ı kerîm'de meâlen kesin 

olarak buyuruyor ki; Ecel bir an 

gecikmez ve vaktinden önce de gelmez. 

 

Mübârekler kaç def'a sohbetlerinde buyurdular ki; Kardeşim, hiç mü'min ölümden 

korkar mı? Hadis-i şerif var. Mü'minin kabri, bir Cennet bağçesidir, buyruluyor. İnsan 

Cennet bağçesine girmek istemez mi? Kâfirlerin kabri ise, Cehennem çukurudur. Cebrâîl 

'aleyhisselâmın' söylediği ikinci şey, Allahü teâlâ senin yiyeceğin her şeyin üzerine senin 

ismini yazmışdır. Sen onu aradığın gibi, o da seni arayacakdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsanın aklı, fikri, bilgisi neyi varsa, 

temâmını Allahü teâlâ vermekdedir. Allahü 

teâlâ insanın aklını alsa, çocuklar deli diye 

bu insanı taşlamaya başlar. Mübârek 

Hocamız buyurdular ki; Bu emânetler 

kullanıcıya göre ikiye ayrılır. Demek ki, 

insanın aklı, gözü, kulağı, eli, malı, neyi 

varsa, âhırete uygun kullansın diye 
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kendisine verilmişdir. O hâlde, kullanma bakımından mal da iki dürlüdür. Ya hayrlı 

maldır, ya hayırsız maldır. Hayrlı mal bu emânetleri verenin rızâsına uygun olarak 

kullanılandır. Bu emânete ihânet eder, bunu uygun kullanmazsanız, elinizden alınır. 

 

Hocamız anlatmışlardı; İzacae sûresinde, eğer siz Allahü teâlâya tevbe ederseniz 

mutlaka afv edilirsiniz, buyuruluyor. 

 

Mübârekler, insanın nefsi i'tirâz doludur, buyurmuşlardı. Ne derseniz deyin hayır der. 

İslâmiyyet iki dürlü öğrenilir. Ya mutlak inanılır. Biz Mübârek hocamıza mutlak inanırız. 

Mübârekler kendi nefsleri için bir tek söz söylemezdi. Onlar temâmen büyüklerden nakl 

ederlerdi. İkinci öğrenme yolu, incelemektir. Kitâbları okur inceler. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız; kibr on kısımsa dokuzu 

âlimlerde bulunur, buyurmuşlardı. Onun 

için çok bilen çok tehlükededir. Zerre 

kadar kendinden bilen sıfır olur. 

Zemzem içine bir damla idrar düşse 

içemezsiniz. Onun için kendisini yok 

bilmek abdiyet makâmıdır. Allahü 

teâlânın verdiği emânetleri kendine mal 

edersen bakarsın hepsi gitmiş. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Eğer Allahü teâlâ bildirmese Cenab-ı Hakkı ve sıfatlarını 

Peygamberler de bilemez. Onun için Cebrâîl aleyhisselâm vâsıtasıyla kendi râzı olduğu 

yolu peygamberlerine bildirmiş, onlar da ümmetlerine bildirmişlerdir. Bu Allahü teâlânın 

bildirdiği yolun ismi dindir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız bir sohbetinde; 

Allahü teâlânın bir sıfatı da (Hadi) sıfatı, 

hidâyete erdirici sıfatıdır, 

buyurmuşlardı. Bu sıfatla kim hidâyet 

bulursa insanların hidâyeti için uğraşır. 

Çünki artık o büyük bir ni'mete 

kavuşmuştur ve diğer insanların da 
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bundan istifâde etmesini ister. Dolayısıyla, Hadi sıfatına kavuşan, hidâyete eren 

mutlaka başkalarının da Ehl-i sünnet olması için uğraşır. Bu hizmeti yapmazsa ne olur? 

Ni'met elinden alınır. Çünki orada din için, İslâmiyyet için ne yapdın diyecekler. Allahü 

teâlânın bir de Mudil sıfatı var, ya'nî dalâlete götürücü sıfatı vardır. Allahü teâlâ mülkün 

sâhibidir. Neden böyle yapar, süâl edemeyiz. Evveli, sonu O bilir. Bu dalâlete gidenler 

ne yapar. Onlar da hidâyete erenlerin yapdıklarının tersini yapmaya çalışır. Hidâyet de 

dalâlet de Allahü teâlânın takdîridir. Hidâyete erecek olan kullarını bir mürşidi kâmille 

karşılaşdırır. O miknâtısın manyetik cevheri çekdiği gibi kendisine tabi olacakların 

hepsini kendisine çeker. Kendisi çeker, kitâbları çeker, talebeleri çeker, ama eninde 

sonunda çeker. Sevindirici haber şu dur ki, bu büyükleri seven şakî olmaz, ya'nî mürted 

olmaz. Ama ezelde şeklen inanır da bunun kıymetini bilmezse mudil sıfatı tecelli eder 

ve mürted olur. Allah korusun... Evliyalardan mürted olarak giden çok vardır. Neden? 

Çünki bu verilen hidâyet sıfatının gereğini yerine getirmediği, ni'metin kıymetini 

bilmediği için. Elimize bu ni'met geçmişdir, ne olur bunun kıymetini bilip fırsatı iyi 

değerlendirelim. Bu beden, bu îmân, bu ahlâk, bu fırsat çok kıymetlidir. Mübârekler, 

hem îmân hem de hizmet ihsan edildi, buyurdular. Bunlardan dahâ büyük ni'met 

düşünülemez. Elimizden gitmemesi için çalışalım. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Enver'i 

gıybet edenleri dinleyenler yandılar. 

Gıybet edene sus diyene yüz şehîd 

sevâbı vardır. Yüz kere harbe gitmiş, 

şehîd olmuş sevâbı var. 

 

Mübârek Hocamız; rûhun gıdâsı dindir, 

kalbin gıdâsı ilmdir, buyurmuşlardı. İlm 

olmayan, ya'nî din kitâbı okumayanın, 

dîni sohbet yapmıyanın gönlü, kalbi 

ölür. Hasta birden bire ölmez. Evvelâ 

za'îfler, za'îf, güçsüz bir insanda meydâna gelen acılar, ızdıraplar bedene yansır. 

Bedende ise ba'zı alâmetler, anormallikler meydâna gelir. Eğer bu ses dıvarını aşarsa 

deli olur. Ses dıvarını aşmadığı müddetçe de bedeninde bir çok hastalıkların biri gider, 

biri gelir. Rûhun hastalığı da böyle. Netîce i'tibariyle rûhun gıdâsı nemâz kılmak, Kur'ân-

ı kerîm okumakdır, dîni sohbet, zikrdir. Bedeni ve rûhu beraber tahrib eden zehirler; 

harâmlardır. Hem rûhu hem bedeni dejenere eder, hasta eder. 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Mehmed Ma'sûm "kuddise sirruh" hazretleri buyuruyor ki; Açlık, uzlet, uykusuzluk gibi 

nefse zulüm olan şeyler, insanları bir manevi âleme doğru götürür. Bu insanın imanı 

varsa, bu insan mümin ise, bu hâl ikiye ayrılır. Ya ârif olur, marifet ehli olur veya 

keramet ehli olur. Eğer mümin değilse, bid'at ehli veya dinsiz ise, onların da üstün 

halleri, cila sürülmüş bir tahtanın parlatılması gibidir. Cila sürülmüş tahtaya bakan 

kendini görür ama ateşe atılınca yanar. Çünki iman nurdur, bu cila küfürdür. Müminde 

ise bu, ayna gibidir. Mü'min olmayanda formika gibidir, cilalanmış ama keramet gibi 

görülen bazı şeylerin hepsi zuhur eder. Marifet ehlinin uğraşma sahası, konuşma sahası 

yalnız ahiretdir, Allah'tır. Hiç O'ndan başka birşeyle uğraşmaz. Keramet ehlininki ise 

hem hâlık, hem mahluk. Ama ne olursa olsun yine mahlukla uğraştığı için kibir olabilir. 

Çünki kerametlerini görüyorlar, uçuyor, gidiyor, geliyor. Bunların hepsi, tamamı 

harikadır yani fevkaladelikdir, buyuruyor. Peki, marifet ehli ile, harika ehli arasındaki 

fark nedir? Halık ile mahluk kadardır buyuruyor. Peki nasıl belli olur? Buyuruyor ki; 

Marifet ehli, yalnız ve yalnız, karşısındaki insanın salih olup olmamasıyla ilgilenir, 

insanlarla sadece bu kadar ilgilenir, onun tek derdi Allahü teâlâdır, ahirettir, 

peygamberdir. Onlar hiç insanların halleri ile, paralarıyla ilgilenmezler. O'nlar insanların, 

ehli nar mı, ehli Cennet mi olduklarını firasetleriyle anlarlar. 

 

Eğer diyor, bid'at ehli yahut büyüklerin hallerinden anlatırlarsa, büyüklerin sözlerinden 

bahsederlerse bunları marifet ehli zannedersiniz. Çünkü hep onlardan bahsediyor, 

onlardan anlatıyor. Bu, çöpçünün eline düşen elmas gibidir diyor. Bu elmas çöpçüye 

birşey kazandırmaz. Çünki, din zahirdir, mutlaka islamiyete uymak şarttır. Dine 

uymayan tek hareketi varsa, onun dinden bahsetmesi, onun hallerden bahsetmesi, 

tamamen hırsızın, uğursuzun, kumarcının yahut da çöpçünün elindeki elması 

anlatmasına benzer ki, bu elmas ona bir şey kazandırmaz. Çünki elmas, müminin elinde 
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elmastır, diyor. Bu bir, ikincisi, eğer diyor bir mü'min, bu çok mühim, mübareklerin 

sohbetinde geçiyor, bir mümin bir harama mübtela olmuşsa, haramla uğraşıyorsa, içki 

içiyor, kumar oynuyor veyahut da ne bileyim şunu yapıyor, bunu yapıyor, harama, 

günaha dikkat etmiyorsa, bu işlediği haram, bu buhar olur insan vücudunda. Dağılır her 

tarafa. Büyüklerden, kitaplardan neyse aldığı feyzi, bir miktar kalabilir hemen gider, 

diyor. Yani o buhar, sidreden içeri, kalbe girmez diyor. Dolayısıyla, o kalbe o feyzin 

girmesi için o buharın, o bulutun olmaması lazım. İşte ahir zamanda insanların 

haramdan sakınması çok ama çok zor olduğu için sohbeti dinler, kapıdan çıkınca herşey 

biter. Burası hazır lokma. Allah Allah! Burda boşuna anlatmıyoruz ya. 

 

- Ali anladın mı? 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız; Allahü teâlâ 

hakkını halâl etdireni, ya'nî halâl rızk 

kazananı sever buyurdular. 

Mesaisinden çalmayan, fazlasını 

veren! Bunu seviyor Allahü teâlâ. 

 

Abdülehad Serhendi "kuddise sirruh" 

hazretleri buyuruyor ki; 70 kere, "Yâ 

Allah, Yâ Rahman, Yâ Rahîm, Yâ 

Kaviyyü, Yâ Kadîr" okuyup da dua 

eden, ne isterse istesin, Cenâb-ı Hak 

duasını kabul eder ve ne muradı varsa 

verir. Mübârekler buyuruyorlar ki, Üç danesi Besmelede var. Allah, Rahman ve Rahim. 

İkisinin de başında "Kef" harfi var. Kaviyyu, Kadir. Yetmiş def'a… Sonunda da celle 

celâlüh. En güzeli her nemâzdan sonra okunması ama hiç olmazsa günde bir def'a. Allah 

rızâsı için okunacak. Mübârekler işâret buyuruyor. Bunu okuyana Cenâb-ı Hak ne 

murâdı varsa verir diyor. Bu bir şifredir. Yetmiş iki olsa olmaz. Yanına başkası konsa 

olmaz. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız buyurdular ki; 

Kâ'be-i mu'azzamayı ilk gördüğü 

vakt yapılan dua red olmaz. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Abdülehad 

hazretleri "rahmetullahi aleyh" 

buyurdular ki, Büyüklerin hayâtında 

veyâ mematında saygısız 

davrananlar, edebe riâyet 

etmeyenler Allahü teâlâya karşı harb 

ilan etmiş sayılırlar; çünki Allahü 

teâlâ buyuruyor ki, Benim Evliyâ kuluma karşı edebe riâyet etmeyenler bana harb îlân 

etmiş gibi olur. 

 

Hocamız buyurdular ki; Eğer insan birisinin dışına bakarak gözüne, kaşına, giyinişine 

göre hüküm verirse çok aldanmışdır. Çünki Peygamber efendimizi "sallallahü aleyhi ve 

sellem" şekille görenler kâfir kaldılar. Onun büyüklüğünü görenler kurtuldular. Bunu 

görmek kalble olur, gözle olmaz. İşte, kalble görebilen kurtulur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız buyurdu ki; 

İnsan ömrünün tek sermâyesi âciz 

olmasıdır. İnsan âhırete giderken 

ne malını, ne mülkünü, ne çoluk 

çocuğunu, hiçbir şeyini 

götüremiyor. Sâdece Allah için olan 

amellerini götürür. Seyyid Taha-i 

Hakkâri hazretleri Seyyid Fehim 

Arvâsî hazretlerine "Bize ne 

getirdin'.'" deyince: "Size, sizde 

olmayan birşey getirdim" 

Günâhlarımı getirdim" demişler. 

Biz Cenâb-ı Hakka ne götüreceğiz. Dağlar kadar günâhlar, Everest Tepesi kadar 

kusûrlar. 
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Mübârekler buyuruyor ki; Yâ Rabbî, niyyetimize ve ihlâsımıza bağışla, amelimize değil. 

Cenâb-ı Hak niyyete ve kalbe bakıyor. 

 

Hocamız buyurdular ki; İnsanlarda kusûr arayanın dostu olmaz. Kusûru kendinde 

arayanın herkes dostudur. Kusûru kendinde görene herkes dostdur. Fekat kusûru 

başkasında ararsa, gözünün üstünde kaş var derse, insanın hiç dostu olmaz, 

buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız buyurdular ki; 

Mükâtebe, nıfs-ı mükâlemedir. Ya'nî 

kitâb okumak, canlı sohbetin yarısıdır. 

 

Eshab-ı kirâm hakkında Mübârekler 

buyurdular ki; Onların birçok yüce hâlleri 

var. Allahü teâlâ onların bu yüce 

hâllerinden bir dânesini Kur'ân-ı kerîmde 

bildiriyor. O da; onlar devâmlı olarak 

birbirlerini çok severlerdi. Allahü teâlânın da hoşuna giden en önemli sıfatları bu ki, bu 

sıfatları ile Cenab-ı Hak onları zikrediyor. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Peygamber Efendimiz; Haklı olduğu hâlde, kalbi kırılmasın 

diye din kardeşine, sen haklısın diyen mü'mine Cennetde köşk verilecek. Kefîli de 

benim, buyuruyor. Yeter ki bir din kardeşini kırmasın, üzmesin, onu incitmesin, 

münâkaşa etmesin. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız buyurdular ki; bu 

yolda istifâde, kendini acındırmaya 

bağlıdır. 

 

Mübâreklerin nasîhati; kimseyle 

münâkaşa etmeyin. Ben haklıyım 

demeyin. Çünki kime söyleyeceksin, 

ben haklıyım diye? Sen haklısın de 

işini yap. Enver abiyi örnek alın. 
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Mübârekler buyuruyorlar ki; Enver neden muvaffak oluyor? Enver'in üç huyu var 

buyurdular. Üç hasleti var. Allahü teâlâ ona bu üç huyundan dolayı muvaffakıyyet 

veriyor. Kızım sana söylüyorum, gelinim sen anla. Ya'nî, Enver abi demek hepimize 

nasîhat demek. Bir, Enver Abinin kalbi temizdir, buyurdular. O hiç kimse için kötü 

düşünemez. Kötülük yapmaz, kötülükte düşünmez. İki, Enver çok sabırlıdır. Üç, Enver 

güler yüzlü, tatlı dillidir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki: Hanımını 

üzeni, âilesini üzeni ben sevemiyorum 

buyurdular. 

 

Hocamız; Kardeşim, insan ölürken, en 

son kendisinden çıkacak huy 

başkanlıktır. Ya'nî emr vermekdir. Bu, 

insanların içinde var. Bu huy ölmeden 

en son çıkar, buyurdular. Onun için 

Mübârekler, bize er lâzım buyurdular. 

Er kimseye emr vermez. Er peki der! Onun için er olmak en şerefli rütbe. Çünki 

Peygamberimiz bile "sallallahü aleyhi ve sellem", Ben Abdullah'ım, diyor. Ben Allah'ın 

kuluyum. Er meydanı ama er olmak zemânı, kim onbaşı olmak isterse kaybeder çünki 

sular daima denize doğru akar, geriye doğru akmaz. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Mevkı' sahipleriyle fazla haşr neşr olmak iyi değildir, sonu 

felâketdir. Ehl-i dünyâyı görmekden bile sakınmalıdır, bulunduğu şehri bile terk 

etmelidir. Onunla karşılaşınca, onun gibi olmağa özenir. Büyükleri görmeseydik, 

felâkete gitmek için bütün tuzaklar var. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

 10 Ekim  2019 Perşembe 

 11 Ekim  2019 Cuma 
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Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Bir gün Taha-i Hakkâri "kuddise sirruh" hazretleri, nemâza dururken tekbîr alacakları 

esnâda, elini şöyle bir sallamışlar. Oradaki talebeleri de bunu görmüş tabî. Bunu acaba 

hocamız neden böyle yapdı, bundan sonra nemâzı böyle mi kılacağız diye düşünmüşler. 

Nemâzdan sonra da hocalarına sormuşlar. Efendim nemâza dururken elinizi salladınız 

ondan sonra tekbîr aldınız. Bunun sebebi neydi. Halîfe derviş diye bir talebesi varmış, 

önde gelen talebelerinden. Hatta bunu o sormuş. Hocaları şu hadiseyi anlatmış; hani 

bize bir zemân birisi gelmişdi. Birisi Taha-i Hakkâri hazretlerinin büyüklüğünü duymuş, 

ona talebe olmağa gelmiş. Taha-i Hakkâri hazretleri de gelen bu adama elinde 

kullandığı, kendi çekdiği tesbîhi hediye etmiş. Fekat hikmeti ilâhi, bu büyüklerin yolunda 

dert ve belâ nisan yağmuru gibi gelir. Taha-i Hakkâri hazretlerinin o tesbîhi verdiği 

talebesinin, dert ve belâ yakasını bırakmamış. Bir sel geliyor tarlasını götürüyor. Bir 

kurt geliyor bütün mallarını, koyunlarını telef edip gidiyor. Bir yangın çıkıyor evi ocağı 

yanıyor. Bu arada hanımı ölmüş, çocukları ölmüş. Malsız mülksüz, çoluksuz çocuksuz 

tek başına kalmış. Eyvâh demiş sıra bana geldi artık. Bu tesbîh benim elime geçeli 

başıma gelmedik kalmadı demiş. Korkusundan tesbîhi iâde ediyor fekat ölüm nasılsa 

gelecek. Ölmiyecek olan var mı? İşte Taha-i Hakkâri hazretlerinin o talebesi de getirip 

tesbîhi vermiş fekat yine de ölüm gelip onu bulmuş tabî. Tam ölürken de Taha-i Hakkâri 

hazretleri onu görüyor. Mürşid-i kâmillerin hâli böyledir. Taha-i Hakkâri hazretleri o 

talebesinin vefât ediyor olduğunu görünce, o sırada bakmış ki şeytân da karşısında, 

"Ver îmânını, vereyim suyu" diyor. Buz gibi suyu tutmuş karşısında. Onda da harâret 

var tabî. İblîs de su vereceğim fekat îmânını verirsen diyor. Taha-i Hakkâri hazretleri; 

"İblîse bir tokat vurdum, o sırada iblîs yere yıkıldı, o kişi de îmân ile rûhunu teslîm etdi" 

buyuruyorlar. Talebeleri daha da fazla şaşırmışlar. "Efendim, o kişi daha sonra size 

tesbîhi iâde etdi, buradan gitdi." diyorlar. Taha-i Hakkâri hazretleri de; "Olsun bir anlık 

da olsa bizi sevdi ya" buyuruyorlar. Yeter ki düşmanlığı olmasın. Düşmanlık varsa 

gemiden atılmışdır. Düşmanlığı yoksa bir parça seviyor olsa yine kurtulur. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız buyurdular ki; 

İmâm-ı Rabbânî "kuddise sirruh" 

hazretlerinin yolunun diğerlerinden 

farkı şudur; diğer büyükler birini 

kurtarmak için şöyle şöyle yap kurtul 

derler, bu büyükler ise son nefesine 

kadar onu ta'kîb ederler, son nefesde 

îmânla ölmesine yardım edip, îmânla 

âhırete gönderirler. 

 

Mübârekler buyurdu ki; Allahü teâlâ 

bir kulunu severse, bu kulu için pek çok kulunu fedâ eder. O sabrederse ona ecîr verir 

ama onu üzenler de iflah olmaz... İslâmiyyet demek, Allahü teâlânın emrlerine uymak 

ve Onun kullarına fâideli olmakdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular ki; umûmî belâ 

gelirse hepsi biter; iyiler şehîd olur, 

kötüler Cehenneme gider. Meselâ, zelzele 

olsa iyiler de gider kötüler de gider ama 

iyiler şehîd olarak gider. 

 

Mübârekler buyuruyorlar ki, "İslâm 

âliminde iki özellik vardır. Bu iki özellik 

kimde varsa, ona İslâm âlimi denir. 

Birincisi, tevâzu'. Allahü teâlâyı tanıyan, 

bilen, başını kıldırabilir mi? Ne kadar Allahü teâlâyı tanırsanız, o kadar korkarsınız. 

Gerçek âlimler Allahü teâlâdan en çok korkan kişilerdir. İkincisi, kafadan söyleyen değil, 

kitâbdan okuyandır, nakledendir. Filân zât şöyle buyuruyor, der. Kendi aklına göre tefsîr 

yazmaz. 

 

Mübârekler buyurdular ki; râhat etmek isteyen, âmirleriyle iyi geçinsin. Onu oraya Allah 

getirdi. Senin vazîfen onu ıslâh etmek, onu düzeltmek değil. Senin vazîfen itâ'atdır. 

 

 

 

 12 Ekim  2019 Cumartesi 

 13 Ekim  2019 Pazar 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız; yağmur suyu saftır, 

insan içse zehr te'sîri yapar, öldürür 

buyurdular. O yağmur suyunun 

toprağa inmesi lâzım, toprakda 

tuzlarla karışması lâzım buyurdular. O 

tuzlarla karışan ve içeceğimiz hâle 

gelen su dünyâ üstüne çıkacak ve o 

dünyâ üstüne çıkan su musluklarla eve 

kadar gelecek ve tası tutacaksın, 

bardağı tutacaksın onu içeceksin. İşte 

Kur'ân-ı kerîm Cenab-ı Hak tarafından inzal olunmuşdur. Saftır fekat Peygamber 

efendimiz; kim Kur'ân-ı kerîme ma'nâ çıkarmak için anlamak için el uzatırsa, anlamaya 

çalışırsa kâfir olur buyuruyor. İçdiğimiz su yağmur suyu. Ama içemeyiz. Kur'ân-ı Kerîm 

kitâbımız. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Ehl-i sünnet âlimlerinin en büyük husûsîyeti, gelen bu saf 

suyu muhâfaza altına almış olmalarıdır. Ona ne bir bid'at karışdırmışlar, ne bir pislik 

bulaşdırmışlar, ne de onu zâyi' etmişler. Çok muhkem boruların içerisinde bize kadar 

getirmişlerdir. Suyun kaçağını önlemişler, suyu korumuşlar. İçine birşey bulaşmasın, 

biz içebilelim diye de muhâfaza altına almışlar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamızdan duyduklarımın hepsini 

anlatıyorum. Âhıretde Enver abi 

bunu bize söylemedi demesinler 

diye hepsini nakl ediyorum. Bizde 

kalmasın. Bir kişi daha ateşden 

kurtulsun diye çalışıyoruz. 

Büyüklerden vazîfe, istiyene 

verilmez. Vazîfe, lâyık olana verilir. 

 

Eğer tanımadan, yalnızca görmek 

kâfî gelseydi Mübârekleri gören 

çok. Karşıdaki ayakkabıcı da görüyor, berber de görüyor. Peygamber efendimizi 

"sallallahü aleyhi ve sellem" herkes gördü fekat kaç kişi inandı, kaç kişi tanıdı? 

 14 Ekim  2019 Pazartesi 

 15 Ekim  2019 Salı 
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Rabbimize sonsuz kere hamd olsun. Böyle bir zâtı, hiç zahmet çekmeden tanımayı 

Rabbimiz nasîb etdi. Hâlbuki dînimizde buyuruluyor ki: Eğer çok uzak bir memleketde 

böyle bir Mürşid-i kâmilin varlığı bilinse, malını mülkünü satıp yol parası yapıp o zâtı 

bulması, gidip ondan feyz alması, dînini öğrenmesi herkesin üzerine farzdır. Allahü teâlâ 

Mübâreklerin ve eserlerinin kıymetini bilmek nasîb etsin. Eğer kıymetlerini bilirsek 

Cenâb-ı Hak artdırır. Eğer Mübâreklerin kıymetini bilemezsek biz mahrum kalırız. 

Hepimize yazık olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız buyurdular ki; 

İnsana en lüzûmlu şey havadır. 

Fekat Allahü teâlânın kudreti her 

an lâzımdır, buyurdular. Ya'nî o 

havadan da dahâ mühim. Her an 

hayâtda kalabilmek. Bu an nedir? 

Biz bilemeyiz. Sâniyenin kaç binde 

biridir. Her an bütün kâinat her an 

Allahü teâlânın varlığına muhtâc. 

Bu yüce Allaha karşı bu kadar isyân 

olur mu efendim? İnanılacak, akla 

gelecek iş değil. Her an ona muhtâcsın, O'nunla varsın. O'nun varlığıyla varsın! O seni 

yokdan var etmiş rızkını veriyor, her dürlü musîbetlerden koruyor. Buna mukâbil de 

istedikleri hiçin hiçi. Bir îmân edersen, inanırsan, Allah bir, Muhammed "aleyhisselam" 

hak dersen, ne kadar günâhkâr olursan ol şefâ'at var. Azâb var ama ebedî ateş yok. 

 

Hocamız buyurdu ki: İyiliği kul eğer kırık kalble yaparsa, Hak indinde o amel makbûl 

olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârek Hocamız müslimânı tarif 

ederken; bakın kardeşim müslimân 

nasıldır, müslimân kimdir buyurdular. 

Aynen Mübâreklerin sözüyle 

söylüyorum. Müslimân kimdir? Yanına 

gideyim de bir şey istifâde edeyim diye 

 16 Ekim  2019 Çarşamba 

 17 Ekim  2019 Perşembe 
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hasreti çekilendir. Yanına koşulmak ihtiyâcı duyulan kişidir. 

 

Hocamıza bir eczâcı arkadaşımız geldi. Bulunduğu şehirde, karşısına bir eczâne açılmış. 

Burada artık iş yapamıyorum dedi. Büyük bir şehre taşınıp, büyük şehirde eczâne açmak 

istiyorum dedi. Hocamız izin vermediler. Rızık mukadderdir, hiçbir yerde rızk değişmez, 

yerinizde kalın buyurdular. O arkadaşımız orada hiç müşteri gelmiyor diyerek, büyük 

şehre taşınmayı ısrârla istedi. Hocamız, kendisi bilir buyurdular. Sonra büyük bir şehre 

taşındı, başına gelmedik kalmadı. İflâs etdi, hiçbir şeyi kalmadı. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

İnşallah yediklerimizle cenab-ı Hakkın dinine hizmet etmek güç ve kuvvetini kazanmış 

oluruz. Helal lokmayla beslenen vücudun en iyi istifadesi, kalbin nurlanmasıdır. Çünki 

kalp çok hassastır. Kalp, bir havuzdur; ama madde değildir. Madde olsa, tek başına 

bulunabilir. O, bir madde değildir. Bir kuvvettir. İnsan vücudunda onun bulunabileceği 

organ, yürektir. Nasıl ki, ampulün içinden sıcaklık geçince o ince teller ışık veriyorlar.. 

Nefs de, akıl da öyledir. İnsanın kalbine gelenler, iki kaynaktan gelir. Mübarekler 

buyuruyorlar ki; İnsanlar başlangıçta aldıkları zevkin nefsten mi geldiğini, kalpten mi 

geldiğini ayıramazlar. Halbuki nefsten gelen zevk ile kalpten gelen zevk, çok farklı 

şeylerdir. Biri Cennete, biri Cehenneme götürür. Bunları ayırmak çok zordur. Fakat 

insanlar zamanla ibadet yapmak, Allahü tealanın ismini çok zikr etmek suretiyle, kalp 

yavaş yavaş nefsin tesirinden ayrıldıkça, kendi zevkini bulmaya başlar. Ötekisi zaten 

kendi zevkine devam ediyor. Ama kalp kendi zevkinden bihaber iken, o yaptığı ibadetler 

sebebiyle, Kur'an-ı kerim okumanın, namaz kılmanın, sohbetin çok zevkli olduğunu, 

hele hele konuşan birisi güler yüzlü-tatlı dilli ise, çok tatlı olduğunu anlar. İşte bu zevkler 

ayrıldığı zaman, hak ile batıl ayrılır. Başlangıçta, hepsi birdi. İşte Mübarekler buyurdular 

ki; Kalbin bu zevkleri ayırabilmesi için, onun güçlenmesi, kuvvetlenmesi lazımdır. Onun 

 18 Ekim  2019 Cuma 
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gücü ve kuvveti, ibadetlerdedir, haramlardan sakınmaktadır. Ama en kıymetli, en güçlü 

ilaç da, gene sohbettedir. Çünki büyükler buyuruyorlar ki; Hiçbir üstünlük, hiçbir şifa, 

sohbetinki kadar olamaz. Çünki insanın bütün organlarına hitap eder. Sonra 

büyüklerden bahsedildiği için de, Onların ruhaniyetleri buraya gelir. Biz bilsek de, 

bilmesek de, anlasak da, anlamasak da, karpuzun güneşin enerjisini anlamadığı gibi, 

insan o ruhlardan istifade eder. Bilmek şart değildir. Karpuz güneşten aldığı enerji ile 

olgunlaştığını biliyor mu? İşte Onlardan çok bahsedince veya bahsedilen yerlere gidince, 

insanın kalbi yavaş yavaş kendine gelir, kendini tanımaya başlar ve doğru ile eğriyi 

ayırmağa başlar. Zaten birgün birisi Mübareklere; Efendim, siz çok hocanızdan 

bahsediyorsunuz. Neler öğrendiniz ki, bu kadar seviyorsunuz, bu kadar çok şeyler 

anlatıyorsunuz, diye sordu. Mübarekler buyurdular ki; Ya efendim, ben önceleri kim 

sevilir kim sevilmez, bilmiyordum. Hangisi eğri, hangisi doğru, bilmiyordum. Bu 

mübarek zât, bana, bu sevilir bu sevilmez, bu iyi bu kötü diye anlattı, ondan sonra 

öğrendim, buyurdular. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular ki; 

Muvaffakiyetin sırrı Mektûbât'ta 

vardır. O da 98. mektûbtur. 

98.mektûbu okuyup da muvaffak 

olmamak mümkin değildir. O 98. 

mektûb bir ilâcdır. Onu kullanmak da 

şartdır. Yoksa öğrenmek kâfi 

değildir. İnsan öğrenebilir ama 

öğrendiği ile amel etmeyen kişinin 

âhıretde vebali öğrenmeyenden dahâ 

çoktur. 98.mektûbun özeti: Yumuşaklık. 

 

Hocamız buyurdular ki; bir meseleye aklım takılıyor, kitâblara bakıyorum yok. Haftası 

geçmiyor kitâb geliyor. Nakşibendî büyüklerinin birisinin tefsîrini aradım, haftası 

geçmedi, Tefsir-i mazherî diye on cilt kitâb geldi. Senâullah Pani Puti hazretleri yazmış, 

eserine de hocasının ismini vermiş. 

 

 

 

 

 

 19 Ekim  2019 Cumartesi 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Lokman Hakim 

oğluna demiş; Oğlum şu iki şeyi unut. Şu 

iki şeyi de unutma! Bir, yaptığın iyilikleri 

unut. Unutmaz, hâtırlatırsan, başa 

kakarsan, her hâtırlatışta sevâbı azalır. 

İki, sana yapılan kötülüğü unut. Şu iki 

şeyi de unutma. Bir, Allahü teâlâyı. İki, 

ölümü. Her şey Allahü teâlânın 

dilemesiyle oluyor, onu nasıl unuturuz. 

İmam-ı A'zam hazretlerine gelmişler. 

Allah nerede göster demişler. O da şekeri 

sütte eritmiş, şeker nerde bana gösterin demiş. Şekerin olmadığı yer var mı, her 

zerrede şeker var. Allahü teâlâ her an hâzırdır ve nazırdır. 

 

Hocamız buyurdu ki; Allah'a, Kur'ân'a inanan kimsenin îmânı, gördüğü her hadîsede, 

hârikulâde işlerde artar. Bitkiler, böcekler arasında çok hârikulâde işler var. Bunları 

gördükçe îmânımız artıyor. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teala namaz gibi büyük bir nimeti 

insanlara ihsan etti. İslamiyet Allah'a 

giden yoldur. Dinin emir ve yasaklarına 

uyan, dünya ve ahirette mesut olur. 

 

Namaz varsa hayat vardır. Namazdan 

mahrum olan herşeyden mahrumdur. 

Namaz yoksa insan bir işe yaramaz. 

Namaz Allah sevgisini arttırır, duanın 

kabulüne sebeptir... Allah yolunda olanın duası makbuldür. 

 

Bu dünya, aynadaki bir görüntüdür... Görüntünün olabilmesi için bir hakikatin olması 

lazımdır. Hakikat ahirettir. Mescidlerin, hakiki yeri Cennettir, Cennetin dünyada 

izdüşümü mescidlerdir... Cennetin yolu mescidlerden geçer. Fotoğrafın olabilmesi için 

bir gerçeğin olması lazımdır... Ahiretde bir hakikat olmasaydı, dünyadaki bu görüntü 

olmazdı. 

 20 Ekim  2019 Pazar 

 21 Ekim  2019 Pazartesi 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyüklerimiz buyuruyorlar ki, "Bir 

dava ne kadar çok üzüntü ve sıkıntılı 

olursa, o kadar da uzun sürer"... 

Peygamber efendimiz "aleyhissalatü 

vesselam"; "En çok sıkıntıyı ben 

çektim" buyuruyor. O halde islam 

dîni kıyamete kadar sürecektir. 

 

Mü'min toprak gibidir. Mütevâzıdır... 

Ne şikayet eder, ne şikayet edilir... 

 

Herkes elindeki taşı, gücüne göre fırlatır. Taşı atma gücü îmâna ve ihlâsa bağlıdır. 

Başkaları sizi severse inanır, sevmezse inanmaz. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Îmân, inanmak çok zor, inandırmak 

daha da zordur... 

 

Îman, Allahü tealanın kullarına ihsân 

ettiği hususi nimetidir. Îmanı olanlar 

kavuştukları bu büyük nîmetden dolayı 

oynasalar yeridir. 

 

Tevbe ve istiğfar; hem hastalıktan, 

hem beladan, hem de dertten 

kurtulmak için iyidir. 

 

Mü'minin kalbini kırmak Kâbe'yi yetmiş defa yıkmaktan beter olduğu için bu dünyada 

Allah'tan korkan ahirette korkmasın ama herkese tepeden bakan, insanları kıran, o 

tarafta korksun. 

 

 

 

 

 

 

 22 Ekim  2019 Salı 

 23 Ekim  2019 Çarşamba 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsanlar ne kadar kendilerini suçlu ve 

kabahatli görürse, din kardeşini o kadar 

haklı görür, o zaman da din kardeşi 

onun gözünde o kadar kıymetli ve aziz 

olur. 

 

Mübarek Hocamız buyurdular ki; 

Müslimânda 3 haslet bulunur. Birincisi; 

İhlâslı olur. İhlâs; ben yokum Allah var 

diyebilmekdir. Herşeyi Allah için 

yapabilmekdir. 

İkincisi; Akıllı olur. Akıl demek, ben 

öldüm diyebilmekdir, ölümden sonrasına hazırlanabilmekdir. Peygamberimiz "sallallahü 

aleyhi ve sellem" buyurdular ki; En akllınız Ebû Bekr'dir "radıyallahü anh", çünki bütün 

işlerini âhıret için yapar, yürüyen bir ölü gibidir. 

Üçüncüsü; Siyâsî, yani ilm-i siyâset sahibi olur. İlm-i siyâseti bilmeyen, insanlarla 

geçinemez. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere 

nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

İki gün evvel Bursa'ya gittik. Gece rüyamda Mübareklerle, yukarıya, Efendi hazretlerinin 

camine gitmişiz. Kapının yanında su tulumbası, onun yanında da bir bank var. Bankın 
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üzerinde oturuyoruz. Allah rahmet eylesin, Mübarekler bir şeyler anlatırken ağlamaya 

başladılar. Efendim, bu binada, bu evde, bu camide, ne sohbetler oldu, neler oldu, neler 

oldu.. Bu yerin duvarlarında, her yerinde feyz ve bereket var. Efendim, bu binanın 

kendisi değil, gölgesi bile insana fayda verir. İnsan gölgesinden bile istifade eder, 

buyurdular. Onlar ağlarken biz de ağladık, bir uyandım ki, yaşlar devam ediyor. 

 

Hocamız öyle buyurdular; Ben Efendi hazretlerini tanımadan evvel, bambaşka bir 

yoldaydım. Her şey benim olsun, ben şöyle yapayım, böyle olayım diye gözüm 

yükseklerdeydi. Fakat tanıdıktan sonra anladım ki, asıl iş, asıl insanlık, kendini 

tanımaktır, kendisinin hiçbir işe yaramadığını, ancak o büyüklerin muhabbetiyle biraz 

şeref kazanacağını anlamaktır. Onun için, abdiyyet, kul olmak, makamların en 

yücesidir. Onun için, Peygamber efendimize 'aleyhissalatü vesselam' siz kimsiniz, diye 

sorarlar, Abdullah, derdi. Yani, Allahın bir kulu. Abbdiyyet, tasavvufta en büyük 

derecedir. Ama karşında, ademiyet, yani yok olmak vardır. İnsan ne kadar yok olursa, 

o kadar var olur, o kadar yüce olur. Çünki nefsin arzularını yerine getirenler, nefsleriyle 

beraber haşr olacaklardır. Allahü tealanın emir ve yasaklarını yerine getirenler, Allahü 

teala ile haşr olacaklardır. Onun için, tercih bize kalmıştır, sonunda pişman olacağımız, 

bırakacağımız mesleği, bugünden terk edelim, bırakalım. Onun için, ahirette yapılan 

bütün hizmetler içinde, yalnız ve yalnız ihlaslı olanlar ayrılacaktır. İhlassız olanlar bize 

bırakılacak, işe yaramayacaktır. 

 

Onun için, Peygamber efendimiz, mübarek 'aleyhissalatü vesselam' buyurmuş ki; En 

büyük müflis, çok ibadetle, çok hizmetlerle ahirete gelir; fakat kendisine ait olanlar 

kendisine bırakılır, Allah için olanlar bir tarafa ayrılır, bakarsın ona bir şey kalmamış. 

Kul hakkına gitmiş, ihlassız gitmiş, niyeti bozuk gitmiş.. Bunların hepsi kendisine 

bırakılmıştır, cenab-ı Hak bunları kabul etmez. Bize bırakılanlar, başımıza iş açar. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamızın hayâtını çok kısa olarak 

özetlemek gerekirse, üç cümle ile 

özetlemek mümkündür: Okumak, 

okutmak ve tatbîk etmek. Onları 

seven, onların yolunda olmalıdır. 

Onların yolunda olmak; Ehl-i sünnet 

i'tikâdını öğrenmek ve öğretmektir. 

Onlar, arının bin türlü çiçekden toplayıp 

bal yapdığı gibi, o kitâbları hazırlayıp 
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önümüze koydu. Bizim de okumamız ve okuduğumuzu birilerine anlatmamız, yâni bu 

büyüklerin kitâblarını başkalarına da vermemiz lazımdır. İlm mutlaka yayılmalıdır. İlm 

olmazsa dîn olmaz. 

 

Hocamız buyurdular ki; Ehl-i sünnet i'tikâdını anlatan kitâbları yaymak, anlatmak için 

gidenlerin ayaklarının altına melekler kanatlarını döşerler. Peygamberimiz "sallallahü 

aleyhi ve sellem" buyuruyor ki; Bir talebe, dînine âid bir mesele öğrenmek için evinden 

çıksa, hocasının evine kadar yürüse, bu şerefli kul benim üzerime bassın diye, melekler 

kanatlarını bunun ayaklarının altına döşer. Havadaki bütün kuşlar, karadaki bütün 

hayvanlar, denizdeki bütün balıklar bu kul için istiğfar ederler, bunu afv et diye dua 

ederler. Bu, öğrenmek için gidene verilen ecîrdir... Ya öğretmek için giderse! Bir kişiye 

bir kitâb vermek için yola çıkanın yol boyunca alacağı ecîr ve sevâb, öğrenmek için 

gidenden daha fazladır. Gerek bizzât giderek, gitmese de sebeb olarak, her ne şekilde 

olursa olsun iştirâk eden bu sevâba kavuşur. Sadaka için verilen para, Allah yolunda 

gazâ için verilen paranın kıymeti yanında hiç kalır. Gazâ için harcanan para ise, emr-i 

ma'rûf için harcanan para yanında hiç kalır. Birine, Ehl-i sünnet i'tikâdını anlatan bir 

kitâb vermek veya anlatmak, yazmak, emr-i ma'rûfdur. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamıza talebe olabilmek için üç 

şart vardır: 

 

1- Ömürleri kitab okumakla geçti. 

Kitab okurlarken birçok kitabı açarlar, 

bir birine, bir diğerine bakarak 

araştırırlardı. Yanlarına geleni gideni 

görmezlerdi... Onlara tabi olmak 

isteyenin çok kitab okuması lâzımdır. 

Kitab okumayan nasıl Onların 

talebesiyim diyebilir... (Bir arkadaş rüyasında Hocamızı gördüğünde, Hocamız, nereden 

geliyorsunuz? diye sormuşlar. O arkadaşımız da; bir arkadaştan geliyorum deyince, 

niçin ona gittiniz, o kitab okumuyor buyurmuşlar.) 

 

2- Ömürleri kitab okutmakla yani yaymakla geçti. Hocamıza talebe olmak isteyenin çok 

kitab dağıtması lâzımdır. Kitabların yayılması için uğraşmayan, büyüklere tabi olmuş 

olmaz. 

 

3- Birlik ve beraberliğin devamı için uğraşırlardı. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek Hocamız buyurdular ki; Çok kitap 

okuyan sapıtır, yoldan çıkar. Ancak bir 

mürşid-i kâmil görmüşse, hakkı batıldan 

ayıracak duruma gelmişse okudukları ona 

zarar vermez. Biz çok kitap okuduk ama 

öğrenmek için değil, zaten Efendi 

hazretlerinden her şeyi öğrenmiştik. Fakat 

biz Efendi hazretlerinin buyurduklarına 

vesika bulmak için kitapları okuduk. Efendi 

hazretleri şöyle buyurmuştu desek o 

insanları nasıl ikna edecektik? Ömrüm vesika toplamakla geçti. Her kitap o günün 

şartlarına, o günün insanlarına, o günün sorularına cevap olarak yazılmıştır. [İmam-ı 

Gazali hazretlerinin Kimya-i Seadet kitabını örnek verdiler]. Kimya-i Seadet mübarek 

bir kitaptır, ancak o günkü insanlara göre yazılmıştır. Bugüne ait olan bilgiler, Tam 

İlmihale konulmuştur. Bu asrın mürşid-i kâmili Tam İlmihal Seadet-i Ebediyyedir. Bu 

kitab, binlerce mübarek âlim zatın eserlerinden toplanarak yazılmıştır. Bu eser bir 

nimettir, hasta olan, göğsüne koysa iyi olur. Seadet-i Ebediyyeyi okuyan âlim olur, hele 

hele içindekileri yaparsa evliya olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Efendim, bir arkadaşım, bizim Hocamız 

vefat etdikten sonra biz bölük pörçük 

olduk, parçalandık. Tabî'i efendim Allah 

uzun ömür versin ama sizin de Hocanız 

vefat etdikden sonra, bizim başımıza 

gelen felâket, sizin de başınıza 

gelecekdir. Böyle bölük pörçük 

olacaksınız, parçalara ayrılacaksınız, 

dedi. Akşam Mübâreklere geldim, ne 

var ne yok kardeşim, buyurdular. Bir 

arkadaş burayı ziyârete geldi, bunu anlatdı, dedim. Kardeşim, Mektûbâtın neresinde 

bölünme olur? İlmihâlin neresi yanlış? Çünki benim şahsî fikirlerim değil, büyüklerin 

sözleri. Şevahid-ün Nübüvve'nin neresi bölünür? Cenab-ı Peygamberin 'aleyhissalâtü 

vesselâm' hayâtı. Böyle anlatdılar, kat'iyyen bölünme olmaz. Eh ayrılan üç-beş olabilir, 

onlar da mühim değil efendim, buyurdular. 
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Mübârekler 'kuddise sirruh' buyurdular ki; Kâ'be-i Mu'azzama görüldüğü zemân ilk anda 

yapılan dua kabul olur. Ya'nî Kâ'be-i Muazzama ile karşılaşınca yapılan dua red olmaz, 

kabul olur. İnsanın kalbi, Kâ'be'den dahâ kıymetlidir. Çünki onu İbrâhîm 'aleyhisselam' 

yapdı, Allahü teâlâ oraya kıymet verdi. Ama insanın kalbini bizzat Cenab-ı Hak yaratdı. 

Onun için, kalbin kıymeti, Kâ'be'den yüksekdir. Bir kalb kırmak, yetmiş kere Kâ'be'yi 

yıkmakdan dahâ büyük günâhdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular, İmam-ı Gazâlî 

hazretleri Kimyâ-i Se'âdet kitâbında 

buyuruyorlar ki; Birine yapacağınız en büyük 

beddua üç şeydir. Yâ Rabbî, çok ömür ver, 

çok sıhhat ver, çok para ver. Niye? Çünki 

onlar varken Allah demez. Onların aldığı, 

Allah demeye uygun değil, münâsib değil, 

yahşi değil. Onun için hep isteyici olmayalım, 

hayırlısını isteyelim. Biz hayırlısının nerede 

olduğu bilemeyiz. 

 

Mübârekler buyuruyorlar ki; Bir mü'minin kemâlde olması, kendisinin kemâlde 

olduğuna inanmamasıdır. Ya'nî günâhlarını düşünür, âhıret bakımından sıkıntılarını, 

üzüntülerini düşünür. İşte bu, kâmil bir müslimândır. Eğer kendisinde zerre kadar bir 

üstünlük, meziyyet, sıfat düşünse, o, kâmil bir mü'min değildir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübareklerin bir müjdesini vereyim 

size. Çok büyük bu müjde. Hocamız 

buyurdular ki; Kardeşim, bu yolun 

büyüklerini tanıyan ve seven; bir, ölüm 

acısı çekmez. İki; kabir azabı çekmez. 

Üç; mahşer azabı çekmez. Bunlar o 

kadar çok talebelerine hakimdirler ve 

sahip çıkarlar. Hatta bir gün Abdullah-ı 

Dehlevi "kuddise sirruh" hazretleri 

dergahta otururken demişler ki; efendim, filan yerdeki, sizi çok seven bir kadın vefat 
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etti. Şimdi haberi geldi. Mübarek, başını öne eğmiş, böyle bir müddet durduktan sonra; 

Elhamdülillah, elhamdülillah, elhamdülillah. Bizi seven kabir azabı çekmiyor, 

buyurmuşlar. Kadına hiç azap yok. Vallahi çok şanslıyız. Bu müjdeyi aldıktan sonra 

insan yerde yürümeye utanır, uç gitsin... 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin 

Cum'a gününü tebrik eder, müstecâb 

dualarınızı istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. 

O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Akıl kalbe bağlıdır. Kalbe tâbidir. Kalp de üç düşmanın esareti altındadır. Ancak bu üç 

düşmana karşı kendini koruyabilirse, akla doğru emirler verebilir. Çünki, akıl kırılgandır. 

Aldığı emri icra eder. O eski bedeninizin sıhhatini düşündüğünüz kadar da biraz da 

kalbinizin sıhhatini düşünün. Kalbin üç tane düşmanı vardır. Bu üç düşmandan 

korunmadıkça hastalanır. Hastalığı arttıkça küfre yaklaşır. Biraz daha artarsa kâfir olur. 

Çünki, bu üç düşmanın gayesi, kalbi öldürmektir. Kalbin birinci düşmanı nefstir. Nefsin 

gıdası haramdır. O halde yediklerimizden, içtiklerimizden besleniyor. İlla şarap, rakı, 

faiz değil. Yaptığımız yanlış alışverişteki gıda da çok fenadır. Haram, kalbi hasta eden 

bir unsurdur. Buna karşı koymak mühim ve lazımdır. Çünki, Allahü tealanın dini nefse 

karşı olmak dinidir. Hadis-i kudside buyuruldu ki; Nefsine karşı ol. Çünki, nefsin benim 

karşıma düşman olarak çıkmıştır. Yani, bana düşmandır. İkinci düşman; şeytandır. O 

da kalbe vesvese verir, fitne verir, su-i zan verir. Aklına ne gelirse o, şeytanın işidir. 

Birgün Abdülhakim Arvasi hazretlerine birisi gelmiş: Efendim, kalbime vesvese geliyor, 

bunun bir çaresi yok mudur, demiş. Allah Allah, sen günah mı işliyorsun. Sen git vazifeni 

yap. Şeytanın vazifesi seni adam etmek değil ki. O ne yapıyorsa sen de kendi vazifeni 

yap. Herkes kendi vazifesini yapacak. Üçüncü düşman; hepsinden daha kötü 

düşmandır. Hem nefsten hem de şeytandan daha güçlüdür, o da kötü arkadaştır. Kötü 

arkadaş insanı dininden eder, imanından eder, namusundan eder, ahlâkından eder. Bir 

insanın bundan kurtulması, bir mürşid-i kâmile tabi olması, ona bağlanması ile olur. 

Kendi aklı ile bulamaz. Dinimizde bu, cihattır. Din, düşmana karşı mücadele vermektir. 
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Mücadele verirken de bunun panzehiri olan namaz kılmak, oruç tutmak, yani bir 

taraftan da kalbi sıhhate kavuşturacak işlerle uğraşmak lazımdır. 

 

İşte, Cenab-ı peygamber "aleyhissalatü vesselam" buyuruyor ki; 'Benim ümmetim bir 

vücut gibidir.' Sen şu kolu ayır koy bir tarafa, bir saat sonra pis kokusundan varamazsın 

yanına . Zaten işe yaramaz da… Onun için bir parmağı bile ayrı bir tarafa koy, ona 

ulaşmayan can, kan… hepsi çürümeye mahkûm. O halde, kurtulmak; kurtulan bir 

zümrenin içinde olmaktır. Çünkü bu ayaklar nereye giderse, içindekiler de oraya 

gidecek. Yani, ayaklar içeriye girerken kol dışarıya, bacaklar dışarıya, kafa dışarıya 

olmaz ki… Dolayısıyla Mevlana Halid-i Bağdadi "kuddise sirruh" hazretleri buyuruyorlar 

ki, 'Cennetin kapısına kimler beraber gelirse, eğer Allahü teala bir kişiyi kabul ederse, 

hepsi içeri girer.' Müjdeye bakın! 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birgün Mübârekler buyurdular ki; 

Kardeşim, bir motor ne kadar güçlü 

olursa, olsun eğer ona elektrik 

verilmezse, ne işe yarar? Olduğu gibi 

durur, bir işe yaramaz. Dolayısıyla, 

mü'min ne kadar çok amel işlerse 

işlesin, eğer bunları Allah rızâsı için 

yapıyorsa, ne mutlu. Fekat kendi 

nefsi için, şöhreti için, serveti için 

yapıyorsa, çok fenâdır. Onun için, 

Allahü teâlâ âhıretde bunu niçin yapdın diye soracakdır. Meselâ, bu bir araya gelmek 

ne maksadla yapılmışdır? Bunun gibi her işin bir gâyesi olacakdır. Herkes gâyeye göre 

hesâbını verecekdir. 

 

Her şeyin bir sonu var. Namaz kalbi temizleyen ibadettir. Kalp kirleniyor. Namaz vakti 

gelince, beş-on dakika o dünya sevgisinden biraz koparılıyorlar . Şeklen dahi olsa bir 

kopmak oluyor. Gerçekten kopmak çok zordur da, şeklen kopmak da bir temizliktir. Ve 

namazdan başka, kalbi namaz gibi temizleyen bir ibadet yoktur. Kalbi temizleyen 

ibadetler vardır ama namaz gibi değildir. Namazın kıymeti çoktur. Allah korusun kalbin 

kirliliği ve hastalığı arttıkça, ibadetlere soğukluk başlar. Nefsin arzularına karşı istek 

artar. İkisi arasında gider gelir, gider gelir. Sonunda birisi ağır basınca artık o, o 

cihetteki yolda yolunu almaya başlar. Nefsin amacı ebedi kâfir yapmaktır. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler buyurdular ki; Bir din 

kardeşinizle karşılaşdığınız zemân, 

selâm verin. Bu selâm çok 

kıymetlidir. 

 

Biri geldi, hocamıza; Efendim, nemâz 

kılmayanları, günâh işleyenleri 

dövmek, vurmak geliyor içimden, 

böyle bir özelliğim var dedi. 

Mübârekler, buyurdular ki; Bunlar 

hep geçici şeylerdir, bir müddet sonra onlara acımaya başlarsınız. Yâ Rabbî, bilmiyorlar, 

bilselerdi yapmazlardı, onları afv et, yakma dersiniz. Mü'min karıncayı bile incitmez, 

nerede kaldı ki insanı incitsin. Biraz evvel abdest alırken, lavaboda bir karınca vardı. 

Abdest almadan önce, o karıncayı oradan aldım, başka yere koydum, sonra abdest 

aldım. Yerde bir karınca görseniz, basamazsınız, can taşıyor. 

 

Allahü teala Kur'an-ı kerimde Cenab-ı Peygambere "aleyhissalatü vesselam" buyuruyor 

ki; Bir şey yapmadan evvel Eshab-ı kirama akıl sor, sonra karar ver ve yap. Ben yaptım 

deyip yapmakla olmaz. İsabet etsen de olmaz. Çünki dine uymadın. Dağ başında olan 

bir kimse kıbleyi hiç araştırmadan namaza dursa ve kıbleyi bulsa da namaz kabul olmaz. 

Fakat ağaçlara, yıldızlara bakarak yani bir alamet arayarak namaza dursa ve tam 

kıbleye ters dursa da namaz kabul olur. Çünkü dine uyuyorsun. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün Efendi hazretleri hastalanmış. Bir 

doktor getirmişler. Efendi hazretleri; 

Doktor, otur da biraz hasbihâl edelim. 

Sonra muâyeneni yaparsın, demiş. 

Efendi hazretleri doktora güzelce bir 

anatomi dersi vermiş. Adam bakmış, 

bakmış, efendim, siz bunları nereden 

biliyorsunuz? Bizim ders kitâblarımız var, 

bizim işimiz bu zâten. Siz bir din 

adamısınız, din hocasısınız. Bunların 
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hepsi tıpla ilgili bilgiler. Siz bunları nereden biliyorsunuz, demiş. Efendi hazretleri demiş 

ki; Doktor, ellibin cild kitâb okudum, bunların içerisinde anatomi de vardı. 

 

Mübârekler buyurdular ki; Cömertlik, cebdeki parayı vermek değildir. Cömertlik, Allah 

rızâsı için verilendir. Vermiş olmak için vermek sâdece karşısındakini sevindirir. Yalnız 

Cenab-ı Hakkın rızâsı için vermek çok iyidir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün Mübârekler abdest alıyorlar. 

Ben de havluyu tutdum. 

Kurulandıkdan sonra, efendim, bir 

şey arz etmek istiyorum, dedim. 

Buyurun kardeşim, buyurdular. 

Hatîm-i Esâm , Şakik-i Belhi 

"rahmetullahi aleyh" hazretlerine, 

hocasına, istifâde etdiği sekiz 

maddeyi saymış. Ve hocası, dört 

kitâbın aslı, işte bu sekiz maddedir. 

Ya'nî bu sekiz madde ile kim amel ederse, Zebûr, Tevrât, İncîl ve ve Kur'ân-ı kerîm 

azimüşşânla amel etmiş gibi ecîr alır, demiş. Ben de bu maddeleri hep unutuyorum. 

Acabâ bu sekiz maddeyi bir maddeye indirmek mümkün mü efendim, dedim. Hocamız; 

Allah, Allah. O bir madde ne kardeşim, buyurdular. Efendim, Hatîm-i Esâm bakmış 

insanlara, ne yapıyorlarsa aksini yapmış, tersini yapmış, Cennete gitmiş, dedim. Çok iyi 

etmiş, buyurdular. Bu çok doğru. Çünki insanların peşinde koştukları şey, nefslerinin 

arzûlarıdır. Demek ki, Hatem nefsine karşı hareket etmiş, o hâlde çok iyi etmiş, siz de 

çok iyi edersiniz, buyurdular. Bu madde size yeter. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Muhabbet, sevgi, üç şartı beraberinde 

getirir. Bu üç şartı yerine getirmeyen hiç 

kimse, seviyorum iddiasında, 

muhabbetim çok iddiasında 

bulunmasın. Birincisi; sevdiği kişinin 

sevdiklerini sevecek, sevmediklerini 

sevmeyecek. İkincisi; itaat edecek. 

5  Kasım  2019 Salı 
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Buradan girip oradan çıkmayacak. Üçüncüsü; Onun yolunda olacak, yani bir Ehl-i 

sünnet âliminin yolunda yürüyecek. 

 

Hocamız buyurdular ki; îmânın yeri kalbdir. İnsanın aklına kötü düşünceler gelse îmâna 

zarar vermez. Çünki, bunların yeri kalb değildir. Kötü düşünceler şeytândan ve nefsden 

gelir. İlâcı da, Allahü teâlânın sevdiği kullarının yanında bulunmakdır. O büyüklerin 

yanında şeytân bulunmaz. Nefs, insanın yanında devâmlı vardır. Fekat büyüklerin 

yanında zarar veremez. İnsanın boş bir ânını yakalamağa çalışır. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün bir yahudi yanına iki tane 

yalancı şahit bulup cenab-ı 

Peygambere "aleyhissalatü 

vesselam" gitti. Dedi ki; Ya 

Muhammed "aleyhissalatü 

vesselam", senin eshabından şu zat 

bu gece benim devemi çaldı. 

Peygamberimiz Eshab-ı kiramdan o 

zatı çağırdı. Dedi ki; Bak, hakkında 

şikayet var. Ne oldu ya Resulallah? 

Sen bu gece bir yahudinin devesini çalmışsın. İki tane de şahidi var. Bu devenin sana 

ait olduğuna dair senin şahidin var mı? Dedi, Ya Resulallah, ben daha yeni aldım bu 

deveyi. Bilen yok, eden yok. Peygamberimiz, madem ki onun şahidi var, deve yehudiye 

verilecek, buyurdu. Yalnız deve değil, sen hırsızlık yaptın, elin kesilecek. Dediler, şahit 

getir, şahit yok. Ya Resulallah, bana iki dakika müsaade eder misiniz, dedi. Resulullah; 

Ben izin verdim git, buyurdu. Diğer tarafa gitti, iki rekat namaz kıldı. Elini açtı, Dedi, Ya 

Rabbi! Ben her gece yatağa yatmadan evvel, uyumadan evvel, cenab-ı Peygambere 

"aleyhissalatü vesselam", hiç aksatmadan on salevat-ı şerife okurdum. Ya Rabbi, eğer 

bu senin indinde makbul olduysa, beni bu dertten kurtar. Geldi, deve ayağa kalktı. Deve 

dedi ki, Ya Resulallah, bu yehudi yalan söylüyor. Ben bu Müslümanın devesiyim. Yahudi, 

devenin konuştuğunu görünce zaten kaçtı. O şahitler de kaçtı. Cenab-ı Peygamber o 

Müslümana dedi ki; Gel bakalım buraya, sen Allahü teala'ya ne söyledin? Dedi ki; Ya 

Resulallah, benim bir âdetim var, ben her gece yatmadan evvel size on salevat-ı şerife 

okurum. Allahü teala da bu on salevat-ı şerifeyi kabul etti, deveyi dile getirdi. Hazret-i 

Peygamber "aleyhissalatü vesselam" buyurdu ki; Sen ki bana her gece on salevat-ı 

şerife okuyorsun, Allahü teala senin dünyada nasıl elini kesilmekten kurtardıysa, 

ahirette de Cehennem'de yanmaktan kurtaracak. Arkadaşlar, söz verin her gece salevat 

okuyalım. Dünyada elini kesilmekten, diğer tarafta da ateşte yanmaktan kurtarıyor. 

Çünki, Hazret-i Peygamber "aleyhissalatü vesselam", Allah'ın sevgilisidir. Efendi 

hazretleri Hadis-i Erbain'de buyuruyorlar ki; Bütün Peygamberler Allah'a âşıktı ama 

Allahü teala cenab-ı Peygambere âşıktı. Bugün bütün cinayetler, sevgilime dokundun 

diye oluyor, kıyametler kopuyor. Düşün ki Muhammed aleyhisselam Allahü teala'nın 

7  Kasım  2019 Perşembe 
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sevgilisi, Allah korusun, dokunmaya gelmez. Onun için Peygamberimize ne kadar 

muhabbet beslersek, Onlar bize daha çok muhabbet beslerler. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere 

nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Horasan'dan bir baba oğul hacca gitmek için yola çıkmışlar. Yolda babası ölüyor. Bakmış 

çocuk, babasının kafası olmuş merkeb kafası. Mahvolmuş. Hava sıcak. Ben nasıl 

köylülere haber vereceğim cenazeyi kaldırmak için, diye ağlıyor. Derken uyku 

bastırıyor. Yüzü örtülü, heybetli mübarek bir zat geliyor. Babasının yüzüne birkaç defa 

elini sürüyor, dua ediyor. Derken babasının yüzüne bakıyor, nurani, mübarek çok tatlı 

bir zat oluyor. Merkeb kafası bu hale geliyor. Oğul; Efendim, siz kimsiniz, evliya mısınız, 

erenlerden misiniz. siz kimsiniz? diyor. O mübarek zat; ben Muhammed Mustafa'yım 

"aleyhisselam", diyor. Efendim, Allah rızası için size bir şey soracağım, babamın kafası 

neden merkeb kafası oldu, diye soruyor. Buyuruyor ki; "Senin baban faizciydi, tefeciydi. 

Faiz ve tefecilikle uğraşanlar, ya dünyada merkeb kafası gibi böyle olur. Eğer dünyada 

olmazsa ahirette herkesin gözü önünde hep merkeb kafasıyla dolaşır. Ne fena. Yasak. 

Allahü tealanın yasak ettiğini kimse helal edemez. Peki efendim, ne ameli vardı da 

babamın, teşrif ettiniz, mübarek elinizle onu nurani bir hale getirdiniz. Baban çok 

berbattı ama her gece yatmadan evvel bana muhakkak ama muhakkak yüz salevat-ı 

şerife okurdu. Baban ölünce melekler geldiler, bana dediler ki, "Efendim, her akşam 

size yüz salevat-ı şerife okuyan, öldü ama başı merkeb kafası gibi oldu." Acıdım onun 

haline, gene bize bir bağlantısı vardı, bir irtibatı vardı, bir muhabbeti vardı, o melekler 

haber verince, geldim babanın yüzüne elimi sürdüm, diyor. Bu çocuk gitti hacca, hacda 

her yerde salevat-ı şerife okuyor. Süfyan-ı Sevrî hazretleri görüyor. Yavrum diyor, 

haccın muhtelif yerlerde okunacak başka duaları var, mesela lebbeyk allahümme 

lebbeyk var. Ben o senin dediğin duaların hepsini biliyorum. Demiş ki, evladım neden. 

Bu vak'ayı anlatıyor. Diyor ki, ben babamın bir o halini gördüm bir de bu halini gördüm. 

Arkadaşlar, ne olur salevat-ı şerife getirelim... 

8  Kasım  2019 Cuma 



215  | S a y f a  
 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir hadis-i şerif var, Peygamberimiz 

"sallallahü aleyhi ve sellem" 

buyuruyorlar ki; 

"Bir gün bana dört büyük melek 

geldi. Cebrail aleyhisselam, Mikail 

aleyhisselam, İsrafil aleyhisselam ve 

Azrail aleyhisselam. Cebrail 

aleyhisselam dedi ki, ya Resulallah, 

sana günde on defa salevat-ı şerife 

getiren mü'min için, ben onun 

elinden tutarım, sırat köprüsünü uçarak geçiririm. Mikail aleyhisselam dedi ki, ya 

Resulallah, sana günde on defa salevat-ı şerife getiren biri olsun müminlerden, ben onu 

alırım havz-ı kevsere götürürüm, kana kana, doya doya içirtirim. İsrafil aleyhisselam 

dedi ki, ya Resulallah, sana bir mümin günde on defa salevat-ı şerife getirsin, başımı 

secdeye koyarım, ya Rabbi bu kulunu affet diye yalvarırım, affolmayınca başımı 

kaldırmam secdeden. Azrail aleyhisselam dedi ki, ya Resulallah, sana kim günde on 

defa salevat-ı şerife getirirse, ben onun ruhunu, onun canını, nasıl peygamberlerinkini 

alırsam öyle alırım. Hiç anlamaz öldüğünü". 

 

[Enver abiler, bizlere hadi dediler ve sesli olarak on defa salevat-ı şerife okundu] 

Sadaka Resulullah. Resulullah efendimiz "aleyhissalatü vesselam" –haşa- peygamber 

olmadan önce de hiç yalan söylememiştir. O buyuruyor ki; "Bana on salevat-ı şerife 

getiren için dört büyük melek geldi." Afiyet olsun, müjde. Ne gam ne keder, boş ver. 

Bayram bu... 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Şah-ı Nakşibend "kuddise sirruh" 

hazretleri buyuruyor ki; buraya 

talebe yetiştirmeye geldik, ben kendi 

talebeliğimi biliyorum, şimdi bizim bir 

sohbetimizde bulunanlar şeyhliğini 

ilan ediyorlar. Talebe bulamıyorum. 

 

Ahiret demek, ölüm demektir. Ölüm 

demek, Allahü tealaya daha yakın 

olmak demektir. Yani, Allahü tealayı 

hatırlamak demektir. İnsanın hayattayken en iyi zamanı, Allahü tealayı hatırladığı 

zamandır. En kötü zamanı da Allahü tealayı unuttuğu zamandır. 

 

Mübârekler buyurdular ki; İstişare, sebebe yapışmakdır. Sebebe yapışmak lâzım 

mutlaka. İşte en iyi sebeblerden biri de, istişare etmekdir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız buyurdular ki; Ehl-i sünnet 

i'tikâdını anlatan kitâbları yaymak, 

anlatmak için gidenlerin ayaklarının 

altına melekler kanatlarını döşerler. 

Peygamberimiz "sallallahü aleyhi ve 

sellem" buyuruyor ki; Bir talebe, 

dînine âid bir mesele öğrenmek için 

evinden çıksa, hocasının evine kadar 

yürüse, bu şerefli kul benim üzerime 

bassın diye, melekler kanatlarını bunun ayaklarının altına döşer. Havadaki bütün kuşlar, 

karadaki bütün hayvanlar, denizdeki bütün balıklar bu kul için istiğfar ederler, bunu afv 

et diye dua ederler. Bu, öğrenmek için gidene verilen ecîrdir... Ya öğretmek için giderse! 

Bir kişiye bir kitâb vermek için yola çıkanın yol boyunca alacağı ecîr ve sevâb, öğrenmek 

için gidenden daha fazladır. Gerek bizzât giderek, gitmese de sebeb olarak, her ne 

şekilde olursa olsun iştirâk eden bu sevâba kavuşur. Sadaka için verilen para, Allah 

yolunda gazâ için verilen paranın kıymeti yanında hiç kalır. Gazâ için harcanan para ise, 

emr-i ma'rûf için harcanan para yanında hiç kalır. Birine, Ehl-i sünnet i'tikâdını anlatan 

bir kitâb vermek veya anlatmak, yazmak, emr-i ma'rûfdur. 

 10 Kasım  2019 Pazar 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsana kimsin demezler, kimle 

berabersin derler. Onun için inşallah 

hep beraber oluruz. 

 

Din kardeşlerinizi çoğaltın diye bir 

hadis-i şerif var. Bizim dinimiz şahitlik 

üzerine kurulmuştur. İki şahit bir 

müslüman için, biz şahidiz bu 

müslüman, Ehl-i sünnet diye şahitlik 

yapsalar, ne kadar günahları varsa 

Cenab-ı Hak bütün günahlarını o iki şahid hürmetine afv eder. Ne şanslıyız 

elhamdülillah. 

 

Allahü teala bir kuluna yetki verdiyse o yetkiyi kullanmazsa yine suç işlemiş olur. Mesela 

Mübarekler; Allah rahmet eylesin, ben derse girdiğim zaman ahirette Cenab-ı Hak bana; 

senin önüne otuz - kırk tane kulumu koydum, onların başına seni tayin ettim. Dinden 

ne bahsettin, benden ne anlattın diye sorarsa ne cevap veririm diye hep korktum. Bu 

yüzden her derste mutlaka Cenab-ı Haktan bahsettim, buyurdular. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün mübarek Hocamız bir kitap okuyorlardı. 

Bir müslümanın günahı, sevâbı tartılmış. Sevap 

az, günah dağ gibi. Tam yakalayacaklar, 

kelepçe vuracaklar. Tak diye bir torba gelmiş. 

Sevablar olmuş dağ gibi, günahlar olmuş 

ufacık. Allah Allah hayırdır inşallah. Bu torba 

senin hayatını kurtardı, demişler. Açıp 

bakıyorlar, bir avuç toprak. Melekler Allahü 

tealaya diyorlar ki; Ya Rabbi, bu torbanın ne 

hikmeti var ki. Allahü teala bildiriyor ki; O, 

vefat eden has bir kulumun kabrinde ona iki 

kürek toprak attı. Ona hizmet etti. Benim vefat 

etmiş has bir kuluma iki kürek toprak atan 

Cehenneme giremez. Ya onlara bir bardak su 

verseydi. İki kürek toprağa bakar bu iş... 

 

 12 Kasım  2019 Salı 
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Hindistan'da Mazhâr-ı Cân-ı Canân hazretlerinin halifesi Abdullâh-ı Dehlevî hazretleri 

İslam Hukuku kitabında, "Dünyada en büyük zalim Allah'a teşekkür etmeyendir" 

buyuruyor. Bu dört maddeyi yapan teşekkür etmiş olur: O'nu Allah olarak tanımak. 

(İman etmek). Ehl-i sünnet itikadında olmak. Güzel ahlâk sahibi olmak. Herkese kitap 

dağıtın, en güzel hizmet bu. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Güneşe karşı dönen, güneşten istifade 

eder ve gölgesi peşinden gelir; ama 

güneşe, ahirete arkasını dönen istifade 

edemez, ömürleri boşa geçer. 

Binaenaleyh arada bir durmakta fayda 

vardır. Biraz daha maneviyat tarafına 

yönelmek lazım. Maneviyat; hayattır, 

sudur, havadır. İnsan zaten topraktan 

yaratılmıştır, eninde sonunda da toprak 

olacaktır; ama ruh âlem-i emirden 

geldiği için, canlı olduğu için, tekrar canlı olarak makamına ulaşacağı için ruha kıymet 

vermek lazım, ruhun arzu ettiği şeyleri yapmak lazım. Ruhun sevdiği, yüce Allahtır. 

Allahü tealanın sevdiği, ruhtur. Onun için Cenab-ı Peygamber 'aleyhissalatü vesselam' 

buyuruyor ki; Ölüm sevgiliyi sevgiliye kavuşturur. Bu ne demek? Yani, Allahü teala ruha 

âşıktır, ruh da Allahü tealaya âşıktır. Mutesavvıfların, yani tarikat ehli büyük zâtların 

hayatları boyunca tek yaptıkları şey, ruhun bu aşkını Allahü tealaya yöneltmektir. Onu 

neftsen koparıp, Allaha yöneltmektir. Yapabilenler evliya olmuştur, yapamayanlar 

ölünce evliya olmuştur. Çünki ruh gene sevgilisine kavuşmuştur. 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki, 

 

Eshab-ı kiram üstündür. Eshab-ı kiram arasındaki meseleleri nefsani zannetmemelidir. 

Evliyada nefis yok, nerede kaldı ki, Eshab-ı kiramda olsun. Onların her hareketi Allah 

için idi ve ibadet idi. Aynı, namaz kılmak gibi, hac etmek gibi. Allah'ın emirlerini yerine 

getirmek için idi. Onların, daha ilk nazarda, kalplerindeki bütün dünya sevgisi, şöhret 

sevgisi, mal sevgisi alınmış, tertemiz bir kalp olmuştur. O kalp ile bazı kararlar 

vermişler. O kalp ile verilen kararlar da Allahü tealanın rızasına uygun olduğu için, 

içtihatları bakımından Allahü tealanın rızasını kazanmak olduğu için, Allahü teala onların 

her hareketine sevap yazdı. Bizim sevap diye gittiğimiz şeyler onlar için çok günahtı. 

Onlar, öyle Allaha yakın insanlardı. O halde, sevgi, muhabbet ne kadar çoksa, insan 

kendi hocasından da o kadar feyiz ve nur alabilir. Çünki, hocası, hazret-i peygamberin 

"aleyhissalatü vesselam" güneş gibi olan nurundan ve feyzinden alan ve verendir. Ay 

gibi alır ve verir. Ona mürşid denir. Sadece kendine alana evliya denir, o, kendine aittir. 

Ama almak ve vermek ayrı bir özelliktir. Alanın inanması lazım, güvenmesi lazım; neye 

güvenecek? Bunun bir Allah adamı olduğuna, yalan söylemediğine, Ehl-i sünnet 

olduğuna. Onun yolunda olması lazım, ona itaat etmesi lazım, çok şartları var. Bütün 

bunlardan sonra, nasibi ne kadar ise, kapasitesi ne kadar ise, kabiliyeti ne kadar ise, o 

kadar alabilir. Hocamız; kabiliyet, büyük bir nimettir buyurdular, onu iyiliğe çevirmek 

kolaydır. Ama kabiliyeti yoksa, zorluk orada başlar, ona kabiliyet vermek zorunda 

kalırlar, buyurdular. Bütün ömürleri boyunca, bizim gibi adamlarla uğraştılar, kim bilir 

neler çektiler. Ama Allahtan ki haklarını helal ettiler. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler, Allah rahmet eylesin 

buyurdular ki; İki kelime vardır. Bu 

kelimelerden kötü olanı seçen 

Cehenneme gider. Dünyada en zor iş 

karar vermektir, buyurdular. Yani peki 

mi diyeyim, hayır mı diyeyim. Hazret-i 

Ömer "radıyallahü teala anh", hem 

dünyada aziz oldu, hem de ahirette aziz 

oldu ve Hazret-i Ömer oldu. Eğer Ebu 
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Cehil, peki deseydi, Hazret-i Ömer'den ilerideydi, buyurdular. Bir hayır demek suretiyle 

insanların en kötüsü oldu. Hazret-i Ömer peki dedi. En üstün oldu. Dolayısıyla hepimizin 

hayatta en çok karşılaştığımız kusur, peki mi diyeceğiz, hayır mı diyeceğiz. Allahü teala 

çok şefkatli, çok merhametli olduğu için bu karar vermekte insanları tek başına 

bırakmamış, yalnız bırakmamış. Kur'an-ı kerim'de Hazret-i Peygambere "aleyhissalatü 

vesselam" hitaben; Ey Habibim sen karar vermeden evvel, eshabınla istişare et. Hatta 

Efendi hazretleri buyurdular ki; Mutlaka sor. Hiç bir şey bulamazsan git bir ağaca sor. 

Ama mutlaka yap. İslamiyette buyuruluyor. İstişare et, karar ver ve yola çık. Hele hele 

istişareden sonra haram ve mekruha geri dönersen çok kötüdür. O en kötüsüdür. 

Bundan daha kötü şey yok. Söz veriyorsunuz, bundan dönerseniz Allah korusun çok 

tehlikelidir. Ey Habibim, istişareni yap, kararını ver ve yola çık ama sakın dönme. Uhud 

harbinde Eshab-ı kiram'ın gençleri, şehidliğe gidiyorlar. Israr ediyorlar. Siz gitmeseniz 

iyi olur, buyuruyor. Ya Resulallah, bizi bundan mahrum etme. Eshabı kiram'ın büyükleri 

gençlere sordular. Evladım, hiç Resulullaha ısrar edilir mi? Çok büyük hata ettiniz. Ya 

Resulallah biz hata ettik. Peygamber yola çıktı, buyuruyorlar. Pek çok sahabi şehid oldu. 

Bildiği halde dönmedi. Senin sözün var. O sözünün eri olmak var ya, ne kadar iyi. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Ebu Bekr-i Sıddık "radıyallahü anh", 

Peygamberlerden sonra insanların en 

büyüğüdür. Bu kadar üstün 

olmasının üç özelliği vardı. Birincisi; 

cenab-ı Peygamber "aleyhissalatü 

vesselam", ona İslamiyeti telkin 

ettiği anda hiç tereddüt etmedi ve 

evet dedi. Yani, onun inancı, demir 

gibiydi. Miraç'da dahi; O söylediyse 

doğrudur, dedi. Kesinlikle ve 

kesinlikle hiçbir şüphesi yoktu. İkincisi; çok zengindi. Bir gömleği yani setr-i avret 

kalıncaya kadar hibe etti. Üçüncüsü; cenab-ı Peygamberin yoluna hayatını ortaya 

koydu. Birgün onu Kâbe'de öyle bir dövdüler ki, kemiklerini kırdılar ve bir çuval içinde 

getirdiler. Üç gün kendisine gelemedi. Üç gün sonra kendisine geldiği zaman, annesi bir 

kaşık su verdi ve hayır, su içmem dedi. Ben cenab-ı Peygamberden haber almadıkça 

ağzıma bir şey koymam dedi. Zeynep diye Müslüman olmuş bir kadından haber 

yolluyorlar, onlar da, Ebu Bekr-i Sıddık Müslüman ama gelen kâfir olduğundan 

geçiştiriyorlar. Cenab-ı Peygamberin halinin nasıl olduğunu biz de bilmiyoruz, diyorlar. 

Bunu Hazret-i Ebu Bekr'e söylediklerinde, Ebu Bekr-i Sıddık; bu cevap kâfi değil deyip, 

yürümesi mümkün olmadığı halde, beni oraya götürün diyor. Bir koluna babası, bir 

koluna annesi girip gece yarısı ayak, kol, sırt kırık vaziyette gidiyorlar. Onlar zaten onu 

öldü diye bırakmışlardı. Karşılaşınca cenab-ı Peygamber "aleyhisselam" buyurdu ki; Ben 

gelirdim. Sarılıp ağlaştılar. Ebu Bekr-i Sıddık; Ya Resulallah, içim rahat değil, annem de 

babam da kâfir, ben seninle geleyim, dedi. Aferin sana, buyurdular. Eshab-ı kiram 
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arasında; anası, babası, kendi, oğlu, torunu müslüman bir tek Ebu Bekr-i Sıddık 

"radıyallahü anh" var, başka kimse yok. İman tam, mal yok, hayat ortada. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyüklerimizden Ebu Ali Farmedi 

"rahmetullahi aleyh" hazretleri 

var. Birgün hocası hamama 

gitmiş. Fakat eskiden 

hamamlarda; bir su yolu var, 

kaynayan su, boru ile bir kaba 

doluyor. Açıyorlar, kapatıyorlar 

ama o kapta ne kadar su birikirse 

onunla idare ediyorlar. Ebu Ali 

Farmedi hazretleri de ne yapsın. Hocası banyoda iken, bir kova su ilave ediyor. Hocası 

yıkanıp çıkıyor ve soruyor; bu suyu kim ilave etti. Eyvah, yakalandık diyor. Herkes 

birbirine bakıyor, kimsenin bir şey söylediği yok. Diyor ki; bir daha sormam. Bu hazneye 

bu suyu kim ilave etti. Ebu Ali Farmedi hazretleri meydana çıkıyor, Hocam kusura 

bakmayın, ben yaptım, buyuruyor. Hocası; gözlerime bak, altmış sene uğraşsaydın bu 

kadar derece alamazdın, buyuruyor. Bir teveccühte altmış sene... Git, benden bu kadar 

diyor. Himmeti yakalamış, Allahü teala yakalatıyor, bir kova su ile yakalamış. Ebu Ali 

Farmedi hazretleri; altmış sene uğraşsaydım, birçok gencin çile çektiği gibi çile 

çekseydim, rabıta yapsaydım, bu kadar derece yakalayamazdım, buyuruyorlar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Dünya işlerinde kanaatkar olmalıyız. 

Olduysa şükrederiz, olmadıysa 

sabrederiz; ama isyan etmeyiz. Çok 

hoşumuza giden şeyler olmuşsa 

hamd ederiz, şükrederi. Rabbim 

bunu bana ihsan etti deriz; 

olmadıysa sabrederiz, kime isyan 

edebiliriz ki? Onun için dine uymak 

seadettir, dine uymak huzurdur. Din, 

güzel bir ilaçtır, herkese şifâdır. İman 

ederse ahirette de şifâ olur. İman etmezse dünyada rahat eder. Çünkü Cenab-ı Hak 
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kimseye zulm etmez, daima faydalı şeyleri emreder. Eğer bir rahatsızlık, bir uyumsuzluk 

varsa bizdedir. Kâbe'nin kendisinde değil, Kâbe'ye giden yolda şaşırmaktandır. 

 

Mü'min kendisinde kusur ve kabahat gördüğü zaman rahat eder. Hep kusur ve kabahati 

başkasında gördüğü zaman huzursuz olur. Ben yanlış yaptım hakkını helal et demelidir. 

Hazret-i Peygamber "aleyhissalatü vesselam" buyuruyor ki; Din kardeşinin kalbinin 

kırılmaması için bunu kim söylerse ona Cennette köşk verilecektir, ben kefilim. Sen 

mübareksin, ben yanlış yaptım, hakkını helal et, sen iyisin demeliyiz. Haklı olduğu 

halde, din kardeşinin kalbi kırılmasın diye bunu diyebilene Cennette köşk vardır, ben 

kefilim, buyuruyorlar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek hocamız öyle 

buyurmuşlardı, Allah rahmet eylesin, 

dini konularda konuşmaktan çok 

korkun çünkü konuştuğunuz kimse 

ahirette bir sıkıntı çekerse der ki; Ben 

Enver abiden duydum, onu da isterim 

der. Hiç suçsuz olduğunuz halde bir 

bakarsınız Cehennemdesiniz. Onun 

için bilmiyorum deyin, rahat edin. 

Eğer varsa bir bildiğiniz, kitaptan 

söyleyin. İstişare edin, ama dini konularda çok ürkek ve çok dikkatli davranın çünkü 

ağızdan çıkan bir söz artık çıkmıştır geri gelmez. Onun için kitap vermekten daha rahat 

hiçbir şey olamaz. Dini konularda adam amel edeceği ve ahirette bunun hesabını 

vereceği için, Allahü teala muhafaza buyursun, çok dikkatli davranmalıyız. Mübareklere 

çok soru soruyorlardı, ilmihalde var, oradan bakın diye çok cevap yazarlardı. Bu da bizi 

kitap okumaya teşvik etti. 

 

Mübarekler buyurdular ki; Mü'minin yüzüne Allah rızası için bakanın günahları afv olur. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Talebenin, maksadına kavuşması için 

çok çalışması, nefsini terbiye etmek 

için çok uğraşması lâzımdır. Fakat bir 

yol vardır ki, nefsi itmînâna 

kavuşturup, rûhu kısa zamanda yüksek 

derecelere ulaştırır. O da; Allahü 

teâlânın sevgili kullarından birinin 

gönlünü kazanmaktır. Zîrâ, onların 

kalbi, Allahü teâlânın nazar ettiği 

yerdir. 

 

Herhangi bir insana bir iyilik etmek, gökten lamba olarak yere inse, bu iyilikten hasıl 

olan nur o kadar parlaktır ki; güneş onun yanında çok sönük kalır. Hele bu hizmet ile 

bir insanın hidayetine sebeb olunursa, kıymeti hiç ölçülemez. 

 

Kim dine sahip çıkarsa, din ona sahip çıkar. Hadis-i kudside buyuruluyor ki; "Ey dünya, 

dine hizmet edene hizmetci ol, sana hizmet edenlere zorluk çıkar". 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere 

nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

2010 senesi, Kurban bayramında (kasımın 18 i), ikindi namazından sonra Enver abiler 

buyurdular ki; 
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Bayramınız mübarek olsun. Hakiki bayrama alamettir inşallah. Bugünlere sıhhatle, 

afiyetle, imanla kavuşturan Rabbimize sonsuz kere hamd olsun. Allahü teala herkeste, 

doğuştan bir kabiliyet yaratmıştır. Herkes dünyada kabiliyetiyle ilgili olarak bir iş sahibi 

olur. Ama kabiliyet olmazsa, hiçbir şey olmaz. İşte imtihan burada başlar. Kabiliyeti 

veren Allah 'celle celalüh', bunun karşılığında bir şey istiyor. Bize bir şey veriyor ve buna 

mukabil, siz de şimdi iman edin ve aldığınız bu imanı anlatın, yayın, diyor. Bu kabiliyeti 

dine uygun kullanmayanlar, sırf dünya serveti ve şöhreti için kullananlar, bu kabiliyete 

ihanet etmiş olurlar. Cenab-ı Hakka nasıl cevap verecekler? Günah değil mi? O 

bakımdan, Cenab-ı Hakka sonsuz kere hamd olsun ki, o kabiliyet bizi buraya getirmiştir. 

Eğer O nasip etmeseydi, buradan kapıdan içeriye giremezdik. Mübarekler bir 

sohbetlerinde buyuruyorlar ki; Âsuman secde künet, behri zemini ki deru, yek dü kes 

yek dü nefes, behr-i hüda binişinent. Âsuman; yani göktekiler. Behr-i zemini ki deru; 

Öyle bir yere ki, oraya hayran oluyorlar, gıpta ediyorlar. Hatta Mübarekler buyurdular 

ki; Cennettekiler de dahil. Çünki bir gün sohbetlerinde buyurdular ki; Efendim, Cennet 

altıncı kat göktedir. Yani gökler deyince, göktekilerdir. Melekler gökyüzünden bakar, bir 

karış boş yer yok. Cennettekiler de dahil, dünyada öyle bir yer görüyorlar ki, hepsi mest 

olup hayran oluyorlar, gıpta ediyorlar ve oraya dua ediyorlar. Neresi orası? Yek dü kes. 

Bir-iki kişi. Yek dü nefes. Bir-iki nefes, Allah rızası için konuşuyor veyahut da dinliyor. 

Burada kaç yek dü kes var, sayısı belli değil. Bu kadar Ehl-i sünnet müslümanın bir 

araya gelmesinden rahmet coşar. Uzun bir hadis-i şerifin sonunda Allahü teala 

meleklerine buyuruyor ki; Madem ki onlar benden bahs ediyorlar, benden korkuyorlar, 

Cehennemden korkuyorlar, Cenneti istiyorlar, görselerdi tabi farklı olurdu ama, siz şahit 

olun ki, onların hepsini afv ettim. Böyle söyleyince melekler diyorlar ki; Ya Rabbi, 

içlerinden bazıları var, hiç alakası yok. Onlar şu veya bu maksatla gelmişlerdi. Onları ne 

yapacağız? Onlar da misafirim. Madem ki dostlarımın yanında, onlar da dahil. Şu 

kapıdan çıkarken istisna yok! Dolayısıyla, çok şanslıyız. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyurdular ki; Evet, din 

zamanla değişir ama onu sahibi 

değiştirir. İyi insanlar vazifelerini 

yapmadığı müddetçe kötü insanlar 

oraya hakim olur. Dolayısıyla 

kötülerin gitmesi için iyi insanların 

çok iyi olması lazımdır. Mübarekler, 

Seadet-i Ebediyye'de buyuruyorlar 

ki; İnsanlara hizmet etmek, insanlara 
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faydalı olmak için İslamiyet'i anlatmakla vazifeyi yapıyoruz. Neden? İslamiyet, hem 

dünyada insanlara rahat ve huzur sağlar, hem ahirette de Cehennemden kurtarır. Zaten 

mutluluk da budur. Dünyada insan nasıl yaşamak ister? Rahat yaşamak ister. Bu da 

ancak İslamiyet'e uymakla mümkün olur. O halde insanlara yapılacak en büyük iyilik; 

Allahü telanın dinini yaymaktır. Ahirette hiç kimse; benim bundan haberim yoktu, 

diyemez. Onun için, bu günden tezi yok, aklımızı başımıza toplayalım. Bırak yaptıklarını, 

düşündüklerinin hesabını verecek. Sadece ameller değil. Büyükler, ben kalbimden 

geçenlerin de hesabını gördüm, diyorlar. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyurdular ki, herkes der ki; 

İslamiyet kılınç zoruyla alındı. Ne alakası 

var, buyurdular. Eshab-ı kiramın 

yaşayışını görenler, bunlar havariler mi 

derler, hayran olurlar ve anında kelime-

i şehadet getirirlerdi. 

 

Biz bir arkadaşımız ile Japonya'ya gittik, 

orada ihtiyar bir Japon vardı, müslüman 

olmuştu. Bir dakika önce kâfir, bir dakika sonra Müslüman. Orada sevincimizden 

kıyamet koptu. O yaşlı Japon'a sorduk, hocam sizin sayenizde çok Japon Müslüman 

oldu, nasıl muvaffak oldunuz, nasıl başardınız bu işi dedim. Konuşmamakla dedi. Bu 

Japonlar konuşanı dinlemez. Nasıl yaşıyor ona bakar. Ahlakı, dürüstlüğü, hal ve 

davranışları kafasındakinden farklı ise, bir üstünlük görüyorsa ilgilenmeye başlar. Ve 

öyle bağlanır ki kessen dahi kopmaz. Ama anlatsan anlatsan der ki; bana herkes 

anlatıyor. Dinimiz ilm-i haldir. Yani ilim öğren, hallen. İlim öğreniyorsun, hal sahibi 

oluyorsun. İlim, ilim değil, ilm-i hal. Tam ilmihali bunun için söylemişler. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Kim Allah içinse Allah da onun içindir. 

Allahü tealanın rızasını düşünerek 

hareket edenleri, insanlar ne der 

diyerek Allahü tealanın rızasından 

vazgeçmeyenleri, insanların kızacakları 

işlerde Allahü tealanın rızasına uyanları 

Allahü teala himayesine alır. İnsanların 

rızasını gözetip, Rabbimizin rızasına 
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uymayanların, Allahü tealanın gadab edeceği işlerde insanların rızasına uyanların işini 

insanlara bırakır. 

 

Müslüman güler yüzlü tatlı sözlü olur. Güler yüz ve tatlı sözün, islamiyetin-dinimizin 

yayılmasında mühim yeri vardır. Böyle olmayan insanlar dînimize fazla faydalı 

olamazlar. Daima tatlı sözlü ve güler yüzlü olmak müslüman olmanın birinci alametidir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyurdular ki, Allahü teâlâ 

şefaatlerini nasip etsin, "İnsanın alın 

yazısı icraatıdır". 

 

"Keennen haramün narün" yani "Haram 

ateştir". Ateşte yanan, ateşte evlenen 

insan nasıl mesut olabilir? Burada 

"keennen" demek "hemen hemen" 

manasındadır. Mübarekler buyurdular 

ki, büyüklerin hemen hemen demesi zan manasını ilzam etmez, onların zanları kat'iyet 

ifade eder. O büyükler kibr anlaşılmasın diye zannediyorum derler. Netice, haram 

mutlak ateştir. Bu ateşe düşen yanar, yok olur. 

 

Mübarekler kaç sohbetlerinde buyurdular ki; Feyz alanın kalbinden dünya sevgisi çıkar. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peygamberimizi "aleyhissalatü 

vesselam" sevmek tabii ki onun 

vârislerini sevmekle başlar. Çünkü 

vekil asıl gibidir. Vekili sevmek asılı 

sevmektir. Mübarekler doksan 

yaşında olmalarına rağmen niçin bu 

kadar gayret ettiler? Hatta 

geçenlerde bir rüya gördüm. 

Mübarekler bir forma yazı 

hazırlamışlar. Bunu İlmihale ilave 

ediniz, buyurdular. Ahiretten bir 

forma. Yine bir gün rüya gördüm. O gün bir tehlike atlattım. Mübarekler üzülmesin diye 
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eve girmedim, yandaki eve gittim. Baktım mübarekler oradalar. Ellerinde kalem ve 

tashih edilmiş kâğıtlar vardı. Tabii içeri girince selam verdim. Onlar da; "kardeşim, biz 

vazifemizi yaptık, yani sizi beladan koruduk, sıra sizde şimdi bu tashihleri temize çekin 

bakalım" buyurdular. Uçarak tashihleri temize çektik. Arkadaşlar; bazı musibetler 

peşimizi bırakmaz, ama unutmayalım ki sevdiklerimiz de bizi bırakmaz. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek Hocamızın çok tekrar ettiği bir 

cümle var; insan demek aciz demektir. 

Kendiliğinden dünyaya gelemezsin, 

kendiliğinden yürüyemezsin, Allahü 

teala güç kuvvet vermese işitemezsin, 

konuşamazsın, yiyemezsin, hiçbir şey 

yapamazsın ama Allahü tealanın verdiği 

nimetleri senin zannedersin. O yanlış. 

İnsana ait olan sadece kötülüklerdir. 

Bütün iyilikler Cenab-ı Hakkın kullarına 

hediyesidir, emanetidir, ona verdiği ikramıdır. O halde bizim dinimiz diyor ki, bütün 

kötülükler benden, bütün iyilikler yüce Allah'tandır. Emanet bir gün sahibini bulur. 

Hepimiz ölürken, ruh bir emanettir, o kendi makamına gidecektir, biz ise cesedimizle 

beraber kalacağız, hesap vereceğiz. Mübareklerin en çok söyledikleri söz; her şey 

fanidir. 

 

Mübarekler buyuruyorlar, Allah şefaatlerine nail eylesin, dünyada kim kimi seviyorsa, 

ahirette beraber olacaktır. Bu, hadis-i şeriftir. El mer'u mea men ehabbe. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 
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Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Efendi hazretleri "kuddise sirruh" bir mü'minin hem dünyada hem ahirette rahat içinde 

olmasının formülünü vermiş. Hem dünyada paşalar gibi hiç elemsiz, kedersiz, mutlu ve 

huzurlu olarak yaşayarak hem de inşallah ahirette Cennete gitmenin formülünü vermiş. 

Efendi hazretleri; bunun bir şartı var, buyuruyor. Bu şartı yerine getirdin mi bitti. Peki 

o şart nedir. Efendi hazretleri buyurmuşlar ki, İslamiyet bir dairedir, sınırları bellidir. 

Eğer bu dairenin içine girerseniz dünyada paşalar gibi yaşarsınız, rahat edersiniz ve 

ahirette de Cennete gidersiniz. Peki bu daire nedir. Bu dairenin oluşması üç şarta 

bağlıdır. Bu üç şart bir araya gelirse o zaman daire oluşuyor. Daire, hayali, sanal değil. 

Enver abi gerçek daireden bahsediyor. 

 

Bir; Ehl-i sünnet âlimlerinin bildirdiği ilmihal bilgileri. Rastgele insanların bildirdiği 

bilgiler değil. Biz Cennete götüren daireden bahsediyoruz. O halde Ehl-i sünnet 

âlimlerinin kitaplarını okumayan, içine bid'at karıştıran, doğru bir ilim sahibi olmayan, 

bu daireden haberi olamaz. 

 

İki, bu dairenin içinde amel var, fıkıh, amel, tasavvuf hepsi var. Binealeyh dairenin 

içindekileri mutlaka icra etmesi lazım. Evvela daireyi öğrenecek, sonra içine girecek. 

Girdiği zaman dairenin içinde ne varsa ondan istifade edecek, dairenin dışından değil. 

Mübarekler; ihlasın dışı ateş kardeşim, buyurdular. Çünkü itikad bozuluyor. O zaman 

evvela dairenin, içine Ehl-i sünnet âlimlerinin kitaplarından öğrendiği ilimle girecek. 

Daireye girdi, şimdi de adım adım o dairenin içindeki bilgilerle amel etmeye başlayacak. 

Namazsa namaz, oruçsa oruç. Ama çok farklı. Efendi hazretleri buyurmuşlar ki, herkes 

namaz kılar, ama her namaz kılan doğru dürüst adamdır denmez. İyi kötü herkes 

namaz kılar, hatta mübarekler buyurdular ki, din düşmanlarının Müslümanları en 

tehlikeli kandırma metodu, namaz kılmalarıdır. Namaz kılar, ama inanmaz. Peki niye 

kılar, seni kandırmak için. Çok tehlikeli. Ehl-i sünnet âlimlerinin bildirdiği tarzda namazı 

öğrenen ve ona göre amel eden, onların bildirdiği şekilde amel edenin namazı kabul 

olur. Her şeyi bozdular, namaz vakitleri, zekatlar değişti, hac değişti, kurban değişti, 

onun için bu daire çok sağlam bir daire olmalı ki, Allah muhafaza etsin, yanlış olmasın. 

Doksandokuzbin daire var, rastgele giremezsin, ancak ehl-i sünnet âlimlerinin 

dairesinden olacaksın. 

 

Bunu da yaptın şimdi geldi üçüncüye; yalnız ve yalnız mutlak olarak bu Nakşibendiye 

büyüklerini tanımak, altın halkayı, silsile-i zehebi tanımak, anlamak, okumak, biat 

etmek, sevmek, muhabbet etmek, yani onların halleriyle hamur olmak. 

 

Bu üç şart inşallahü teala insanı hem dünyada ve hem ahirette rahat ettirir. Ama kılıç 

kuşanan içindir. Unutmayın ki ilaç hastanın kullanması içindir. Mübarekler birgün 

buyurdular ki; maalesef, üzülüyorum, kitaplar rafta efendim. O halde bugün asıl 

aklımızda kalması gereken ahlak ile mertlik, çalışkanlık, doğruluk, dürüstlük, temizlik, 

giyim kuşam ile örnek bir insan olmaya bakın. Çünkü mübareklerin verdiği elbisenin 
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hakkı budur. Onlar bizim üzerimizden elbisemizi çıkardılar, kendi elbiselerini verdiler. 

Bu Ehl-i sünnet, itikad elbisesi… Hiçbir mü'min hiçbir kafire, hiçbir münafığa karşı hiçbir 

ahlaksıza karşı üstünlük taslayamaz. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir tekke varmış. Tekkenin de çok 

sâdık bir kedisi varmış. Birgün 

kocaman bir kazan koymuşlar, süt 

kaynatıyorlar. Kazan fokur fokur 

kaynıyor. Kedi de bu süt kaynamasın 

der gibi oradan oraya zıplıyor. Allah 

Allah, bu kedi hasta mı diyorlar. Kedi 

bir oraya fırlıyor bağırıyor, bir buraya 

fırlıyor bağırıyor. Fakat derdini hiç 

anlayan yok. Ama çok feryat ediyor. 

En son bakıyor ki derdini anlayan yok, pat diye kendini kazanın içine atıyor ve orada 

ölüyor. Onlar da bu kedi niye böyle yaptı diyorlar ve artık leş oldu diye kazanı hemen 

indiriyorlar. Bir de bakıyorlar ki, içeride kocaman bir yılan gebermiş, zehrini de akıtmış. 

Yani içen ölecek. Kedinin feryadı ben bu evden ekmek yedim, ben bu evden iyilik 

gördüm, ben öleyim bunlar ölmesin diyeymiş. Fedakârlık varsa, vefakârlık vardır. 

Fedakârlık yoksa vefa yoktur. Biz Mübareklerden çok şey gördük, çok şey duyduk; ama 

iki tanesini ölsek unutamayız ve yapamayız. Onların biri vefa idi. Onlar bir zerre iyilik 

görseler, ölünceye kadar o iyiliği unutmazlar ve onu hep yâd ederler ve tekrar ederlerdi. 

Biz çabuk unutuyoruz. Halbuki dinimizi, imanımızı her şeyimizi onlara borçluyuz. 

Dolayısıyla, onların hakkını hiçbir zaman ödeyemeyiz. Hakları çok. Onlar da 

buyuruyorlar ki; Benim hakkımı ödemek için üç şey yapın. Okuyun, okutun, iyi geçinin. 

Bütün şartları da bu. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Geçen Ramezân-ı şerifte mübarek 

Hocamızı rüyada görmüştüm. Bu 

Ramezân kaç adet kitap dağıldı, 

buyurdular. Bakın vefat etmiş oldukları 

halde oradan kitapları soruyorlar. 

Kitaplar dağıldıkça, Mübarekler sıhhat 

buluyorlardı. Efendim, beşyüzbin kitap 

satıldı, dedim. Sonra Osman 

Karabıyık'a sordum, çok şükür doğru 

söylemiş olduğumu anladım. O 

satışlarda bulunan arkadaşların listesini bana getirin, buyurdular. Hemen Darende abiye 

koştum. Kaç kitap sattın abi, dedim. O da ikiyüzyetmişsekizbin adet dedi. Sen bu kadar 

kitapları ahirette kime satıyorsun, dedim. Önüme gelene satıyorum, dedi. Bu Miraç 

Gecesi arkadaşlar yüzellibin kitap dağıtmışlar. Orada hizmet eden arkadaşlarımızı ve 

onlara yardımcı olanların hepsini tebrik ederim. İnsan nasıl yaşarsa, öyle ölür, nasıl 

ölürse, öyle haşr olur. Onlar hayatlarında daima kitaplarla meşgul oldular, 

arkadaşlarımız da kitaplarla haşır-neşir oldukları için, kitaplar onların rızkı olmuştur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyurdular ki, Efendi 

hazretlerinden ne istifade ettiysem 

Efendi hazretlerine olan edebimden 

dolayı kazandım. Efendi hazretleri, 

artık gelme diyecek diye korkardım. 

Karlı buzlu bir günde efendi 

hazretlerine Ankara'dan gelmiştim. 

Her taraf o kadar soğuk idi ki, sohbetin 

zevkini düşündükçe soğuk hiç aklıma 

bile gelmiyordu. Kaşgari dergâhına 

soluk soluğa çıktım, kapıdan içeri 

girdim. Efendi hazretleri hoş geldin 

dediler. Sohbet devam etti, akşam oldu. Efendi hazretleri nerede kalacaksın deyince, 

bilmiyorum efendim dedim. Burada kal buyurdular. O gece aynı evde salondaki Efendi 

hazretlerinin kaylule için kullandığı yatağında yattım. 

 

1 Aralık  2019 Pazar 

2 Aralık  2019 Pazartesi 
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Mübareklerin namazlardan sonra okuduğu dua vardı. Ya Rabbi, amelimize değil, bizi 

niyetimize ve ihlasımıza bağışla. Hani tövbelerimiz tövbeye muhtaçtır buyurdukları gibi. 

Niyet ve ihlas çok faydalıdır. Bir gün vaaz verirken Efendi hazretleri buyurmuşlar ki, 

ben bir şey söylemek isterken, manayı düşünürken, ağzımdan başka bir kelime çıkabilir. 

Beni o zaman ikaz edin. Mübarekler buyurdular ki, Efendi hazretlerinin ağzından hiçbir 

zaman yanlış kelime çıkmadı. Ama tevazuundan böyle söylerlerdi. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek Hocamız üç şeyi belki bin defa 

söylediler, çok tekrarladılar. Dünya 

fani, hayat hayal. İnsan demek, aciz 

demektir. Hiçbir gücümüz yok. Ne 

karaciğer işletmekte, ne konuşmakta, 

ne gözümüzde, ne kulağımızda, hiçbir 

uzvumuzda zerre kadar hükmümüz 

geçmez. Kan tahlillerine gidiyoruz, ne 

çıkacak bilmiyoruz ki, tam teslim. Peki 

tabiat şartlarına bir müdahalen var mı? 

Mümkün değil. Havanın yapısını değiştirebilir misin, güneşe, yağmura tesir edebilir 

misin, beklersin böyle. 

 

Mübarekler buyurdular ki; Nefs o kadar kötüdür ki, o cevheri çalmak için, kâfir 

yapıncağa kadar, son nefesini verinceğe kadar uğraşır. Onun için unutmamak lazım ki, 

insanoğlunun düşmanları var. En büyük düşmanı ise onun içindedir. İmana düşmandır. 

İnsan eninde sonunda ölür; ama imanı gittiği zaman sonsuz ölür. İman gittiği zaman 

sonsuz ölür. İmam-ı Rabbani hazretleri buyuruyorlar ki; Bu imanı korumanın tek bir 

yolu var. O da birbirinizi sevmeniz, din kardeşlerinizin arasını bulmanızdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir arkadaş geldi bir şey söyledi çok hoşuma 

gitti. Efendim, dünyada Ehl-i sünnetin bayrağı 

burada dedi. Çok şükür. Bu da bir nimettir. 

Çünkü Mevlana Halid-i Bağdadi "kuddise 

sirruh" hazretleri Delhi'de hocasından 

ayrılırken, hocası; benden bir dua taleb et dedi. 

İnşallah dua edeceğim Allah kabul eder; ama 

3 Aralık  2019 Salı 

4 Aralık  2019 Çarşamba 
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iki tane değil, bir tane buyurdu. Mevlana Halid-i Bağdadi hazretleri de dini için dünyalık 

taleb etti. Çünkü Mübarekler Herkese Lazım Olan İman kitabında buruyorlar ki; İlim çok 

kıymetlidir, mal ile desteklenirse. Dolayısıyla bu gücümüz, bu imkanımız olmasa ne 

hizmet yapabiliriz ki! Hiç yapamayız! Fakat Allah için yapılan çalışmalar, kazançlar çok 

kıymetlidir. Mübarekler buyurdular ki; Çok kazanmak için, çok kazanmak lazımdır. 

Yoksa nefsi azdırmak için, servet için, şöhret için çok kazanmak bir felakettir. Dine 

hizmet etmek için çok kazanmak, çok kazanmaktır. Yani çok sevaptır, buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Ramezan-ı şerifde bir iftar sonrası 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Allahü teâlâ kabul etsin. Âfiyet şifâ 

olsun. İnşâallah âhiretde de beraber 

oluruz. Ya Rabbi, Kadîr gecesi geliyor 

elhamdülillah. Ramezân-ı şerîf geliyor 

dedik, geldi ve gidiyor. Kadîr gecesi de 

inşâallah Pazar günü geliyor. Kadîr 

gecesi, yalnız bu ümmete mahsûs 

olarak Allahü teâlânın bir lütfu ve 

ihsânı. Bundan önceki ümmetlerde 

yok. Hatta, Ramezân-ı şerîf, böyle otuz gün oruc da yok. Hazreti Ali "radıyallahü anh" 

öyle buyuruyor; Eğer Allahü teâlâ bu ümmeti Muhammedi afv etmek istemeseydi 

Ramezân-ı şerîfi vermezdi. Ne kadar büyük ki, ramezân-ı şerîfin bu ümmete mahsûs 

olduğunu, afv ve mağfiret ayı olduğunu buyuruyor. Bu akşam iftâr tertîb eden 

arkadaşımıza ve ona destek veren arkadaşlara ve de uzakdan yakından gelen 

arkadaşlara teşekkür ve dua ederiz. Çünki ne kadar çok kalabalık olursa kurtulmak 

ihtimâlimiz o kadar çokdur. Din kardeşlerinizi çoğaltın emri var, Cenâb-ı Peygamber 

"aleyhissalâtü vesselâm" öyle buyuruyor. Bir cemâ'atde, bir toplulukda eğer Allahü 

teâlâ bir kulundan râzı olur, bir kulunu severse onun hâtırına hepsini afv ve mağfiret 

ediyor. Ne büyük şans ki, imam-ı Şâfî hazretleri "radıyallahü anh" buyuruyor ki; Eğer 

ihlâsla kırk müsliman bir araya gelirse mutlaka içlerinden bir tanesi evliyâdır. Değilse, 

o anda evliyâ olur. Ne olacak? Cenâb-ı Hakkın kudretinden ne eksilir ki? Bunu imam-ı 

Şâfî buyuruyor, şaka değil. Laf olsun diye dinlemeyin, buyurmuş Efendi hazretleri. 

Dolayısıyla inşâallah buradan ayrılırken hem Ramezân-ı şerîfin bereketi olarak hem de 

içimizdeki çok değerli, kıymetli büyüklerimiz, sevdiklerimiz var, onların hürmetine 

Allahü teâlâ hepimizi afv ve mağfiret eyler. 
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Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Ramezan-ı şerifde bir iftar sonrası Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu ümmetin, ya'ni bu âhir zemân ümmetinin çok rüçhan hakları var. İstisnâ'i lutflara 

kavuşmuşdur. Bir tanesi de geçmiş ümmetlerin içinde en makbûlü bu ümmetdir. Sebebi 

var. Çünki emr-i ma'rûf nehy-i anil münker bu ümmete farz. İblîs oturmuş dağın 

tepesine yandım, bitdim, öldüm diye feryâd ediyor. Etrafına avenelerini topluyor. 

Diyorlar ki; Dede bu feryat niye? Çünki esas secde etmeyen İblîs hala yaşıyor. Etrâfı 

çoğalıyor ama kendisi kıyâmete kadar izin istediği için yaşıyor. Diyor ki; Öyle bir 

Peygamber geliyor ki, bundan evvel ümmetleri bozmak kolaydı. Ama bunları bozmak 

çok zor. Neden? Çünki onlar bir yanlış görürlerse düzeltirler. Eğer bir iyilik varsa 

bildirirler. Bunların dîninde emr-i ma'rûf, nehy-i anil münker var. Dolayısıyla, bizim 

işimiz çok zorlaşacakdır. Buna bir çâre? Herkes bir çâreler düşünüyor. En sonunda bir 

tanesi geliyor, diyor ki; Bu Müslimânları bozmanın yolunu buldum. Ne buldun, diye 

soruyor. Biz bunlara dünyâyı sevdiririz, harâmları sevdiririz onlar da bize benzerler. 

Veyâhud da bunları bid'at ehli yaparız, tevbe ve istiğfâr etmezler. O zemân bitdi iş. 

Onun için Mübâreklerin kitâblarına, eserlerine dikkat edin, baştan sona asıl işlenen konu 

küfr ve bid'atlerdir. Çünki insan küfre girdikden sonra sabâhlara kadar gözyaşı dökse 

ne fayda? Her gün oruc tutsa ne fayda? Onun için mü'minin bu zemânda asıl en hassas 

olacağı nokta, en çok dikkat edeceği şey el-fazı küfrdür, yani küfre sebep olan sözler 

ve işlerdir. Bunun yazılmayan kısmı kalmadı. Her kitâbda, her yerde var. Sonra, Efendi 

hazretleri Mübârekleri, Mübârekler bizi fekat bu müteselsilen en sonunda cenâb-ı 

Peygambere "aleyhissalatü vesselam" gidecek. Peygamber efendimiz de inşâallah 

ümmetini eksiksiz ve firesiz olarak Allahü teâlânın huzûruna götürecek. Ne şanslıyız! 

 

Mübârekler kaç kere buyurdular; Kardeşim, mü'min ölümden korkar mı? Ölüm kadar 

mü'mine râhatlık veren hiçbir şey olmaz. Meselâ ben Efendi hazretlerinden bu kadar 

ayrı kalacağımı düşünemezdim bile. Burnumun kemikleri sızlıyor. Yani, hasret 

çekiyorum buyurdular. Ama el-mükadder la yugayyer, değişmiyor, karar îfâ edilmişdir. 

Mübârekler dahî çok üzülürlermiş, ba'zen Efendi hazretleri buyururlarmış ki; Aranızda 

6 Aralık  2019 Cuma 
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ben misâfirim, bu günleri çok ararsınız. Bugünlerin kıymetini iyi bilin. Bu söz hoşuma 

gitmezdi, buyurdular. Ama şimdi her şey vâki' oldu... 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübârekler "kuddise sirruh" 

buyuruyorlar ki; Biz Allahü teâlânın 

lutfuna kavuşduk. Biz Allahü teâlânın 

merhametine kavuşduk. Bütün maddî 

ve mânevî ni'metler üzerimize yağmur 

gibi yağıyor. Çok kıymetli, çok makbûl 

insanlar olduğumuz için değil efendim. 

Bu, Cenâb-ı Hakkın lutf ve ihsânı 

olarak Hocamızın sebebiyle oluyor. 

Çünki Onlar, ya'ni Efendi hazretleri 

Cenâb-ı Hakkın sevdiği bir kul. Allahü teâlâ sevdiği kulunu sevenleri, o sevdiği kulu ile 

beraber olanları afv ediyor, seviyor, inşâallah Cennetini ihsan ediyor… Çünki vermek 

istemeseydi istek vermezdi. Efendi hazretlerine "kuddise sirruh" Mübârekleri tanıştıran 

tabiî ki Allahü teâlâ. Enver abiyi, Zeki abiyi, daha binlerce arkadaşımızı Mübâreklere 

tanıştıran yine Allahü teâlâ, bu iyiye alâmetdir. Allahü teâlâ devâmını nasîb etsin 

inşâallah. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Büyüklerimiz, Ettekrarü hasen, 

buyurmuş. İslâmiyyet üç kısmıdır. 

Birincisi tabii ki ilim, ikincisi amel, 

üçüncüsü ihlâs. İlim konusunda 

Mübârekler buyurdular ki, Tam İlmihâl 

kitâbını okuyan, anlayan, âlim olur. 

Peki, âlim oldukdan sonra daha başka 

ne istiyorsun? İlm öğreneceğiz. Allahü 

teâlâ öyle bir hazîne vermiş ki, 

7 Aralık  2019 Cumartesi 
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hayâtları boyunca vefâtlarına kadar o Tam İlmihâlle uğraşdılar. İlâvelerle kalın bir kitâb 

meydâna geldi, her şey var içinde. Onun için bizi başka yerlere muhtâc etmeden, 

herşeyi içinde ihtivâ eden bir Tam İlmihâl verdiler, bırakdılar. Zâten Mehmedağaki 

tesislerimizde, bir hayli kalabalık arkadaşlar da vardı, buyurdular ki; Size benden 

sonrası için iki emânet bırakıyorum. Bir tanesi Tam İlmihâl Se'âdet-i Ebediyye. Elimizde 

böyle bir hazîne var. İkincisini zâten biliyorsunuz, söylemek ayb ama söylemesek daha 

kötü olur belki. İkincisi, Enver, emânetimdir. Mâşâallah arkadaşlarımız bize iyi 

bakıyorlar hamdolsun, bizi çok sevindiriyorlar. Allahü teâlâ da onları çok sevindirsin. 

 

İkincisi, amel. Elbette ki okuduklarımız icrâ edilmelidir. İlâç, kullanmak içindir. Yoksa 

ilâcın prospektüsünü okuyup da ezberlemek için değil; icrâ etmek içindir. O halde amel 

yapacağız. Yani okuduklarımızı tatbîk edeceğiz. 

 

Üçüncüsü, ihlâs. İhlâs çok mühimdir. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hocamız bir gün yine sohbetlerinde 

buyurdular ki; Efendim, kalbin 

dünyâ sevgisinden, dünyâ 

bağlarından, dünyâ muhabbetinden 

tasfiyesi lâzım. Yani temizlenmesi 

lâzım. Bu vâcibdir. Kalbin temizliği 

için uğraşmak lâzım, çünki vâcib. 

Bunun birkaç yolu var efendim. Bir 

tanesi, bir tarîkata girmekdir. Ama 

tarîkata girmek müstehabdır; farz 

değil vâcib değil. Kaldı ki zâten 

doksan-yüz sene evvel bu defter kapanmış. Yani kim böyle bir kelimeden, böyle bir 

şeyden bahsederse yüzelli kilometre uzağa kaçın. Olmaz öyle şey, bitti. Çünki kendileri 

buyuruyorlar; Artık yeryüzünde bu konu kapanmışdır. Peki ama kalbin tasfiyesi lâzım. 

Kardeşim, İslam Ahlâkı kitâbını okumak farzdır. İslam Ahlâkı kitâbını okuyan, oradaki 

kalp hastalıklarını öğrenen, hele hele onları hazmeden, işte kalbin tasfiyesi efendim. 

Dolayısıyla, ihlâs elde etmek için, samîmî olmak için, Allah rızâsı için yapmak için kalbin 

temizliği şart. Meselâ nemâz kılmak, Kurân-ı kerîm okumak, arkadaşlarla bir araya gelip 

sohbet etmek; netîce itibârî ile bunların hepsi kalbin temizliği içindir, tasfiyesi içindir. 

Mübârekler buyuruyor ki; Kalb eğer bu bağlardan kurtulursa hiçbirşey uğraşmadan 

kalb, durduğu yerde, kendi kendine zikr etmeye başlar. Niye? Çünki boş durmaz ki, 

içindeki su çıkarsa o şişenin içine hava girecekdir. Onun için esas zor olan, temizlik 

hareketidir. Temizlik için de nefsin tezkiyesi lâzım. Bu kelimeler kitâblarımızda çok 

geçiyor. Nefsin tezkiyesi de onun isteklerine gem vurmak, onun isteklerini 

durdurmakdır. Çünki nefsin istekleri, gıdâm harâmdır demekdir. 

 

9 Aralık  2019 Pazartesi 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir mübârek zât öyle buyurmuş; Siz 

hakîkî bir Müslümân olun, lâyıkı ile 

ibâdet yapın, Allaha teslîm olun, 

isterseniz dünyâ saltanatı içinde 

yaşayın hiç mahzûru yok. İş, sıdk-ı 

sadâkat ile kendisini islâmiyyete 

intibâk ettirmek, islâmiyyete 

uymakdır. Çünki Cenâb-ı Hak bu 

kullarını daha yaratırken hasta 

yaratmış. Bu hastalığın tedâvisi şart. 

Bunun doktoru hastahânede yok. Bunun doktoru büyüklerin rûhudur. Mübârek Hocamız 

buyurdular ki; Evet onlar vefat etdiler ama rûhları bizden ayrı değil efendim. Şansa bak. 

Biraz da korkmak lâzım tabii. Çünki buyuruyorlar ki; Onlar vefat etmekle bizi 

bırakmazlar, bizden ayrılmazlar, rûhları her zemân bizimle berâberdir yine. Peki, nasıl 

istifâde edeceğiz? Mutlaka hâtırlayarak, anarak onlara fâtiha okuyarak. Yoksa sâdece 

bakar geçerler ama istifâde edemeyiz. Bulut gelip geçer. O bulutun yağmur vermesi 

için bir irtibât kurmak lâzım. O irtibât da dediğim gibi; ya bir Fâtiha okuyarak ya kitâb 

okuyarak ya kabrlerine giderek bir bağlantı kurmak lâzım. O bağlantı sebebiyle onlar 

zâten vermeğe hâzır, âfiyet olsun o zemân. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Îmân çok kıymetli, Allah korusun 

îmân gidebilir de. Çünki çok kıymetli. 

O ancak kıymetli insanlar arasında 

bulunur. Kıymetsiz insanlar arasında 

ne işi var o kıymetli cevherin? 

Mübârek Hocamız buyurdular ki; O 

îmânın gitmemesi için, devâmlı 

kalması için şartını Cenâb-ı Hak 

Kur'ân-ı kerîmde kendisi bildiriyor, 

eğer böyle böyle yaparsanız o îmân 

sizde kalır, korkmayın... O da ne? 

Hubb-i fillah, buğd-i fillah. Yani Allah 

rızâsı için din kardeşini çok sevmek, 

onun yardımına koşmak, onunla ilgilenmek, onun derdi ile dertlenmekdir. İşte bu haller 
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oldukça, insan biraz da kendisini hesâba çekince; ben ne zemân geldim, niçin geldim, 

nereye gidiyorum, ne olacak benim âkıbetim diye biraz düşünürse din kardeşine dört 

elle sarılır ve insan da âhiretde sevdikleri ile beraber olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Cennetde çok vaktimiz olacak 

inşâallah, hepsini kaynağından işitiriz. 

Yeter ki Cenâb-ı Hak bizi birbirimizden 

koparmasın, fitne fesât aramıza 

girmesin. Çünki Mübârekler 

buyuruyorlar ki; Bir talebede şu iki şey 

olmaz. Benim talebelerimde demek 

istiyorlar tabii. İkisi zâten olmaz, biri 

olursa ikisi de olmaz ya'ni hiç olmaz. 

Birisi, bir büyük zâta talebe olan 

kat'iyyen saygı ve edebden geri kalamaz, dâimâ saygılı, dâimâ edeblidir. Kime karşı? 

Herkese karşı. Biz Mübâreklerin beş yaşındaki çocukdan kaç yaşına kadar herkese karşı 

efendimli konuştuğunu, çok kibâr olduğunu gördük. Bunu pek çok arkadaşlarımız da 

gördüler. Mübâreklerin talebesi herkese karşı saygılı ve edeblidir. İki, arkadaşlarımız bu 

kadar büyük ni'mete kavuşdukdan sonra bu büyük zâtların hayâtlarını öğrendikden 

sonra kat'iyyen kibrli olamaz. Herşey olur ama kibrli olamaz. Çünki, bütün bu büyüklerin 

yanında kendisinin hiç işe yaramadığını görür, anlar ve mütevâzı olur. Büyükleri 

görmeyen kibrli olabilir. Ama bu yolun büyüklerini gören ve tanıyan kibrli olmaz. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik eder, 

müstecâb dualarınızı istirham ederiz 

efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan 

değer.... 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Ramezan-ı şerifde bir iftar sonrası Enver abiler buyurdular ki; 

 

Efendim, bugün sevincimden ne yapacağımı şaşırıyorum. Ne söyliyeceğimi şaşırıyorum. 

Çünki bu dâ'vetliler arasında bir hayli de dağıtıcı var dediler. Biliyorsunuz bir toplantıda 

Enver abi şöyle dedi; Eğer bu holdingde mürâcaat eden bir işçi olsaydım, ne iş yapmak 

istersin deselerdi ben dağıtıcılık isterdim. Çünki o gazetenin sabâh erken sâatlerde, o 

şartlar içerisinde evlere tek tek gitmesi ne demek biliyor musunuz? Hadîs-i şerîf var; 

Büyük günâhı olanlar Allah yolunda yürüsünler. Bunların hepsi Allah yolunda yürüyorlar. 

O atılan adımlar var ya... Bir arkadaşımızın anlatdığı bir hâtırayı anlatayım size. O, 

Eminönü taraflarında iken, büro orada iken bir kanser hastası geliyor. Doktorlar 

demişler ki, alın bunu götürün, ne isterse verin yesin. Adam da biliyor tabii vaziyyetini. 

Gelmiş bizim büroya, bana dört-beş tane gazete verin, gazete dağıtacağım. Niye? 

Nasılsa ölüyorum, bâri ömrümün sonunda birkaç kişi sevindirirsem, gazete okumak 

sûretiyle onlar bir sevâba girerse belki ben de girerim. Hayâtımın sonunda bâri biraz 

sevâblarımı artırayım. Dört-beş tane gazete vermişler. Dağıtmış gelmiş. Ertesi gün iki 

tane daha ilâve edin, ertesi gün beş tane daha ilâve edin, tahmîn ediyorum kırkbeşe 

kadar çıkmış. Tekrar hastahâneye gitmiş, doktor şaşırmış. Nerede kanser demiş? 

Gazete dağıtıyorum, kanser kalır mı bende? Yok olmuş. Cenâb-ı Hak yok etmiş. Onun 

için Allah yolunda atılan adımlardan hiç endişe duymayın. Mutlak olarak Allah indinde 

makbûldür ve kabûldür. Çünki Mübârekler altıncı cüzü okuyorlardı, sûre-i Mâide. Orada 

öyle anlatdılar. Efendim, Allahü teâlâ, Habil ve Kabil birer kurban kessinler diye Adem 

"aleyhisselâma" emir verdi. Habil kesdi Allahü teâlâ kabul etdi. Kabil kesdi kabul etmedi. 

O da; neden benim kurbanım kabul olmadı diye feryâd etdi. Yine Allahü teâlâ Kur'ân-ı 

kerîmde bildiriyor; Allah "celle celâlüh" Allah rızâsı için yapılan hizmetleri ve ibâdetleri 

kabul eder. Habil Allah için kesdi; bunun aklına bile gelmedi. Niye kabul etsin Cenâb-ı 

Hak? İnsan hediye vereceği kişiyi tanır bilir, ona verir. Bunun elinde bir şey var ama 

nereye gitdiği belli değil; esas emri veren ile alâkası yok. Onun için kabul, makbûl değil. 

O halde ibâdetin asıl makbûlü, Rabbimizin rızâsı için yapılandır. Ama insanları memnûn 

etmek, Allahü teâlâyı unutarak insanların gönlünü almak için yapılanların hiçbirisinin 

fâidesi yok. Onun için arkadaşlar, hâzır fırsat. Allahü teâlâ bu îmânı nasîb etmiş, 

müstesnâ bir ni'met. Allahü teâlâ bu hizmeti nasîb etmiş, müstesnâ bir ni'met. Allahü 

teâlâ bu arkadaşlarımızı nasîb etmiş, müstesnâ bir ni'met. Allahü teâlâ Enver abiyi ihsân 

etmiş, daha ne istiyorsun? Yetmez mi? Müstesnâ bir ni'met, güler yüzlü adam hiç 

olmazsa, sıkılmıyor adam. Daha ne istiyorsun? Mübâreklere kavuşmuşuz, Allahü teâlâ 

onların şefâ'atlerine nâil eylesin inşâallah. İşte bütün bu ni'metlerin şükrü ancak ve 

yalnız birbirimize olan sevgimiz ile mümkündür. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarek Hocamız buyurdular ki; 

Kardeşim, Allahü teala bu 

hizmetlerimizden dolayı, Efendi 

hazretlerine duyduğumuz 

muhabbetten dolayı Cenneti nasip 

ederse, bir adım atar, diğer adımı 

yanına koymam. Ya Rabbi, benim 

dünyada arkadaşlarım vardı derim, 

mahşere dönerim, bütün 

arkadaşlarımızı alır, tekrar Cennete 

geri dönerim, buyurdular. Bu arada Mübareklere; Efendim, yolunu bulamayan 

arkadaşlarımız olursa onların hali ne olacak, dedim. Kardeşim, insanların işi karışık olur; 

ama Allahü tealanın işi karışık olmaz, buyurdular. Dünyada kim kimi sevmişse, aynı 

mıknatıs gibi, hepsi birden haşr olur, hepsi bir araya toplanır. Siz kendinize, kalbinizin 

tercihine bakın. Kimi sevmişsiniz, kime itaat ediyorsunuz, kimin kitaplarını 

okuyorsunuz, bunlar mühimdir. Onun için, hiç şüpheniz olmasın, Allahü tealanın izniyle 

öbür tarafta Mübareklerin yanında oluruz. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bu büyüklerin talebelerine olan sevgisi, 

en yakınlarına olan sevgiden fazladır. 

Kesin bunu böyle bilelim. Hanımanne 

bana anlatmıştı, Amerikada ameliyat 

olduğum gün, Hocanız yatsı namazını 

kıldıktan sonra sabah namazına kadar 

uyumadan devamlı sana dua etti. 

Efendi hazretlerini çağırdı, hem gözyaşı 

akıttı, hem de dua etti, ama hiç 

uyumadı, dedi. Onun için, bilin ki, biz 

çok şanslıyız; çünki koruma alanı içerisindeyiz. Birbirimizle iyi geçinmeliyiz. Kendi 

menfaatimizden evvel, din kardeşimizin menfaatini her şeyin üzerinde tutmalıyız. Çünki 

yapılan doğrudan doğruya Mübareklere kadar gider. Evlada yapılan, babaya yapılmış 

demektir. 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hindistan'dan döndüğümüz zaman kapıyı 

Mübarekler açtılar. İçeri girdim, selam verdim, 

daha ayakkabılarımı çıkarmadan; durun 

kıpırdamayın, size bir sual soracağım, o sualin 

cevabını verebilirseniz içeri girebilirsiniz. 

Kardeşim, Hindistan'da gök ne renkti, 

buyurdular. Efendim, mavi idi, dedim. Şimdi 

oldu, buyurun içeri. Burada da gök mavi, 

buyurdular. Bir de beyt okudular ve devam 

ettiler. Nereye giderseniz gidin, sevgi dairesinin 

dışına çıkamazsınız. Muhabbet mesafe istemez, 

buyurdular. Hatta bir de misal verdiler. 

Televizyonu açın, Enver abi Ankara'da 

konuşuyor. Burada olsun, Frankfurt'da olsun, 

dünyanın her yerinde Enver abiyi görürsünüz. 

Bu görüntünün gelip gitmesi yoktur. İşte bu büyüklerin ruhları daha hızlıdır. Onlardan 

istifade etmemek mümkün değildir. Yeter ki, o büyük zâtı sevsin, o zâtın büyüklüğüne 

inansın, yalnız ismini söylemesi yeter. Çünki isimlerinin anıldığı yerde ruhları hâzır olur, 

buyurdular. Televizyonun düğmesi çevrilmeden görüntü olmayacağı gibi, isimleri 

anılmadan ruhlar hâzır olmazlar. Bazen büyük zâta sevgimiz var, ismini de anıyoruz; 

fakat istifade hasıl olmuyor, deniliyor. Bu nedir? Televizyon düğmesini çevirdiğimiz 

halde, görüntü karlı çıkıyor. Bu durumda kabahat vericide değil, televizyonun 

kendisindedir. İstifade yoksa, kabahat kendimizdedir. Eğer kalp tedavi edilmişse, 

istifade çok olur. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyurdular ki, Ramazan-

ı şerifin her günü bayramdır. Çünkü 

insan hapisten çıktığı gün ne yapar, 

bayram yapar. İnsanın günahlarının 

af olduğu gün de bayram olur. 

Ramazan-ı şerifte binlerce kişi af 

oluyor. Bu bayram onların hakkı değil 

mi?" Dolayısıyla arkadaşlarımız 
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gerek Cuma geceleri, gerekse mübarek gecelerde, hele Ramazan-ı şerifte verilen 

ihsanlardan istifade etmeliler. 

 

Mübarekler buyuruyorlar ki; Allahü teala altmış-yetmiş senelik ömrü burada yiyip içmek 

için yaratmadı. 

 

Hocamız buyurdular ki, Kardeşim, Enver abi menfaatine düşkün olsa, onu hiçbir 

arkadaşımız sevmez. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Mübarekler buyuruyorlar ki; 

Kardeşim, Allahü tealanın sevdiği 

kulunu herkes sever. Onun üç sebebi 

vardır. Bu üç şart yerine gelirse, 

mutlak sevgi olur, mutlaka Allah 

sever ve Allahü tealanın sevdiğini de 

kulları mutlak sever. Ama o üç şartı 

yerine getirmesi lazımdır. Kim bu üç 

şartı yerine getirirse, Allahü teala o 

kulundan razı olur. Allahü teala bir 

kulundan razı olursa, bütün kullarının 

kalbine onun sevgisini verir. İşte o sevgi ile kurtulabiliriz. Üç şart var. Bir tanesi, 

mutlaka iyilik edeceğiz. İkincisi, münakaşa haram. Kalp kırmaya girer ki, tehlikelidir. 

Üçüncüsü, güler yüz, tatlı sözdür. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Peygamber efendimiz 

"aleyhissalatü vesselam" 3 dua 

etmiş, üçü de kabul olmuş. Birincisi; 

bütün insanlar, sapık olsa, 

Hıristiyan, Yahudi olsa, herkes 

bozulsa, benim yolumda hak üzere 

olan bir cemaat bulunsun, 

buyurmuş ve kabul olmuş. İkincisi; 

Büyük âfat olsa, felaket gelse 

herkes yok olsa, hak yolunda olan 
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bir fırka kurtulsun. Üçüncüsü; insanlar yanlış bir şeye karar verseler, muhakkak itiraz 

eden bulunsun, dalâlette ittifâk olmasın.. 

 

İstiğfarı çok söylemek, hem günahları affettirir, hem de rızkı arttırır. Başkalarından 

gelen sıkıntılar için de La havle yi söylemek lazımdır. 

 

Bir kimseyi sevmenin alameti üçtür. Birincisi, onu sevenleri sever, onu sevmeyenleri 

sevmez. İkincisi, her yerde ondan bahs edilmesini ister. Üçüncüsü, onun derdiyle 

dertlenir. Ayağında nasır çıksa, onunla bile dertlenir, rahat duramaz. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem 

üyelerinin Cum'a gününü tebrik 

eder, müstecâb dualarınızı 

istirham ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz 

efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali 

cihan değer.... 

 

Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere 

nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı yaşamak gibidir... 

 

Ramezan-ı şerifde bir iftar sonrası Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir hoca efendi vardı, Kırklareli'nde müfti idi. Ahmet Kömeli bir tarafdan Bülent abi bir 

tarafdan onunla ilgilendiler, adam bakdı ki kurtuluşu yok, bizim arkadaşlarımızdan oldu. 

Ve hakîkaten, emekli oldu geldi, Mehmed Ağa tesislerimize, Tebeşirhaneye, hayâtı 

boyunca hep çocuk okutdu. Arkadaşlarımızın arasına ilk girdiği zemân Hocamıza, eve 

ziyarete geldi. Mâşâallah tam hoca efendi, şarklı, kaç sene medrese okumuş. 

Mübâreklerin çok hoşuna gitdi. Sünnete uygun sakalı var, âlet ilmlerinin hepsini biliyor. 

Çok mühim bir cümle kullandı orada. Dedi ki; Hocam, ben hayâtımda yirmibin cild kitâb 

okudum. Şaka değil. Eğer bu yirmibin cild kitâb yerine Tam İlmihâl Se'âdet-i Ebediyyeyi 

yirmi def'a okusaydım ben âlimdim. Ama hepsi unutuldu gitdi. Şimdi tekrar tekrar hep, 

ilm öğrenmek için ilmihâli okuyorum... İşte al bir hazîne daha. Sonra biz Said abi ile 

beraber vefâtına yakın evine gitdik, ziyâret yapdık. Vefat edinceye kadar hep bizlerle 

berâberdi. Mühim. Onun için Mübârekler buyuruyorlar ki; Tam İlmihali bir def'â 

okumakla geçmeyin. Bu bir roman değil, bu bir ilm kitâbıdır. Tekrar tekrar okunacak, 

özet çıkarılacak, hâfızaya yazılacak. İlmihâli çok seven biri bir yere ta'yîn olmuş. Ben 

böylesini ilk def'â duyuyorum, Se'âdet-i Ebediyyeyi almış, başından sonuna kadar 
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yazmış. Kaç defter doldurmuş. Niye? Yazarken daha iyi öğrenirim, neyin nerede 

olduğunu daha çabuk bulurum diye. Doğru. Dolayısıyla, baş ucu kitâbımız, Kur'ân-ı 

kerîmden sonra Tam İlmihâldir. Efendi hazretleri buyurmuşlar ya; Kur'ân-ı kerîmden 

sonra, Buhârîyi şerîfden sonra âlem-i islâmda Mektûbât ayârında bir eser yazılmamıştır. 

Doğru. Zâten ilmihâlin ve diğer kitâbların omurgası Mektûbâtdır. Esas kaynak orada. 

Hem de Tam İlmihâlde ilâveten fıkh mes'eleleri var. Çünki mübârek Hocamız buyurdular 

ki; Tefsîr demek fıkh demekdir. Eğer fıkh okumazsa olmaz ki. Çünki dînin aslı, yap, 

yapma. Bu da fıkh. Onun için, ilmihâl okuyan aynı zemânda tefsîr okumuş olur. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün mübarekleri dinliyordum, 

buyurdular ki; Mevlana Halid-i 

Bağdadi "kuddise sirruh" hazretleri 

buyuruyor ki; Allahın dergahında 

sen ehilsin bu tarafa geç, sen na 

ehilsin bu tarafa geç ayırımı yoktur. 

Eğer bir kişi cenab-ı Hakkın razı 

olduğu kişi ise, kim var, yüz ellibin 

kişi, hepiniz içeriye. O bir kişi 

hatırına, Mübarekler de söz 

verdiler; ben arkadaşlarımla hep 

beraber gideceğim inşallah diye. Biz yeter ki onların yolunda olalım. Onların yolu üç 

şey, kitaplarını okumak, onları yaymak ve birbirimizi sevmek. Mübarek olsun inşallah. 

 

Mübarek hocamız, Allah rahmet eylesin, buyurmuşlardı ki; Müminin artığı şifadır, siması 

şifadır, kelamı devadır. 

 

Biz Hocamızdan binlerce defa duyduk ki; İnsan demek âciz demektir. Bu hayat hayaldir. 

Hayal peşinde koşanlar hayalperest olur. Gerçek, ahirettir. Gerçek peşinde koşanlar 

adamdır. Gerçek insan onlardır. 

 

 

 

 

 

 

 

21 Aralık  2019 Cumartesi 



244  | S a y f a  
 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Dikkat edin. Bir söz ağızdan çıktı mı 

o iş bitmiştir. Silah gibidir, patlamıştır 

bir kere o silah. Kurşun çıkmıştır 

namludan. Onun için az konuşmalı, 

öz konuşmalıdır. Konuştuğumuz söz 

net anlaşılmalıdır. Net belli olmalıdır, 

şeffaf olmalıdır. O oldu mu zaten 

ihlâs da olur. Hem dünyada hem de 

ahirette. Allah muhafaza etsin. Allah 

korusun. Söz vermek borçlanmak gibidir. Borçlu olmak çok tehlikelidir. Allah bizi borçlu 

olmaktan kurtarsın. Uyurken, gezerken, ibadet ederken, namaz kılarken her zaman, o 

tutmadığı sözün günahı hep yazılır. Ne kadar tehlikeli bir şey. Birine bir söz verdin, 

borçlandın artık. O sözü yerine getirmezsen borçlu insan gibi devamlı sana yazılır. Allah 

muhafaza etsin. Evlenmek isteyene, borçlu olan kimseye, bir de köle olup da azad 

olmak isteyen kişiye yardım edenin Allahü teala da borçlarını öder. Allahü tealanın 

dinine hizmet etmek için borçlanmışsa, evlenmek için borçlanmışsa, bir de bir 

Müslümanı kefenleyip defnetmek için borçlanmışsa ve ödeyememişse, onun borcunu 

Allah öder, yani ahirette ona Cennetini verir, hakkını helal et der. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Muhammed Şeybani hazretleri 

İmam-ı Âzam Ebu Hanife 

hazretlerinin talebesidir. Bin tane 

kitap yazmış ve bu bin kitabın 

özetini mühür yapmış. Aklına göre 

hareket eden pişman olur, 

buyuruyor. 

 

Allahü tealaya tek bir duam var, 

hepimize nasip etsin. Evvela biz 

kimiz, neyiz, bir anlayabilsek, her şey biter. En büyük hatamız ve kabahatimiz; 

kendimizi tanımamamızdır. Aynaya bakmamaktan dolayı kendi yüzümüzü göremiyoruz, 

hep başkasının yüzünü görüyoruz. Arada bir aynaya bakalım ve kendimizi de tanıyalım. 

O ayna da; mürşid-i kâmiller veya onların eserleridir. Onların kitaplarını okuyunca on 

para etmediğimizi anlarız. 
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Din, bilmeden olmaz. Önce iman etmek, sonra ilim öğrenmek şarttır. İlaç acıdır, ama 

içmezsen hiçbir faydası yoktur. O kitaplar rafta süs olsun diye durmaz. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Biz defalarca, her yerde, her zaman, 

her şekilde, hep Mübareklerin 

üzerimizdeki hakkından 

bahsediyoruz. Eğer bu nimete 

teşekkür etmezsek, bu nimetin 

büyüklüğünü idrak etmezsek, bu 

kavuştuğumuz seadeti her zaman, 

her fırsatta dile getirmezsek, Allah 

korusun, bir gün bakarsınız ki, 

sabahleyin kalkmışız, dün uğruna 

aşık olduğumuz zâta bugün düşman 

olmuşuz. Nitekim, Cenab-ı Peygamber 'aleyhisselatü vesselam' buyuruyor ki; 

Allahümme ya mukallibel kulûb, sebbit kalbî alâ dînik. Ey kalpleri çeviren Rabbim, 

benim kalbimi senin muhabbetinde, büyüklerin muhabbetinde, dininin muhabbetinde 

sabit kıl. O kadar güzel bir dua ki. Kalp demek zaten dönek demektir. Kalp birden 

dönebilir. Allah korusun. 

 

Hocamızı rüyada gördüm. Rüyamda hocamızın ahirette olduğunu da biliyorum. 

Örümcek ağı gibi bir perde arasından birbirimizle konuşuyoruz. Ahirette nasıl vakit 

geçiriyorsunuz diye sordum hocamıza. Hocamız buyurdu ki; Devamlı Efendi 

Hazretlerinin yanındayız. Arkadaşlarımızla sohbet ediyoruz. Arkadaşlarımızı, Darende'yi 

görüyor musunuz diye sordum. Devamlı beraberiz, buyurdular. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Benim güler yüzlü olmam sun'i 

değildir, içimden gelir. Çünki sun'i 

olsa ne kadar gülebilirsiniz? Fekat 

asıl benim neş'em; ölüme ve 

sonrasına hâzırlanan bir insanın 

râhatlığı ve huzûru içindeyim. 

Acelem ve telâşım yok. Âhiret 

hâllerini düşündükçe dünyâ 

üzüntülerini hiç görmez hale 
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geliyorum ve cenâb-ı Hakkın bu kadar büyük ni'metlerinin karşısında isyânkâr olmakdan 

korkuyorum. Her ne kadar dertlerim üzüntülerim varsa da kavuşduğum ni'metler daha 

büyük olduğu için Allahıma şükr olarak güler yüzlü oluyorum, bu bir. İkincisi, hazret-i 

Peygamber "aleyhissalâtü vesselâm" buyuruyor ki; Verecek birşeyiniz yoksa güler yüz 

verin. O da bir sadakadır. İnsanları üzmekden korkuyorum. Çünki bir hadîs-i şerîf 

vardır; Allahın kullarını sevindiren Allahı sevindirir. İmâm Rabbânî hazretleri 

buyuruyorlar ki; Küfrden sonra ya'ni Allaha isyândan sonra en büyük günâh; neş'eli bir 

kalbi kırmakdır. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

İnsanın kendisi için yaptığı 

ibadetlerin kabul olup olmama 

ihtimali vardır. Kabul olur da 

olmayabilir de. Ama bir başka 

mümine yaptığı iyilikten hiç 

şüphelenmesin. Onun duası ile 

kurtulacağına mutlak inansın. Onun 

için bu din iyilik dinidir. Bu dinin 

esası; müminlerin birbirini memnun 

etmesidir. Çünkü, Allah bundan memnun. Bir baba evlatlarından ne ister arkadaş? "İyi 

geçinin başka bir şey istemem" der. İşte, kulların iyi geçinmesi cenab-ı Hakkın affına, 

merhametine sebep teşkil ediyor ve razı oluyor. Allahü teala bir kulundan razı oldu mu, 

her şey ondan sonra gelir. Bir insan razı olduğuna her şeyi verir. Ölçüsüz... 

 

İnsan kendini beğendiği müddetçe maazallah arkadaşını, hocasını, dinini beğenmez, 

maazallah şirke kadar gidip küfre girer. 

 

 

 

 

 

 

Huzurpınarı ailesinin muhterem üyelerinin Cum'a 

gününü tebrik eder, müstecâb dualarınızı istirham 

ederiz efendim. 

 

Allahü tealaya emanet olunuz efendim 

 

ali zeki osmanağaoğlu 

 

Geçmiş zaman olur ki, hayali cihan değer.... 
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Bâzı hatıralar vardır ki, kalblere nakşeder. O hatıraları hatırlamak, Cennet hayatı 

yaşamak gibidir... 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Feridüddîn-i Attâr "rahmetullahi aleyh" hazretleri buyuruyor ki; Bir mecusi, yani ateşe 

tapan, gitti, bir şehrin en güzel yerine, en ihtiyaç duyulan, en lazım olan yerine, en 

güzel şekilde bir köprü yaptı. Niye yapıyordun bu köprüyü dediler. Din gayretim var, 

dinime hizmet ediyorum, sonra benden bahsedecekler dedi. Herkes benim ismimi 

anacak, meşhur olacağım dedi. Kendine göre bir şeyler saydı. Aradan zaman geçti, 

Mahmud Gaznevi, evliyaları seven, dindar, mübarek bir Hint padişahı. Geçerken bu 

köprüyü gördü. Allah Allah, bu memlekette ne hayır sever insanlar var dedi. Ne güzel 

bir yere, ne güzel bir köprü yapmışlar. Dediler ki; Padişahım dua etme, beddua yerine 

geçer. Bunu yapan bir Müslüman değil, bir mecusi, ateşe tapan bir adam yaptı. Nasıl 

yapmış dedi. İyi yapmış da, bunun hayırdan, hasenattan ne haberi olur? Çağırın bana 

onu. Adamı getirdiler. Kaç altın sarf ettiysen sana iki katını vereceğim, sat bu köprüyü 

bana. Niye? Bari gelen geçen Müslümanlar dua ederler, hayır dualarını alırız. Bir işe 

yarar. Sana hayır dua ederler, beddua yerine geçer çünkü sen imansızsın. Bu dua ancak 

Müslümana kabul olur. Sen Müslüman değilsin. Sen şunu sat. O da; dinimi parayla mı 

değiştireceğim. Ben bunu din gayreti için yaptım., demiş. Padişah da; tamam ne için 

yaptıysan yaptın. Şunun değerini söyle de satın alalım. Ondan sonra sen işine bak, 

bizde işimize bakalım. O da; ne münasebet, ben para için yapsaydım başka şey 

yapardım. Ben dinim için yaptım bunu, satmıyorum, demiş. Sonra hapse... Aç, susuz 

bırakıyorlar ama inat mı inat. Tabii her şeyin bir dayanma gücü var. Padişaha haber 

gönderiyor, padişahım satmaya karar verdim. Köprüde buluşalım. Padişah da haber 

gönderiyor. Yanına akıllı bir adam al. Fiyatını söylerken sana yardımcı olsun. Ne aldat, 

ne aldan. İstişare edecek birini de yanına al ki ne aldat, ne aldan. Ben aldım alacağımı, 

sen karışma benim işime demiş. Köprünün başına geliyorlar. Mecusi çıktı köprünün 

tepesine. Padişah yerde. Niye oraya çıktın. Köprü benim istediğim yere çıkarım diyor. 

Fiyatını biraz sonra söyleyeceğim. Ne söyleyeceksin söyle diyor. Padişahım, ben bunu 

din gayretimden dolayı yaptım. Dinime hizmet diye yaptım. Sana parayla satmak için 

yapmadım dedi. İşte bu köprünün fiyatı dedi, attı kendini köprüden aşağıya ve öldü. 

İntihar etti yani, parayla vermem dedi. Feridüddîn-i Attâr hazretleri not düşmüş. Ey 

Müslüman, Allah'tan kork, diye. Sen bundan sonra dininin gayretini mecusiden mi 

öğreneceksin? Nerede sende o gayret. Mecusiyi örnek al. Adam kendi bâtıl dini için 

hayatını feda etti. 

 

Enver abiler, asırlarda ender yetişen çok müstesna bir insandı. Allahü teala rahmeti ile 

merhameti ile muamele eylesin inşallah. 

 

Fî emanillah 
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Enver abiler buyurdular ki; 

 

Hepimizin kurtulma arzusu var, 

hepimizin kurtulmaya ihtiyacı var. 

Eğer bunu yapamazsak bizim için 

felaket olur. Yani bir yere gidince de 

arkadaşlarımızın arasından 

ayrılmamak lazımdır. Arkadaşlarımızın 

arasına karışılmadığında evvela 

buluşmamaya başlarsın. Sonra yavaş 

yavaş bulunduğun yere alışırsın. 

Ondan sonra bulunduğun yeri sevmeye başlarsın. Sonra bulunduğun yer tatlı gelmeye 

başlar ve derken tenkitler başlar. O da öyle yapıyor, bu da böyle yapıyor, zaten bunların 

yaptığı da doğru değil dersin. En sonunda kusur aramaya başlarsın. Önce imla 

kusurlarına başlarsın sonra fikir kusurlarına başlarsın. Ondan sonra Enver abiyi 

kötülemeğe başlarsın. Bunun sonu budur. Sonra Mübarekleri kötülemeye başlarsın. 

Bunu bana Mübarekler söylediler; kardeşim şimdi değil, zamanı gelince bana karşı 

olanlar çıkacaklar. Onlar sana karşı değil, bana karşı. En zor günlerde burs parası 

verdiğim, yardım ettiğim insanlardan... Bir insana kötülük yapmak istersin, aklından 

geçirirsin de buna karşılık olarak ona malum oldu, bana kötülük etti diye düşünürsün. 

Allahü teala bir kulunu severse pek çok kulunu onun için feda eder. Onlar uğraştıkça o 

kul daha kârlı çıkar ama diğerleri zarar eder. 

 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir yaz günü Fatih'teki evde, balkonda 

akşamdan sonra mübareklerle birlikte 

oturuyorduk. Bir bak bakalım 

gökyüzünde neler görüyorsun? 

Efendim, yıldızları görüyorum dedim. 

Yıldızlar nasıl görülüyor? Efendim, 

bazısı beş tane, bazısı daha fazla, grup 

grup olan yıldızlar var. Ya efendim 

buyurdular. İşte birbirini sevenlerin 

kalblerindeki o iman nuru gökteki yıldızlar gibidir. Üçü beşi bir araya gelir, daha 

kalabalık olanlar bir araya gelir. Biz şu anda nasıl ki gökyüzünü siyah görüyor ve 

yıldızları gruplar halinde pırıl pırıl görüyorsak, melekler de şimdi dünyayı zifiri karanlık 

görüyorlar, imanı olan kardeşlerimizi aynı şekilde pırıl pırıl görüyorlar, buyurdular. Tabii 
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tek olanlar var, çok olanlar var, daha çok olanlar var ama mutlak bir şey var ki, o da; 

bu itikad çok kıymetlidir. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Bir gün Mübarekler anlatıyorlardı. 

Ankara'dan fırsat buldukça onbeş 

günde, bir ayda bir İstanbul'a 

geliyordum. Efendi hazretlerini çok 

özlüyordum. Bir defasında vagonlarda 

yer olmadığı için, iki vagonun birleştiği 

körükte, ayakta gelmiştim. Soğuk o 

kadar çoktu ki, elim buz tutmuştu. 

Sonra treni bekleyen vapura bindim, 

karşıya geçtim. Efendi hazretlerinin 

bulunduğu Eyüp'e gidiyordum. Orada bekleyen Eyüp vapuruna bindim, Eyüp'e geldim. 

Hemen Kaşgari dergâhına çıktım. Efendi hazretleri orada Vahdeddin Hânın yaptırdığı bir 

köşkte bulunuyorlardı. Ubeydullah Kaşgari hazretlerinin bulunduğu yerin üstü, tarihi bir 

köşktü. Sonraları o köşkü yıktılar. Efendi hazretleri orada sohbet ederlerdi. İşte o 

sohbetin yapıldığı odaya girince, her taraf dolu olduğu için, hemen bir yer bulup 

oturdum. O zaman Efendi hazretleri; efendim, odanın içinde ol da, nerede olursan ol, 

buyurmuşlardı. 

 

 

 

 

 

Enver abiler buyurdular ki; 

 

Birgün Hocamızın gelini Muazzez 

hanım, Allah selamet versin, 

Hocamıza; beybabacığım, acaba bizim 

namazlarımız namaz oluyor mu, diye 

sordu. Niye kızım buyurdular. Ben 

namaza durduğumda seksen tane işimi 

hallediyorum, sonra kaç rekât kıldım 

diye düşünüyorum. Bunu Allah kabul 

eder mi? Mübarekler; bana bir bardak 

su getir buyurdular. Gitti, bir bardak su 

getirdi. Bir dakika, orada dur, buyurdular. Peki, sen bu suyu bana getirirken, ayağın 

halıya takıldı, bardak bir tarafa sen bir tarafa. Bardak kırıldı, sular döküldü. Peki, ben 

sana kızar mıyım yavrum. Sen bana su getiriyordun, acırım hatta, buyurdular. Sen kıl, 

nasıl kılarsan kıl, ama kıl sen, yeter ki kıl. Bardak kırılabilir ama bana su getirirken 

bardağı kırdın diye ben sana kızar mıyım, buyurdular. 
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